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 129 ............................................................................. 1400در سال  ریرواگیغ یها یماریعوامل خطر ب یمل شیمایپ
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 140 ...... )ره( در مرکز بهداشت جنوب تهران ینیامام خم یرفتار یها یماریمعاون بهداشت دانشگاه از مرکز مشاوره ب دیبازد
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با  یپوشش حرفه ا تیرعا یچالش ها و راهکارها تیبا محور ییو ماما یدانشکده پرستار یفرهنگ یجلسه شورا یبرگزار

 142 ...................................................................................................................... یفرهنگ یشورا یحضور اعضا

 یالزام انیکارمندان و دانشجو یبرا یاپوشش حرفه تیاست و رعا ینهاد فرهنگ کیدانشگاه  طی: محینصرآباد کبختیدکتر ن

 142 ....................................................................................................................................................... است

 145 .................................................................. سلامت در استان تهران یشبکه خدمات جامع و همگان تینشست تقو

 147 ..................................... و گفت و گو کرد داریکشور د نیریمجمع خ یعامل و اعضا ریبا مد یعتیشر مارستانیب سیرئ

 148 ............................................................................................................................. و مدافعان سلامت ثارگرانیا
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 153 ............................. )ره( ینیامام خم یمارستانیدر مجتمع ب یمانیسردار سل نیشهادت افتخارآفر داشتیمراسم گرام

 154 ............ اسی یمارستانیدر مجتمع ب یمانیسالگرد شهادت سردار سپهبد قاسم سل نیمراسم بزرگداشت دوم یبرگزار

 154 .............................................. یدر دانشکده دندانپزشک یمانیسالروز شهادت سردار قاسم سل نیدوم داشتیگرام

 155 ...................................... یرانیدر دانشکده طب ا یمانیسالگرد شهادت سردار قاسم سل نیدوم داشتیمراسم گرام

و شهادت حضرت فاطمه زهرا)س(  یمانیحاج قاسم سل دیسالگرد شهادت سردار شه نیداشت دوم یمراسم گرام یبرگزار
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 172 .......................................................................................................................................... یعمران یپروژه ها
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 191 ............................................ دانشگاه یفرهنگ یدانشکده با واحدها سیو تعامل رئ ییجلسه هم افزا نیدهم یبرگزار
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 197 ....................................................................................................................................................... است
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 203 ........................................................................................................................................ و مشارکت یهمکار
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 یلیسال تحص یپزشک پیو فلوش یفوق تخصص ،یتخصص ینیبال ارانیدست تیمسئول مهیب :دانشگاه خبر داد یمعاون آموزش
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 206 ............................................................................. دانشگاه یفرهنگ یبا واحدها یدانشکده پزشک سینشست رئ

ها و خدمات خاص درمان یمعرف یراهکارها یدانشگاه و بررس یروابط عموم ریبا مد یعتیشر مارستانیب ریو مد سیرئ دارید

 207 ........................................................................................................................................... مارستانیب نیا
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 234 ..................................................................................................... عدالت در سلامت قاتیدر مرکز تحق« منطقه
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 238 .................................................................................................................................... هادانشکده المللنیب
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 .............................................................................................................................................................. 251 
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 و واکسیناسیون  19کووید 
اقدامات دانشگاه علوم  :وزیر بهداشت در گفت وگوی اختصاصی با روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران

واکسیناسیون این دانشگاه حالت نظیر است؛ پوشش پزشکی تهران در زمینه تبادل تجربیات و تکنولوژی بی

 جهشی داشته است

اللهی، در حاشیه گرامیداشت روز پرستار و قدردانی از پرستاران نمونه کشوری در گفت و گو با روابط عمومی دکتر بهرام عین

ای دیگر و پوشش های جهادی دانشگاه علوم پزشکی تهران را در زمینه تبادل استاد و دانشجو با کشورهدانشگاه، حرکت و فعالیت

 .بالای واکسیناسیون مناطق تحت پوشش را افتخار بزرگی دانست

 

اللهی وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در حاشیه مراسم گرامیداشت به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر بهرام عین

وگوی اختصاصی با خبرنگار روابط  دانشگاه علوم پزشکی تهران برگزار شد؛ در گفتروز پرستار و تقدیر از پرستاران نمونه کشوری که به میزبانی 

جمهوری ایران در اندونزی برای ارائه عمومی؛ با اشاره به حضور رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران و هیئتی از معاونت علمی و فناوری ریاست

( و سایر محصولاتی که در زمینه پزشکی Remote robotic surgeryر)ویژه دستگاه جراحی رباتیک از راه دوتجربیات و تکنولوژی به

های برتر کشور و کارهایی که انجام ای در دانشگاه علوم پزشکی تهران تولیدشده است، گفت: دانشگاه علوم پزشکی تهران یکی از دانشگاههسته

  نظیر بوده است.به اندونزی صادر کنیم و این اتفاقی بی یمت مشابه خارجی(چهارم قهایی را )با یکالعاده است و اینکه ما بتوانیم رباتدهد فوقمی

د به سمتی گونه اقدامات در راستای مرجعیت علمی است؛ ادامه داد: طبق فرمایش مقام معظم رهبری؛ کشور ایران بایوزیر بهداشت بابیان اینکه این

ها مشاهده کردید تمام مدیران کشور طور که در مصاحبهعلمی ما است. همان ای از مرجعیتحرکت کند که مرجع علمی باشد و این هم نمونه

توانند، استفاده کنند و باعث افتخار ماست و من از آقای دکتر قناعتی تشکر ها برای اولین بار میاندونزی چقدر خوشحال بودند که از این ربات

 کنم.می

اطق تحت پوشش دانشگاه علوم پزشکی تهران، تصریح کرد: پوشش واکسیناسیون واکسیناسیون مناللهی در ادامه با اشاره به پوشش بالای دکتر عین

درصد در مناطق  97اکنون در حدود دانشگاه حالت جهشی داشته است؛ درواقع اگر بخواهیم منحنی آن را ترسیم کنیم به سمت بالا است و هم

اند ت و فعالیت جهادی انجام دادهی خاطرنشان کرد: تیم آقای دکتر قناعتی یک حرکو اند.تحت پوشش دانشگاه علوم پزشکی تهران واکسینه شده

 روزی خود ایشان هم در میدان و مراکز واکسیناسیون حضور داشتند. این امر باعث شد که درواقع اقدام جهادی صورت گیرد.صورت شبانهو به
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توانند زندگی کنند به دلیل پوشش بالای واکسیناسیون راحتی میم و شهروندان بهوزیر بهداشت یادآور شد: شرایط کنونی که امروز شاهد آن هستی

درصد( بوده بالاتر است.  60یون است. اعتقاد صد در صد دارم که واکسیناسیون ما از بسیاری از کشورهای پیشرفته ازجمله؛)آمریکا که واکسیناس

 دهند.حرف مسئولان اهمیت می پذیری داریم که بهکنیم که چقدر مردم خوب و ولایتواقعاً افتخار و تشکر می

 

 وبینار کرونا و بیماریهای اتوایمیون در مرکز تحقیقات ایمونولوژی، آسم و آلرژی برگزار شد

ناسی ارشد مرکز تحقیقات ایمونولوژی، آسم و الرژی، وبینار کرونا و بیماریهای اتوایمیون را با سخنرانی عاطفه علیرضایی، کارش

 .در فضای اسکای روم برگزار کرد 12:30تا  11:30، از ساعت 1400آذر  16وژی، روز سه شنبه ایمونول

 

رکت پژوهشگران مرکز تحقیقات به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مرکز تحقیقات ایمونولوژی، آسم و آلرژی، این وبینار با ش

 .برگزار شدایمونولوژی، آسم و آلرژی در فضای اسکای روم، 

طبق  :و اشاره کرد و گفتهای اتوایمیون و ارتباط این د، بیماری۱9 کوید بیماری به طورکلی به  سخنران این وبینار عاطفه علیرضایی در ابتدا

ولی و همورال با خته اند، این دو بیماری از نظر پاسخ ایمنی سلهای اتوایمیون پرداو بیماری ۱9 -مقالاتی که به بررسی ارتباط بیماری کووید

های اتوایمیون مبتلا هستند، ممکن است نسبت وی اضافه کرد: طبق مقالات چاپ شده در این حوزه، افرادی که به بیماری .یکدیگر شباهت دارند

 .خوردداشته باشند که البته اختلاف نظر در این رابطه به چشم می ۱9-به جمعیت عمومی جامعه ریسک ابتلای بالاتری به کووید

کنند، جنبه دیگر این موضوع ابتلا به فرم شدیدتر بیماری را تجربه می ۱9-علیرضایی ادامه داد: همچنین این بیماران در صورت ابتلا به کووید

 است هشد گزارش مقالات از بسیاری در که است  طول دوره بیماری و هم چنین مدت کوتاهی پس از بهبودی از کووید  های اتوایمیون دربیماری

زیادی در رابطه با کرونا و  هنوز مجهولات :او در پایان گفت. گیلن باره و ایدیوپاتیک ترومبوسایتوپنیک پورپورا، اشاره کرد سندروم به توانمی و

 .های اتوایمیون وجود دارد و پژوهش در این حوزه مورد توجه و علاقه بسیاری از محققان جهان قرار گرفته استبیماری
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  19مای پیشرفت مدیریت کووید پادکست مسیرن

 اپیزود نهم ظرفیت سازی؛ حفاظت فردی و اعتماد سازی 

ـران، از چالش هــای مهــم بحــران کرونــا یکپارچــه نبــودن در اطلاع رســانی ها و تصمیم هــا بــوددر ابتــدای بحـ

ت بــود ی و بــه روزآوری اطلاعــات در اســرع وقــبهتریــن کار، افزایــش آگاهــی و اطلاعــات در مــورد ایــن بیمــار

ــاری کــه بــرای ایــن کارگروه هــای علمــی مختلفــی تشــکیل شــد کــه بتواننــد مقالاتــی راجــع بــه ایــن بیم

 .جمــع آوری کننــد و اطلاعــات آموزش هــای لازم را در اختیــار ســایر همــکاران قــرار بدهنــد

گرچه یک فاصله فیزیکی بین ایک بسیج ملی را در همه حوزه ها ایجاد کرد  بحران کرونا  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران،

سیار ردن این فضای استرس زا، نقش ببآموزش به کارکنان در از بین  قلب ها را در همه رده های مختلف جامعه بهم پیوند داد،  افراد ایجاد کرد اما

 مهمی داشت. ازجمله نکات مثبت این دوران، فراهم بودن تجهیزات و لوازم

د و دسترسی آنان به این تجهیزات، حفاظت فردی کامل و استاندارد برای کارکنان بود؛ زیرا اعضای کادر درمان در هرلحظه در خطر آلوده شدن بودن

اگر نباشد جان انسانها در معرض  حران نشان داد تامین وسایل حفاظتی یک اصل است وآنها فراهم می کرد. این ب  آرامش روانی نسبتا زیادی برای

  خطر قرار میگیرد.

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 مدیریت حوزه پشتیبانی -ظرفیت سازی -اپیزود یازدهم

بیماران مبتلابه ، دانشگاه با چالش های دیگری به ویژه در حوزه پشتیبانی مواجه بود. به علت نیاز اکثر 19در دوران شیوع کووید 

کرونا به اکسیژن درمانی، میزان فشار اکسیژن مراکز با افت شدید مواجه شد و دانشگاه به ناچار اقدام به خرید دستگاه های اکسیژن 

 . ساز و تأمین اکسیژن به صورت کپسول های سیار کرد

جدی پیگیری کرد، طرح غربالگری بود. از اوایل اسفندماه یک اقدام مهم دیگری که دانشگاه علوم پزشکی تهران در دوران شیوع کرونا به صورت 

 نیروهای از برخی گروه ضربتی متشکل از واحدهای آزمایشگاه و واحد مبارزه با بیماری ها برای نمونه گیری و انجام آزمایشهای کرونا تشکیل شد.
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 می اعزام مجلس و جمهوری ریاست نهاد شهرداری، تهران، شهر شورای مراکز مانند مختلفی های سازمان به تست انجام برای نیز ها آزمایشگاه

 .دادند می انجام گیری نمونه و شدند

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-ها با رئیس دانشگاه در خصوص تمهیدات لازم برای مقابله با سویه اُالعاده روسای بیمارستاننشست فوق

 میکرون

تواند در کاهش بار مراجعه های عمومی نظیر مساجد میاستفاده از ظرفیت مکانهای بیماریابی و دکتر قناعتی: کمک گرفتن از سامانه

 ها مؤثر باشدبه بیمارستان

میکرون -های دانشگاه علوم پزشکی تهران با رئیس دانشگاه، تمهیدات لازم برای مقابله با سویه اُدر نشست روسای بیمارستان

 .نظر قرار گرفتی الکترونیک مورد بحث و تبادلنویسهای فرآیند نسخهویروس کرونا و همچنین چالش
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در  ۱400ها با رئیس دانشگاه روز چهارشنبه اول دی العاده روسای بیمارستانبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، نشست فوق

 .سالن دارالفنون ستاد مرکزی دانشگاه برگزار شد

ر اساس مطالعاتی که تاکنون درباره این سویه بمیکرون گفت: -نتایج مطالعات منتشرشده در مورد سویه اُدر این نشست دکتر قناعتی با اشاره به 

ومیر کمتری دارد اما های قبلی بسیار بیشتر است ولی خوشبختانه شدت درگیری و آمار مرگمنتشر شده است، سرعت انتشار آن نسبت به سویه

درصد مردم انگلستان را درگیر  80ها برای مثال حدود شدت فراگیر شده و بر اساس برخی پژوهشیی بهبینیم که در کشورهای اروپاحال میبااین

مشاهده خواهد بود؛ ها این سویه اکنون در تهران مستقرشده و تا هفته آینده نتایج آن قابلوی با بیان اینکه بر اساس برخی تحلیل .خواهد کرد

برای شناسایی  4030های بیماریابی نظیر رونای استان تهران مطرح کردم، باید با کمک گرفتن از سامانهگفت: بر اساس پیشنهادی که در ستاد ک

اندازی های عمومی نظیر مساجد برای ویزیت بیماران استفاده کنیم و با راهها از ظرفیت مکانزودهنگام بیماران و همچنین همکاری سایر ارگان

ت ورودی ها، بتوانیم به برخی افراد در منازل آنان خدمت ارائه کنیم و از این طریق بار مراجعاحضور در محله هایی نظیر طرح شهید سلیمانی وطرح

 .ها را کاهش دهیمبه بیمارستان

د؛ گفت: یمارستان دچار اختلال نشوبرئیس دانشگاه با تأکید بر اینکه باید همه تلاشمان را بکنیم تا در خلال درگیری با این سویه، خدمات جاری 

های فراد وارد بخشهایی که امکان فیزیکی لازم را دارند باید به سمت جدا کردن فضای پذیرش و ویزیت بیماران کوید برویم تا این ادر بیمارستان

کتر قناعتی با در بخش بعدی این نشست د .رسانی بیمارستان را در شرایط مطلوبی حفظ کنیمعمومی بیمارستان نشوند و با این کار بتوانیم خدمت

صورت نویسی را بهها فرآیند نسخههای دانشگاه گفت: در چند روز اخیر که بیمارستاننویسی الکترونیک در بیمارستاناشاره به آغاز فرآیند نسخه

پزشک و بیماران ها برای همکاران خصوص از طرف سامانه تأمین اجتماعی باعث برخی نارضایتیدهند، برخی اشکالات بهالکترونیک انجام می

صورت مستند، ثبت کنند و به معاونت درمان گزارش جا از همه همکاران تقاضا دارم ضمن ادامه این فرآیند، همه مشکلات را بهشده است که همین

 .کنند ملتح را فشار کمترین هابیمارستان به مراجعان و ما همکاران تا کنیم برطرف را سامانه این مشکلات  کنند تا

ها را در فواصل زمانی مشخص برگزار خواهیم کرد. گزارش مختصری از کووید و آنچه ن جلسه دکتر ناطقی گفت: کمیته روسای بیمارستاندر ای

شود تا با بررسی اتفاقاتی که از پیک اول تا پنجم بیماری رخ داد و تجربیاتی که بر دانشگاه در دوره بیماری کووید گذشته ازنظر آماری ارائه می

وی افزود: در زمان پیک  .گیری کنیمرای سویه ا میکرون همفکری و با یک وحدت رویه برای این موضوع تصمیمب آمادگی ٔ  تیم، درزمینهداش

بزرگ به بیماران کووید کار بزرگی است. در پیک پنجم  درصد یک بیمارستان 46کار ایستادند و اختصاص پنجم دکتر صادق نیت خیلی مردانه پای

ها تعادل ارستانها اشغال تخت بالایی داشتند. در این سویه اگر درصد اشغال تخت بالا باشد مداخله خواهیم کرد که بین بیمتقریباً تمام بیمارستان

 .برقرار شود

 هایبیمارستان کل در ختت وضعیت و کووید کلی مراجعه ایران، در کووید وضعیت تحلیل ٔ  زمینهدکتر علی گنجعلیخان مدیر درمان دانشگاه در

های مختلف اول تا پنجم، وضعیت تخت کووید و نسبت فوتی به بستری در ها در پیکشکی تهران و به تفکیک بیمارستانپز علوم دانشگاه

تری، دیریت منابع بیمارستانی، تهیه دارو، پذیرش و تریاژ بیماران، مدیریت خدمات بسهای ویژه برای مهای ریفرال دانشگاه، پیشنهادبیمارستان

 .الگوریتم درمانی سویه امیکرون و آموزش مستمر کارکنان نکاتی را مطرح کرد

 

 غربالگری و بیماریابی فعال لازمه پیشگیری از امیکرون

دکتر سید علی دهقان رئیس مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( ضمن تشکر برای تشکیل جلسه که نشانه هوشمندی معاونت درمان دانشگاه 

های چهارم و پنجم به ارائه خدمات درمانی بهتر و موضوع واکسیناسیون گسترده مرتبط ها در پیکها در همه بیمارستاناست، گفت: کاهش فوتی

قدم برنامه داشته باشیم. در این سویه سرعت انتشار بالاست و میزان بهسویه جدید لازم است آمادگی کامل وجود داشته باشد، قدم است. برای

تر بگیرم که مورد تاکید سازمان درگیری ریوی و کشندگی کمتر از سویه دلتاست. باید موضوع غربالگری و بیماریابی فعال را در این سویه را جدی
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جهانی نیز است. موضوع مهم دیگر پذیرش بیماران غیر کووید و غربالگری آنان است. فعال شدن مراکز واکسیناسیون نیز اهمیت دارد.  بهداشت

 .همچنان بهترین واکسن در دسترس ترین واکسن است

صورت دکان به این مرکز داده و بههای جداگانه برای پایلوت رفتار کودکتر شروین بدو رئیس مرکز طبی کودکان گفت: انستیتو پاستور کیت

 .به قبل تغییری نداشته است ومیر اطفال نسبتشود و در حال حاضر مرگرا چند موردی و با پایش آنفولانزا سنجش می pcr پایلوت

های بهداشتی و احیا هنامها، تأکید بیشتر برای رعایت شیوهمشکلات کمبود دارویی، تزریق اجباری واکسن آنفولانزا برای کارکنان بیمارستان

 .شده در این جلسه بودها و تشویق کارکنان به تزریق واکسن کووید برای فرزندان نوجوان از دیگر موضوعات مطرحمحدودیت

 
 اُمیکرون، سویه جدید ویروس کرونا

از  زریق کرده یا پسرئیس سازمان جهانی بهداشت اعلام کرد سویه امُیکرون باعث ابتلای افرادی شده است که پیشتر واکسن ت

عث ابتلای ابتلا به کرونا بهبود یافته اند. همچنین سویه اُمیکرون ویروس کرونا سریع تر از سویه دلتا در حال گسترش است و با

بهبود یافته اند و محتمل تر است که افراد  ۱۹-افرادی شده است که پیشتر واکسن تزریق کرده یا پس از ابتلا به بیماری کووید

 .مبتلا یا مجددا مبتلا شوند ۱۹-نه شده یا بهبود یافته از کوویدواکسی

 

 .است شده شناسایی آفریقا جنوب در بوتسوانا در اخیرا که کروناست ویروس از سویه یک نام ، اُمیکرون 

زیاد ساختاری،  یکی از خطرناک ترین ویژگی های سویه جدید کرونا، تغییرات زیاد در ساختار ژنی ویروس است. به دلیل تغییرات

 .است آن شیوع سرعت های سویه اُمیکرون  شود. یکی دیگر از ویژگیقدرت حیات ویروس بیش از سویه قبلی می

( شکل گرفته ی ضدکروناست که در بدن شخص )پس از ابتلا یا واکسیناسیونسومین ویژگی سویه جدید ویروس کرونا، نابودی ایمن

 تا علامتیبی از طیفی تصور به علائم شدت بنابراین و ندارد تفاوتی کرونا قبلی هایجهش انواع با نوع علائم جهش اُمیکرون  است.

 مرگ خواهد بود. و بستری شدید، خفیف، علائم

 قدرت به توجه با حال این با است؛ ترخفیف دلتا از دفتر آموزش و ارتقای سلامت وزارت بهداشت، گزارش کرده که علائم اُمیکرون 

شغال ا بیمارستانی هایتخت و یابدمی افزایش نیز بستری موارد تعداد برود، بالا ابتلا موارد تعداد اگر قاعدتا ، اُمیکرون بیشتر سرایت
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 نهایت نیز عدم دسترسی به خدمات، منجر به افزایش موارد مرگ و میر خواهد بود. همچنین با افزایش قدرت سرایت، شوند. درمی

 ای و سالمندان( بیشتر مبتلا شده و بیماری در این افراد شدیدتر است.افراد در معرض خطر )دارای بیماری زمینه

 .شودمی هم ترقوی بدن ایمنی یادآور دز دریافت با و هستند موثر هم ن میکروهای موجود علیه اُدهند واکسنمطالعات نشان می

 خواهد ه اُمیکرون بدرصدی بر پیشگیری از ابتلا  ۸۰معاون درمان وزارت بهداشت تاکید نمودند: تزریق دز سوم واکسن کرونا تاثیر 

 تهویه حفظ ترین کار برای پیشگیری از ابتلا به اُمیکرون همچنین معاون بهداشت وزارت بهداشت گفتند: بهترین و ساده .داشت

 سوم دز که است ینا دارند تاکید هم بهداشت وزارت مسئولان که زمینه این در مسئله ترینمهم است؛ ماسک از استفاده و مناسب

 .شود ایجاد بیشتری ایمنی تا گردد دریافت را کرونا واکسن

. گردد تزریق  یابد؛ بنابراین باید حتما دز سوم واکسن کروناچند روز بعد از تزریق دز دوم واکسن کرونا سطح ایمنی جمعی کاهش می

 درگیر اهآن همچنان اما ا،آمریک و اروپایی هایکشور در واکسیناسیون خوب روند وجود با است؛ داده نشان دیگر هایکشور در تجربه

ها گذشته باید آن ماه از تزریق دز دوم واکسن کرونای ۳سال و کسانی که  ۱۸ی بالا افراد رو همین از و اند شده کرونا ششم موج

درصد از ابتلا  ۸۰برای دریافت دز سوم واکسن کرونا به مراکز درمانی وزارت بهداشت مراجعه کنند. همچنین تاثیر دز سوم واکسن 

  راد است.اف برای خوبی دستاورد موضوع این و کرد خواهد پیشگیری به سویه اُمیکرون 

 

ر می شود. با وجودیکه برابر سریع تر از سویه دلتا در نای و ریه ها تکثی ۷۰یافته های یک مطالعه جدید نشان می دهد که اومیکرون 

برابر  ۱۰فت ریه دهد رشد سویه جدید در باها نشان میبرابر بیشتر است اما یافته ۷۰ا سرعت تکثیر اُمیکرون در مقایسه با سویه دلت

 کُندتر است.

ده یا پس از ابتلا رئیس سازمان جهانی بهداشت اعلام کرد سویه اُمیکرون باعث ابتلای افرادی شده است که پیشتر واکسن تزریق کر

تر از سویه دلتا در حال گسترش است و باعث ابتلای افرادی ویروس کرونا سریع به کرونا بهبود یافته اند. همچنین سویه اُمیکرون

تر است که افراد واکسینه شده بهبود یافته اند و محتمل ۱۹-شده است که پیشتر واکسن تزریق کرده یا پس از ابتلا به بیماری کووید

های تولید گویند اُمیکرون ظاهرا پادتنهداشت میسازمان جهانی بمقامات  مبتلا یا مجددا مبتلا شوند. ۱۹-یا بهبود یافته از کووید

زند، ولی دیگر اشکال ایمنی وجود دارد که ممکن است جلوی ابتلا و بیماری را بهتر دور می ۱۹-های کوویدشده توسط برخی واکسن

 را بگیرد.
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ها، کبد و دستگاه گوارش طولانی مدت تری بر قلب، کلیههای دهد که اُمیکرون موجب آسیبنتایج یک مطالعه مقدماتی هم نشان می

شود، به تازگی ح میمطر ۱۹در کنار علائمی که پیشتر برای ابتلا به کووید شود.شده و باعث بروز سپسیس )گندیدگی خون( هم می

 تایید قطعی صورتب البته که است شده افراد در دیگری فرد به منحصر علائم بروز باعث دانشمندان کشف کردند که سویه اُمیکرون 

 باشند.بانه میش تعریق ملایم، عضلانی درد شدید، خستگی خشک، سرفه گلو، خارش علائم این. است نشده

دهد. جهت فزایش میاصولی که برای پیشگیری بیماری کرونا باید رعایت کنیم هیچ ارتباطی به نوع آن ندارد، بلکه حساسیت ما را ا

 ینکه ما با چهبهداشتی و دیگر اقدامات لازم جهت حفظ سلامتی خویش و اطرافیان خود و صرف نظر از ا بیشتر رعایت کردن اصول

اشتی رو هستیم باید نسبت به تزریق واکسن نوبت اول و دوم و دوز یادآور )سه دوز در حال حاضر(، رعایت اصول بهدنوعی از کرونا روبه

 های لازم اقدام کنیم.و دیگر توصیه

 

 mRNA علمی از پروژه تولید نخستین واکسن ضد کرونای ایرانی بر پایهبازدید 

نده از شرکت دانش بنیان رناپ، تولید کن 1400دی  8تعدادی از اعضای هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی تهران روز چهارشنبه 

 .بازدید کردند mRNA فناورانه بر پایههای زیستفرآوده

 

شگاه علوم پزشکی تهران و علوم پزشکی تهران مرکز بسیج دانشگاه، دکتر وحید خدامی، عضو هیئت علمی دان به گزارش روابط عمومی دانشگاه

ر فهرست چهار کشور صاحب مدیرعامل این شرکت توضیحات کامل و جامعی را درباره پروژه تولید واکسن داد و گفت: کروناپسین، ایران را د

 .است داده رارق جهان در  mRNA فناوری واکسن های برپایه

بت شده است و کرناپسین هم اکنون مراحل توسعه و ارزیابی ضدکرونا اصطلاحاً رناپسین نامگذاری و ث این واکسن رناپ، مجموعه در: افزود وی

ان آنتی ژنی کند. در حال حاضر کرناپسین علیه ویروس کرونا نوع ووهان توسعه یافته است که در نتیجه تزریق عضلانی دقیقا همخود را طی می

کنند. فرم نهایی این واکسن حاوی کد ژنتیکی القاکننده سنتز آنتی ژن بایوانتک و مدرنا تولید می-های فایزرشرکت کند که واکسنرا تولید می

 است که در نانوذرات لیپیدی فرموله شده است. (mRNA) رناپ مولکولی قالب در SARS-COV2  اسپایک گلایکوپروتئین ویروس

های تولید کننده انواع جهش یافته اصلی این ویروس نظیر نوع انگلیسی، آفریقای جنوبی، خدایی تصریح کرد: این شرکت هم اکنون سازهدکتر 

ها در صورت نیاز به سرعت قابلیت استفاده در خط تولید با مقیاس بالا برای تولید واکسن برای مقابله برزیلی و هندی را تولید کرده است. این سازه

  با انواع جهش یافته این ویروس را دارا هستند.
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 نوکلئیک اسیدهای برمبتنی پزشکی حوزه در پیشرفت و شکوفایی مسیر در بلندی دورنمای رِناپ شرکت: افزود رناپ بنیان دانش شرکت مدیرعامل

بالینی )شامل پیشگیری و درمان(، تحقیقات،  هایها در حوزهای از فعالیتگذاری، طیف متنوع و گستردهرنِاپ دارد. این هدف mRNAویژه به

 گیرد.های مورد نیاز در تولید و رهایش رِناپ در مقیاس آزمایشگاهی و صنعتی در بر میتولید مواد اولیه و حتی ابزار و دستگاه

یمونوتراپی، واکسن فردمحور اون توضیح اینکه غیر از واکسن های پیشگیرانه در جهان، روش های درمانی متنوعی بر پایه این فناوری نوین همچ

نیل  های دیابتی، ژن درمانی، پزشکی بازساختی درحال توسعه و فعالیت های این شرکت پلتفورم مناسبی برایسرطان، درمان حمله قلبی و زخم

 به این اهداف نیز هست.

 
 حضور رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران در برنامه طبیب

 کنیما مردم و اجتماعی شدن دانشگاه حرکت میدکتر قناعتی: به سمت ارتباط ب

ه سیما ضمن پاسخگویی به سؤالات مردم ب 3رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران با حضور در برنامه تلویزیونی طبیب در شبکه 

 .رداخت و از مردم خواست تا بیش از گذشته با دانشگاه در ارتباط باشندپهای نوین درمانی معرفی روش

 

ویزیونی طبیب، به سؤالات مردم روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر حسین قناعتی، رئیس دانشگاه، با حضور در برنامه تلبه گزارش 

 خوانید:گوی او را در ادامه میهای نوین درمانی پاسخ داد. گفتدر خصوص روش

 میکرون بترسیم یا نترسیم؟-از او

ماند. این ویروس بسیار زیاد شده اما تاکنون کمتر صورت فارنژیت )التهاب( در ناحیه حلق باقی میهبمیکرون ویروسی است که  -خوشبختانه او

 ، بسیار امیدوارکننده خواهد بود.منجر به پنومونی ریه و مرگ شده است. اگر وضعیت ویروس تا یکی دو هفته دیگر به همین منوال ادامه پیدا کند

 ف شدن ویروس کرونا باشد؟ضعی تواند نشانهآیا این روند می

 مردم که است این خواهشم اما است، حیاتش انتهای به شدن نزدیک حال در کرونا رسدمی نظر به که ای دیدمجا ندارم اما مقالهقصد امید بی

اگر ویروس فرصت تکثیر اهم کند. فر ار ویروس این بعدی هایجهش بستر تواندمی ایمنی، نکات رعایت عدم چراکه کنند رعایت را ایمنی موارد

گر سرماخوردگی دارند، نگذارند که این ویروس ا خواهم که لطفاً رعایت کنند و حتینداشته باشد، فرصت جهش نیز نخواهد داشت. لذا از مردم می

 کن شود.روس ریشهها کمک کنند تا این ویرو با رعایت فاصله ایمنی و استفاده از ماسکتکثیر شود ازاین
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ی مغزی شده تقریباً چار سکتهدکردند که فردی های مغزی است؛ تا چند سال پیش وقتی اعلام میبعدی مسئله سکتهبحث مهم 

رفته است و دیگر زندگی عادی نخواهد داشت اما شما دانستند که احتمالاً یه طرف بدن لمس شده و یا هوشیاری او ازدستهمه می

 ا عنوان رادیولوژی تهاجمی آمده است؟نوید خیلی خوبی دادید که درمان نوین آن ب

 درد قلبش کسی که گفتندمی ما به اگر قبلاً کند؛می کار مغزی هایسکته ۀاین کار تیمی است و اساس و بنیاد آن با نورولوژیستی است که درزمین

دادیم چراکه امکان سکته برای قرار می خصص قلبمت مشاوره و نظر تحت را او سرعتبه شود،می منتقل دستش و دندان به درد این و گیردمی

ی مغزی چه هست )وقتی صورت مریض، دست و یا تکلم او به مشکل بربخورد باید سریع با های سکتهاو وجود دارد. مردم باید بدانند که علامت

های عروقی و و بعد از گرفتگی زند بسیار زیاد استی مغزی میزند. صدماتی که سکتهاورژانس تماس گرفته شود( و چه صدماتی به مغز می

ومیر عنوان چهارمین و کرونا را پنجمین علت مرگتوانیم تصادفات را نیز بهرود. به این فاکتورها میها، سومین علت مرگ به شمار میسرطان

میلیون ترین حالت، حدود یککم ای که با مرگ هر فرد درگونهزند بهی مغزی خسارات بسیار سنگینی به اقتصاد کشورها میاضافه کنیم. سکته

سالگی در آن به ها مسئول یک خانواده هستند و یا شغلی دارند که تازه در چهل پنجاهشود چراکه هرکدام از آندلار خسارت به کشورها وارد می

چهارم م، کار بسیار بزرگی است. حدود یکشوند را نجات دهییم بیمارانی که دچار سکته میدهند لذا اگر بتواناند و خدمت ارائه میشکوفایی رسیده

وپنج درصد کنند. بیستوپنج درصد( و همچنین حدود بیست پنج درصد صدمه بسیار جدی پیدا میکنند )بیستکنند، فوت میافرادی که سکته می

 افرادی توان حدود هشتادوسه درصدنی میهای نوین درماکنند اما از طریق روشد پیدا میوپنج درصد دیگر بهبوها نیز صدمه خفیف و بیستاز آن

 هست ایسکمیک صورتبه گاهی. داریم کتهس نوع دو که کنم عنوان باید ابتدا در. بازگرداند خانه به سالم یا کم صدمه با را اندشده سکته دچار که

شود. سکته علاوه بر مردن دچار خونریزی نیز می کرده محلنخدای یا میردمی رسد،نمی خون که ایناحیه آن در مغز و رسدنمی مغز به خون یعنی

 و است مهم بسیار بندیزمان سئله،م این در. دهیم تشخیص عارضه از پس دقیقه چند را سکته محل بالا، بسیار دقت با توانیممی MRI اکنون با

شود کارهای درمانی تند برسانیم، میدارای مرکز سکته هسنی که خمی امام مثل بیمارستانی به( ساعت 6 زیر) اولیه ساعات در را بیمار بتوانیم اگر

رسانی توانیم مناطق در معرض خطر را در مغز بیمار نجات دهیم. مناطقی که خونخوبی در این زمینه انجام داد. با بررسی بیمار در ساعات اولیه، می

لخته، لخته ایجادشده را از مغز خارج  کنیم با ارسال لوله به نواحیجان هستند. در این روش سعی مییمهنها با مشکل مواجه شده اما هنوز به آن

واحی لخته، ها کاملاً جدید هستند و علم مدام در این زمینه در حال نو شدن است. همچنین با ارسال استنت های مخصوصی به نکنیم. این روش

شود. در چسبد و سپس با ساکشن خارج میافتد و به دیوارهای آن میهای استنت گیر میرهکنیم. در این روش لخته در داخل پنجآن را وارد می

رو باید عجله کرد. خوشبختانه در میرند ازایناین کار زمان بسیار اهمیت دارد چراکه در هر دقیقه بعد از سکته، حدود دو میلیون سلول عصبی می

های ما در حدود نیم ساعت است )این عدد در اروپا و ن بیمار به بیمارستانزمان رساندد که مدتشای که با اورژانس تهران داشتیم، اعلام جلسه

محض تماس، رغم ترافیک، بههای حساس و دلسوز اورژانس تشکر کنم که علیآمریکا یک ساعت است( من بسیار تعجب کردم لذا جا دارد از بچه

شده که چندین بیمارستان در نقاط متفاوت تهران این خدمت را ارائه ی تنظیماگونهبه تهران در اکنون خوشبختانه رسانند.بیمار را به مراکز می

  تواند این خدمات را ارائه دهد، خیلی زیاد نیست.رستانی که میافراد تا بیما دهند و تقریباً فاصلهمی

 آیا سکته مغزی سن و سال دارد؟

 .شودمی شروع بعد به پنج یدهه از معمولاً بله

 واریس برویم.حال به سراغ 

ای است که گونههای این افراد بهدیگر معماری دیواره رگعبارتشود. بهواریس یک بیماری مادرزادی است که به علت سرپا ایستادن ایجاد می

وند یا اینکه از شمی اسکلروتراپی یا بلکه شوند، جراحی بیماران عمده که نیست لازم دیگر هاهرحال برای درمان اینکند. بهایجاد واریس می

 پوست سطح. است عمقی یکی و سطحی یکی که دارد وجود پا در رسانیخون سیستم دو. شودمی استفاده هاآن درمان برای لیزر و RF روش

رهایی کا باید درمان برای شوند، خراب هایرگ این از هرکدام اگر که هستند عمق در هم وریدی هایرگ اما بینیممی ما که است هاییرگ

هایی که صورت رگشود. واریس بهمتناسب با خودش انجام داد. گاهی بیماران دچار سیروز کبدی هستند و این مسئله منجر به واریس معده می
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صورت تواند بهکند و حتی میها رنگ پوستش تغییر میدهد. گاهی به دلیل خونریزیکرده خود را نشان میبرجسته و بیرون زده و یا پایی که ورم

توانیم از طریق یک سوراخ های واریسی خود را نشان دهد و درنهایت سیاه شدن و قطع پا را در پی خواهد داشت. اکنون از طریق لیزر میزخم

ریزی  هایتواند بهبود پیدا کند. برای درمان رگهای جدید میهای پا در مسیر درمانکوچک وارد شویم و رگ خراب را بسوزانیم. بسیاری از زخم

 ها را از بین ببریم.توانیم آنها میها به حالت اسپایدر و یا عنکبوتی دارند از طریق تزریق ماده سوزاننده داخل آنکه بعضی از خانم

 توانیم مسیر درمانی را خودمان انتخاب کنیم؟آیا می

توانند متناسب با شرایط ها میاند. آنهای لازم را دیدهزشآمو زمینه این در و دارند وجود شهر در که هستند متخصصینی ای رادیولوژی مداخله

 ها پیشنهاد دهند.بیمار مسیر درمانی مناسب را برای آن

 ، فیبرم رحمی است. لطفاً در این زمینه بفرمایید.توانند درمان شوندهای جدید میبیماری دیگری که با شیوه

سال فیبرم دارند اما نیازی به اینکه همگی جراحی انجام دهند  50الای بت. نیمی از زنان ترین علت جراحی زنان بعد از سزارین اسفیبرم شایع

هایی که هایی داخل رگ، فیبرم را آب کنیم و از بین ببریم. این دانهتوانیم از رگ وارد شویم و با تزریق دانهنیست. برای درمان این بیماری ما می

دهد که چقدر کار کردن بر روی نه دارد و این نشان میک ویال آن حدود هفت یا هشت میلیون هزیکنیم از مشتقات نفت است و یما وارد می

هایی که توانند جریان خونی که وارد فیبرم هست را قطع کنند. درواقع دانهها میتواند ارزش افزود داشته باشد. این دانهصنایع و پتروشیمی می

کشد تا فیبرم خشک شود و از بین برود. کند و حدود سه ماه طول میشود و جریان خونش را قطع مییکنیم در داخل رگ فیبرم وارد متزریق می

سازی آن را در ایران پیاده 78ل در دنیا ابداع شد و ما سا 76ما در دانشگاه علوم پزشکی تهران در حدود هفت هزار عمل داشتیم. این روش سال 

کنیم. این عمل یک در هزار ممکن ین زمینه هماهنگ میرا حفظ کنیم و البته حتماً با جراح زنان در ا کنیم در این روش رحمکردیم. ما سعی می

 قبول است.است موجب نازایی، عقیمی و سیاه شدن رحم شود که در مقابل جراحی این عدد بسیار قابل

 فاده کند؟تواند از این شیوه استاش گذشته میسری به سؤالات و ابهامات مردم بزنیم. آیا کسی که شش سال از سکته

 خیر زمان طلایی شش ساعت است.

 کنند؟آیا اینترونشنیست ها در حوزه تخصصی خاصی کار می

خصصی تکم این حوزه در حال دهد اما کمشود و کارهای متفاوتی انجام میبله؛ در حال حاضر اینترونشنیست عمومی داریم که از رگ وارد می

 شتر بر عروق مغزی فوکوس دارم.شدن است و خودم هم بی

 شود؟شود؟ آیا دفع میهای جدید از بین ببریم، چه میاگر فیبرم را با روش

ای که منتشرشده آید. ما در مقالهشود و بیرون میماند، گاهی از مجرای زنانه دفع میجا میشود و همانسوال خوبی کردند، گاهی کوچک می

دار شدند. ها بچهتوانستند حاملگی داشته باشند از طریق این شیوه درمان شدند و یازده نفر از آنوقت نمیهیچ خانومی که ۱4ایم که اعلام کرده

 مرجع و پایه هایگروه از یکی عنوانبه دنیا در ما گروه جا بگویم که ایران و اطلاعاتینالمللی منتشر شد و هماین مقاله در مجلات خارجی بین

 .است موردتوجه

ای برای تربیت دهند. آیا برنامهداند و همگی فقط جراحی را پیشنهاد میها را هیچ پزشکی نمیزیادی اعلام کردند که این روش افراد

 التحصیلان دارید؟فارغ

 30حدود اندازی کرده است. تاکنون دانشگاه علوم پزشکی تهران تاکنون دو دوره فلوشیپ )اینترونشن و نورو اینترونشن( در این زمینه راه

 خدمت ارائه حال در کشور مختلف شهرهای در هرکدام که. داشتیم اینترونشن نوروۀ درزمین التحصیلفارغ ۱5 و اینترونشن ۀالتحصیل درزمینفارغ

این سمت  به مدرن هایدانشگاه دنیا، جای همه در چراکه کنیم اجتماعی دانشگاهی را تهران پزشکی علوم دانشگاه که کنیممی سعی ما.هستند

های جدید مجبوریم که رو ارتباط مردم با دانشگاه باید بیشتر شود. درواقع چهره علم در دنیا حال تغییر است و برای استفاده از روشروند ازاینمی

شده ی که در دانشگاه انجامهایکنم فرصتی هم برای معرفی بهتر دانشگاه بگذاریم تا بتوانیم از پیشرفتبا یکدیگر ارتباط داشته باشیم لذا خواهش می

 برای مردم صحبت کنیم.
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برابر  20مرگ و میر بیماران کرونایی  تاکید مقام معظم رهبری مبنی بر رسیدگی ویژه و فوری به مسئله کرونادر پی 

 کاهش یافت

ورای شایندگان مجلس برابر کاهش داشته است، در همین راستا جمعی از نم 20بر اساس آمار میزان مرگ و میر بیماران کرونایی 

ه اسلامی، از عملکرد جهادی وزارت بهداشت در زمینه پوشش مطلوب واکسیناسیون کرونا و کاهش چشمگیر مرگ و میر در مقایس

 .های گذشته قدردانی کردندبا ماه

 

ماه گذشته را عاملی می  4 در ویژه به واکسن گسترده تزریق و تامین اسلامی شورای مجلس نمایندگان اکثر ایسکانیوز، دانشگاه گروه به گزارش

 ها بر اثر از دست دادن عزیزانشان را به طور قابل توجهی کاهش داده است.های سنگین جامعه و خانوادهدانند که هزینه

 رسیدگی به نیاز که انستندد فوری مسئله یک را کرونا سیزدهم، دولت هیئت اعضای و کارگزاران با خود دیدار نخستین در رهبری معظم مقام 

های بی وقفه ر کنار مجاهدتدارد و دولت سیزدهم نیز با جدیت در جهت تحقق این خواست به حق ایشان و مردم، کار کرد. این تلاش ها د ویژه

 گرفته است. و شبانه روزی مدافعان سلامت، مورد تقدیر مردم قدرشناس ایران اسلامی و نمایندگان آنان در قوه مقننه قرار

ی ارائه شده توسط وی به مجلس را ل از رای اعتماد به وزیر بهداشت، در گفتگو با اصحاب رسانه، برنامه های پیشنهادقب نمایندگان قاطع یتاکثر

بهداشت نیز مهر تاییدی بر این  جامع، کامل، منطبق با اسناد بالادستی و قابل اجرا دانستند و بررسی های دو کمیسیون تخصصی مرتبط با وزارت

  ظهارات بود.ا

هزار نفر در  50شناسایی بیش از  نفر و 400هزار و  5نفر، بستری بیش از  700ای پایانی مرداد ماه امسال، آمارهای مرگ روزانه بیش از روزه در

ها، به این شرایط سخت و دشوار کشور بر اثر روز، همه را محزون کرده بود. نمایندگان مجلس شورای اسلامی نیز در گفتگوهای خود با رسانه

شت و مدافعان ه ویژه وزارت بهدابکرونا و عوارض ناشی از آن اشاره می کردند اما امروز باتوجه به عملکرد جهادی و مثبت خادمان ملت در دولت 

  سلامت، شرایط آرامی در کشور حکمفرماست، دیگر شاهد چنین فجایع انسانی نیستیم.

برابری مرگ و میر بیماران کرونایی  ۲0در این ایام شاهد کاهش حداقل  اما است دشوار و سخت هم، نفر یک حتی باختن جان آنکه وجود با

 برابر کاهش یافته است. ۲5برابر و موارد شناسایی بیماران جدید حداقل  ۱7هستیم از سوی دیگر تعداد بستری روزانه این بیماران حداقل 

های علوم پزشکی سراسر دانشگاهنمایندگان مجلس با اشاره به روحیه جهادی بهرام عین اللهی وزیر بهداشت و همکاران وی در وزارت بهداشت و 

ماه گذشته و بازگشت زندگی مردم به روال عادی و رونق اقتصادی، ابراز  4کشور و عملکرد مثبت وزارت بهداشت به ویژه در حوزه کرونا در 

خدمت رسانی در مناطق  کنند که با مدیریت این بیماری و ویروس منحوس، می توان شاهد تحولات بزرگی در حوزه سلامت به ویژهامیدواری می

 محروم بود.
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 m RNA بازدید علمی از پروژه تولید نخستین واکسن ضد کرونای ایرانی بر پایه

 .در جهان قرار داده است m RNA های بر پایهکرُِناپسین، ایران را در فهرست چهار کشور صاحب فناوری واکسن

 

به همت  m RNA رانی بر پایهبازدید علمی از پروژه تولید نخستین واکسن ضد کرونای ایبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، 

های نوین، بهداشت، های داروسازی، فناوریعلمی دانشکدهاعضای هیئت»بسیج جامعه پزشکی و اساتید دانشگاه علوم پزشکی تهران ویژه 

 شد.انجام   ۱400دی  8روز چهارشنبه ، «پیراپزشکی و پزشکی
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  مدیریت جهادی
 در مرکز قلب تهران (Heart Failure Hub) های رهایی از نارسایی قلبفتتاح بخش و کلینیکا

رسایی قلبی میر بیماران با نا و دکتر ناطقی: ایجاد چنین مراکزی یکی از راهکارهای مؤثر برای افزایش کیفیت زندگی و کاهش مرگ

 .است

کز قلب افتتاح دپارتمان نارسائی قلبی در مرکز قلب تهران، از اقدام خوب رئیس و کارکنان مرمعاون درمان دانشگاه در مراسم 

 .برشمرد تهران برای تأسیس این دپارتمان قدردانی کرد و این کار را در افزایش کیفیت زندگی بیماران نارسایی قلب بسیار مؤثر

 

با حضور  ۱400آذر  ۲۲ز دوشنبه افتتاح دپارتمان نارسائی قلبی مرکز قلب تهران روبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، مراسم 

نی فراهانی، رئیس مرکز قلب تهران، دکتر سعید ناطقی، معاون درمان دانشگاه، دکتر ماشاءاله ترابی، مدیر روابط عمومی دانشگاه، دکتر علی واشقا

 .ر حسین نوید، مسئول کلینیک نارسایی قلب مرکز قلب تهران برگزار شدتهران و دکتمحمد حاجی زینعلی، معاون آموزشی مرکز قلب دکتر علی

کزی برای ارائه خدمت به بیماران در انتهای این مراسم دکتر سعید ناطقی در گفتگو با روابط عمومی دانشگاه با اشاره به لزوم ایجاد چنین مرا

بست ما، مشکل نارسایی قلبی است؛ یعنی بیماری که احیاناً تنگی عروق های قلبی، بنریمبتلابه نارسایی قلبی گفت: واقعیت این است که در بیما

شود همین مشکل بست مواجه میشود اما آنجایی که پزشک قلب با بنراهی برای درمان پیدا میای داشته باشد؛ یککرونر یا مشکلات دریچه

 .توجه کسب کرده استکند، یک دستاورد بسیار ارزشمند و قابلبست عبور نارسایی قلبی است و اگر طب بتواند از این بن

ومیر بیماران با نارسایی قلبی، احداث چنین مراکزی است و من وی افزود: یکی از راهکارهای مؤثر برای افزایش کیفیت زندگی و کاهش مرگ

ین خواهند افتاد اچندان دور به فکر ای نهند؛ حتماً در آیندهدهمطمئنم که مرکز قلب تهران و سایر مراکز پزشکی و درمانی که کار قلبی انجام می

گویم که بدون هیچ چشمداشت مادی ها را افزایش بدهند و من به رئیس و همکاران مرکز قلب بابت تأسیس این بخش تبریک میکه این تخت

 .انداندازی این مرکز کردهیی قلبی، اقدام به راهو صرفاً باهدف بهبود کیفیت زندگی و کمک به افزایش طول عمر بیماران مبتلابه نارسا

های اولیه و های قلبی و عروقی، گفت: درواقع پیشگیریمعاون درمان دانشگاه در پایان با تأکید بر اهمیت پیشگیری نسبت به درمان در بیماری

ومیر در ترین دلایل مرگمدهکه یکی از ع -ی عروقی های قلبتواند در کاهش بیماریطعاً میمنظم در این حوزه، ق تغییر سبک زندگی و پایش

شته باشیم، ایی داشته باشد و چنانچه ما یک اهتمام جدی در پیشگیری اولیه و پایش مکرر و روشمند و علمی بیماران داتأثیر به سز -دنیا است 

 .افتیهای قلبی کاهش خواهد قطعاً میزان مشکلات قلبی عروقی و به دنبال آن، ایجاد نارسایی
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 ژانس بیمارستان قلب، افراد با نارسایی قلبی شدید هستندای از مراجعات ما در اوربخش عمده

 لبهای رهایی از نارسایی قکدکتر علی واشقانی فراهانی، رئیس مرکز قلب تهران نیز در این مراسم با ابراز خرسندی از تأسیس بخش و کلینی

(Heart Failure Hub) هایمان در ای از مراجعات ما در اورژانس و بستریی قلبی این بیمارستان گفت: بخش عمدهدر دپارتمان نارسای

شوند که بستری می (Pulmonary edema) د که با نارسایی قلبی شدید و با تشخیص ادِِم ریویافرادی هستن های بیمارستان قلب،بخش

دهیم. این زحمتی که دوستان ما در دپارتمان نارسایی امساعدشان از دست مینشرایط  افراد را به خاطر تأخیر در مراجعه و متأسفانه تعدادی از این

ری شوند و خدمات مناسب را قلب مرکز قلب کشیدند باعث خواهد شد که این افراد قبل از اینکه به آن حالت بحرانی برسند، در این بخش بست

 .دریافت کنند

ساعتی کنند و در شش تا هشتا ویزیت میردر آن، همکاران فلوشیپ نارسایی قلب ما بیماران هایی هست که وی افزود: این بخش شامل کلینیک

شود و بعدازآن مرخص خواهند شد و ها ارائه و شرایطشان پایش میهای پرستاری لازم به آنکه این افراد در این بخش بستری هستند؛ سرویس

ومیر بیماران نارسایی قلب تا حد های مکرر بیماران مبتلابه نارسایی قلبی پیشرفته و مرگتریبرآوردمان این است که با این فرآیند بتوانیم از بس

 .زیادی جلوگیری کنیم

 دهدهای مرکز قلب را کاهش میهر اقدامی در جهت کنترل نارسایی قلبی، حجم مراجعات به اورژانس و بستری در بخش

های علمی در ه پیشرفتبو مسئول دپارتمان نارسایی قلب مرکز قلب تهران با اشاره دکتر حسین نوید متخصص قلب و فلوشیپ نارسایی قلب 

های مختلف قلبی که منجر به افزایش راستا با پیشرفت علم در حوزه درمان بیماران مبتلابه بیماریهای قلب و عروق گفت: همحوزه درمان بیماری

داده؛ بنابراین در آینده ما با بار بیشتری  ریسک ابتلا به نارسایی قلبی را در این افراد افزایشطول عمر این بیماران شده است؛ متأسفانه در درازمدت، 

تم بهداشتی درمانی، به کاهش از بیماری نارسایی قلبی مواجه خواهیم بود و هر اقدامی که در جهت کنترل این عوامل خطر انجام دهیم به سیس

 .ات به اورژانس کمک خواهیم کردها و کاهش بار مراجعاشغال تخت بیمارستان

شده که در طبقه همکف کارهای پذیرش بیماران های این مرکز گفت: این دپارتمان در دو طبقه افتتاحوی با اشاره به ضریب اشغال بالای تخت

اینه و فلوشیپ بیماران را معشود؛ سپس در طبقه اول که کلینیک نارسایی قلب نیز مستقر شده همکاران متخصص انجام و نوار قلبشان گرفته می

کنند و در صورت لزوم، بیماران های درخواستی را بررسی و با توجه به وضعیت بالینی بیمار، داروهای او را تنظیم میها و آزمایشو علائم و نشانه

شود؛ ها انجام میت لازم برای آنشوند و سایر اقدامامی با مانیتورینگ کامل است؛ بستری C.C.U در بخش نارسایی قلبی که شامل هشت تخت

ه اکوکاردیوگرافی توجه این است که این مرکز در فضایی مستقل از بیمارستان دایر شده و همه فرآیندهای موردنیاز این بیماران ازجملنکته قابل

 .ردشود و دیگر نیاز به حضور بیماران در محیط پرازدحام بیمارستان وجود ندانیز در همین مرکز انجام می

های موجود دارویی و اینترونشنال های صدری مقاوم به درمانوی افزود: خدمت دیگری که برای بیماران نارسایی قلبی پیشرفته و مبتلایان به آنژین

 .است EECP و جراحی در کلینیک فراهم شده، استفاده از دستگاه

 بی برداریمامیدواریم با خدماتمان گامی در جهت حل مشکلات بیماران نارسایی قل

شده در این مرکز گفت: بیماران نارسایی، طبق ویزیت فاطمه قوی قلب، سرپرستار درمانگاه و بخش رهایی از نارسایی قلب با اشاره به خدمات ارائه

درمانی  گیرند و خدماتشوند و تحت نظر قرار میشده توسط پزشک معالج، بستری میهای اعلامبندیمتخصصان این مرکز و بر اساس زمان

ها شده، مجدداً توسط متخصصان ویزیت و فرآیندهای درمانی آتی نیز برای آنشود و پس از انجام درمان در زمان مشخصبرایشان انجام می

 .ریمشوند که امیدواریم بتوانیم با ارائه این خدمات، گامی در جهت حل مشکلات بیماران نارسایی قلبی بردامشخص و سپس مرخص می
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 الملل برگزار شدتکریم و معارفه معاونان پیشین و جدید آموزشی پردیس بین نشست

الملل برگزار نشست تکریم دکتر وحید ضیائی، معاون پیشین و معارفه دکتر سید مهدی رضایت، معاون جدید آموزشی پردیس بین

 .شد

 

با حضور دکتر محمود قاضی خوانساری،  ۱400آذر  ۲۱نشست یکشنبه الملل، این به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت بین

الملل دانشگاه، دکتر نسرین دشتی، سرپرست مدیریت مدیر تحصیلات تکمیلی دانشگاه، دکتر سید رضا حسینی سده، مشاور اجرایی معاون بین

 .در سالن شورای این مجموعه برگزار شدالملل ان معاونت آموزشی پردیس بینالملل و جمعی از کارشناسآموزش دانشجویان بین

الملل دانشگاه و بهبود کیفیت آموزش های دکتر ضیائی در مسیر توسعه امور آموزشی پردیس بیندر آغاز دکتر قاضی خوانساری از زحمات و تلاش

 .الملل قدردانی کرددانشجویان بین

های در دست اجرای این معاونت شده و برنامه در خصوص اقدامات انجام الملل نیز توضیحاتیدکتر ضیائی، معاون پیشین آموزشی پردیس بین

الملل آرزوی ردیس بینوی ضمن تشکر از همراهی کارشناسان این مجموعه در طول سه سال گذشته، برای معاون جدید آموزشی پ .ارائه کرد

های خود در خصوص ه نظرات و دیدگاهمات دکتر ضیائی، به بیان نقطدر ادامه جلسه، تعدادی از کارشناسان این معاونت با تقدیر از زح .موفقیت کرد

 .مباحث آموزشی پرداختند

های معاون پیشین آموزشی را توسعه و ارتقای کمی و کیفی حوزه آموزش پردیس ها و فعالیتدکتر رضایت نیز مأموریت اصلی خود در ادامه برنامه

 .الملل دانشگاه و زحمات دکتر ضیائی تشکر کردبین الملل دانست و از اعتماد دکتر آیتی، معاونبین

 

 شرح حدیث: ویژگی های یک فرمانروا

السلام توسط مسئول نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه در پانزدهمین جلسه شرح عهدنامه حضرت امام علی علیه

 رئیسههیئت

 .نهج البلاغه پرداخت 53امه لام والمسلمین قریشی به شرح نرئیسه دانشگاه، حجت الاسهیئت 1400در جلسه پانزدهم آذرماه 
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 ریشیقوالمسلمین میر مجید سید الاسلامحجت

آذر  ۲۱ر نشست روز یکشنبه دبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه، مسئول نهاد 

 :رداخت و گفتپنهج البلاغه(  53در سالن مدافعان سلامت، به شرح عهد نامه امام علی )ع( برای مالک اشتر نخعی )نامه  ۱400

بادَ اللّهِ کانَ اللّهُ وَ مَنْ ظَلَمَ عِ نْ رَعِیتِک، فَاِنَّک الِاّ تَفْعَلْ تَظلِْمْ،مِاَنصِْفِ اللّهَ وَ اَنصِْفِ النّاسَ مِنْ نَفْسِک، وَ مِنْ خاصَّۀِ اَهْلِک، وَ مَنْ لکَ فیهِ هَویً »

، وَ تَعْجیلِ نقِمَْتِهِ منِْ نْزعَِ وَ یتُوبَ. وَ لَیسَ شیَءٌ اَدْعی الِی تغَیْیرِ نِعْمَۀِ اللّهِخَصْمَهُ دُونَ عِبادِهِ، وَ مَنْ خاصَمَهُ اللّهُ ادَْحَضَ حُجَّتَهُ، وَ کانَ للِّهِ حرَبْاً حَتّی ی

دا کن، و از جانب خویش و نزدیکان و دوستان، انصاف را اداد خدا را  -صادِ م، فَاِنَّ اللّهَ یسْمَعُ دَعْوَةََ الْمضُْطهََدینَ، وَ هُوَ للِظّالمِینَ بِالْمِرْ اِقامَۀ علَی ظلُْ

ز طرف بندگانش با او دشمنی ند ادر حق مردم رعایت نما، که اگر به انصاف عمل نکردی ظالم خواهی بود. و هر کس بر بندگان خدا ظلم کند، خداو

انی که از ستم دست کشد و توبه کند، و کسی را که خداوند دشمن شود، دلایل )و عذرهایش( را زایل کند. و او در جنگ باخدا خواهد بود، تا زم

شنود و در کمین ستمکاران میی ستمدیدگان را داوند نالهخشود،که همانا چیز همانند ظلم، موجب تغییر نعمت و تعجیل کیفر نمینماید. و هیچ

 «ماندمی

 :مسئول نهاد در ادامه به بررسی و توضیح آیات زیر اشاره کرد و اظهار داشت

 نْ رَعِیتِک،اَنصِْفِ اللّهَ وَ انَصِْفِ النّاسَ مِنْ نَفسْکِ، وَ مِنْ خاصَّۀِ اَهلِْک، وَ مَنْ لکَ فیهِ هوًَی مِ

صات حکومت دینی است، که بدون آن، دینی نامیدن حکومت، نادرست خواهد بود. حال، مدیری که ترین مشخرعایت عدالت و انصاف، از شاخص

ی امیدی ی وجودی خود اجرا نماید، که موفقیت او در این کار، نقطهدر پی ایجاد عدالت در جامعه است، باید این تعادل بخشی را نخست درصحنه

یقین در حق دیگران نیز جفا اجرا نماید. اما اگر کسی نسبت به خویشتن خویش ظلم روا دارد، بهاست که عدالت را در جامعه و در حق دیگران نیز 

 .خواهد کرد

جهت تمام تصرفات او باید، به اذن صاحب بخش به امانت رسیده است. بدینی دینی، امانت الهی است که از منشأ هستیحقوق آدمی در اندیشه

الهی، علیرغم آنکه انسان حق حیات دارد، و حق ضرر رساندن و یا از بین بردن خود را ندارد، حاکی از آن است امانت انجام گیرد. اینکه در شریعت 

ستیز پیروی نماید و تصرفات، به ظلم بر خویشتن نینجامد. دادورزی با خداوند آن که در استفاده از این حقوق، باید از قوانین آن خدای عادل ظلم

با « انصف الله»یابد که گذار بدانیم و بر حکم او گردن نهیم. با توجه به این نکته، این سخن پر نغز حضرت معنا میوناست که او را حاکم و قان

ظیم خداوند انصاف را رعایت نما.انصاف با خداوند، چیزی غیر از اجرای قوانین او نیست، که همگی در جهت سود بری انسان و منع او از ضرر، تن

ما چیزی از خود نداریم که به بارگاه او تقدیم کنیم و یاحقی را به او برگردانی هست از آن اوست.برقراری دادگستری و عدالت یافته است، وگرنه 

آنچه حکومت دینی را از سایر « و انصف الناس من نفسک»ترین وظیفه در مدیریت دینی است. حال باارزشترین و درعیندر جامعه، سخت
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ها بوده است. ارزش ی دادگری آننماید؛ دغدغهشده ممتاز مید، و کار انبیا را در تاریخ بشری از سایر کارهای انجامسازها متمایز میحکومت

تر خواهد بود. مدیر دادگر شود، و آنکه در این راه کوشاتر است، مقربستیزی سنجیده میگستری و ظلممدیران حکومت اسلامی با ملاک عدل

حزبی، هم گروهی و همترین خویشان با دورترین شهروندان برای او تفاوتی ندارند. همداند و نزدیکی و خدمتگزار مردم میتنها خود را وامدار اله

ها و ها، اگر آدمی را از عدالت ورزی بازدارد، و عاملی برای ترقی در سازماننژادی و سایر تعلقات و وابستگیخونی و همزبانی، همشهری و هم

نشینند و شایستگان بینی کرد. در چنین فضای تبعیض آلودی است که نالایقان به مسند برمیی تاریکی را برای آن ملت پیشباید آینده ادارات گردد،

شوند. برای جلوگیری از چنین عاقبت شومی )که حضرت طلبان غریب میکنند و دانایان و حقگردند، متملقان و فرومایگان ارشاد مینشین میگوشه

کنندگان در مراحل شمارد( اطمینان از سلامت نفس مدیران و دادورزی آنان در مراحل انتخاب و برخورد قاطع با تعدیا مصداق بارز ظلم میآن ر

 «.و من خاصه اهلک، و من لک فیه هوی من رعیتک»کار، بسیار لازم و ضروری است. 

زعَِ وَ یتُوبَ. وَ لیَسَ مَهُ اللّهُ اَدْحَضَ حُجَّتَهُ، وَ کانَ للِّهِ حَرْباً حَتّی ینْوَ منَْ خاصَ لّهِ کانَ اللّهُ خَصْمَهُ دوُنَ عِبادِهِ،فَاِنَّک الِاّ تفَْعَلْ تَظلْمِْ، وَ منَْ ظلَمََ عِبادَ ال

 .صادِ  دَعْوَةََ المُْضْطَهَدینَ، وَ هُوَ للِظّالِمینَ بِالْمِرْاللّهَ یسمَْعُ شَیءٌ اَدْعی اِلی تَغْییرِ نعِْمۀَِ اللّهِ، وَ تَعْجیلِ نِقمَْتِهِ مِنْ اِقامَۀ علَی ظلُْم، فَاِنَّ

ی آگاه محور و شیعهیابد، لذا انسان دینی اقسام آن معنا میی سطوح، و مبارزه با ظلم در همهمشروعیت حکومت، در برقراری عدالت در همه

کس که به ظلم شتابد به دشمنی خداوند آمده فرمایند: آند. حضرت میشماری خود میترین وظیفهعلی، مبارزه با ظلم و ایجاد قسط را اساسی

که نگ باخدا خواهد بود تا وقتیجهیچ عذری از انسان ظالم پذیرفته نخواهد شد و او در « و من ظلم عباد الله کان الله خصمه دون عباده»است، 

مانند ظلم، موجب خشم خدا و ههیچ چیز « ان لله حربا حتى ینزع ویتوبو من خاصمه الله ادحض حجته، و ک»توبه نماید و دست از ظلم بردارد، 

ارایی و ظلم همانند یک ویروس، ک« و لبس شی ادعى الى تغییر نعمۀ الله و تعجیل نقمته من اقامۀ على ظلم»شود. تغییر نعمت او به نغمت نمی

های سازد. حضرت دریکی از خطبهپذیری آماده میاستبداد، تباهی و سلطه شکوفایی را از جامعه می گیرد و تن رنجور جامعه را برای پذیرش فساد و

که بخشیدنی بدانید که ستم بر سه گونه است؛ آنکه آمرزیدنی نیست، آنکه واگذاشتنی نیست، و آن»دارد: چنین بیان میخود شقوق ظلم را این

همانا »و خدا در قرآن فرمود: « هاستترین ظلمن برای خداست که بزرگاست، و بازخواست کردنی نیست.اما آنکه آمرزیدنی نیست، همتا انگاشت

خوشایند. و آنکه واگذاشتنی نیست، اما ستمی که بر بنده ببخشایند، ستم اوست بر خود، به برخی کارهای نا« خداوند شرک آوران را نخواهد بخشید.

روبرند، و یا تازیانه که بر بدن آن قصاص زخمی نبود از کارد، که به تن ف ستم بندگان است بر یکدیگر، که آن را قصاصی است هر چه دشوارتر. و

نان آها را خرد شمرند. در همه حال خداوند در کمین ظالمان خواهد بود، و خواری و ذلت را بر فرود آرند بلکه چیزی است که برابر آن، رنج این الم

های برهنه بی اجابت نخواهد ماند.باید از ظلم به بندگان و بدن وخته و نفس های گرسنههای سویژه از ارباب دلخواهد چشاند، و دعای مظلوم، به

ن، از ظلم بر چیز همانند ظلم، موجب تغییر حکومت و زوال امنیت و فرود عذاب الهی نیست. آن خدای دانا بها آشکار و نهابر خود لرزید، که هیچ

 «فان الله سمیع دعوةَ المضطهدین و هو للضالمین بالمرصاد»ها نخواهد کرد، رای از ظلم را بی کیفر گذرد و ذرهبندگانش نمی

 

 گزارش برنامه های شش ماهه دانشکده پزشکی

 دکتر بیگ محمدی: برند دانشگاه در آموزش علوم پایه را دوباره احیا می کنیم

ایه برقراری ارتباط بهتر میان علوم پرئیس دانشکده پزشکی، اصلاح سیستم آموزشی، کاهش فشار ارائه خدمت بر دانشجویان و 

 .و بالین را از مهم ترین برنامه های دانشکده دانست
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جشن روز پرستار، با  دکتر محمدتقی بیگ محمدی، رئیس دانشکده پزشکی، در حاشیه ،به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران

ای روتینی که از گذشته بوده و در دانشکده پزشکی دو گونه برنامه وجود دارد، کاره اشاره به برنامه های شش ماه آینده دانشکده پزشکی گفت:

های جدیدی که به منظور ارتقای دانشکده پزشکی و رفع مشکلات در حال سعی می کنیم که اشکالات احتمالی آن را برطرف کنیم و برنامه

 طراحی است.

ر یک ماه گذشته مرتبا به مسئله دو رفع مشکلات آموزشی آنها عنوان کرد و افزود: تقریبا وی مهم ترین نکته در دوره جدید را مسائل دانشجویی 

رح می شود. حتی در این زمینه، دانشجویی از لحاظ منتورینگ پرداخته ایم که در آن موضوعات مختلفی از قبیل مسایل تربیتی و انگیزشی نیز مط

های جدی آموزشی را در رابطه با مقاطع مختلف علوم ردیم. همچنین بحثگرفت را شروع کهای عملیاتی و اقداماتی که باید صورت میبرنامه

 پایه، شروع کردیم که بخشی از آن وارد فاز عملیاتی شده و بخش دیگر آن هنوز در حال بحث و تبادل نظر است.

ظر داریم برنامه ریزی مدونی ند و تصریح کرد: در نرئیس دانشکده پزشکی، مسائل علوم پایه را نکته ای بسیار مهم برای دانشکده پزشکی خوا

ها حضور پیدا کنند و مفیدتر عمل تر در بیمارستانبرای رفع مشکل جدایی علوم پایه و بالینی داشته باشیم. حتی برای آنکه گروه علوم پایه فعال

لوم پایه داشت و متاسفانه به شدت پزشکی تهران در آموزش ع نمایند، اقدامات عملیاتی را طراحی کردیم تا از این طریق، برندی که دانشگاه علوم

 آسیب دیده است، مجددا احیا شود.

های آموزشی و خصوصا آموزش دانشجویان که به خاطر فشار خدمات قدری ها، وظایف گروهوی از بازسازی و بهسازی مسایل آموزشی بیمارستان

های اولیه آن انجام شده است و حتی شگاه صحبت کردیم و هماهنگیخصوص در سطح دانشده است خبر داد و یادآور شد: در این  دچار آسیب

شی داشته باشند و با دغدغه کمتری بعضی از کارهای مقدماتی آن نیز آغاز شده تا کارورزان، رزیدنت ها و فلو ها عملا آسیب کمتری از لحاظ آموز

 ی اصلی که همان آموزش گرفتن هست بپردازند.به وظیفه

هایی های سنگینی را پیش رو دارد. برخی از آنها نیاز به تغییرات ساختاری و زیرساختدکتر بیگ محمدی، در ادامه افزود: دانشکده پزشکی، برنامه

اقاتی که را شروع کرده ایم تا اتف دارد که اجرای کامل آن ممکن است زمانبر باشد اما برای اینکه در مقدمات گیر نکنیم، برخی از اقدامات عملی

های محیطی و نفعان خصوصاً قسمتسوی آینده بهتر. همچنین انتظار داریم تمامی ذیای باشد برای حرکت بهمد نظر ماست بیافتد و انگیزه

 ها قطعاً چنین چیزی اتفاق نخواهد افتاد.دانشجویان در این جهت به ما کمک کنند چراکه بدون راهنمایی و کمک آن
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 خله در بحران روان پزشکیره آوا خط تلفن مدا

 .پزشکی روزبه فعال استره آوا، خط تلفن مداخله در بحران روانپزشکی در بیمارستان روان

 

است که از یکم آذر ماه  "نپزشکیمداخله در بحران روا"به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان روزبه، ره آوا، خط تلفن 

تا  ۱4کان آموزش دیده بیمارستان روزبه )دستیاران روانپزشکی( از ساعت در ره آوا پزش  .پزشکی روزبه آغاز به کار کرده استرواندر بیمارستان 

اندازی این هدف از راه.کی هستندشب( پاسخگوی افرادی خواهند بود که در شرایط بحران و نیازمند مداخله فوری روانپزش ۱۲بعداز ظهر تا  ۲) ۲4

ها، و افراد در شرایط شود، پاسخگویی به بخشی از نیازهای بیماران، خانوادهبرای اولین بار است در دانشگاه علوم پزشکی تهران ارائه می خدمت که

اس هایی با محتوای افکار اورژانسی بوده و امید است گامی در جهت ارتقای سلامت روان جامعه باشد. در ماه اول شروع به کار این خط تم

 .ی، افسردگی، مشاجره های خانوادگی و ... ثبت شده که مراجعین به متخصصان مربوطه ارجاع داده شده اندخودکش

 

 گفتگوی اختصاصی رئیس سازمان نظام پرستاری کشور با روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران

 درخشددکتر میرزا بیگی: دانشگاه علوم پزشکی تهران، سیستماتیک و منظم در فرآیندها می

های فناورانه دانشگاه علوم پزشکی تهران با کشورهای اسلامی و آسیایی رئیس سازمان نظام پرستاری کشور با تأکید بر همکاری

 .المللی خوانداین را عامل تشکیل شبکه فناوری اطلاعات در سطح ملی و بین
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ر حاشیه مراسم گرامیداشت گی رئیس سازمان نظام پرستاری کشور دبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر محمد میرزا بی

وی اختصاصی با خبرنگار روابط روز پرستار و تقدیر از پرستاران نمونه کشوری که با حضور وزیر بهداشت و رئیس دانشگاه برگزار شد، در گفتگ

د در دانشگاه افتخار درص 90وشش واکسیناسیون بالای عمومی با اشاره به پوشش بالای واکسیناسیون مناطق تحت پوشش دانشگاه، گفت: پ

این تصور »ها استفاده کنند و افرادی که هنوز واکسن نزدند اقدام کنند و بزرگی است؛ در این شرایط باید به مردم توصیه کنیم که از این فرصت

ی و نظام سلامت متأسفانه شاهد بودیم که در کادر پرستارومیر وی ادامه داد: با این آمار مرگ.نادرست که واکسن ضروری نیست را فراموش کنند

فت، این یابیم، اگر فردی مبتلابه کرونا شود و واکسن تزریق کرده باشد تا مراحل خیلی بد پیش نخواهد رباید به پوشش صددرصدی واکسن دست

 .کندر تزلزل است باید زودتر مراجعه و واکسن را دریافت ددهد که هرکسی هنوز هم نشان می

های علوم پزشکی خوشبختانه سیستماتیک و خیلی خوب و منظم درخشیدند و خوب کارکردند به دانشگاه علوم پزشکی تهران و همه دانشگاه

 .گویمهمگی خدا قوت و خسته نباشید می

جمهوری ایران در وری ریاستفنا دکتر میرزا بیگی در ادامه با اشاره به حضور رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران و هیئتی از معاونت علمی و

و سایر محصولاتی  (Remote robotic surgery) رباتیک از راه دور ویژه دستگاه جراحیاندونزی و در زمینه تبادل تجربیات و تکنولوژی به

ی اسلامی و رانه با کشورهاهای فناوهمکاری :لوم پزشکی تهران تولیدشده است و تفاهم کردند، گفتعای در دانشگاه که در زمینه پزشکی هسته

های همدیگر پزشکی و در حقیقت سلامت و توانمندی های حوزهشود و از توانمندیآسیایی عامل تشکیل شبکه فناوری اطلاعات در جهان می

دیگران استفاده  ربهانات و تجچنینی و اینکه ما از امکن مسائل ایناین آرزوی دیرینه بزرگان دنیای اسلام است و ای .توانیم بهینه استفاده کنیممی

 .شودها قرار دهیم منجر به شکوفایی بیشتر و خدمات بهتر به مردم میهای خودمان را در اختیار آنکنیم و همچنین توانمندی

ه معنای واقعی از اند انسانی متفکر، اهل فناوری و کار تشکیلاتی و بجناب آقای دکتر قناعتی که جدیداً رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران شده

ت روزاند؛ ایشان با حفظ آن فرهنگ، پیشرفت علمی خیلی خوبی کرده و در حقیقت این پیشرفت با اعتقادارزمندگان دفاع مقدس هستند که به

 .یمتواند داشته باشد که در دکتر قناعتی شاهد هستیشده و دستاوردهای خوبی مترکیب
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 رستانی یاسماهه مجتمع بیماهای ششگزارش برنامه

 دکتر آرش جعفریه بر ضرورت فعال سازی اتاق های عمل تاکید کرد

 .کرد رئیس بیمارستان یاس، فعال سازی بخش های غیر فعال و اتاق های عمل را از مهم ترین برنامه های بیمارستان یاس عنوان

 

ترین های شش ماه آینده این مرکز گفت: یکی از مهمبه برنامهدکتر آرش جعفریه، رئیس بیمارستان یاس، در حاشیه جشن روز پرستار، با اشاره 

های عمل و چندبخشی که در حال حاضر تر کردن اتاقی دوم سال هزار و چهارصد برای مجتمع بیمارستانی یاس، فعالماهههای ششبرنامه

جهیزات تن زایمان افزود: فراهم کردن امکانات و در حقیقت ی زنای آموزشی بیمارستان در رشتهبر روی جنبهوی با تأکید و تکیه غیرفعال هستند.

دکتر جعفریه در پایان  های این مجتمع خواهد بود.لازم برای اعمال جراحی جنرال بیمارستان و همچنین برای اعمال جراحی زنان از دیگر برنامه

 ز قبل این سال را به پایان برساند.و پویاتر ا های خود موفق باشداظهار امیدواری کرد که بیمارستان بتواند در اجرای برنامه

 

 برگزاری مراسم تشییع استاد ابوالفضل شجاعی فرد در بیمارستان شریعتی

 .پیکر دکتر ابوالفضل شجاعی فرد با حضور خانواده آن مرحوم و کارکنان در بیمارستان شریعتی تشییع شد
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 ران، دوستان و شاگردانش در بیمارستان شریعتی تشییع شدپیکر استاد ابوالفضل شجاعی فرد در جمع همکا

زهرا سوی بهشتاستادان، اعضای هیئت علمی و کارکنان بیمارستان شریعتی با حضور خانواده استاد شجاعی فرد پیکر وی را به

 .تشییع کردند

 

 بیمارستان جراحی گروه استاد  فرد شجاعی ابوالفضل دکتر  یادبود مراسم شریعتی، بیمارستان تهران پزشکی علوم دانشگاه عمومی روابط گزارش به

در این مراسم استادان، اعضای هیئت علمی و کارکنان بیمارستان شریعتی،  .شد برگزار  درتالار شهید پیرویان ۱400آذر  ۲۲ دوشنبه شریعتی

آموزشی و دکتر بیگ محمدی رئیس دانشکده پزشکی  اعضای خانواده دکتر شجاعی فرد، دکتر ناطقی معاون درمان دانشگاه، دکتر علامه معاون

 نیز حضور داشتند.

دان این استاد بیمارستان شریعتی را به خانواده دکتر شجاعی فرد و همچنین دیگر ابتدا دکتر احمدرضا جمشیدی رئیس بیمارستان شریعتی از دست

در ادامه دکتر بیگ  ت گفت و برای آن مرحوم آرزوی علو درجات کرد.استادان، اعضای هیئت علمی و خانواده بیمارستان شریعتی و دانشگاه تسلی

محمدی رئیس دانشکده پزشکی که به نمایندگی از سوی ریاست دانشگاه در این جلسه حضور داشت ضمن ابراز تسلیت درباره دکتر شجاعی فرد 

 شنومشناختم اما آنچه که از ایشان میگفت: من ایشان را از نزدیک نمی
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 ای ایشان بوده که زبانزد همه است وان شاءالله این به یادگار بماند و شاگردانش این راه را ادامه دهند.ای و تعهد حرفهفهاخلاق حر

ها : دکتر شجاعی فرد سالدست دادن دوست قدیمی سخت دانست و افزود از تحمل مراسم این در نیز دانشگاه جراحی گروه مدیر ظفرقندی دکتر

اش را در بیمارستان سینا طی کرد و بعد به شریعتی آمد ده و آموزش داده و شاگردانش در همه جای کشور هستند دوره جراحیدر دانشگاه درس دا

کرد و دغدغه مردم و کشور را داشت برای همه دلسوز بود و و به همکارانش کمک کرد. دکتر شجاعی فرد به بیماران در کمال محبت خدمت می

 ن و دانشگاه ماندنی است.خدماتش در این بیمارستا

 دوستی اهل و بود صفا صلح اهل همیشه استاد: گفت فرد شجاعی دکتر درباره نیز شریعتی بیمارستان جراحی بخش رئیس سروش احمدرضا دکتر

داد. فقدان او ادامه میکرد و همیشه مشی ایشان را ن شنیده نشد. همیشه نسبت به استادانش با احترام یاد میایشا از درشتی حرف وقتهیچ و بود

 خانواده و شاگردان و وستاند همکاران، خانواده، جمع در فرد شجاعی استاد پیکر برنامه ازاینپس در بخش جراحی همیشه حس خواهد شد.

  . شد تشییع شریعتی بیمارستان

 

 هفته پژوهش

 مراسم گرامیداشت هفته پژوهش و فناوری برگزار شد

 .رئیس دانشگاه مراسم گرامیداشت هفته پژوهش و فناوری برگزار شد با حضور دکتر حسین قناعتی،

 

آذر  ۲4فناوری، چهارشنبه  وبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، معاونت تحقیقات و فناوری، مراسم گرامیداشت هفته پژوهش 

پزشکی تهران برگزار شد و مدیران  وری در سالن دارالفنون ستاد علومبا حضور دکتر حسین قناعتی و دکتر اکبر فتوحی، معاون تحقیقات و فنا ۱400

 .م شرکت کردندحوزه پژوهش، روسا و معاونین پژوهشی مراکز و دانشکده ها و مراکز رشد به صورت حضوری و آنلاین در این مراس

جنس هم اندیشی و شنیدن  سم قدردانی باشد، ازدکتر فتوحی در ابتدای مراسم توضیح داد: جنس این نشست بیش از آنکه جشن گونه و یا مرا

یار پر قدرت در حوزه تحقیقات وی افزود: الحمدالله در دوره های مدیریتی قبل، دانشگاه بس .نقطه نظرات و دغدغه های مدیران و محققان است

تباط با صنعت جداگانه دارد فناوری و ار و به خصوص فناوری پیش رفته و جزو معدود دانشگاه هایی است که مدیریت تحقیقات و مدیریت توسعه

امل تر شود؛ بنابراین در ابتدا لازم و امیدوار هستم با تکمیل پارک فناوری دانشگاه زنجیره نوآوری از تحقیق تا تولید محصول و تجاری سازی آن ک

 .میدانم از تیم مدیریتی قبلی تشکر کنم
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شم انداز تحقیقات و فناوری ساله معاونت تحقیقات و فناوری پرداخت و ضمن بیان چ 4ه دکتر فتوحی سپس به تبیین اهداف و راهبردهای برنام

انشگاه است. در ادامه جزئیات د، تاکید کرد: ماموریت معاونت تحقیقات و فناوری دانشگاه حرکت در جهت تحقق چشم انداز ۱4۱0دانشگاه تا سال 

در ادامه افراد  .ن تشریح شدهمچنین اقداماتی که تاکنون شروع شده است توسط ایشا ساله در حوزه تحقیقات و فناوری و 4بیشتری از برنامه 

اتی را در خصوص هر کدام حاضر در جلسه حضوری و آنلاین، دغدغه ها و نقطه نظرات خود را در حوزه پژوهش مطرح کردند و دکتر قناعتی نک

 .مطرح و بر نکاتی برای پیگیری و توجه بیشتر تاکید کرد

 :از مسائل مطرح شده توسط حضار به شرح ذیل استبرخی 

 ضرورت تقویت نیروی انسانی مفید و ضرورت شایسته سالاری 

 لزوم مدلسازی و طراحی برنامه جایگزین پروری 

 اولویت ایجاد راه حل  ضرورت تشکیل اتاق فکر و دفتر توسعه پژوهش برای سیاست گذاری و سفارش پروژه های تحقیقاتی ویژه و با

 مشکلات مهم کشور برای

 نقد به روند اداری فرسایشی در بعضی از امور 

 تسهیل جذب نیروی انسانی مورد نیاز به خصوص دانشجویان نخبه 

 راه اندازی سایت مجازی برای بازدید از پارک علم و فناوری 

 ف دریافت اعضای هیئت وهش و سقباتوجه به افزایش هزینه های پژوهش در سالهای اخیر، حمایت از پژوهشگران با افزایش بودجه پژ

ارج از دانشگاه خعلمی فعال در حوزه پژوهش به خصوص کسانی که وقت خود را صرف خدمت به دانشگاه کرده اند و درآمدی در 

 .ندارند در اولویت قرار بگیرد

 داوم با تجمیع سرویس ها مت و ایجاد زیرساخت برای پژوهش در حوزه علوم پایه و بالین با متمرکز کردن خدمات آزمایشگاهی با کیفی

 و تجهیزات در آزمایشگاه جامع و صرفه جویی در هزینه خرید و نگهداری از تجهیزات

 شدآموزش، پژوهش و فناوری هم گام و هم راستا با تکنولوژی های پیشرفته شوند و منفک از نیاز جامعه نبا. 

 در پژوهش همکاری داشته باشند علوم پایه و بالین در ارتباط و قرابت بیشتری قرار بگیرند و. 

 مه های موجود جزء دغدغه حضور دانشجویان و محققان در بیمارستان ها برای نمونه گیری و تحقیقات میدانی علیرغم وجود تفاهم نا

 .های پژوهشگران است

 ژوهشگران قرار بگیردپرس داده های حاصل از نظام ثبت و برنامه های رجیستری موجود در دانشگاه به صورت بانک داده ها در دست. 

 افزایش بودجه پایان نامه های کارشناسی ارشد و دکترا 

 ایجاد شبکه آزمایشگاهی و طراحی اپلیکیشن مناسب جهت استفاده از خدمات آن 

  با شنایی اساتید علمی آتوجه به ضرورت پیوست اخلاقی پژوهش ها در دانشگاه و ضرورت برگزاری دوره های پودمانی کوتاه با هدف

 .روش تحقیق در مراکز تحقیقاتی که با آن آشنا نیستند
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 بزرگداشت هفته پژوهش در دانشکده پرستاری و مامایی با حضور رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران

مراسم بزرگداشت هفته پژوهش در دانشکده پرستاری و مامایی با حضور دکتر حسین قناعتی رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران 

 .در سالن شورای یک دانشکده برگزار شد 1400آذر ماه  23به سه شن

 

 

 مراسم بزرگداشت هفته پژوهش در دانشکده طب ایرانی برگزار شد

 .به مناسبت هفته پژوهش، از استادان و دانشجویان برتر حوزه پژوهش دانشکده طب ایرانی قدردانی شد

 

 

       

تهران دانشکده طب ایرانی، به مناسبت هفته پژوهش، مراسمی با حضور دکتر روجا رحیمی، رئیس به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی 

، در ۱400آذرماه  ۲۲دانشکده، دکتر مهرداد کریمی، معاون پژوهشی دانشکده، جمعی از اعضای هیأت علمی و دانشجویان دانشکده، روز دوشنبه 

 ساختمان احمدیه برگزار شد.

این مراسم، با بیان این مطلب که بزرگداشت هفته پژوهش، بزرگداشت دانش و بزرگداشت کسانی است که در تولید دانش  دکتر کریمی، در ابتدای

ی نقش دارند، گفت: بسیار اتفاق مبارکی است که یکی از سردمداران عرصه پژوهش، خانم دکتر رحیمی، سکان دار دانشکده شده اند. من از روزها

 هد رشد و نمو دانشکده در حوزه پژوهش بوده ام و برای من باعث افتخار است که شاهد این پیشرفت بوده ام.آغازین تأسیس دانشکده، شا
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اشته، اما ما همواره اعتقاد داشتیم معاون پژوهشی دانشکده طب ایرانی در ادامه گفت: از ابتدای راه دانشکده طب ایرانی، مخالفت و انکار وجود د

برف پا نخورده، عرصه بی  ما می آموزند و خود باید به دنبال کشف دانش باشیم و البته که طب سنتی مانند که دانش آن چیزی نیست که به

یرانی، افزود: رشد دانشکده، وی در ادامه ضمن ارائه توضیحاتی پیرامون سامانه علم سنجی دانشکده طب ا نظیری برای کشف و پیدا کردن است.

نحصر به فردی دارند که مت. هر کدام از اعضای هیأت علمی و دانشجویان دانشکده ما، توانایی های مرهون تلاش تمام مجموعه دانشکده اس

که در  93اسم، گفت: من از سال در ادامه، دکتر روجا رحیمی، ضمن قدردانی از برگزاری این مر می تواند در مسیر پیشرفت دانشکده مفید باشد.

ر تعداد مقالات بودم در سال گزارش علم سنجی دانشکده تهیه می شد، شاهد پیشرفت چشمگیر سمت معاون پژوهشی دانشکده حضور داشتم و ه

د در معاونت پژوهشی و این مهم، حاصل تلاش و زحمت اعضای هیأت علمی و دانشجویان بوده است. امیدوارم با اتخاذ سیاست های کارآم

سم، از استادان و دانشجویان در پایان مرا هش های مسأله محور گام برداریم.دانشکده، افزایش کیفیت پژوهش ها را شاهد باشیم و به سمت پژو

 برتر دانشکده در حوزه پژوهش، با تقدیم هدایایی ازسوی معاونت پژوهشی دانشکده قدردانی شد.

 

 گرامیداشت هفته پژوهش در دانشکده پرستاری و مامایی

 کاربردی در حل مشکلات جامعههای نافع و تاکید رئیس دانشگاه بر انجام پژوهش

مراسم گرامیداشت هفته پژوهش با حضور رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران و مدیر تحقیقات و فناوری دانشگاه، اساتید و 

 .در سالن شورای یک این دانشکده برگزار شد 1400آذرماه  23دانشجویان دانشکده پرستاری و مامایی سه شنبه 

 

گاه علوم پزشکی تهران با دانشگاه علوم پزشکی تهران، دانشکده پرستاری و مامایی، دکتر حسین قناعتی رئیس دانشبه گزارش روابط عمومی 

های دانشجویی لاق مرکز پژوهشحضور در برنامه گرامیداشت هفته پژوهش در دانشکده پرستاری و مامایی، ضمن تقدیر از دانشجویان برگزیده و خ

 نافع، مبتنی بر نیاز و مسئله محور تاکید کرد.های دانشکده، برانجام پژوهش

اید پژوهش ب  ای ثابت نیست، بلکه بر حسب زمان و نیازها و اولویت ها تغییر می کند و در واقعدکتر قناعتی بیان کرد: مسئله پژوهش یک مسئله

ت که باید راهکارهای ت و چالش هایی اسبه صورت دینامیک برنامه ریزی شود، اصل در پژوهش نظاره گر دقیق بودن و شناخت درست مشکلا

ود، به تفاهمی عقلانی و علمی در آن مختلفی را برای آن یافت و اگر افراد در این زمینه اختلاف نظر داشته باشند، باید به دور از تضاد منافع خ

 ستفاده شود .شکلات جامعه احوزه برسند. در واقع پژوهش باید کاربردی باشد و نتایج حاصل از پژوهش و تحقیق باید در حل م
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ما نیست و نمی توانیم با برخی  رئیس دانشگاه با اشاره به ناکافی بودن بودجه در پژوهش گفت: اگرچه پرداخت هزینه های بالای پژوهش در توان

مود و با هوشمندی در این توان روش های نامتقارن را انتخاب نکشورهای دیگر در این زمینه وارد رقابت شویم، اما در راستای این امر می

های پیشرفته درمانی و تشخیصی نتایج پیشرفت کرد و از افتخارات کشورمان است که با همین روش در زمینه تولید و بکارگیری دستگاه  مسیر

 خوبی حاصل گردیده است.

رکت ما در درمان و حشکی گفت: محور دکتر قناعتی ضمن اشاره به اهمیت پژوهش در رشته پرستاری و مامایی در بین دیگر حیطه های پز

ینده نیز به این حاشیه ها آلوده پیشگیری رشته پرستاری است که تا کنون کمتر به مسائل مالی سو آلوده شده است و باید سعی و تلاش نمود تا آ

یی در اوج قرار دارد و باید آن را و ماما وی جوهره حرکت دانشگاه را اخلاق و انسان مداری برشمرد و گفت: در این راستا دانشکده پرستاری نگردد

هایی وجود دارد و تواند مخل سیستم باشد باید کنار گذاشته شود، البته که در هر نظامی عارضهبیشتر تقویت کرد و بعضی از حرکت هایی که می

 در حیطه پرستاری هم باید شفافیت و عدالت به روشنی بدرخشد.

رائه رهنمودهای مدیریتی برای اه تصمیم به ابقای دکتر علیرضا نیکبخت نصرآبادی در سمت ریاست دانشکده و دکتر قناعتی در ادامه با اشاره ب

رییس  ن از او حمایت خواهم کرد.اداره موثر و مطلوب سازمان، تاکید داشت: اگر مسئولی را انتخاب کنم تا آخرین لحظه ای که باشم با همه توا

ار بگیرند، همچنین کوچکترها نیز دهد افراد کم تجربه وارد فرآیندهای درون سازمانی شوند و در مسیر رشد قر دانشگاه گفت: سازمان باید اجازه

 باید حرمت بزرگترها را حفظ کنند.

ثبت مچ افراد باید در نقاط م  رئیس دانشگاه در پایان سخنان خود اشاره کرد که همیشه در حال رصد مثبت امور و فرایندها هستیم ومعتقدم که

 های دیگر است.هران الگوی دانشگاهگرفته شود، با تمام قوا پیش روید زیرا کشور نیازمند افراد توانمند و کارآمد است و دانشگاه علوم پزشکی ت

می کنیم و کاربردی گفت: تلاش  دکتر علیرضا نیکبخت نصرآبادی رئیس دانشکده با اشاره به بیانات رییس دانشگاه در راستای انجام پژوهش نافع

امعه بتوان راهکارهایی را ارائه جمشکلات   پژوهش ها مسئله محور، مبتنی بر نیاز و مرتبط با اولویت ها باشد تا در حیطه های مختلف متمرکز بر

 داد.

انشکده حرکت های بیشتر در دپژوهش  دکتر نیکبخت نصرآبادی بیان کرد: با توجه به ظرفیت های موجود در دانشکده می توان در جهت توسعه

ستاری و مامایی همواره پیشرو کرد، تا بتوانیم در این حوزه، حرف های جدیدی را برای حل معضلات و مشکلات جامعه داشته باشیم. دانشکده پر

 مچنان حفظ نماید.و الگو برای سایر دانشکده های پرستاری و مامایی است، لذا با پویایی و حرکت رو به جلو باید این نقش را ه

پیشنهادی   ل گذشته در ارزشیابیکتر یزدی زاده مدیر امور پژوهشی دانشگاه نیز در این مراسم ضمن تشکر از برگزارکنندگان این مراسم گفت ساد

های سلامت اضافه گردید و هر آنچه را که در ترجمان دانش انجام می دهیم ماحصل آن را در این وزارت بهداشت حیطه اثرگذاری پژوهش

اثرگذاری پژوهش ها نیز  انتظار منطقی می رود که  می توان نشان داد، اگر فعالیت های پژوهش در حیطه های مختلف تقویت شودارزشیابی 

 افزایش یابد

را به فال نیک گرفت و   دکتر مهرناز گرانمایه معاون پژوهشی دانشکده ضمن خیرمقدم و خوش آمد گویی، حضور دکتر قناعتی رئیس دانشگاه

گزارشی  وی در ادامه باری از افکار جدید، ایده های نو و چشم اندازهای وسیع هفته پژوهش را پشت سر بگذاریم.امیدواریم همه با کولهبیان کرد 

 های حوزه معاونتکده ، چالشرا ارائه داد و به اقدامات انجام شده و دستاورد های دانش  از فعالیت های این معاونت درطول یک سال گذشته

 کرد.  و برنامه های آتی این معاونت اشارهپژوهشی 

های دانشجویی را ارائه داد و گفت: دکتر آرزو راستی سرپرست مرکز پژوهش های علمی دانشجویی گزارش اجمالی از فعالیت های مرکز پژوهش

ستعدادها و جانشین پروری تحت نظر در مرکز علمی پژوهش های دانشجویی و مرکز رشد، استعدادیابی توانمندسازی و کمک به شکوفایی ا هنر ما
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دانشکده با ابتکار عمل از پتانسیل دانشجویان بخوبی استفاده کرد و در کنار سایر فعالیت  ۱9اساتید مجرب است که در دوره همه گیری کووید 

 های ارزشمند شاهد حضور موثر دانشجویان در برنامه های مرکز رشد دانشکده و روشهای دانشجویی بودیم.

ه در زمینه های نوآوری بیان کرد فرهنگ سازی و توانمندی اساتید و دانشجویان دانشکد  ر راستی در خصوص کسب موفقیت های دانشکدهدکت

 و فعالیتی است که باید در طول زمان ادامه یابد.  و کارآفرینی بسیار مهم است

های یکساله کمیته اخلاق را ارائه داد و درباره طرح های وصول الیتدکتر زهرا توکل کارشناس کمیته اخلاق زیستی دانشکده نیز گزارشی از فع

 رآیندها اشاره کرد.فدر پایان به چالش های موجود در این   شده به کمیته اخلاق و فرآیندهای اجرایی آن توضیحاتی را بیان کرد و

ها با تمرکز برفعالیت دانشجویان مرکز پژوهش  وره فعالیت هایدر پایان دکتر نوری زاده معاون مرکز رشد استعداد درخشان دانشگاه گفت: در یک د

اصله زیادی از فای انجام می گرفت، اما در چند سال اخیر در حوزه های کارآفرینی و ثبت اختراع، دانشکده پرستاری و مامایی با دکترای حرفه

خوب این مرکز در دانشکده  موقر دانشجویان همراه با مدیریتو عامل این پیشرفت را حضور   دانشکده های دیگر حرکت رو به جلو داشته است

 ا دریافت کردند.ربرگزیدگان هفته پژوهش در این مراسم، از دست ریاست دانشگاه و هیئت رئیسه دانشکده تقدیرنامه خود  برشمرد.

 

 پیام تبریک رئیس دانشکده پزشکی به مناسبت روز و هفته پژوهش

گرامیداشت هفته پژوهش گفت: امروز تربیت دانشجوی پژوهشگر و منتورینگ پژوهشی، دکتر محمدتقی بیگ محمدی با 

ی در تسهیلگری، تقویت و ارتقای توانمندی ها، نوآوری، حمایت از پژوهشگران جوان با رعایت اصول اخلاقی و حفظ مالکیت فکر

 .اولویت دانشکده پزشکی قرار دارد

 

آذر  ۲5هفته پژوهش،  شکی تهران دانشکده پزشکی، دکتر بیگ محمدی در پیامی ضمن گرامیداشتبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پز 

 .روز پژوهش را تبریک گفت

ر است؛ آموزش و پژوهش دو دانشکده پزشکی تهران به عنوان نماد آموزش عالی و رتبه اول پژوهش در میان دانشگاه های علوم پزشکی در کشو

ترین آکادمی عنوان قدیمی این دانشکده به .رغ عرصه علم پزشکی در کشور یعنی دانشکده پزشکی تهران هستندبال جدا نشدنی و قدرتمند سیم

ند، مفتخر است و به خود آموزش پزشکی کشور برای داشتن اساتید و دانشجویان دغدغه مند، که همواره به دنبال حل مشکلات مردم خود هست

 .می بالد
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که  ۱3۱۲د با موضوع آب در سال قابل انکاری در پژوهش داشته، از اولین تز دانشگاهی ایران نوشته دکتر برومناین مجموعه از دیرباز سهم غیر

ینا که همه نشان از سزمینه ساز لوله کشی آب در تهران شد تا طراحی، تولید و صادرات تجهیزات پزشکی نظیر ربات هوشمند کمک جراح 

 تنگاتنگی ارتباط که چرا است عمومی های پژوهش از تر متفاوت پزشکی حوزه در پژوهش جایگاه رد.هوشمندی اساتید و دانشجویان دانشکده دا

اقتدار ملی، تولید ثروت، ارتباط با صنعت، توسعه پایدار، افزایش کیفیت پژوهش باید کاربردی و با هدف ارتقاء  .دارد سلامت دانش و مردم سلامت با

 .کشور و در تراز جهانی باشد زندگی مردم، رشد شاخص های توسعه ای

هشگران جوان با رعایت اصول تربیت دانشجوی پژوهشگر و منتورینگ پژوهشی، تسهیلگری، تقویت و ارتقاء توانمندی ها، نوآوری، حمایت از پژو

 نخبگان به اعتماد با  رفیت ها وعه ظما قطعا با تکیه بر قابلیت ها، توس .اخلاقی و حفظ مالکیت فکری امروز در اولویت دانشکده پزشکی قرار دارد

م روز پژوهش نامگذاری شده است آذر در تقویم به نا ۲5د. بو خواهیم ها موفقیت مدار بر گذشته همچون اساتید، راهبری از استفاده و دانشکده

 .دردانی می کنمپزشکی قضمن تبریک این روز و گرامیداشت هفته پژوهش، از زحمات ارزنده اساتید و دانشجویان پژوهشگر دانشکده 

 

 مراسم گرامیداشت هفته پژوهش در دانشکده دندانپزشکی

 .ای برای قدرشناسی و پاسداشت زحمات پژوهشگران و اساتید محقق استرئیس دانشکده دندانپزشکی گفت: هفته پژوهش، بهانه

 

ر دکتر زینب کدخدا رئیس گرامیداشت هفته پژوهش با حضوبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده دندانپزشکی، مراسم 

شی، دکتر آرش منصوریان دانشکده دندانپزشکی، دکتر پروین پاسالار رئیس مرکز استعدادهای درخشان، دکتر احمد رضا شمشیری معاون پژوه

رکز پژوهش های علمی ماحمدی سرپرست  معاون مالی اداری، دکتر مهدیه السادات موسوی معاون آموزش و دندانپزشکی عمومی، دکتر الهام

 کارکنان و دانشجویان از جمعی رهبری، معظم هاد مقامنوالمسلمین مهدی سالمی نماینده دفتر الاسلام دانشجویان دانشکده ی دندانپزشکی، حجت

 اتر شهید هدایت برگزار شد.ت آمفی در ۱400 آذر ۲۲

ای برای قدرشناسی و پاسداشت زحمات پژوهشگران و اساتید محقق نکه: هفته پژوهش، بهانهدر ابتدای این مراسم دکتر کدخدا ضمن اشاره به ای

 است بیان کرد: پژوهش یک مزیت برای انسان است که چراغ راه میشود و او را به سرمنزل مقصود میرساند.

 علمی بتوانند تا ببینند آموزش خوب اول باید شجویاندان و است آموزش پژوهش، در اول رکن :در ادامه دکتر پاسالار با تبریک به دانشجویان گفت

 یک بلکه نیست، نوشتن مقاله معنای به لزوما گری پژوهش: افزود وی .باشند داشته متناسب رشدی و ببرند جلو پژوهش و تحقیقات با را دارند که

 در شرایط موجود دست یابد.ر باید نگاهش به موضوع به صورت یک مسئله باشد تا بتواند به بهترین راه حل پژوهشگ
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م دکتر شمشیری برای دانشجویان در ادامه مراس ئیس مرکز استعدادهای درخشان در پایان از اساتید دانشکده دندانپزشکی تشکر و قدردانی کرد.ر

 .شد برگزار  دانشجویی ایه پژوهش مرکز گذشته ادوار دانشجویان و اساتید  در این مراسم، میزگردی در راستای تبادل تجربه سخنرانی کرد.

 .شد تقدیر دندانپزشکی دانشکده برتر منتور بهفروز آریا از همچنین

 

 اندیشی رئیس دانشگاه با متولیان پژوهشی دانشگاهگرامیداشت هفته پژوهش و هم

 ستاندیشی اساتید و محققان دانشگاه در حمایت از پژوهشگران و پیشرفت پژوهشی دانشگاه مؤثر ادکتر قناعتی: هم

ش در نشست رئیس دانشگاه با روسا و معاونان پژوهشی پژوهشگاه ها، پژوهشکده ها، مراکز تحقیقاتی و مراکز رشد، برافزای

و اعلام شفافیت  Big Data بنیان، ایجادهای دانشمند شدن شرکتها و مقالات، ضابطهنامهالمللی، اصلاح فرآیند پایانتعاملات بین

 .شدامکانات دانشگاه تأکید 

 

که به مناسبت هفته پژوهش  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در نشست هم اندیشی رئیس دانشگاه با اساتید و پژوهشگران

سوی پژوهشگران به مواردی که از  در تالار دارالفنون برگزار شد، دکتر حسین قناعتی رئیس دانشگاه، پس از شنیدن سخنان اساتید و ۱400آذر  ۲4

مدیریتی مختلفی در دنیا پیاده شده  ساله خود در حوزه علمی و مدیریتی دانشگاه افزود: مدل های ۲7آنان مطرح شد پاسخ داد و با اشاره به تجربه 

شگاه کمک توانند به پیشرفت دانکه بهترین آن مدیریت افقی و مسطح است. مدل مدیریتی دانشگاه نیز در این دوره مشارکتی است که همه افراد ب

نیم با تاسی از معیارهای الهی ککند. انتصاب هایی که صورت گرفته نیز براساس معیارهای کمیته انتصابات و همفکری با مشاوران بوده تلاش می 

 و اسلامی شأن همه همکاران حفظ شود.

 برنامه ریزی مناسب برای بهترین عملکرد پژوهشی

دیت بودجه و امکانات مواجه ا در حوزه پژوهش باید چگونه باشد افزود: در شرایطی که با محدورئیس دانشگاه با طرح این پرسش که عملکرد م

لکرد را داشته باشیم؟ البته هستیم این سوال مطرح است چگونه درعرصه پژوهش فعالیت کنیم که بتوانیم در مقایسه با سایرکشورها بهترین عم

دامه دهیم؛ در عرصه پژوهش نیز باید اتیم که با حداقل امکانات توانستیم این نبرد نامتقارن را تجربه این شرایط را در دوران دفاع مقدس نیز داش

 راهکار مناسب آن را پیدا کنیم.

 

 تمرکز بیشتر بر تولید یا خدمات
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درصد تمرکز  ۲0زود: در دنیا کند اف دکتر قناعتی با طرح این مسئله که تمرکز پژوهش به چه اندازه باید به دو مقوله تولید و خدمات اختصاص پیدا

( ریزپردازنده ها و Microprocessorدرصد بر خدمات است و کمتر می بینیم که ماشین های سنگین را تولید کنند و بیشتر بر ) 80بر تولید و 

 خدمات کار می کنند.

ر انجام پروژه های مشترک با کشورهای ای بین المللی برئیس دانشگاه بر افزایش تعاملات بین المللی دانشگاه تاکید کرد و گفت: در زمینه فعالیت ه

 دیگر تاکید داریم و همه تحقیقات می توانند یک پایه خارجی داشته باشند.

 تاکید بر اصلاح فرآیند پایان نامه ها و مقالات

انین بازدارنده ای نیز در زمینه ست و قودکتر قناعتی با تاکید بر اصلاح فرآیند پایان نامه ها و مقالات گفت: این امر جز دغدغه های اصلی ما

 مقالات جعلی وجود دارد. دانشگاه نیز به این امر تاکید دارد چرا که این ظلم به عرصه علمی کشور است.

مورد ماموریت خود بپردازند و گفت: در  رئیس دانشگاه، رویکرد دانشگاه را در تفویض اختیار بیشتر به مراکز بیان کرد تا با دست باز به فعالیت های

 های خارج از کشور هم باید از پیش هدف از ماموریت و نتیجه ای که برای دانشگاه به همراه دارد مشخص شود.

پروژه برای نخستین بار در جهان  3د شپروژه ای که به تازگی افتتاح  6دکتر قناعتی با اشاره به دستاوردهای دانشگاه در ارتباط با صنعت گفت: از 

 قرار هم کنار فناورانه مجموعه و شود اندازی راه امریکا Silicon Valley در این زمینه تاکید داریم پارک فناوری دانشگاه مشابه مدلبوده است. 

 .کنند استفاده هم امکانات از افزایی هم یک در و بگیرند

قوت و ضعف خود به خوبی صورت  دانشگاه با همه نقاط، با بیان اینکه زنجیره انتقال مدیریتی خود سخنان از بخش این تکمیل در دانشگاه رئیس

یت نکرده باشند نیز ماهیت آن را گرفته است افزود: افرادی که مسئولیت دانشگاه را برعهده گرفتند کارهای قبلی را تقویت کردند و چنانچه تقو

 بهم نریخته اند.

 استفاده بهینه از امکانات دولتی

دمت رشد دانشگاه و کشور قرار د شدن فعالیت شرکت های دانش بنیان گفت: امکانات دولتی باید کاملا در خدکتر قناعتی با تاکید بر ضابطه من

شده، یک دلار سرمایه گذاری  گیرد.رئیس دانشگاه اجرای پروژه های پژوهشی در حوزه بهداشت را سودمند دانست و گفت: براساس مطالعات انجام

ش و سرمایه گذاری در این حوزه دلار سرمایه گذاری در حوزه درمان است که این نشان دهنده اهمیت پژوه 500در حوزه بهداشت برابر با هزار و 

 است.

که اگر تجهیزات خاصی مورد نیاز  دکتر قناعتی با تاکید بر اعلام شفاف امکانات دانشگاه گفت: امکانات دانشگاه باید به صورت شفاف اعلام شود

فزارهایی را طراحی کرد که اگر درخواستی مجدد نباشد و همه بتوانند از آن استفاده کنند. به این منظور می توان نرم اچند گروه بود؛ نیازی به خرید 

 مطرح شد همه مراکز بتوانند آن را ببینند و مراکزی که امکانات دارند درخواست را بپذیرند.

 

 تجمیع دیتای مراکز تحقیقاتی

 تحقیقاتی مراکز دیتاهای که ندکن پیگیری فتوحی دکتر: گفت و کرد بیان Big Data نیاز دانشگاه را ایجاد رئیس دانشگاه یکی از پروژه های مورد

 .باشند داشته دسترسی آن به بتوانند محققان تا شود تجمیع

داخلی نیز تقویت و در  سیاستی اتخاذ شود که مجلات معتبر است لازم: گفت و دانست ضروری را ارتقا های شاخص شدن کیفی دانشگاه رئیس

 ارتقا اعضای هیئت علمی نیز شاخص های کیفی لحاظ شود.

مت دکتر قناعتی با تاکید بر تقویت هوش مصنوعی در فعالیت های دانشگاه، به تجربه خود در زمینه اشاره کرد و گفت: انقلاب پنجم صنعتی به س

رئیس دانشگاه،  بنده نیز در چند پروژه بزرگ هوش مصنوعی مشارکت دارم که یکی از آنها در حوزه کووید است. هوش مصنوعی حرکت می کند و
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 با بیان اینکه نقش پرستاران نیز درعرصه پژوهش پررنگ تر شود افزود: پرستاران از محورهای اصلی نظام سلامت هستند و می توانند در عرصه

 پژوهش نقش آفرین باشند.

ی تواند به تسهیل فرآیندهای عتی در پایان سخنان بر لزوم برگزاری جلسات هم اندیشی بیشتر با محققان تاکید و گفت: این جلسات مدکتر قنا

 پژوهشی و پیشرفت پژوهشی دانشگاه کمک کند.

 

 اندیشی گروه قرآن، عترت و سلامت فرهنگستان علوم پزشکی کشور با رئیس دانشگاهنشست هم

 لیم قرآن و عترت زمانی اثربخش است که در عمل تجلی یابددکتر قناعتی: تعا

در نشست هم اندیشی گروه قرآن وعترت و سلامت فرهنگستان علوم پزشکی کشور با رئیس دانشگاه، پیرامون برگزاری نهمین 

 .همایش قرآن و عترت و سلامت به میزبانی دانشگاه علوم پزشکی تهران بحث و تبادل نظر شد

 

لامت فرهنگستان علوم بط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در این نشست که با حضور اعضای کارگروه قرآن و عترت و سبه گزارش روا

ئیس دانشگاه، با یادآوری ردر سالن مدافعان سلامت برگزار شد، دکتر حسین قناعتی  ۱400آذر  ۲۲ دانشگاه فرهنگی مسئولان و  پزشکی کشور

قرانی را در نظر بگیریم و به  اهداف بزرگ انقلاب گفت: ما انقلاب کردیم که قران و اهل بیت بر جامعه حاکم باشد و در اجرای امور سیرسلوک

 .روش صحیح رفتار کنیم

  امام سرلوحه عمل به قرآن و عترت

ود قراردادند گفت: قران و عترت رئیس دانشگاه، با اشاره به رهبریت امام خمینی )ره( که در میان علمای شیعه، قرآن و عترت را سرلوحه کار خ

هل بیت این را منصه ظهور امکمل یکدیگر هستند و قران درصورتی اثربخش است که به مرحله عمل برسد و امام راحل با تاسی از عمق قرآن و 

 .اندندرس

 قرآن باید در عمل تجلی یابد

سلامت، در بکارگیری تعالیم قرآنی  ودکتر قناعتی با تاکید بر اینکه قرآن باید در عمل تجلی پیدا کند، ابراز امیدواری کرد همایش قرآن و عترت 

ای بسیاری معه ظاهر شود. البته تاکنون شاهد نمادهگذرد و ما انتظار داریم تلالو قرآن بیش از این در جاسال از انقلاب می 40موثر باشد و افزود: 

 .هستند نمادها این از  ای نمونه باکری شهید و همت شهید سلیمانی، شهید  ایموهم بوده
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 اساتید قرآنی، مظهر اخلاق باشند

« را با غیر زبان خود، به مذهب دعوت کنی مردم« » کونوا دُعاةًَ للِنّاسِ بِغَیرِ ألسِنَتِکمُ» رئیس دانشگاه، با اشاره به حدیثی از امام صادق )ع( 

ی توانند مظهر مهربانی و محبت و اخلاق و اسوه حسنه رسول الله باشند و نباید بشنویم کساساتیدی که اهل قرآن هستند، با رفتار خود می :گفت

 .ندکهای مختلف حقوق دیگران را تضییع که ادعای قران و مذهب دارد در رانت

  ها و جلوگیری از آنشناسایی آفتتاکید بر 

 عضو خواهندمی ویژه امتیاز و نام به سیدنر برای برخی بندرت: افزود کنیم جلوگیری آن از و شناسایی را هاافت  دکتر قناعتی با تاکید براینکه باید

د؟ باوجود داشتن هدفی چنین ندشد مصیبت همه این دچار که اباعبدالحسین و امیرالمومنین آیا است؟ خواهی ویژه برای بسیج ایا اما شوند بسیج

ها دوری دهد باید بتوانیم از افتهاییکه در کنار قرآن و عترت بدست آوردیم، با راهکارهایی که گروه قرآن و عترت و سلامت ارایه میهمه خوبی

 .ها را در ترویج کنیمها و شهید سلیمانیو الگوهایی همچون شهید همت

 استفاده از قرآننفی هرگونه سوء 

اصلی حیات است و راه فلاح را  قران راهکار و استراتژی :رئیس دانشگاه با رد سوء استفاده از قرآن در مباحث دیگر از جمله طب اسلامی گفت

کند. لذا باید این میکند؛ اما قرآن طبیب و مهندس تربیت ندهد و در این راه، جامعه را به علم و عدالت و دیگر مبانی پیشرفت تشویق مینشان می

 .ن که اخلاص و پاکی و صفاست حرکت کنیمها را بشناسیم و به سمت عمق قرآافت

 برگزاری نهمین همایش قرآن و عترت و سلامت به میزبانی دانشگاه علوم پزشکی تهران

ز اینکه دکتر قناعتی به عنوان در ادامه دکتر ناصرسیم فروش رئیس گروه قرآن و عترت سلامت فرهنگستان علوم پزشکی کشور، با ابراز خرسندی ا

 هدف با گروه این  رد و گفت: چهره علمی و قرانی مسئولیت دانشگاه را برعهده گرفتند، اهداف تشکیل گروه قران و عترت و سلامت را تشریح ک

 اندیشی هم به که ستا کرده جمع دورهم را پزشکی جامعه در قرآن اهالی و است شده تشکیل پزشکی جامعه در اسلامی معارف و قرآن شرن

گاه علوم پزشکی تهران، شاهد دوره همایش ملی قران و عترت و سلامت گفت: امیدوارم با مساعدت دانش 8وی با اشاره به برگزاری  .ردازندبپ

های این را در بحران دکتر سیم فروش با بیان اینکه پزشکان خادم و زحمت کش هستند و .برگزاری همایش باشکوهی در این عرصه باشیم

ن نیز توجه شود تا افراد صالح وارد این رشته شوند و بر خاب دانشجویان پزشکی باید بر تزکیه آنااندافزود: در انتمختلف از جمله کرونا نشان داده

 افزایند.اعتبار آن بی

 دانشگاه علوم پزشکی تهران الگوی تحول در مباحث قرآنی شود

نفر از  ۲0 حدود گروه  گفت: در اینسپس دکتر رحیم قربانی دبیر گروه قرآن و عترت و سلامت درخصوص نحوه برگزاری همایش توضیح داد و 

های مختلف و همچنین قاریان ممتاز بین المللی عضو هستند و درخصوص ترویج مباحث اساتید و صاحبنظران عرصه پزشکی و قرآن از سازمان

همایش هرسال به صورت  ست که ایناوی با اشاره به چگونگی برگزاری همایش گفت: روال بر این    .کنندقرآنی هم فکری و برنامه ریزی می

عنوان  ها برگزار شود. امسال قصد داریم باتوجه به نقش دانشگاه علوم پزشکی تهران و جایگاهی که در کشور بهمتناوب در تهران و شهرستان

پزشکی مستقر در تهران به های علوم گاهدکتر قربانی با تاکید بر توجه بیشتر دانش   .دانشگاه مادر دارد این همایش در این دانشگاه برگزار شود

ر این عرصه باشیم دشاهد تحولی  مباحث قرآنی گفت: امیدواریم با روی کار امدن دولت جدید و به تبع ان دکتر قناعتی به عنوان رئیس دانشگاه،

همایش را گردهمایی ترت و سلامت، این عدبیر گروه قرآن و  .های دیگر باشدو دانشگاه علوم پزشکی تهران الگوی این تحول در دانشگاه

شود. امسال نفر از فعالان قرآنی برگزار می 500تا  300ه پزشکی دانست و گفت: هرساله این همایش با حضور های علمی و قرآنی در جامعچهره

   .نیز با توجه به شرایط موجود باید نسبت به نحوه برگزاری آن با نمایندگان دانشگاه تبادل نظر کنیم

 اندیشی هم در معارف استاد هزار 8 آمادگی مشارکت

های قرآنی در پس از آن، حجت السلام دکتر نیکزاد عیسی زاده معاون آموزشی نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه ها، پیشینه فعالیت

ی قرانی خوبی در سطح اساتید، هادانشگاه علوم پزشکی تهران را تشریح کرد و گفت: با تشکیل مرکز فرهنگی قرآن و عترت در دانشگاه فعالیت
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های دانشگاه برای نخستین بار گفت: های قرآنی و مشاور احکام در بیمارستانوی با اشاره به تشکیل تیم.دانشجویان و کارکنان ایجاد شده است

تاد معارف آمادگی مشارکت در هزار اس 8همچنین معاونت آموزشی نهاد نیز با همکاری  .سال پیش در این دانشگاه شکل گرفت ۱0این فعالیت از 

 .موضوعات مختلف را دارد

 آمادگی دانشگاه در برگزاری همایش قرآن و عترت و سلامت

د و گفت: نحوه برگزاری همایش دکتر عبدالرحمن رستمیان معاون فرهنگی دانشگاه نیز از اعلام امادگی دانشگاه در برگزاری این همایش خبر دا

 .گیردحث و بررسی قرار میدر جلسات ستاد اجرایی مورد ب

 های فرهنگی و قرآنی دانشگاهتشریح فعالیت

گفت: درخصوص  89های این مرکز از سال حجت الاسلام و المسلمین محمد ملک محمدی، مدیر کانون قرآن و عترت دانشگاه، با تشریح فعالیت

 قرآن جشنواره از دوره دو در همچنین گرفته صورت کریم قرآن فضاسازی  پرستار آموزش دیدند و 800هزار 3  احکام پرستاری و اخلاق پرستاری

   .یما شده معرفی برتر تیم پنج عنوان به کشور، پزشکی علوم هایدانشگاه دانشجویان و کارکنان و اساتید عترت و

دانشگاه علوم پزشی  وارت بهداشت دکتر سپیده امیدواری روانپزشک و مجری طرح پژوهشی سلامت معنوی و قران گفت: این طرح که مصوب وز

هاییدر رابطه با چگونه زیستن دارند؛ تهران است چندسالی است که در حوزه سلامت معنوی و قران درحال اجرا است. تاکنون ایات قرآنی که پیام

گفت: رابطه با خدا، خود  معنویوی با تشریح محورهای سلامت  .کدگذاری شده و متغیرها و محورها مربوط به سلامت معنوی استخراج شده اند

حورهایی هستند که مورد بررسی ماز جمله  …و دیگران، مسئولیت اجتماعی، عبرت آموزشی از تاریخ و رابطه خدا با هستی، رابطه انسان با دین و

دمات دکتر قناعتی در شرایط خدر ادامه دکتر هادی انصاری عضو گروه قرآن و عترت و سلامت و خادم عتبات عالیات، با اشاره به .قرار دارند

اعتی امیدواریم که تغییرات اضطراری به کشور عراق، به نقش تاثیرگذاری علمای دینی و پزشکی اشاره کرد و گفت: با قبول مسئولیت دکتر قن

 .آنی بیشتری در دانشگاه باشیمهای علمی و قرعمیقی در دانشگاه بوجود بیاید و ما شاهد فعالیت

باوجود اینکه دستاوردهای بسیاری در این زمینه به دست  :فتگهای علمی با اعتقادات مذهبی اکید بر الگوسازی از شخصیتدکتر انصاری با ت

شوند که در مطب خود درباره مفاهیم قرآنی سخن بگوید ایمولی هنوز انتظار بیشتری در این زمینه وجود دارد. وقتی مردم با پزشکی مواجه میآورده

گی بیشتر تاکید و تربت امام حسین )ع( در پایان جلسه بربرگزاری جلسات هماهن.گیرندبه کاربگیرد، تحت تاثیر بیشتری قرار می و آن مفاهیم را

 .به دکتر قناعتی هدیه شد

 

 نشست مدیر روابط عمومی دانشگاه و رئیس مرکز قلب تهران

 نیاز آحاد مردم در حوزه سلامت قلب و عروق باشددکتر واشقانی: مرکز قلب می تواند محل ارجاع و پاسخ گوی دانش مورد 

ارستان نشست مشترک مدیر و مسئولان روابط عمومی دانشگاه با رئیس و مسئول روابط عمومی مرکز قلب تهران به میزبانی این بیم

 .برگزار شد
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 متولی جایی هیچ اما ستا همه شعار عروق و قلب سلامت اینکه بیان با واشقانی دکتر به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران،

لب تهران به دلیل داشتن ق مرکز: افزود وی نیست کشور در میر و مرگ علت اولین عنوان به عروقی قلبی بیماریهای از پیشگیری علمی رهبری

که اگر کسی بخواهد درباره حوزه ریطوعنوان یک مرجع در این زمینه معرفی شود ، بهدانش و ظرفیت علمی این کار، خواستار این است که به

وی برندسازی مرکز قلب تهران  .ندسلامت قلب تحقیق کند یا سؤالی داشته باشد مشتاق باشد نظر اساتید مرکز قلب تهران را درباره آن موضوع بدا

رد نیاز مردم در زمینه حتوی مودر حوزه آموزش تخصصی و فوق تخصصی در منطقه را رویکردی با توسعه عزت ملی توصیف کرد همچنین تولید م

ای و سریال سازی در حوزه ارتقا سواد سلامت های رسانهانداز این مرکز دانست و استفاده از ظرفیتعنوان چشمسواد سلامت قلب عروق مردم را به

 از یکی زندگی عنوان با سریال یا و شود پخش سیما از هروزان  دقیقه ای که ۱5طور مثال ساخت برنامه و اخلاق پزشکی را یادآور شد و گفت: به

معه را توأمان در معرض دید جا نیاز ردمو پزشکی دانش و پزشکی اخلاق تاثیرگذار صورت به تواندمی هنر و فیلم قالب در و طب بزرگان یا و شهدا

 .شویم قدمپیش کار این  قرار دهد و ما حاضریم در این مرکز برای ارایه مشاوره و طراحی و کمک در اجرا

روه پزشکی نیز از آن بی اطلاع دکتر واشقانی به انجام جدیدترین روش های درمانی در مرکز اشاره کرد که نه تنها مردم، بلکه بخش مهمی از گ

جزو آموزش از اساتید ما  رئیس مرکز قلب تهران افزود: بعضی .هستند و روابط عمومی میتوان در این اطلاع رسانی نقش مهمی داشته باشد

 چگونه که کنیم فکر باید ابراینبن  دهندگان برخی از روش های جدید در کشور و منطقه هستند ولی در سیما افراد دیگری مطرح و تبلیغ می شوند.

 .رار دهیمهای شاخص مرکز قلب را در معرض دید قفعالیت توانیممی

بهمن بیستمین سالگرد  ۱4انی و ملی مرتبط با قلب را خواستار شد و گفت: های جهریزی جدی و مشترک برای مناسبتدکتر واشقانی برنامه

لب تهران همچنین در پایان قرئیس مرکز  .برداریم جدی قدم مرکز توانمندیهای معرفی برای مناسبت این به  تأسیس مرکز قلب است و امیدواریم

 .دنوان بازوی مردمی مداخلات جامعه محور شبه ع« بنیاد قلب سالم»از روابط عمومی دانشگاه خواستار همکاری با 

های برازنده دانشگاه علوم داشته و هاسرمایه از تهران قلب مرکز و دانشگاه قلب حوزه: گفت  دکتر ماشاءاله ترابی، مدیر روابط عمومی دانشگاه هم

نگاری برند با شیوه موجود افزود: مدل روزنامهوی .ای زیادی صورت گیردپزشکی تهران است و شایستگی آن را دارد که روی آن کار رسانه

کنند. به سرایی است زیرا مردم با داستان ارتباط بیشتری برقرار میخبرنویسی متفاوت است و هدفش بیان حقیقت و ایجاد امید از طریق داستان

های دانشگاه را نشان ها و شایستگیی دانشگاه قابلیتهاای را ارائه کنیم و با استفاده از همه ظرفیتهای ویژههمین دلیل در نظر داریم آموزش

 مهندس و الکترونیک رسانی اطلاع اداره رئیس نعیمی، سارا مهندس  در ادامه مهدی گلپایگانی، سردبیر و رئیس اداره ارتباطات و تبلیغات، .دهیم

در این جلسه اسماعیلی، مسئول روابط .بیان کردند را خود نظرات نقطه دانشگاه عمومی روابط اجتماعی های شبکه مسئول حسینی، میرحامد
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توضیح اینکه پیش از این مدیر ورابط عمومی دانشگاه نشست مشترکی را با دکتر محمدتقی بیگ .عمومی مرکز قلب تهران هم حضور داشت

 .محمدی رئیس دانشکده پزشکی برگزار کرده بود

 

تهران در نمایشگاه تجهیزات و مواد آزمایشگاهی رونمایی از شش محصول فناورانه دانشگاه علوم پزشکی 

 ایران ساخت

توان در این مسیر با موفقیت گام دکتر قناعتی: ساخت تجهیزات پیشرفته در دانشگاه این پیام را برای همه پژوهشگران دارد که می

 برداشت

گل، وزیر علوم، تحقیقات و فناوری و دکتر جمهور، دکتر محمدعلی زلفیبا حضور دکتر سورنا ستاری، معاون علمی و فناوری رئیس

های زایشی دانشگاه علوم حسین قناعتی، رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران از شش محصول پیشرفته تولیدشده در شرکت

 .پزشکی تهران رونمایی شد

 

ها و ی تحت پوشش پژوهشکده فناوریهابه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، آئین رونمایی از شش محصول نوآورانه شرکت

جمهور، با حضور دکتر سورنا ستاری، معاون علمی و فناوری رئیس ۱400آذر  ۲3شنبه تجهیزات پیشرفته پزشکی دانشگاه علوم پزشکی تهران روز سه

ر، رئیس هران و دکتر سعید سرکاگل، وزیر علوم، تحقیقات و فناوری و دکتر حسین قناعتی، رئیس دانشگاه علوم پزشکی تدکتر محمدعلی زلفی

د آزمایشگاهی ها و تجهیزات پیشرفته پزشکی دانشگاه علوم پزشکی تهران در غرفه دانشگاه در نهمین نمایشگاه تجهیزات و مواپژوهشکده فناوری

 ایران ساخت برگزار شد.

گفت: بسیار خرسندیم که همکاران  تلاش پژوهشگران دانشگاهدر پایان این رونمایی دکتر قناعتی در گفتگو با روابط عمومی دانشگاه با تقدیر از 

ای را تولید کردند که وآورانهنپژوهشگر ما در همکاری با متخصصان حوزه علوم پایه و علوم بالینی پزشکی دانشگاه محصولات بسیار پیشرفته و 

ات جراحی از راه دور سینا گفت: یفیت بالای ساخت و توانمندی ربکنید.وی با اشاره به کین نمایشگاه مشاهده میای از این تولیدات را در انمونه

ادرات آن نیز آغاز شده و در ماه سبب شد که ص -ارجی آن است خچهارم نمونه که حدود یک/ -در کنار کیفیت بالا، قیمت اقتصادی این ربات 

ازاین ربات یداری کرده، پیشمرکزی که این دستگاه را خر جاری دو دستگاه از این ربات به کشور اندونزی فروخته شد و این در حالی است که

 دهنده رقابتی بودن کیفیت محصول ایرانی است.جراح آمریکایی را نیز خریداری کرده بود که این نشان
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جمهور، سیستم یسهای رونمایی شده در این نمایشگاه گفت: امروز با حضور معاون علمی و فناوری رئرئیس دانشگاه در ادامه با معرفی دستگاه

ختصاصی قلبی توسط کمک جراحی گاماپروپ )گاماپن(، دستگاه اسپکت تمام بدن که یک طرح کلان ملی است و نسخه دوم دستگاه اسپکت ا

رند ( داUS Patentبنیان پرتونگار پرشیا و سه دستگاه در حوزه تشخیص و درمان سرطان که برای اولین بار در دنیا اختراع شده و )شرکت دانش

رگی برای همه پژوهشگران با همکاری پژوهشگران دانشگاه و تیم دکتر عبدالحق از دانشگاه تهران رونمایی شد که این محصولات افتخار بز

 آید.حساب میدانشگاه علوم پزشکی تهران به

اه است؛ گفت: تولید و ساخت شگران دانشگدکتر قناعتی در پایان با بیان اینکه توسعه این محصولات، چراغ راهی برای همه دانشجویان و پژوه

 های بزرگ رسید.توان در این مسیر گام برداشت و به موفقیتاین تجهیزات در دانشگاه این پیام را برای همه پژوهشگران دارد که با تلاش می

 

 نشست صمیمی دکتر ابوالفضل زنده دل با سرپرستاران بیمارستان رازی

 .یمارستان رازی با گروه سرپرستاران بیمارستان رازی دیدار و گفتگو کرددکتر ابوالفضل زنده دل رئیس ب

 

 ۱400آذر  ۲۲رازی روز دوشنبه  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان رازی ، دکتر ابوالفضل زنده دل رئیس بیمارستان

را دری سرپرستار اتاق عمل جراحی، دیدار با حضور طاهره آشتاب مدیر پرستاری، زهاین  با گروه سرپرستاران بیمارستان رازی دیدار و گفتگو کرد.

ردان، منصوره قنبری سرپرستار مراضیه حبیبی سرپرستار اتاق عمل سرپایی، زکیه علی شیروانی سرپرستار نوردرمانی، آذر یعقوبی سرپرستار بخش 

ی روزانه در دفتر ریاست رستار بخش جراحی، مریم نادری سرپرستار بخش بستراورژانس، فرشته زندی سرپرستار بخش زنان، پریسا رضایی سرپ

 بیمارستان برگزار شد.

باشد. بیمارستان رازی از قدیم به  در این دیدار دکتر زنده دل گفت: امیدوارم این دیدار و گفتگو یک سرآغاز جدیدی برای اداره بهتر بیمارستان

شدن یک سری شرایط  شده و در آینده به یک بیمارستان جنرال تبدیل خواهد شد که این تبدیلعنوان یک بیمارستان تک تخصصی شناخته 

اشته باشیم و بنده تمایل داشتم از کاری را ایجاد میکند که نیازمند اجرای یک سری ملزوماتی هست که ما باید آمادگی لازم را برای این شرایط د

عرفی کرد و گفت: بیمارستان رازی مطاهره آشتاب مدیر پرستاری بیمارستان ، ابتدا سرپرستاران را سپس  نزدیک نظرات و پیشنهادات شما را بدانم.

ای مختلف و تازه راه اندازی هسالهای متمادی به عنوان بیمارستان پوست شناخته شده و همکاران پرستاری آمادگی لازم برای همکاری در قسمت 

رونا و جابجایی ساختمان جدید کرستان رازی نیروهای جوان، دلسوز و زحمتکشی هستند که در بحران شده بیمارستان را دارند و سرپرستاران بیما

 همکاری لازم را داشتند و خواهند داشت و من از زحمات آنها تقدیر و تشکر می کنم.
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راحی و سرپایی، تعداد نیروهای ای عمل جسپس هر کدام از سرپرستارها به بیان دیدگاه ها و پیشنهادها و مواردی از قبیل افزایش تعداد اتاق ه

 مورد نیاز، تجهیزات ضروری، مشکلات ساختاری و افزایش تعداد مراجعین به بحث و گفتگو پرداختند.

 

اندیشی مسئولان معاونت امور دانشگاهی و رابطین پژوهشی بخش ها و مراکز تحقیقاتی مجتمع هم

 بیمارستانی امام خمینی )ره(

های بالینی در سطح های تخصصی و مراکز تحقیقاتی د ر توسعه پژوهشی: ارتباط و انسجام بیشتر گروهدکتر محمدرضا صالح

 کننده و اثرگذار استمجتمع بسیار کمک

نظر مسئولان امور دانشگاهی و اساتید مجتمع بیمارستانی امام خمینی بر لزوم هدایت و حمایت از در جلسه همفکری و تبادل

ید و اطلاعاتی بیمارستان و پیگیری ارتقا شرایط پژوهشی اعضا هیئت علمی و فراگیران در این مرکز تأک محققان، توسعه بانک

 .های موجود در این حوزه بررسی شدچالش

 

عاونت امور دانشگاهی با به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( اولین نشست مسئولان م

با حضور دکتر محمدرضا صالحی معاون امور دانشگاهی،  ۱400آذر  ۲3شنبه های تخصصی و روسای مراکز تحقیقاتی این مرکز، سهمایندگان گروهن

های پژوهشی، ایجاد هماهنگی آوری و جمعی از اساتید مجتمع با محوریت توسعه و ترویج فعالیتدکتر سید علی مؤمنی مدیر امور پژوهشی و فن

 .های موجود در سالن شورای ریاست برگزار شدزم و رفع چالشهای لا

های ها گفت: با توجه به جایگاه برجسته مجتمع در کشور و حضور بزرگان آموزشی و پژوهشی گروهدکتر صالحی با ارزشمند خواندن این همفکری

تولید علم و محصولات پژوهشی نیاز به بازنگری و  های کلی مجتمع در حوزهرسد رویکرد و سیاستپزشکی مختلف در این مرکز به نظر می

های پژوهشی نمود چندانی کشند اقداماتشان در حوزهاصلاحات جدی دارد. بسیاری از اساتید و فراگیران ما به نسبت زحمتی که در بالین بیماران می

وی رابطین و مسئولان پژوهشی  .علمی جایی ثبت نشود صورتفرد پزشکان ما بهت ارزشمند و گاها منحصربهکند. حیف است که تجربیاپیدا نمی

های های تخصصی و فراگیران مرکز دانست و بر انسجام و تعامل بیشتر مراکز تحقیقاتی و بخشها را موتور محرکه توسعه پژوهش در گروهبخش

 .مجتمع تأکید کرد



51 
 

نوعی وابسته به مجتمع بیمارستانی امام خمینی هایی که بهتمامی پژوهش ای برایعنوان یک وظیفه حرفهمعاون امور دانشگاهی در ادامه افزود: به

 (Publish) هنگام انتشار (affiliation) صورت یکسان( در قسمت وابستگی سازمانیمرکز )به شود، درج نام)ره( بوده و یا در آن انجام می

 .های مربوطه ضروری استمقالات محققان در سامانه

بر کشور و جهان توضیح داد: در بحث آموزش و راهنمایی اساتید و فراگیران از نحوه انجام و ثبت مقالات در مجلات معتدکتر صالحی همچنین 

مار برای کمک آهای موجود و نیاز مجموعه با کمبود نیرو مواجهیم؛ ولی اقداماتی برای حضور اپیدمیولوژیست ها و کارشناسان نسبت به درخواست

های متفاوتی نسبت به موضوع پژوهش و تحقیق وجود دارد باید کمک که نگرشدر دست انجام است. با توجه به این به اهداف پژوهشی مرکز

های ازپیش به این حیطه ورود کنند. شاید حتی لازم باشد در تمامی گروهمرور بیشهای پژوهشی کمتری دارند بهکنیم تا دوستانی که فعالیت

های لازم برای انجام کارهای تحقیقاتی، نوشتن وظائف پژوهشی برای فراگیران قائل شویم تا توانمندیهای تخصصی و فوق تخصصی حداقل

 .تجربیات و ثبت مقالات علمی خود را پیدا کنند

های در سالالملل مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( دکتر مؤمنی با ارائه گزارشی از محورها و نحوه برگزاری جشنواره آموزشی، پژوهشی و بین

مدت معاونت امور دانشگاهی های بعدی، برگزاری سالانه جشنواره و اهداف بلندمدت و کوتاهاخیر از امکان تفکیک بخش آموزش و پژوهشی در دوره

 .پژوهشی و ... سخن گفت TASK در بخش پژوهش، حمایت از توسعه بانک اطلاعات پژوهشی مجتمع، طراحی

های تحقیقاتی علمی در تسهیل پروژههای اصلی اعضای هیئتلمی گروه قلب و عروق، معاونت پژوهشی را بالعدکتر بابک گرایلی عضو هیئت

کند. از طرفی بسیاری از اساتید و فراگیران با فرآیندهای آورد و توانایی ذهن برای پژوهش را کم میعنوان کرد و افزود: کار درمان خستگی می

های ها و پتانسیلاتی هم دارای قدرتموزش دارند. نقش معاونت پژوهشی اینجا بسیار مهم است. بعلاوه مراکز تحقیقپژوهشی آشنا نیستند و نیاز به آ

ها به استادان خود ها گذشته رزیدنتها هم کمک کرد. از همه ایناند و باید به آنخوبی هستند که یا نوپا هستند یا حالت سکون به خود گرفته

 .علمی به حوزه پژوهش بر عملکرد پژوهشی شاگردانشان اثرگذار استرو تغییر نگرش اعضای هیئتکنند و ازایننگاه می

توان ها تصریح کرد: نمیها و موضوعات پروپوزالعلمی مرکز تحقیقات ایدز نیز با انتقاد از کیفیت پژوهشدکتر سید احمد سید علینقی عضو هیئت

ای ز پژوهشگران چارهاقوی داشته باشیم. باید برای راهنمایی، هدایت و حمایت  (OUTPUT) ضعیف انتظار خروجی (INPUT) هایبا ورودی

 .اندیشید

 

 گزارش برنامه های شش ماهه مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره(

 دکتر دهقان منشادی بر سرعت بخشی به دو پروژه ملی انستیتو کانسر و مهدی کلینیک تاکید کرد

نامه ها مام خمینی)ره(، رشد همه جانبه در عرصه های آموزش، پژوهش و ارائه خدمت را از مهم ترین بررئیس مجتمع بیمارستانی ا

 .دانست و بر ضرورت سرعت بخشی و پیش روی در پروژه های عمرانی تاکید کرد
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مینی )ره(، در حاشیه جشن خامام  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر سیدعلی دهقان منشادی، رئیس مجتمع بیمارستانی

های مرتبط با آموزش، پژوهش، درمان و خدمت رسانی روز پرستار، با اشاره به برنامه های شش ماه آینده این مرکز گفت: بنا داریم در تمامی حوزه

لو جوح مختلف، برای حرکت رو به ریزی تیمی و گروهی در مدیریت مجتمع و با همفکری و همکاری تمامی همکاران از سطبه مردم، با برنامه

های دانشگاه و همچنین وزارت بهداشت حرکت نماییم و تعاملات لازم را با سازمان ریزی کنیم و در عین حال در راستای اهداف عالیهبرنامه

 مختلف برقرار کنیم.

نوان کرد و افزود: با اتمام این دو ه ها در این مجتمع عوی پیشروی در اجرای دو پروژه مهم مهدی کلینیک و انستیتو کانسر را از مهم ترین برنام

میدواریم که انشالله در آینده اپروژه تقریبا حدود هزار و پانصد تخت به مجموعه اضافه خواهد شد. مهدی کلینیک پیشرفت بسیار خوبی داشته و 

خدمت رسانی به  برداری رسد و بتواند به چرخهیعتر به بهرهشود، هرچه سرزارت بهداشت انجام میوهایی که از سوی دانشگاه و نزدیک با حمایت

 انیستیتو کانسر نیز خوشبختانه اسکلت آن تقریبا تمام شده و دوستان وارد فاز بعدی کار شده اند. مردم وارد شود. در رابطه با پروژه

دهنده نیز های شتابستگاهدهای مرتبط با بانکرها و دکتر دهقان منشادی، با تاکید بر ضروت سرعت بخشی به فعالیت ها گفت: همچنین قسمت

ستیم تا روند رو به جلوی هبه صورت شبانه روزی و با سرعت خوبی در حال انجام است. خوشبختانه در مجتمع با تمام توان در خدمت عزیزان 

یم تا رهای جدی هستند که به طور مستمر پیگیری می کنهای اصلی و کاامهها تقریبا از برنپروژه ها با شتاب بیشتری ادامه پیدا کند. این پروژه

ی بزرگ و ملی هستند و برای پیشبرد آن قطعا نیاز به یک همکاری بزرگ و تیمی هاهیچ گونه وقفه ای در روند کار رخ ندهد چرا که همگی پروژه

: با توجه به وضعیت خاص های ملی خاطر نشان کردوی با اشاره به تعامل و همکاری بیمارستان و دانشگاه برای تکمیل پروژه  وجود دارد.

های دیگر، چه در مباحث ترافیک و چه همراه سراها ها قطعاً نیاز به همکاری بین بخشی و کمک سازمانجغرافیایی مجتمع، برای این ساخت و ساز

 وجود دارد.

 

 گزار شدها و معاونت درمان بردومین جلسه خودارزیابی عملکرد روابط عمومی بیمارستان

 های روابط عمومی واحدهاتأکید مدیر روابط عمومی دانشگاه بر استفاده یکپارچه از ظرفیت

های جدید در حوزه روابط ها و معاونت درمان از برنامهدکتر ترابی در دومین جلسه خودارزیابی عملکرد روابط عمومی بیمارستان

 .عمومی باید با شور و احساس عمیق انجام شود های روابطعمومی دانشگاه خبر داد و تأکید کرد فعالیت
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شنبه های دانشگاه روز سهها و بیمارستانبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، جلسه خودارزیابی عملکرد روابط عمومی معاونت

 ستاد مرکزی دانشگاه برگزار شد. 6ر سالن جی دها و معاونت درمان با حضور مسئولان روابط عمومی بیمارستان ۱400آذر  ۲3

های ها به برنامهشستندکتر ترابی مدیر روابط عمومی دانشگاه، ضمن تشکر از حضور مسئولان روابط عمومی واحدهای دانشگاه گفت: این 

ستیم که در تلاش ههای دانشگاه است.وی با بیان اینبخشد و معرف عظمت و ارزشهای مختلف دانشگاه در حوزه روابط عمومی هویت میحوزه

جامع و کامل از همکاران روابط  زودی یک شبکهای شدن علم در دانشگاه را به وجود بیاورد افزود: بههای مناسب رسانهرسانه دانشگاه بتواند جریان

 کنیم.عمومی در سطح دانشگاه ایجاد می

افتد های دانش و تمامی ابعاد فعالیت ها را از آن چیزی که اتفاق میر مرزدخواهیم شایستگی های حرکت دانشگاه دکتر ترابی اظهار داشت: ما می

پزشکی از های چشمپزشکی باید با تمام جنبهمثال، قطب چشمعنوانخواهد اتفاق بیفتد را به تصویر و نمایش گذاشته شود. بهو آن چیزی که می

تواند در آینده اتفاق بیفتد را به تصویر حال حاضر و تمام آن چیزی که می پزشکی درچشم تواند در حوزههایی که میسلامت چشم تا تمام درمان

 بکشد که این نیاز به تلاش بیشتر دارد.

هایمان های روابط عمومی باید با شور و احساس عمیق انجام شود افزود: در حیطه فعالیتمدیر روابط عمومی دانشگاه، با اشاره به اینکه فعالیت

ای مشخص است، شما افرادی ر حوزههرؤیاهایی در حوزه علمی و کاری خود دارند، ارتباط برقرار کنیم که منشأ این رؤیاها در باید با افرادی که 

اید اندیشه شناسید و این افراد صاحب اندیشه و نظرات خوبی برای آینده دارند و منابع ارزشمند ما هستند و بکه پیشتاز در این عرصه هستند را می

و اگر بخواهیم در شان دانشگاه باشد  به تصویر دربیاوریم و با مشارکت خودشان کامل کنیم. این کمترین کار ممکن در این حوزه استها را آن

های جدیدی باید طراحی شود و به آنچه داریم اکتفا باید روی آن تمرکز بیشتری داشته باشیم و بازآفرینی کنیم.وی افزود: بدین منظور برنامه

مایانگر آینده کاری روابط عمومی ین جلسات منشأ حرکت بزرگی است و انتظار داریم در جلسه ارزیابی آینده هریک از واحدها کلیپی که ننکنیم. ا

 ها است را به نمایش درآورند.بیمارستان

چهارساله روابط عمومی  شده که برنامهمای شدن دانشگاه اقداماتی انجادکتر ترابی در ادامه گفت: در حوزه روابط عمومی دانشگاه نیز برای رسانه

ها بر بندی و شهرت دانشگاهرئیسه دانشگاه ارائه خواهد شد.وی خاطرنشان کرد: پایه رتبهزودی نیز در هیئتطراحی و در حال تدوین است و به

 گیری مناسب داشته باشیم.اده کنیم و جهتصورت یکپارچه استفههای روابط عمومی واحدها بای شدن است و باید بتوانیم از ظرفیتاساس رسانه

روز اخیر پخش شد و در ادامه مسئولان روابط عمومی معاونت درمان، بیمارستان  80در ابتدای برنامه کلیپی از عملکرد روابط عمومی دانشگاه در 

رستان بهارلو، بیمارستان آرش، بیمارستان شریعتی، فارابی، بیمارستان امیراعلم، مجتمع بیمارستانی یاس مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره(، بیما
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شده واحد روابط عمومی خود پرداختند و ارزیابی عملکرد آنان بر اساس های انجامبیمارستان قلب، بیمارستان رازی به ارائه گزارشی از فعالیت

 های تخصصی داوران مورد بررسی قرار گرفت.شاخص

 

 ا مسئولان و جمعی از پرستاران مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره(جمهور بدیدار معاون امور مجلس رئیس

 دکتر سید محمد حسینی: خدمات ارزنده کادر درمان در مهار و کنترل بیماری کرونا مایه مباهات است

رستانی جمهور در نشستی صمیمانه با مسئولان و جمعی از پرستاران مجتمع بیمادکتر سید محمد حسینی معاون امور مجلس رئیس

 .امام خمینی )ره( خدمات ارزنده کادر درمان در مهار و کنترل بیماری کرونا را مایه مباهات خواند

 

دکتر سید محمد حسینی  ۱400آذر  ۲3شنبه به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( عصر سه

کز از زحمات کادر درمان و پرستاران قدردانی همراه با حضور در جمع از مسئولان و کادر پرستاری این مر جمهور و هیئتمعاون امور مجلس رئیس

 .کردند

اساس آیات و روایات  را مایه مباهات خواند و گفت:بر ۱9جمهور خدمات ارزنده کادر درمان و پرستاران در مهار و کنترل بیماری کووید معاون رئیس

بیشتر  گشایی از کار خلق نیست. امیدوارم کادر درمان کشور با همین روحیه، بانشاط و شادابی و انرژیخدمت به خلق و گره هیچ عبادتی بالاتر از

کنید، یک نگاه مهربان، یک دستگیری ساده تا نجات جان یک انسان به تلاش خود ادامه دهند. اندک کاری که برای خدمت به مردم و بیماران می

 .شودشگاه خدا ثبت و ماندگار میدردمند، همه در پی

دست بهمیلیون رسید کار بسیار بزرگی است. اگر دست ۱۱0ها در این مدت کم واکسیناسیون به دکتر حسینی در ادامه افزود: اینکه باوجود تحریم

ها در حال تلاش و ه تا مجموعهطوح خدمت از اعضای دولت گرفتسشود. الآن همه در تمامی ها گشوده و هموار میهم دهیم و تلاش کنیم راه

وی همچنین با اشاره به نقش ارزشمند بسیج .شودپیگیری کارها هستند و انشالله این زحمات منجر به آثار و برکات خیری برای کشور و مردم می

 ین عزیزان در کنار کادر درمانکنم. حضور اجای کشور تشکر میو حضور داوطلبانه مردم در دوران کرونا گفت: از همه دوستان قرارگاه در جای

اندازند برای کسانی که با معنویت سروکار ندارند دست که کسانی جانشان را برای خدمت به جامعه به خطر میهایی ازاینمایه دلگرمی بود. حرکت

 .درک نیستقابل

ترین مرکز آموزشی درمانی در نظام سلامت وان بزرگعنرئیس مجتمع در این جلسه ضمن اشاره به محوریت مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( به

تخت فعال در طول تاریخ حیاتش برای ارائه خدمات سلامت به مردم سراسر کشور در  ۱۲00کشور گفت: خدا را شاکریم که این مرکز با حدود 
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رد این مرکز در مدیریت پاندمی کرونا افزود: وی همچنین با گزارش مختصری از عملک.ها همواره پیشگام و پیشرو بوده و خواهد بودتمامی بحران

درصد آن مربوط به تابستان امسال و پیک  30هزار بستری کووید داشتیم که فقط  ۱9هزار مراجعه و حدود  ۱00از ابتدای بحران تاکنون با بیش از 

ها، کادر درمان د در این مدت بودیم. با همه سختیپنجم بود، ما و همکارانمان در این مجتمع افتخار این را داریم که پاسخگوی همه مراجعان خو

 .خواهداند و این ایستادگی و استقامت عشق میباجان و دل ایستاده

تحلیف و قبل از حضور در جلسه  دکتر دهقان با یادآوری اولین حضور رئیس محترم جمهور در این مرکز افزود: ایشان تنها چند روز پس از مراسم

ردمی و رویکرد مطور کاملاً سرزده به مجتمع آمدند و از نزدیک در جریان مسائل کادر درمان قرار گرفتند که بیانگر نگاه بهاضطراری ستاد کرونا 

 .عملیاتی آقای دکتر رئیسی است

 

 انتصاب دکتر فاطمه شیخ شعاعی به سمت معاون دانشجویی فرهنگی دانشکده پیراپزشکی

زشکی در حکمی دکتر فاطمه شیخ شعاعی را به سمت معاون دانشجویی فرهنگی این دکتر شعبان علیزاده رئیس دانشکده پیراپ

 .دانشکده منصوب کرد

 

حکمی دکتر فاطمه شیخ شعاعی  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پیراپزشکی، دکتر شعبان علیزاده رئیس دانشکده در

 .شکده منصوب کردرا به سمت معاون دانشجویی فرهنگی این دان

 :در متن حکم دکتر شیخ شعاعی آمده است

 سرکار خانم دکتر شیخ شعاعی

 عضو محترم هیات علمی دانشکده پیراپزشکی

 با سلام و احترام

ده پیراپزشکی به عنوان بی شک حوزه دانشجویی و فرهنگی یکی از حوزه های مهم، حیاتی و پر ظرفیت مراکز آموزشی می باشد و دانشک     

رزشمند علمی و فرهنگی سرکار انشکده پیشتاز فرهنگی دانشگاه، رسالت های متعددی در این حوزه داراست. نظر به تعهد، توانمندی و سوابق اد

مه رناگردید. امیدوارم با اتکال به خداوند متعال و توسل به ائمه معصومین )ع( و با بعالی، به عنوان معاون دانشجویی فرهنگی دانشکده منصوب می

 :ریزی سازنده علاوه بر تدبیر امور جاری نسبت به امور ذیل اهتمام ویژه داشته باشید
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  آن حوزه ۱400-۱404تدوین و عملیاتی نمودن برنامه های چهار ساله 

  در حوزه دانشجویی با تقدم سلامتی، نشاط و شادابی دانشجویان ۱9اولویت مدیریت بیماری کووید 

   ،می حوزه های دانشکدهپیوسته و سازنده با دانشجویان و تشویق و ترغیب به مشارکت دانشجویان در تمابرقراری ارتباط مؤثر 

 ز ظرفیت دانشجویان عزیزاهتمام ویژه به ظرفیت و استعدادهای دانشجویان و تلاش جهت برنامه ریزی به منظور استفاده حداکثری ا 

 ن توجه به سلامت رواندانشجویان، کارکنان، اعضای هیأت علمی و همچنی برنامه ریزی و اهتمام ویژه به بحث تربیت بدنی، ورزش 

 اهتمام ویژه به برنامه های فرهنگی دانشجویان، کارکنان و اساتید با عنایت به منابع غنی دینی و ملی 

 هنگیاهتمام ویژه در امور ارتباط با خیرین سلامت، سازمان های مردم نهاد و سایر نهادها و سازمان های فر 

 همکاری و ارتباط مستمر با نهادهای فرهنگی دانشگاه به ویژه دفتر نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری 

 همکاری و ارتباط مستمر با سایر معاونت های دانشکده جهت هم افزایی امور دانشجویی و فرهنگی 

 توجه به امر صیانت از حقوق مراجعین، کرامت نیروی انسانی و دانشجویان 

 افزون شما را از خداوند متعال خواستارم.توفیقات روز 

 دکتر شعبان علیزاده

 رئیس دانشکده پیراپزشکی

 
 

 1400دهمین جلسه تیم رهبری و مدیریت مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( در سال 

ها در تسهیل ارستانهای علوم پزشکی و بیمگر با دانشگاههای بیمهدکتر سید علی دهقان منشادی: تعامل و همکاری جهادی سازمان

 نویسی الکترونیکی ضروری استو پیشبرد پروژه نسخه

نویسی الکترونیک در جلسه تیم رهبری و مدیریت مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( ضمن بررسی مراحل پیشرفت پروژه نسخه

ه درآمدزایی در این مرکز پرداخته یروی انسانی و توسعکاری کارکنان، اصلاح توزیع نبه موضوعاتی چون وضعیت پرداخت اضافه

 .شد

 

 ۲7به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( دهمین جلسه تیم رهبری و مدیریت این مرکز شنبه 

های امور دانشگاهی، روسای بیمارستانبا حضور دکتر سید علی دهقان منشادی رئیس مجتمع، معاونان و مدیران پشتیبانی، درمان و  ۱400آذر 

 .عصر )عج( و انستیتو کانسر و مشاور رئیس مجتمع در امور بهبود و توسعه در سالن شورای ریاست برگزار شدامام خمینی )ره(، ولی
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بسیار مهم و ضروری خواند نویسی الکترونیک گر را در تسهیل و پیشبرد هرچه بهتر پروژه نسخههای بیمهدکتر دهقان همکاری و تعامل سازمان

ماه در مجتمع اجرا خواهد شد و یادمان باشد هدف اصلی ما، حفظ ایمنی و ارتقای شده از اول دیو افزود: این پروژه طبق برنامه زمانی اعلام

نباید فشار آن تنها بر دوش  ربط دارد وها و نهادهای ذیمندی بیماران است. اجرای این برنامه ملی نیاز به حضور جهادی تمامی سازمانرضایت

وی بر لزوم بازنگری و اصلاح توزیع نیروهای انسانی در این مرکز تأکید کرد و گفت: به نظر  .های علوم پزشکی و مراکز درمانی باشددانشگاه

تدریج اشکالات گذشته را به رسد در چینش نیروهای انسانی سطوح مختلف، عدم توازن داریم. نیاز است به ورود و خروج نیروها نظم بدهیم ومی

ای باشد که کمبود نیروی خدمات نداشته گونهریزی نیروها باید بهها مانند اورژانس، برنامهاصلاح کنیم. بعلاوه باید دقت کنیم در برخی از بخش

 .باشیم

گیری بیمارستان است، ولی ماز حوزه تصمیرئیس مجتمع همچنین در بحث درآمدزایی گفت: اگرچه تعرفه خدمات، پرداخت پلکانی و مالیات، خارج 

موقع بیماران برای کاهش مدت اقامت، حضور بیشتر اساتید و تقویت آموزش فراگیران توانیم با مداخله مناسب در اموری چون تعیین تکلیف بهمی

 .سبب کاهش هزینه می شود و به افزایش درآمد کمک کنیم (IPD) و توسعه صنعت گردشگری سلامت

افزاری افزاری و سختهای نرمشده در تأمین زیرساختسورکی با ارائه گزارشی از روند پیشرفت پروژه نسخه الکترونیک، اقدامات انجاممهندس 

گر با سامانه مکسا تأکید کرد و افزود: اغلب های بیمههای سازمانسازی کدینگ دارویی سامانههای احتمالی بر یکسانترین چالشموردنیاز و مهم

ها بیشتر و مسیر هموارتر مرور همراهیها و آگاهی افراد، بهرو هستند ولی با آموزش و افزایش مهارتهایی روبههای جدید در آغاز با مقاومترحط

های هسازی و اجرای این طرح مواجهیم، باید گفت در این مدت کوتاه موج خوبی از همکاری گروشود. با تمام تفاسیر و مسائلی که در آمادهمی

 .نویسی الکترونیک با کمترین چالش اجرا شودمختلف ایجادشده و باید با همین انرژی، همه کمک کنیم تا برنامه نسخه

های خوبی برای افزایش درآمد دارد که باید در مورد آن اجتناب است ولی این مرکز ظرفیتهای مجتمع غیرقابلوی در ادامه گفت: برخی از هزینه

گردش تخت اشاره کرد و گفت:  دکتر علیرضا کاظمینی در این جلسه به نوع بیماران مراجعه کننده به مجتمع و تاثیر آن بر. دبرنامه ریزی کر

یاد است و از طرفی موضوع زبیماران ما عمدتاً پیچیده و پرخطر هستند و اگرچه ضریب اشغال تخت در مجتمع بالاست ولی ماندگاری بیماران 

 .شودتوجه درآمد ما نسبت به سایر بیمارستان ها میمال جراحی در این مرکز با توجه به نوع بیمارانش منجر به کاهش قابلتعرفه گلوبال برای اع

 

یی گفت: باید به این نکته فکر کنیم دکتر علی اعتمادیان با اشاره به اهمیت شناخت عوامل سیستمی تاثیرگذار بر افزایش تعاملات داخلی و درآمدزا

رسنلی است، برای جلب همکاری پزشکان و کارکنان و درآمدزایی بیشتر چه پ هایهای بیرونی فعلی که عمدتاً در بحث پرداختچالشکه با رفع 

د، چه تمهیدی ببینیم که با موانعی در داخل سیستم وجود خواهد داشت. مثلاً برای پزشکی که مایل است تعداد عمل جراحی بیشتری داشته باش

های کارشناسی ی از بررسیدر این جلسه همچنین محمدحسین امراللهی گزارش .واجه نشود و مسیر همکاری بیشتر، مهیا شودمعضل کمبود تخت م

 .ماهه اول سال جاری ارایه کردشتکاری واحدهای مختلف در ههای اضافهمدیریت منابع انسانی در خصوص پرداخت

معاون درمان، دکتر  مهندس محمدعلی سورکی معاون پشتیبانی، دکتر امیرحسین در این جلسه دکتر سید علی دهقان منشادی رئیس مجتمع،

ینی رئیس بیمارستان امام خمینی محمدرضا صالحی معاون امور دانشگاهی، دکتر علی اعتمادیان مشاور در امور بهبود و توسعه، دکتر علیرضا کاظم

الله محمود زاده رئیس انستیتو کانسر، دکتر سید حسن اینانلو مدیر حبیب عصر )عج(، دکتر)ره(، دکتر عباس علی بخشی رئیس بیمارستان ولی

وید مقدم سرپرست مدیریت نظارت بر درمان، دکتر علی گنجعلیخان مدیر درمان، دکتر سید علی مؤمنی رئیس امور پژوهشی و فناوری، دکتر ن

دیر پشتیبانی و امیر رجبی مسئول منابع انسانی، مصطفی مرادی دلیر م فناوری اطلاعات، پرستو آریاملو مدیر پرستاری، محمدحسین امراللهی مدیر

 .بهبود کیفیت از اعضای تیم رهبری و مدیریت مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( حضور داشتند
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 10جلسه شورای کلان منطقه 

 معاون درمان دانشگاه بر هماهنگی و وحدت رویه بین دانشگاه های علوم پزشکی تاکید کرد

در خصوص سقف کارانه پرداختی به اعضای هیئت علمی و چالش های نسخه نویسی و نسخه پیچی  ۱۰جلسه شورای کلان منطقه 

 .الکترونیک به همت معاونت درمان دانشگاه برگزار شد

 

عید ناطقی با حضور دکتر س ۱۰به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت درمان، جلسه شورای کلان منطقه 

 معاونان درمان و  معاون درمان، دکتر ابوالفضل ذاکریان معاون توسعه مدیریت و برنامه ریزی منابع، دکتر علی گنجعلی خان مدیر

لله وم پزشکی بقیه ابع و درمان دانشگاه های علوم پزشکی ایران، علوم بهزیستی و توانبخشی و علمنا ریزی برنامه و مدیریت توسعه

 برگزار شد. ۱۴۰۰دی  ۴شنبه 

یئت علمی از طرح در ابتدای جلسه دکتر ناطقی گفت: سقف کارانه و دریافتی فعلی پزشکان منجر به تبعاتی از جمله خروج اعضای ه

ییر د را برای تغان و فارغ التحصیلان پزشکی عمومی و دستیاران شده است. ما باید تمام تلاش خودانشجوی مهاجرت تمام وقتی و 

ف کارانه از موضوعات این وضعیت انجام دهیم و به دنبال استفاده از روش های کارآمد و جایگزین جبران کننده این اتفاق باشیم. سق

 مهمی است که باید مدنظر قرار گیرد.

چه ضرورت این امر ای مواجه هستیم، اگرمعاون درمان دانشگاه اظهار داشت: در مسئله نسخه نویسی الکترونیک با چالش های عدیده

گیری شد. بنابراین دانشگاه ها و بیمارستان های کشور منجر به آشفتگی در تصمیمانکارناپذیر است، اما عدم وحدت رویه بین دانشگاه

ران از خدمات ها مجبور به اجرای نسخه نویسی و نسخه پیچی الکترونیک بدون وجود زیرساخت شدند که منجر به محروم شدن بیما

وی افزود: سامانه  .دبو خواهد تر مناسب مدیریت باشد، داشته وجود پزشکی علوم های دانشگاه بین بیشتری هماهنگی هرچه . شودمی

وان به سمت تملکرد صورت خواهد گرفت . با این روش می ع اساس بر پرداختی که شده طراحی پزشکان عملکرد ارزیابی برای ای 

 عدالت در پرداختی ها حرکت کنیم.

ها در تغییر اذهان عمومی تاکید کرد و گفت: لازم است دانشگاههای علوم پزشکی با رسانه ها در دکتر ناطقی بر اهمیت حضور رسانه

 ارتباط باشند و تهیه فیلم و گزارش خبری لازم برای بسترسازی روانی در سطح جامعه صورت گیرد.
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شدن آن را در  از پیشنهادات، لازم است بحث تامین بودجه و اجرایی دکتر ذاکریان گفت: برای دریافت مصوبه در خصوص هر کدام

 نظر بگیریم.

 ها ارائه کرد.یمهدکتر گنجعلی خان توضیحاتی را پیرامون نسخه نویسی الکترونیک، سیاست های یکسان و وحدت رویه در رابطه با ب

، اهداف و ۱۰قه یحاتی پیرامون تشکیل شورای کلان منطمریم رادین منش رئیس اداره اقتصاد درمان، بیمه و تعرفه به ارائه توض

تر از مصوبه اختیارات و وظایف آن پرداخت و گفت: دستور جلسه امروز در خصوص امکان سنجی افزایش سقف کارانه پزشکان بالا

لکترونیک دل اشورای حقوق و دستمزد، مشکلات نسخه نویسی و نسخه پیچی الکترونیک سرپایی در اجرا در استان تهران و تبا

 بستری تامین اجتماعی است.

 ، دارد بهتری ردعملک و بیشتر فعالیت که کسی اصولا دکتر بیژن خراسانی معاون درمان دانشگاه علوم بهزیستی و توانبخشی گفت: 

 مهاجرت سیل با اکنون یز داشته باشد، اما متاسفانه در حال حاضر مخصوصا با قوانین موجود این چنین نیست. ن بیشتری دریافتی باید

 .است ها عدالتی بی در آن ریشه که هستیم مواجه دانشجویان و اساتید

تباط با نمایندگان دکتر حسام الدین سیدین معاون توسعه مدیریت و برنامه ریزی منابع دانشگاه علوم پزشکی ایران بر برقراری ار

ها ان پلکانی مالیاتلسه اعضا به بیان نظرات خود پیرامون نحوه جبردر این ج مجلس به منظور شفاف سازی در این زمینه تاکید کرد.

این تصمیمات  در دریافتی اعضای هیئت علمی، راهکارهای جلوگیری از متضرر شدن اعضای هیئت علمی ، مهاجرت و تبعات ناشی از

 پرداختند.

 

 نشست هیئت رئیسه دانشکده توانبخشی با کارکنان این دانشکده

انشکده آبادی در نشست هیئت رئیسه دانشکده توانبخشی با کارکنان این دانشکده گفت: من به واسطه تحصیل در این ددکتر خاتون 

مه به عنوان دانشجو، همچنین فعالیت در حوزه معاونت دانشجویی، معاونت پژوهشی و اکنون در جایگاه ریاست دانشکده، به ه

 .واهد شداهم داد که هیچ اقدامی بدون مشورت، رفع ابهام و شفاف سازی انجام نخمسائل مرتبط با کارکنان آشنایی دارم و قول خو

 

با حضور دکتر سید احمدرضا  ۱400آذر  ۲3به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده توانبخشی، این نشست روز سه شنبه 

 مسئول نهاد معظم رهبری، معاونین و کارکنان برگزار شد. خاتون آبادی رئیس دانشکده، حجت السلام والمسلمین مجتبی معصومی



60 
 

حوه انتخاب معاونان دانشکده ارائه ندر این نشست که به منظور تعامل بیشتر با کارکنان دانشکده برگزار شد، ابتدا دکتر خاتون آبادی گزارشی از 

مید خدا، پیمان برادری، دوستی، تکیه اصادقانه انتصاب شده اند و به  کرد و تصریح کرد: معاونان دانشکده آگاهانه و با تمرکز به معیار خدمتگذاری

 بر مشورت و هماهنگی، همگی برای ارتقای خدمات این دانشکده تلاش خواهیم کرد.

 پژوهشی تمعاون ونت دانشجویی، دکتر خاتون آبادی افزود: من به واسطه تحصیل در این دانشکده به عنوان دانشجو، همچنین فعالیت در حوزه معا

قدامی بدون مشورت، رفع ابهام و ایی دارم و قول خواهم داد که هیچ اآشن کارکنان با مرتبط مسائل همه به دانشکده، ریاست جایگاه در اکنون و

وزه کارکنان، دانشجویان و وی با اشاره به اختیارات دانشکده و قابلیت اجرایی شدن درخواست ها گفت: سه ح شفاف سازی انجام نخواهد شد.

دارد؛ برتری افراد به تقوای اعضای هیئت علمی به عنوان سه رکن اساسی دانشکده هستند و هیچ کدام نسبت به دیگری به لحاظ جایگاه برتری ن

 .باشیم یکدیگر پیشرفت استارخو و کنیم تلاش صادقانه و عشق با مسائل، رفع برای متقابل اعتماد استایر در گفتگو، با آنهاست و امید است 

م متقابل و عدم قضاوت را پیشه ؛ اخلاق مداری، صبوری، احتراماند خواهد ماندگار که است ارزشمند خدمات فقط: افزود توانبخشی دانشکده رئیس

 گیری از آموزه های قرآن، به سازمان خدمت کنیم. کار خود قرار دهیم و همواره با بهره

هادها و درخواست های کارکنان دکتر خاتون آبادی ضمن تاکید بر تکریم ارباب رجوع از آمادگی مسئولان دانشکده برای دریافت انتقادها، پیشن

ائل کارکنان تلاش خواهیم کرد نشکده برای حل مسسخن گفت و تصریح کرد: در راستای اعتماد و با تضمین امنیت، با توجه به حوزه اختیارات دا

دامه دکتر سید محسن میر معاون ادر  و حوزه های مرتبط به دانشگاه را نیز طبق ضوابط دانشگاه برای دریافت پاسخ و بررسی انتقال خواهیم داد.

د که برای سازمان، یک مزیت باید طوری عمل کنناداری و مالی دانشکده گفت: منابع و نیروی انسانی، بزرگترین سرمایه یک سازمان هستند و 

: معاونت اداری و مالی دانشکده از هیچ وی گزارشی از اقدامات انجام شده دانشکده در حوزه کارکنان ارائه کرد و افزود رقابتی پایدار داشته باشند.

مین است که با صحبت و گفتگو برگزاری این جلسه نیز هاقدامی برای ارتقا، پیشرفت و توجه به نیازهای کارکنان دریغ نخواهد کرد و هدف از 

کارگزینی دانشکده، برای  وی همچنین گزارشی از برگزاری جلسات مجزا با مسئولان برای رفع مسائل مرتبط با حوزه کاری خود اقدام کنیم.

درخواست های خود را مطرح و  رکنان پرسش ها ودر پایان، کا رسیدگی به درخواست های کارکنان در راستای پیشرفت و ارتقای آنها ارائه کرد.

 به آنها پاسخ داده شد.

 

 جلسه نهایی داوری پانزدهمین جشنواره آموزشی شهید مطهری برگزار شد

 یابی فرآیندهای برتر آموزشی به جشنوارهراه

 .شد زشی شهید مطهری برگزاردر راستای معرفی و انتخاب فرآیندهای آموزشی برتر، جلسه نهایی داوری پانزدهمین جشنواره آمو
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 ۲6دانشگاه، با اعلام اینکه  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر محبوبه مافی نژاد، مدیر مرکز مطالعات توسعه آموزش

اند در این جلسه مطرح شدهشده است، گفت: طبق روال هرسال، گزارش مختصری از فرآیندهایی که غربالفرآیند در شش حیطه به دبیرخانه ارسال

یسه ها در مقاای ارسالی به دبیرخانه در برخی از حیطهوی از رشد دو برابری کمی تعداد فراینده ها اتخاذ خواهد شد.و تصمیم نهایی در خصوص آن

علمی و دانشجویان در جشنواره آموزشی شهید مطهری را نویدبخش مشارکت هر چه بیشتر در با سال پیش خبر داد و حضور پرشور اعضای هیئت

 حوزه توسعه آموزش دانشگاه دانست.

مین جشنواره آموزشی شهید مطهری ری از اقدامات پانزدهسازمانی، با ارائه گزارش مختصهای بروندر ادامه دکتر شاهین حمزه لو، مدیر همکاری

ناسایی فرآیندهای نوین شگفت: این جشنواره باهدف معرفی و تجلیل از فرآیندهای آموزشی برتر در دو سطح دانشگاهی و کشوری و اشاعه و 

آموزشی، یاددهی و یادگیری، های رنامههای تدوین و بازنگری بهای آموزشی نوآورانه هر یک از حیطهوی افزود: فعالیت شود.آموزشی برگزار می

های اولیه، نمره ز بررسیاارزشیابی آموزشی، مدیریت و رهبری آموزش، طراحی و تولید محصولات آموزشی و یادگیری الکترونیکی مطرح و پس 

 دهی فرآیند توسط داوران انجام شد.

های آموزشی، یند در حیطه تدوین و بازنگری برنامهفرآ 7تصریح کرد:  یافته است؛طرح به دبیرخانه جشنواره راه ۲6دکتر حمزه لو، با اشاره به اینکه 

یند در حیطه طراحی و تولید فرآ 5فرآیند در حیطه ارزشیابی،  ۲فرآیند در حیطه مدیریت و رهبری،  4فرآیند در حیطه یاددهی و یادگیری،  6

گیری ها رأیی مطرح و در خصوص آندر ادامه فرآیندهای آموزش شده است.فرآیند در حیطه یادگیری الکترونیک ارسال ۲محصولات آموزشی و 

فرایند در حیطه مدیریت و رهبری  ۲یادگیری، -فرایند در حیطه یاددهی ۱های آموزشی، فرایند در حیطه تدوین و بازنگری برنامه ۲شد. درنهایت 

عنوان فرایند الکترونیکی به فرایند در حیطه یادگیری ۱زشی، فرایند در حیطه محصولات آمو ۲فرایند در حیطه ارزشیابی آموزشی،  ۱آموزشی، 

 برگزیده دانشگاهی انتخاب شد.

 

 دکتر علی محمد حاجی زینعلی به عنوان معاون آموزشی مرکز قلب تهران صابانت

رستان این بیمابا حکم دکتر علی واشقانی فراهانی رئیس مرکز قلب تهران دکتر علی محمد حاجی زینعلی به عنوان معاون آموزشی 

 .انتخاب شد
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نشگاه علوم پزشکی تهران به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مرکز قلب تهران، دکتر زینعلی عضو هیئت علمی گروه قلب دا

 بعنوان سومین معاون آموزشی مرکز قلب تهران انتخاب شد. متن حکم بدین شرح است:

 
 زینعلیجناب آقای دکتر علی محمد حاجی 

 دانشیار محترم عضو هیئت علمی گروه قلب دانشگاه علوم پزشکی تهران

 با سلام و احترام

ود میداند با تمام توان تربیت مرکز قلب تهران یکی از برجسته ترین مراکز آموزشی در حوزه بیماری های قلب و عروق در کشور است که وظیفه خ

 محقق کند. های قلب و عروق را با کیفیت ممتاز و بصورت روزآمد پیگیری و و آموزش دستیاران تخصصی، فوق تخصصی و فلوشیپ

 لب تهران منصوب می شوید.نظر به تعهد، تجربه، توانمندیهای علمی و اجرایی جنابعالی به موجب این ابلاغ بعنوان معاون آموزشی مرکز ق

ب و بهره مندی از توان مدیران و ه پزشکی، بیمارستانها، مدیر گروه قلانتظار می رود با تعامل سازنده با معاونین دانشگاه، دانشکده، دانشکد

مور جاری بر اساس آیین نامه کارشناسان دفتر توسعه آموزش بیمارستان و جلب همکاری اعضاء محترم هیئت علمی و کارکنان، علاوه بر تدبیر ا

 تمام ویژه مبذول فرمائید.ی به نتایج مورد انتظار مرکز قلب اهها، ضوابط و مقررات موجود نسبت به برنامه ریزی امور ذیل، جهت دستیاب

 گسترش و ارتقاء فضای اخلاق پزشکی و رفتار حرفه ای اعضاء هیئت علمی و فراگیران و ارزیابی مستمر آن 

 تعیین اولویت های حوزه آموزش مرکز با توجه به اسناد بالادستی و برنامه ریزی نقشه توسعه آموزش مرکز قلب 

 برای ارتقاء کیفی و کمی آموزشهای تخصصی و فوق تخصصی و فلوشیپی مرکز قلب تلاش 

 تلاش برای ایجاد دپارتمانهای آموزشی جدید مورد نیاز 

 تلاش برای ارتباط و همکاری مشترک با مراکز آموزشی مهم قلب و عروق داخلی و خارجی 

 ر در حوزه بیماری های قلب و یریت ها و جایگاه های تصمیم ساز و تاثیر گذاتلاش برای ارتقاء جایگاه مرکز قلب و اعضاء هیئت علمی آن در مد

 عروق و انجمن های علمی

ب در جهت اهداف تعیین شده امید است حوزه آموزش مرکز با به کار گرفتن تمام توان و ظرفیتهای موجود به حرکت خود با سرعت و شتاب مطلو

الاری فر عضو هیئت علمی گروه قلب پیش از این دکتر مجتبی س ا را در انجام امور محوله خواستارم.ادامه دهد. از درگاه خداوند متعال توفیق شم

ز طرف دکتر واشقانی دانشگاه علوم پزشکی تهران مسئولیت معاون آموزشی مرکز قلب تهران را به عهده داشت. همچنین طی حکم دیگری ا

 مسئول دفتر توسعه آموزش مرکز قلب منصوب شد. فراهانی رئیس مرکز قلب، دکتر مسیح تاج دینی بعنوان
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انتصاب دکتر شاهین آخوندزاده به سمت رئیس و  قدردانی رئیس دانشگاه از خدمات ارزشمند دکتر طه یحیوی

 بیمارستان روزبه

ی از نامه ادکتر حسین قناعتی، رئیس دانشگاه در حکمی دکتر شاهین آخوندزاده را به سمت رئیس بیمارستان روزبه منصوب و در 

 .خدمات ارزشمند دکتر طه یحیوی رئیس پیشین این بیمارستان قدردانی کرد

 

 به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، متن پیام به شرح زیر است:

 جناب آقای دکتر شاهین آخوندزاده بستی

 استاد محترم دانشگاه

 با سلام و احترام

ا نه تنها در ایجاد رضایتمندی آموزش، پژوهش و ارائه خدمات درمانی در دانشگاه هستند و ارتقاء سطح آنهبیمارستان ها از جمله مراکز اصلی 

ن روزبه با قدمت بیش از بیمارستا مراجعین نیازمند تاثیری چشمگیر دارد، بلکه موجب شکوفایی در عرصه آموزش و پژوهش های بالینی است.

آموختگان این چشمه ترین مراکز آموزشی، پژوهشی و درمانی سلامت روان کشور است که بسیاری از دانشپرافتخارترین و هفتاد سال، از قدیمی

اند. نظر به تعهد، سوابق و جوشان علم و هنر روان پزشکی تأثیری کم نظیر در برخی تحولات مهم سلامت روان در سراسر ایران عزیز داشته

 .شوید می منصوب رئیس بیمارستان روزبه بعالی، بدین وسیله به عنوانتجارب ارزشمند علمی و مدیریتی جنا

 

 :اییدفرم مبذول ویژه اهتمام ذیل امور به نسبت مقررات و ضوابط اساس بر جاری امور پیشبرد ضمن رودمی انتظار 

 موجود بناهای و تجهیزات فیزیکی، ظرفیت انسانی، سرمایه به توجه با مرکز جامع طرح تکمیل 

 زیربنای عنوان به بیمار کرامت و ایحرفه رفتار اصول رعایت بر تأکید با بستری و سرپایی سطوح تمام در خدمات ارائه کیفیت به توجه 

 پژوهشی و آموزشی درمانی، هایاصلی فعالیت

 ها زیرساخت اصلاح و بهتر خدمات ارائه برای خیرین کمک جلب تداوم 

 با شئونات و سابقه درخشان بیمارستان روزبه ن، آموزش و پژوهش متناسبدرما سطح ارتقاء 

 وری بهره افزایش با همراه آنها شغلی امنیت و آرامش احساس مرکز، انسانی نیروی کرامت ارتقای به خاص توجه 

 ها هزینه مدیریت و مالی جدید منابع خلق مالی، و فیزیکی منابع از صیانت 
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محترم هیأت علمی، کارکنان دلسوز و فراگیران عزیز گامی بلند  خود و با جلب مشارکت اعضای گیری از حداکثر توان و درایترود با بهرهمی امید

یمارستان روزبه و دانشگاه، شما را بدون تردید تمام عوامل ذیربط در ب در ارتقاء کیفیت و توسعه خدمات آموزشی، پژوهشی و درمانی برداشته شود.

 استارم.از درگاه خداوند متعال توفیق شما را در انجام امور محوله خو .در دستیابی به اهداف فوق یاری خواهند نمود

 دکتر حسین قناعتی

 رئیس دانشگاه

 متن نامه قدردانی به شرح زیر است:

 جناب آقای دکتر طه یحیوی

 استادیار محترم دانشگاه

 با سلام و احترام

ی از مهمترین عوامل پیشرفت نشگاه علوم پزشکی تهران، بدون تردید یکمسئولیت پذیری و همکاری اعضای هیأت علمی در اداره امور اجرایی دا

ها و خدمات ارزشمند جنابعالی در زمان تصدی ریاست بیمارستان روزبه، به دانم از تلاشلازم می آن در دوره حیات پربرکت دانشگاه بوده است.

اری نمایم و برایتان از درگاه خداوند نتایج پرباری در پی داشته است سپاسگزکه با روحیه ایثارگری و جهادی شما،  ۱9ویژه در ایام همه گیری کووید

های ارزنده جارب و توانمندیامیدوارم دانشگاه و عرصه نظام سلامت کشور همچنان بتواند از ت متعال سلامتی و سعادت روزافزون مسئلت کنم.

 مند گردد.شما بهره

 دکتر حسین قناعتی

 رئیس دانشگاه
 

 اندیشی در مجتمع بیمارستانی یاسجلسه هم 

 تان تاکید کردمعاون درمان دانشگاه بر توجه بیمارستان ها به برنامه چهارساله عملیاتی معاونت درمان در تدوین برنامه های بیمارس

نشست هم اندیشی پیرامون چالش های موجود مجتمع بیمارستان یاس با حضور دکتر سعید ناطقی معاون درمان، دکتر آرش 

 .جعفریه رئیس بیمارستان، مدیران و روسای ادارات معاونت درمان و تیم مدیریتی بیمارستان برگزار شد
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 با  جتمع بیمارستان یاسبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت درمان، نشست هم اندیشی پیرامون چالش های موجود م

 بیمارستان مدیریتی تیم و درمان معاونت ادارات روسای و مدیران بیمارستان، رئیس جعفریه آرش دکتر درمان، معاون ناطقی سعید دکتر حضور

 برگزار شد. ۱400ذر آ ۲7 شنبه

فع چالش ها و مشکلات موجود در این جلسه دکتر ناطقی گفت: این نشست ها به معنی بازدید و ارزیابی نیست بلکه هدف هم اندیشی به منظور ر

ا معاون درمان یا مدیر . سید عرفان ترکش مشاور معاون درمان مسئول پیگیری این موضوع در معاونت درمان است که ببا کمک یکدیگر است

وی افزود: برنامه چهارساله عملیاتی  ها و مشکلات موجود با همکاری یکدیگر برطرف شود.بیمارستان ارتباط برقرار خواهد کرد بعد از جلسه چالش

 در ما با دهد و  قرار نظر مد را آن  و گرفته کمک خود هایبرنامه تدوین برای برنامه این تواند از ه که بیمارستان میمعاونت درمان تدوین شد

 ارائه بهبود به منجر نهایت در هک مجزا تغذیه های کلینیک اندازی راه های تخصصی، ، مشاورهICU در تغذیه پوشش . کند حرکت مسیر یک

 .است شده داختهپر آنها به برنامه این در و گیرد قرار توجه مورد باید که است مهمی نکات از شود،می بیماران به خدمات

  لزوم حرکت به سمت گردشگری سلامت

ب ه به عنوان آزمایشگاه مرجع انتخامعاون درمان دانشگاه اظهار داشت: در زمینه آزمایش ها ژنتیک در آینده نزدیک یکی از آزمایشگاه های دانشگا

خواهد که باید توسط تیم مدیریتی می بیشتری  و دقیق نظارت لب کت تعرفه . نشود ارسال دانشگاه از خارج  های بیماران بهخواهد شد که نمونه

ه پتانسیل ورود به این کبیمارستان انجام شود. گردشگری سلامت یک ضرورت است که باید به این سمت حرکت کنیم . خدماتی از بیمارستان 

رکت های داخلی تطبیق می دهیم ر شموضوع را دارد به معاونت درمان ارسال کنید . در فن بازار سلامت نیازمندی ها را با توانمندی های موجود د

 .گیرد صورت بیشتری جویی صرفه  و کرده خرید داخلی محصولات از استانداردها رعایت با تا 

 و موجود های چالش ، قوت قاطن شده، انجام مهم اقدامات بیماران، به ارائه حال در خدمات فیزیکی، فضای بیمارستان، معرفی به جعفریه دکتر

دکتر گنجعلی خان با سابقه  صان مختلف پرداخت و گفت: حضور معاون درمان و تیم همراه اتفاق خوبی است. دکتر ناطقی ومتخص به نیاز میزان

 ای عدیده مشکلات بتوانیم ریمامیدوا و هستند آن فرآیندهای و اتفاقات جریان در و کرده لمس بیمارستان در را مشکلات بیمارستان، حضور در 

 حائز نیز ما برای که است مهمی تموضوعا از زایمان های بلوک فضا جابجایی  وی افزود: آن مواجه اند را برطرف کنیم. با هابیمارستان که را

 .هستیم انسانی نیروی کمبود مشکل رفع از بعد ها بلوک تغییر دنبال به و است اهمیت

ست. در زمینه تجهیزات اهای تجهیزات پزشکی تدوین شده فرایند کتاب درمان معاونت در: گفت دانشگاه درمان مدیر خان گنجعلی علی دکتر

 اقتصاد از دارو کمیته های برون سپاری که ابلاغ شده اجرایی شود. پزشکی لازم است شتاب دهنده بیمارستان تعیین تکلیف شود ، دستورالعمل

 .شود برطرف ایدب که است بزرگ مشکل   ICU در گاواژ مشکل. شود تشکیل مجزا کمیته سه و شده  مستقل پزشکی تجهیزات و درمان

 به نیز ها بازدید نتایج که بوده ما تاولوی در کار این اما ، است زیاد تجمیعی های بازدید انجام برای درمان معاونت همکاران روی فشار: افزود وی

 خورد داده شود.ونت درمان بازمعا به بیمارستان در شده انجام اصلاحات است لازم و شود می ارسال بیمارستان به تجمیعی صورت

در موضوع خوشایندسازی  مدیر درمان دانشگاه اظهار داشت: در حال حاضر زایمان بدون درد و خوشایندسازی زایمان دو موضوع مهم است که

وینت در زایمان پعنوان فوکال تواند به برداری کنند. در این بیمارستان سرمایه ای وجود دارد که میبیمارستان یاس پیشتاز بوده و می تواند بهره

 طبیعی مورد استفاده قرار گیرد.

ن نسخه نویسی الکترونیک دکتر گنجعلی خان در خصوص به گزارش عملکرد درآمد اختصاصی، کسورات پیگیری شده و منجر به نتیجه، اجرایی شد

 العلاج پرداخت.و صعبو نسخه پیچی الکترونیک، زنجیره ارجاع ، عملکرد مقیمی، نیازمندان و بیماران خاص 
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تخصصی گفت: تبدیل  سیمین رنجبران مدیر امور پرستاری دانشگاه ضمن تشکر از همکاران بیمارستان در جنرال کردن یک بیمارستان تک

ستاری صوص تعداد کادر پرخدر وی  بیمارستان تک تخصصی به جنرال کار بسیار دشواری است و با زحمات بسیار موفق به انجام این امر شدند.

زش و توانمندسازی کادر آمو ۱400 و  سال در شده ارزیابی بستری های بخش یاس،وضعیت بیمارستان برای پرستار نیروی جذب فرایند و تخت، 

 پرستاری توضیحاتی را ارائه کرد.

تا حد امکان رعایت می   یموهست دکتر خدیجه ادبی معاون درمان بیمارستان گفت: ما در درمانگاه ها در زمینه حریم شخصی بیمار بسیار حساس

ی مترون بیمارستان اولویت های دکتر زهرا مختار کنیم اما با مشکلات فضای فیزیکی، ازدحام فراگیران و مراجعات زیاد بیماران مواجه هستیم.

ها گرفته شده و به مراکز تانبیمارسز ا TL مجوز: گفت بیمار ایمنی و فنی مسئول زاده ادیب دکتر .دانست متفاوت  را بحران آموزشی در زمان 

 بهداشتی دادند اما در موارد اورژانس با مشکل مواجه هستیم .

ایشگاه به اهداف خود نرسیده ایم. دکتر علیرضا عبدالهی مسئول اداره امور آزمایشگاه ها ضمن تشکر از جعفریه و زحماتشان گفت: در واگذاری آزم

ساس چک لیست های موجود الیت کارکنان و رفع چالش ها بود که محقق نشده است. در بازدیدها و بر هدف از واگذاری ارتقای تجهیزات، فعا

 جوابدهی برای طرح سنجی زمان به نیاز ولوژیپات خصوص در  وی افزود: ترین آنها عدم حضور مسئول فنی است.نواقصی وجود دارد که مهم

 رسانی اطلاع پیامک و آنلاین یجوابده  زم است بارکد خوان برای بانک خون خریداری شود. . لاباشد طولانی خیلی نباید زمان این و. دارد وجود

 واحدهای به مربوط هایچالش ات،شکای به رسیدگی پیرامون نکاتی بیان به بستری درمان بر نظارت اداره رئیس تقوی مرجانه .شود اندازی راه نیز

ته ای، تغذیه، تصویربرداری و یمار، اورژانس، مدیریت فناوری اطلاعات، رادیوتراپی، پزشکی هسب ایمنی مددکاری، عفونت، کنترل همچون مختلف

 را آنها های درخواست و ستانبیمار به مربوط مورد چند در اصولی موافقت ها پروانه صدور اداره  معصومه زاهدی رئیس مدیریت بحران پرداخت.

نسانی ماما، عدم ثبت صحیح اوزاد مامایی در خصوص چیدمان بلوک های زایمان، کمبود نیروی ن مادر، اداره رئیس نظری خالو الهه .کرد مطرح

 اطلاعات در سامانه ایمان مطالبی را بیان کرد.

 و دارند فعالیت شکیپز تجهیزات حوزه در داخل در که است دکتر مظلومی در خصوص فن بازار سلامت گفت: مجموعه فن بازار شرکت هایی 

 ریاست فناوری و علم پارک و بهداشت وزارت درمان معاونت  با همچنین و سازمان ها و این شرکت ها ارتباط را برقرار می کنیم.  کارفرما بین

 به توانند می ها یمارستانب.  گیرد صورت بازار فن این طریق از پزشکی تجهیزات خرید بودجه از بخشی که شده امضا ای نامه تفاهم جمهوری

 در این فن بازار حضور داشته باشند و براساس استاندار های خود تعامل صورت گیرد. کارفرما عنوان

های شیمی درمانی سرپایی و دکتر منا کارگر از معاونت غذا و دارو در خصوص دوره های کموتراپی به صورت عملی و تئوری و شرایط بخش

 را ارائه داد. نگهداری داروها و توزیع و اتاق تمیز و طبق آیین نامه توضیحاتی

طرح شده است که اقدامات مدکتر کار گر در خصوص مراقبت های دارویی گفت: در جلسه هیئت رئیسه دانشگاه موضوع واحد مراقبت های دارویی 

ه به سطح دآین سال سه در باید و است دارویی ماتخد سطح در  های دانشگاه شرایطرا مرکز درمانی باید انجام دهند . در حال حاضر بیمارستان

رسی داروساز بالینی در هر بیمارستان و دست 3  جذب  ،ICU ور اختصاص فضای فیزیکی در کنار تخته ویژههای دارویی برسیم . به منظدوم رقابت

زیکی فی فضای مشکلات ان،بیمارست به سپاری برون های دستورالعمل ارسال .شود انجام است لازم HIS مشاهده نسخه داروساز در داروخانه در

 .بود جلسه این در شدهمطرح موضوعات دیگر از دارو، و غذا معاونت طریق از گاواژ پودرهای پیگیری ها، نقشه بازبینی و MRI برای مجوز
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 بقای دکتر علیرضا نیک بخت نصرآبادی در سمت رئیس دانشکده پرستاری و ماماییا

 حکمی دکتر علیرضا نیک بخت نصرآبادی را در سمت رئیس دانشکدهدکتر حسین قناعتی، رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران در 

 .پرستاری و مامایی ابقا کرد

 

 به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، متن حکم به شرح زیر است:

 جناب آقای دکتر علیرضا نیک بخت نصرآبادی

 استاد محترم دانشگاه

 با سلام و احترام

ی گذشته ای درخشان در زمینه مامایی دانشگاه علوم پزشکی تهران به عنوان قدیمی ترین مرکز آموزش پرستاری کشور، دارادانشکده پرستاری و 

        شرفت آن داشته است.آموزش، پژوهش و گسترش رشته پرستاری و مامایی است و نقش برجسته ای در زمینه آموزش این حرفه و توسعه و پی

رئیس  ما، بدین وسیله به عنوانسوابق ارزشمند علمی و اجرایی جنابعالی و ارزیابی مثبت دانشگاه نسبت به عملکرد شه تعهد، تجریبات و ب نظر

 عزیز دانشجویان و دلسوز نانکارک علمی، هیأت محترم اعضای همه مشارکت جلب با رودمی انتظار. شوید می ابقاء دانشکده پرستاری و مامایی

آینده اهتمام ویژه مبذول  مقاطع، ضمن پیشبرد امور جاری دانشکده، طبق ضوابط و مقررات نسبت به امور ذیل برای حرکت رو به رشد همه در

 فرمائید:

 منطقه و کشور سطح در دانشکده پژوهشی آموزشی، جایگاه ارتقاء جهت در اقدام 

 نقشه علمی دانشگاه اساس بر ۱400- ۱404 چهارساله عملیاتی برنامه تدوین 

 المللی بین دانشجوی جذب تر مناسب شرایط تمهید و سازی المللی بین مختلف های زمینه در جدی تلاش 

 دانشجویان و یعلم هیات اعضای همه پژوهشی و آموزشی های فعالیت برای ها فرصت و شرایط بهینه و عادلانه نمودن فراهم  

  اعضای هیات علمی و ارزیابی فراگیران، طبق شیوه نامه های مصوبه های آموزشی برنام ارزشیابی اجرای 

 چهارم و سوم نسل دانشگاه به سریعتر هرچه نیل جهت در تلاش 

 کارکنان ارتباطی های مهارت و وری بهره افزایش با همراه انسانی نیروی کرامت ارتقای به خاص توجه 

 مدیریت هزینه ها ی و مالی، خلق منابع جدید مالی وفیزیک منابع از صیانت 
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طلوب در جهت اهداف تعیین مامید می رود دانشکده پرستاری و مامایی با به کار گرفتن تمام توان و ظرفیت، به حرکت خود با سرعت و شتاب 

 شده ادامه دهد.از درگاه خداوند متعال توفیق شما را در انجام امور محوله خواستارم.

 دکتر حسین قناعتی

 رئیس دانشگاه

 مین نشست کمیته سلامت مجمع نمایندگان استان تهران برگزار شدپانزده

الامینی نماینده تهران در مجلس و پانزدهمین جلسه کمیته سلامت مجمع نمایندگان استان تهران با حضور دکتر عبدالحسین روح

س دانشگاه و روسای رئیس کمیته سلامت، مهندس مهدی چمران رئیس شورای اسلامی شهر تهران و دکتر حسین قناعتی رئی

الله و فرماندهان نیروی انتظامی و سپاه و ارتش و نمایندگان در دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی، دانشگاه ایران، دانشگاه بقیه

 .حوزه سلامت در ساختمان ستاد مرکزی دانشگاه علوم پزشکی تهران برگزار شد

 

جلسه  ۱4گفت: جلسات ما در  ۱400آذر  ۲9الامینی در ابتدای نشست روز دوشنبه دکتر روحبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، 

ه قوه شد و در اکثر جلسات ما استاندار، شهردار، رئیس شورای شهر، فرماندهان سپاه و ناجا، نمایندگذشته با مشارکت کمی و کیفی خوبی انجام 

ونقل و عوامل مرتبط با سلامت حضور ک تهران و تأثیر حملی متنوع ازجمله کرونا، ترافیهاهای علوم پزشکی با بحثقضائیه، روسای دانشگاه

بینی و برآورد بودجه بخش سلامت استان تهران برای داشتند که در سال جاری اولین جلسه ما در دانشگاه علوم پزشکی تهران در خصوص پیش

 کند. ت استان تهران را بررسی میرتبط با سلامشود و مجمع نمایندگان تهران مسائل مبرگزار می ۱40۱سال 

تر است ها در مقایسه با سطح کلان کشور از متوسط پایینیت بهداشتی و درمانی حاشیهعالامینی افزود: سرانه استان تهران نسبت به وضدکتر روح

این موارد در بودجه دیده  ود دارد که تلاش شدههای بهداشتی و درمانی وجلت و یکنواختی در دسترسیهای استان نبود عداخصوصاً در حاشیه

عنوان رئیس دانشگاه، تغییراتی که باید انجام در ادامه دکتر حسین قناعتی گفت: از شروع به کار دوره دولت جدید و از زمان تصدی من به شود.

شده را های استراتژِیکی تنظیماست، همچنین برنامه تهیه شده« تحقیق و توسعه»ساله  4رار گرفت و برنامه جامع عملیاتی شد در دستور کار قمی

 شود.ریزی قبلی انجام نمیایم و هیچ اقدامی بدون برنامهعملیاتی کرده

های تحت پوشش دانشگاه پرداخت و گفت: های بیماران بستری و بار مراجعین به بیمارستاندکتر قناعتی با ارائه گزارش آماری به وضعیت تخت

 تخت بیماران بستری بیمارستان های دولتی مربوط به دانشگاه علوم پزشکی تهران است. 750ر و تعداد چهار هزا
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هران است، افزود: متاسفانه تدرصد تخت های محدوده جنوب شهر تهران عمدتا در حیطه دانشگاه علوم پزشکی  69رئیس دانشگاه، با بیان اینکه 

فیایی این محدوده از هیچ یک در مناطق تهران قابل قبول نیست و با توجه به موقعیت جغرادر بررسی هایی که انجام شد میزان همگنی تخت ها 

تخت در بیمارستان  586دو هزار و  وی در ادامه افزود: از لحاظ ساخت و ساز نیز در سال جاری امید است از شاخص های بهداشتی برخوردار نیستند.

د که تجهیزات این بیمارستان و انستیو کانسر که توسط خیرین ساخته شده اضافه می شو ۲تی هایی از جمله؛ مهدی کلینیک، مرکز طبی دو، شریع

 . ها به ما سپرده شده است و نیاز است بیش از نه هزار کارمند گرفته شود که بودجه لازم دارد

شکان ضرورت دارد که بودجه یزه بیشتر پزرئیس دانشگاه همچنین به مشکلات پزشکان تمام وقت جغرافیایی اشاره کرد و گفت: برای ایجاد انگ

 ای به این امر اختصاص داده شود.

ها نیاز به بازسازی دارند و لازم است های تحت پوشش دانشگاه تصریح کرد: این بیمارستاندکتر قناعتی با اشاره به قدمت و فرسودگی بیمارستان

 شود. ای نیز برای بازسازی فضای فرسوده در نظر گرفتهبودجه

ینی به اعتماد اعضای هیئت درصد ضربه سنگ 35کتر قناعتی در مورد پرداختی کارانه اعضای هیات علمی اشاره کرد سیستم پلکانی و مالیات د

مطرح شده در جلسه  توضیح اینکه، اعضای شرکت کننده در جلسه در خصوص موارد علمی به خصوص اعضای هیئت علمی تمام وقت خواهد زد.

 کردند.بحث و تبادل نظر 

 

 همایش خیرین بهداشت با حضور رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران برگزار شد

با حضور دکتر حسین قناعتی، رئیس دانشگاه، دکتر علیرضا اولیائی منش،  1400آذر  30همایش خیرین بهداشت روز سه شنبه 

خیرین سلامت و حسن روشن و حمید درخشان دو معاون بهداشت دانشگاه، دکتر ماشاءاله ترابی، مدیر روابط عمومی دانشگاه، 

 .پیشکسوت فوتبال در سالن دارالفنون ستاد مرکزی دانشگاه علوم پزشکی تهران برگزار شد
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 دکتر قناعتی: کمک کنید تا برق شادی در چهره مردم محروم بنشیند

 .ین بهداشت برگزار شدطلبی و جلب مشارکت خیرین در حوزه سلامت و بهداشت، همایش خیرمنظور حمایتبه

 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر حسین قناعتی، رئیس دانشگاه، حضور در جمع پیشکسوتان و بزرگان خیر را به فال 

امور سلامت و بهداشت ام در تلاشم تا اصلاحاتی را در نیک گرفت و گفت: در مدتی که مسئولیت دانشگاه علوم پزشکی تهران را بر عهده گرفته

ازاین طبیبان و پزشکان هندی در کشور حضور داشتند وی با اشاره به تغییر وضعیت بهداشت و درمان کشور پس از انقلاب گفت: پیش ایجاد کنم.

یت پزشکان این مشکل های علوم پزشکی و ترباندازی دانشگاهکردند که خوشبختانه با راهو هزینه گزافی را به سیستم بهداشتی کشور تحمیل می

 در کشور رفع شد.
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فرد در ایران خواند و تصریح کرد: در اپیدمی کرونا شاهد بودید که محور را مدلی منحصربهرئیس دانشگاه، تلفیق آموزش و درمان با نگاه سلامت

ا م کشور در. شدند متحمل را ینیسنگ فاتتل و نمایند مدیریت و کنترل را ومیرمرگ نتوانستند نیز بالا GDP حتی کشورهایی همچون امریکا با

وی اصلاح  خوبی آشنا به سیستم بودند توانستند در کنترل اپیدمی کمک کنند.های بهداشت و درمان ما با کمک بهیاران و پرستارانی که بهشبکه

ت روان و پیشگیری از سالم، سلامچند فاکتور اساسی را عامل کاهش مشکلات در حوزه سلامت دانست و یادآور شد: قطعاً هوای سالم، آب 

خواهم که راهکاری برای نهادینه ها خواهد شد و لذا از این تریبون از دوستان ورزشکار میهای غیرواگیر، موجب کاهش بسیاری از بیماریبیماری

 کردن ورزش در میان مردم ارائه بدهند.

های پیشگیری انتقاد کرد و گفت: مناطق فقیر ی واکسیناسیون و سایر روشدکتر قناعتی از صرف هزینه هنگفت برای رمدیسویر و داروها به جا

رسانی سرعت حذف شوند. دانشگاه توانست حجم وسیعی از مراکز خدمتدر حاشیه شهر، موجب سرافکندگی جامعه اسلامی هستند و امیدوارم به

 فقیر را تحت پوشش صددرصدی واکسیناسیون )دوز اول( قرار دهد.یلیون نفر از مردم م 3اندازی نمایند و از این طریق را در جنوب شهر راه

های مشارکتی و مدون در حال حرکت است؛ رئیس دانشگاه، افزود: خوشبختانه دنیای علم بسیار پیشرفته است و مدیریت دنیا نیز به سمت مدیریت

ای همچون خیرین، در جهت ناسب و با کمک افراد روشن و شایستهریزی ممانیم تا دیگران کاری انجام دهند بلکه با برنامهرو منتظر نمیازاین

ها، هوای آلوده و مشکلات آب و فاضلاب مربوط به جنوب تهران است؛ لذا وی گفت: متأسفانه بیشتر بار بیماری داریم.بهبود سیستم گام برمی

 کمک نمایید تا لبخند شادی و لذت زندگی شاد بر چهره مردم این منطقه بنشیند.

های بزرگ دنیا اکنون ای رشد خواهد کرد که عالم باشد و فقر اطلاعاتی نداشته باشد، افزود: دانشگاهدکتر قناعتی در پایان با اشاره به اینکه جامعه

 ن به روی شما باز است.رو درب دانشگاه علوم پزشکی تهرااند ازاینتبدیل به دانشگاهی اجتماعی شده

 بهداشتی نیست منابع کشور پاسخگوی نیازهای

رشناسان حوزه خیرین هستیم. دکتر علیرضا اولیایی منش، معاون بهداشت دانشگاه در همایش خیرین بهداشت گفت: امروز میزبان بزرگواران و س

سرشناسی چون وی حضور خیرین  اند مایه مباهات است.معتقدم هیچ کار در دنیا اتفاقی نیست و اینکه خیرین تمام عمرشان را صرف کار خیر کرده

راد تا به نیازمندان کمک حسن روشن و حمید درخشان را به فال نیک گرفت و تصریح کرد: عمل خیر و خیرات، فرصتی است برای هرکدام از اف

 کند.کنند و باید بدانند که خداوند این لطف را شامل حال همگان نمی

عنوان جوابگوی نیازهای بهداشتی هیچنابع موجود در تهران بهمست و گفت: متأسفانه ها دانترین استانمعاون بهداشت دانشگاه، تهران را از محروم

 وری بیشتر بیندیشیم.که با محدودیت منابع مواجه هستیم بایستی به بهرهاین شهر نیست و مادامی

گیری کرونا شاهد هستید که از د: در دوران همهصرفه تر از درمان خواند و تأکید کربهها را بسیار مقروندکتر اولیایی منش، پیشگیری از بیماری

با »ینکه وی با بیان ا های هنگفت درمان پیشگیری کنیم.ومیر زیاد و هزینهطریق واکسیناسیون و با صرف هزینه اندک، توانستیم از مرگ

برند و شیوع آن در تهران از چاقی رنج میها چهارم ایرانیخاطرنشان کرد: یک« ی پیشگیری کنیمتوانیم از مشکلات بسیارهای ساده میآموزش

تحرکی و استعمال دخانیات نیز مشکلات بسیاری درصد مردم دارای فشارخون هستند و متأسفانه چربی خون بالا، کم ۲7بسیار بالاست. همچنین 

 برای مردم ایجاد کرده است.

دلار برگردان  38گذاری در این حوزه در حدود : هر یک دلار سرمایهمعاون بهداشت دانشگاه، با اشاره به بازگشت سرمایه در حوزه بهداشت گفت

دانشگاه اشاره کرد و گفت:  وی سپس به مناطق تحت پوشش دارد و اگر فردی به دنبال هزینه اثربخشی است، باید به سراغ حوزه بهداشت برود.

میلیون  3د که سرجمع دانشگاه علوم پزشکی تهران هستن جنوب تهران، شهرستان ری و اسلامشهر ازجمله مناطق تحت پوشش معاونت بهداشت

های بدخیم و سرطان، های قلبی و عروقی، پرفشارخونی، بیماریشود. همچنین بر اساس نقشه شهر تهران، بیماریهزار اتباع( را شامل می 480نفر )

 دیگر است. های تنفسی و چاقی در این قسمت بیش از مناطقبیماری
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اد دپایگاه سلامت خبر  ۲00خانه بهداشت و بیش از  44مرکز خدمات روستایی،  ۱6مرکز خدمات شهری،  59رسانی ، از خدمتدکتر اولیایی منش

های غیر واگیر در این مناطق از جنوب تهران با فقر و مشکلات معیشتی نیز تلفیق های اجتماعی و بیماریو افزود: اکنون بیماری کرونا، آسیب

برنامه در مناطق تحت پوشش دانشگاه را حاصل تلاش  ۱83اندازی و اجرای معاون بهداشت دانشگاه، راه برابر کرده است. شده و مشکلات را چند

دانم ترین اقشار مردم در شهر تهران را توفیقی بزرگ از سوی خدا میرسانی به محرومهمکاران در معاونت بهداشت دانست و تصریح کرد: خدمت

 در این زمینه با کمک خیرین موفق عمل کنیم. و امیدوارم که بتوانیم

 

 برگزاری همایش خیرین بهداشت به میزبانی دانشگاه علوم پزشکی تهران

 حمید درخشان پیشکسوت فوتبال: ساخت فضای ورزشی سلامت ما را تضمین خواهد کرد

ان ما به تحرک، ورزش و تخلیه حمید درخشان در حاشیه همایش خیرین بهداشت در دانشگاه علوم پزشکی تهران گفت: فرزند

 .کندسلامت فرزندانمان کمک میانرژی نیاز دارند که این تحرک و ورزش به

 

با حضور دکتر حسین  ۱۴۰۰آذر  ۳۰شنبه به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، همایش خیرین بهداشت روز سه

ط عمومی دانشگاه، خیرین ون بهداشت دانشگاه، دکتر ماشاءاله ترابی، مدیر روابقناعتی، رئیس دانشگاه، دکتر علیرضا اولیائی منش، معا

ران برگزار سلامت و حسن روشن و حمید درخشان دو پیشکسوت فوتبال در سالن دارالفنون ستاد مرکزی دانشگاه علوم پزشکی ته

 .شد

کنند ش میدرمان که برای سلامت جامعه تلا در حاشیه این همایش حمید درخشان پیشکسوت فوتبال ضمن تشکر از خیرین و کادر

کنیم باید فضایی طور که پزشکان بارها تأکید کردند پیشگیری بهتر از درمان است، وقتی ما تصمیم به ساخت مدرسه میگفت: همان

این تحرک و باشند که برای تحرک و ورزش هم در نظر بگیریم چراکه فرزندان ما نیازمند تحرک، ورزش و تخلیه انرژی خود می

 .کندسلامت ما و فرزندانمان کمک میورزش به

سالگی  ۷-۸فقط ساخت درمانگاه نیست اینکه ما فضایی را ایجاد کنیم که افراد از سن  سلامت جامعهحمید درخشان افزود: توجه به

فرادی که به مشاهده کردم که اسالگی بتوانند آنجا ورزش کنند این فضا برای سلامت ما تضمین خواهد بود، من بارها  ۹۰تا 

  .های مختلف ازجمله سرطان مبتلا بودند با ورزش توانستند بیماری خود را کنترل کنند و بهبود یابندبیماری
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رسانی ما درزمینه ورزش و فواید آن در سلامت جامعه بسیار محدود است و این پیشکسوت فوتبال اضافه کرد: متأسفانه اطلاع

ها و گزارش آن پرداخته و درزمینه فواید ورزش و نقش آن در سلامت فرد و جامعه ما بیشتر در حوزه پخش بازی های تلویزیونشبکه

ی رسانی مناسبی صورت نگرفته بهتر است ما به مردم آگاهی بدهیم که برای حفظ سلامت تنها مراجعه به پزشک و درمان کافاطلاع

رزشی برای وی گفت: مسئله دیگر این است که ما چقدر توانستیم امکانات و . نیست و ورزش برای حفظ سلامت بسیار مؤثر است

اخت درمانگاه به سون نفر فراهم کنیم و به نظر بنده این نکته بسیار مهم است که در کنار میلی بیست  این شهر با جمعیت بالای

  .ها نقش بسیار مؤثری داردی از بیماریساخت فضاهای ورزشی و امکانات ورزشی توجه کنیم چراکه ورزش در سلامت و پیشگیر

کنند در طور که در ساخت مدرسه، درمانگاه و امکانات بهداشتی کمک میحمید درخشان در پایان گفت: امیدوارم خیرین همین

از  شوندخصوص نسل جوان که درصد بالایی از جامعه را شامل میساخت فضاها و امکانات ورزشی هم کمک کنند تا عزیزان ما به

تواند منشأ بروز بسیاری از بیمارهای این فضاها برای تخلیه انرژی خود استفاده کنند که اگر این انرژی در جوانان ما تخلیه نشود می

کنم در ساخت چنین تک خیرین تقاضا میهای گزاف ورزش در بخش خصوصی من از تکروحی و جسمی شود و با توجه به هزینه

  .باشند تا امکان استفاده از این فضاها برای بسیاری از مردم فراهم شود فضاهایی توجه ویژه داشته

 سازی، ساخت مراکز بهداشتی و تأمین سلامت مردم استتر از مدرسهحسن روشن: مهم

های بهداشتی که نیاز اصلی مردم است همت فوتبالیست پیشکسوت حامی سلامت، از خیرین خواست در ساخت مراکز و پایگاه

 .کنند

 

در تالار دارالفنون برگزار شد،  ۱۴۰۰آذر  ۳۰به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در همایش خیرین بهداشت که 

های بهداشتی حسن روشن، فوتبالیست پیشکسوت حامی سلامت با دعوت از خیرین برای فعالیت در حوزه بهداشت و ساخت پایگاه

 یا و مدرسه باید فقط کنندمی فکر  سوی مسئولان گزارش داده شود چون بسیاری از خیرین گفت: باید نیازهای حوزه بهداشت از

 تا کرد تعبیه محل همان در نیز را ورزشی وسایل توانمی تربزرگ مساحت با بهداشت خانه ایجاد با کهدرحالی شود ساخته ورزشگاه

وی افزود: ممکن شروع کار سخت  .شود پیشگیری هم هابیماری بروز از و کنند  ورزش مراکز، این به مراجعه از پس بتوانند افراد

ها سالم نباشند مدرسه باشد چون هنوز ساخت خانه بهداشت و ورزشگاه مرسوم نشده، ولی مدرسه ساختن متداول است؛ اما اگر بچه

و زمین خالی  توپ یک با هرحالبه. شود نتأمی بهداشت و سلامت که کنیم کاری باید قدم اولین در بنابراین. خوردنمی  هابه درد آن
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 .توان ورزش کرد؛ اما اگر جایی برای بهداشت و درمان نداشته باشیم آن منطقه سالم نخواهد بودهم می

 

 تولد  کنم امروز در دانشگاه علوم پزشکی تهران هستم افزود: امروز هماین فوتبالیست پیشکسوت حامی سلامت، بابیان اینکه افتخار می

مدیره باشگاه استقلال دعوت داشتم؛ اما حضور در این جلسه را ترجیح دادم و باافتخار جلسه هیئت در جلسه در هم و  است امهنو

کنم که ما رو دعوت کردند که بتوانیم کاری کنیم که خیرین تشویق شوند و کار ماندگاری در حوزه آمدم. از مسئولان هم تشکر می

 .بهداشت انجام دهند

ین قوانین را در حوزه ادر پایان سخنان خود، توصیه کرد واکسن بزنید و افزود: وقتی یک مملکت و قوانین آن را پذیرفتیم باید روشن 

ها اهمیت داده شود. ترین نهادهایی هستند که باید به آنبهداشت هم بپذیریم. وزارت بهداشت و آموزش پرورش از بهترین و مهم

مل کنیم. داریم نباید خودمان تصمیم بگیریم بلکه باید براساس تصمیم متخصصان و پزشکان ع وقتی وزارت بهداشت رو قبول

شده که ما به فکر شما هستیم و باید واکسن بزنید اما بازهم لازم بیشتر توضیح داده شود. ما ورزشکاران خوبی بیانباوجوداینکه بارها به

 .ها را دوست دارند دعوت کنیم که برای سلامتی خودشان واکسن بزنندو تیمتوانیم کمک کنیم و از کسانی که ورزشکاران هم می

 

 ها برگزار شدها و معاونتدومین جلسه خودارزیابی عملکرد روابط عمومی دانشکده

 کندده و ارزیابی میطور مرتب فعالیت پورتال را مشاهدکتر ترابی: رئیس دانشگاه به

های تیک میعاد و پیمانی برای بازآفرینی مجدد در مجموعه فعالی»جلسات خودارزیابی را مدیر روابط عمومی دانشگاه برگزاری 

 .خواند« حوزه کاری روابط عمومی واحدها

 

 ۱400آذر  30شنبه ها روز سهها و معاونتبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، جلسه خودارزیابی عملکرد روابط عمومی دانشکده

ستاد مرکزی دانشگاه برگزار  6ه داروخانه سیزده آبان در سالن جی الملل و مجموعها، معاونت بینهای دانشکدهمسئولان روابط عمومیبا حضور 

 .شد
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ضور پیدا کردند؛ گفت: نظم حدکتر ماشاءاله ترابی مدیر روابط عمومی دانشگاه، ضمن تسلیت ایام فاطمیه )س( و تشکر از دوستانی که سروقت 

 .باشد، این نظم در همه ابعاد است« منظم»اش این است که باید لی مهمی است؛ درواقع اگر هر سازمانی بخواهد موفق باشد اولین نکتهچیز خی

 «رسانه سینا»ریزی برای عملیاتی شدن برنامه

کنیم این است که ریزی میاین منظور برنامهداریم و تدارکی که در حال انجام آن هستیم و به « رسانه سینا»ای که ما برای وی ادامه داد: برنامه

 .بتوانیم از تمام توان موجود در مجموعه روابط عمومی دانشگاه استفاده بهینه بکنیم

 در سطح دانشگاه« تازگی، طراوت و پیشرفت»جوشش 

ها باید درواقع هستیم و این برنامه« د برنامهتولی»های مختلف صداوسیما برای هایی متفاوت با شبکهنامهدکتر ترابی افزود: ما در حال عقد تفاهم 

هایمان ا عمیق بشویم در فعالیتباشد. این نیاز دارد که م« تازگی، طراوت و پیشرفت»از درون واحدهای دانشگاه بجوشد و اینکه جوشش توأم با 

 .ی تهران موجود استهای دانشگاه علوم پزشکو رصد بکنیم همه آن چیزی را که در دارایی

داشته باشند و درواقع ما  متذکر شد؛ برای این منظور برای ما مهم است که نیروهایی که در روابط عمومی هستند، احساس مسئولیت ویژهوی 

دهیم در جای دیگری مشغول به دیده باشد را اجازه نمیعنوان همکاری که در مجموعه روابط عمومی دانشگاه حضورداشته باشد و آموزشهیچبه

 .کار باشد

 ای شدن علم در ظرفیت یک دانشگاهرسانه

گیرد و این ممکن نیست قرار می« ای شدن علم در ظرفیت یک دانشگاهرسانه»شود و بحث دکتر ترابی یادآور شد: دانشگاه وارد مرحله جدیدی می

 .، داشته باشیممفاهیم آن آشنا هستند اند و باای در )همکاری و مشارکت( در سطح همکارانی که این حوزه کارکردهمگر اینکه ما نظم ویژه

 

 های چهارساله روابط عمومیتهیه و تدوین برنامه

سازی آن هستیم و قاعدتاً از شما های چهارساله روابط عمومی هستیم تا آن را تدوین کنیم، در حال آمادهوی تصریح کرد: با جدیت پیگیر برنامه

های تحرک جدی در راستای برنامه»نویس آن آماده شود. نعکس کنید قبل از اینکه پیشعزیزان دعوت خواهیم کرد که نظرات خودتان را م

 «.مجموعه را مدنظر داریم

 اختصاص ویدئو بنر سایت به دستاوردهای ویژه دانشگاه

د؛ ویدئو بنر سایت در واحدی که در آن هستند را تهیه کنن« هایدستاوردها و ویژگی»دکتر ترابی خاطرنشان کرد: همکاران واحدها باید لیست 

این »هده کرد اذعان کند که حال حاضر اختصاص به دستاوردهای ویژه دانشگاه دارد و آن دستاوردهای ویژه باید آن چیزی باشد که هرکسی مشا

اطلاعی کنید. باید راز بیشود ابل میاست. باید کاملاً با مجموعه دستاوردهای واحد خودتان آشنا باشید نه اینکه وقتی از شما سؤا« دستآورد ویژه

درستی منعکس کنید و تصویر مناسبی توانید بهگرنه نمی»های آنان قرار بگیرید و ارتباط داشته باشید و در جریان پیشرفت« ها و افراد مؤثرگروه»با 

 «.از آن خلق کنید

 های دانشگاهنگاه جدید به مجموعه فعالیت

ها د اینرها کلاً تغییر پیدا خواهد کهای پایه است در سال آینده مدل ارزیابین در حال انجام است، ارزیابیاکنوهایی که هموی ادامه داد: ارزیابی

های لازم های اصلی را مدنظر قرار دهیم و بافکر آن را عملیاتی کنیم. حداقلبرای این است که ما به سطح صفر برسیم که در روابط عمومی پایه

ه جدید ای که ما بخواهیم به سمتش حرکت کنیم و یاد داشته باشیم نیست؛ بنابراین خیلی ضرورت دارد که یک نگاینهعنوان نقطه بههیچاست به

خوبی گیرد بهرت میهای مختلفی صوهمه فعالیتی که در بخشصورت جدی وارد مباحث شویم و تلاش کنیم که اینبه موضوع داشته باشیم و به

 .به آن پرداخته شود

 لسات خودارزیابی محلی برای یادگیری عمیقبرگزاری ج
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گیرد آشنا شویم و ای است که ما مجدداً همدیگر را ببینیم و باکارهایی که در مجموعه صورت میمدیر روابط عمومی گفت: این جلسات بهانه

ری است که از جلسات یاد بگیریم و خود جلسه رایط بهتری قرار دهد را خدمتتان ارائه کنیم؛ بنابراین ضروتواند آن کار را در شهایی که میتوصیه

 .محلی از یادگیری باشدهم

 «شور، شوق و اشتیاق»منعکس کردن جلوه روابط عمومی با 

یابی را در همه وجوه م و این فرصتیابی فعال داشته باشیحل باشیم و باید فرصتهای پیش روی مرتب فکر راهدکتر ترابی افزود: باید برای چالش

« جلوه روابط عمومی» ها بگنجانیم. نباید منتظر باشید شمارا به جلسات دعوت کنند بلکه باید جدول جلسات را داشته باشید خلاف این موضوعبرنامه

مجموعه روابط وی ادامه داد: باید در  .ط عمومی به نمایش بگذاریدهای روتین روابکند. باید بتوانید شور و شوق و اشتیاق را در فعالیترا خراب می

خورد رقم می وجوش متفاوتی را در ابعاد مختلف داشته باشیم و این حرکت بزرگ دانشی که در کشور توسط این دانشگاه داردعمومی دانشگاه جنب

 .د آن موضوع شویددرستی وارافزوده داشته باشد و بعد بهارزش درستی رصد کنید که برای سازمانها را بهخوبی معرفی کنیم. باید فعالیترا به

های حوزه کاری خودمان عه فعالیتدکتر ترابی با اشاره به اینکه این جلسات یک میعاد و پیمانی است برای اینکه ما مجدداً بازآفرینی در مجمو

کار دارد و هر چیزی ها سروکنیم که باجان انسانای داریم کار میداشته باشیم؛ گفت: مطمئن هستم که خداوند هم همراه ماست چراکه در حوزه

وی افزود:  .توسعه استها قطعاً خیری در آن نهفته است. همه ابعاد فعالیت دانشگاه بر همین محور استوار و درحالکه کمک بکند به بهبود انسان

های متفاوت باشیم؛ با یتتک همکاران از خودشان نشان خواهند داد ما شاهد فعالامیدوارم با لطف و عنایت خاص آقا امام زمان و تلاشی که تک

 .حل درستی پیدا کنیدها هم راهتوانید حتی برای چالشمعرفی خوب می

 «تشکیلات روابط عمومی»تغییرات اساسی در 

ر حال ریزی جدی برای تغییرات در تشکیلات روابط عمومی خبر داد و گفت: این تشکیلات متفاوت از آن چیزی است که ددکتر ترابی از برنامه

ا ررئیسه دانشگاه مصوبه آن اخذ شود و در سطح کل دانشگاه عملیاتی شود. باید آمادگی لازم شاهد هستید، ان شاالله در جلسات آتی هیئت حاضر

ی وی در خاتمه تأکید کرد: ریاست محترم دانشگاه در حال پیگیری میزان معرف .دهمراه باشی« شبکه روابط عمومی»ریزی با داشته باشید و با برنامه

گردد به بیند. پس این برمیکند و فقط صفحه اول نمیواحدهاست و تنها فردی است که پورتال روابط عمومی دانشگاه را کامل مشاهده می

شوند باید به این موضوع کند؛ البته هم گاهی اوقات از من پیگیر میتوانمندی هر واحد که چه میزان در پورتال دانشگاه خودشان را معرفی می

ر با همکاران روابط عمومی امیدوارم خداوند کمک کند و با حضور جدی و پیگیری شما و ارتباط مستم .اً توجه ویژه کنید و اهمیت دهیدحتم

 .جامع عملیاتی کنیم ورا بتوانیم کامل « های جدیدموضوعات، فرآیندها و برنامه»

بخشی، پیراپزشکی، داروسازی، اری و مامایی، توانکی، طب ایرانی، پرستهای بهداشت، دندانپزشتوضیح اینکه مسئولان روابط عمومی دانشکده

شده واحد روابط عمومی خود پرداختند و ارزیابی عملکرد های انجامالملل به ارائه گزارشی از فعالیتآبان و معاونت بین ۱3مجازی، پزشکی، داروخانه 

 .های تخصصی داوران موردبررسی قرار گرفتآنان بر اساس شاخص

 

تکریم و معارفه قائم مقام و معاون آموزشی پیشین و جدید مرکز آموزش ضمن خدمت کارکنان نظام سلامت 

 کشور

مراسم تکریم دکتر حسین درگاهی و معارفه دکتر شهرزاد غیاثوندیان معاون آموزشی پیشین و جدید مرکز آموزش ضمن خدمت 

 .ت و برنامه ریزی منابع دانشگاه برگزار شدکارکنان نظام سلامت کشور با حضور معاون توسعه مدیری
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ضور دکتر سید ابوالفضل با ح ۱400به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت توسعه، این مراسم روز چهارشنبه اول دی 

مان مرکز آموزش برگزار در ساخت ذاکریان معاون توسعه دانشگاه و سرپرست مرکز ضمن خدمت کارکنان نظام سلامت و نیز کارکنان این مرکز

 .شد

تندرستی برای او، این تغییرات  ودر ابتدا دکتر ذاکریان ضمن قدردانی از زحمات دکتر درگاهی در مدت زمان تصدی این مسئولیت و آرزوی موفقیت 

ود و امیدواریم با حضور نیرو خواهد ب را صرفا در جهت پیشبرد اهداف دانشگاه دانست و بیان داشت: دانشگاه همچنان از تجربیات وی بهره مند

که همزمان با تغییر فصل پاییز به  وی در ادامه گفت: این جابجایی را .های جوان و با انگیزه بیشتر، هر روز به افتخارات این مرکز افزوده شود

ر ادامه دکتر درگاهی با د .را داریم زمستان صورت گرفته است به فال نیک می گیریم و آرزوی موفقیت برای این مجموعه زحمتکش و کارآمد

 .موفقیت سربلندی کرد قدردانی از حضور معاون توسعه دانشگاه در این مراسم برای دکتر غیاثوندیان در پست جدید و ادامه راه آرزوی

ارم با کمک همکاران این مرکز، دودکتر غیاثوندیان هم ضمن ابراز تشکر از اعتماد دانشگاه و معاونت توسعه در سپردن مسئولیت به خود گفت: امی

 .در پیشبرد برنامه های تدوین شده و امور محوله موفق باشیم

 :متن حکم دکتر غیاثوندیان به شرح زیر است 

 سرکارخانم دکتر شهرزاد غیاثوندیان

 استاد محترم دانشگاه

 با سلام و احترام،

و توجه به این ضرورت انگیزه اصلی  امر در پیشرفت و بالندگی نظام سلامت کشور؛نظر به اهمیت استقرار نظام ارتقاء سرمایه انسانی و اهمیت این 

ه از ظرفیت موجود در دانشگاه ایجاد مرکز آموزش ضمن خدمت کارکنان نظام سلامت کشور در دانشگاه علوم پزشکی تهران بوده است تا با استفاد

 .لامت کشور اقدام نمایدو مهارت های حرفه ای مورد نیاز شاغلین نظام سها و مراکز آموزش عالی، در جهت ارتقاء سطح علمی، توانمندی 

ش ضمن خدمت کارکنان قائم مقام اینجانب و معاون آموزشی مرکز آموز لذا با عنایت به تجارب سرکارعالی، به موجب این ابلاغ به عنوان

 .منصوب می گردید نظام سلامت کشور

 :رح ذیل استاهم ماموریت حوزه تحت مسئولیت شما به ش

 مشارکت در تدوین و باز طراحی ساختار سازمانی مرکز 
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 تعیین ظرفیت های عملیاتی تدوین نقشه راه و برنامه ریزی بلندمدت در قالب شناسایی نیازها و اولویت های کسب مهارت کارکنان با 

 ساماندهی نظام مهارت آموزی و ارزشیابی با شیوه نامه های موثر 

  لمی و مهارتی مورد نیاز، به عهای علمی و مهارتی لازم برای مشاغل فعال در دانشگاه و تدوین بسته ها و درسنامه شناسایی توانمندی

 شکل آموزش پودمانی، به تفکیک مشاغل هریک از رسته های شغلی

 زشی و پژوهشی موجود موآها، مهارت ها و استفاده حداکثری از ظرفیت های تعامل سازنده با دانشکده های مرتبط جهت طراحی دوره

 در دانشگاه

 تعامل با مدیران معاونت توسعه در جهت رفع مسائل اداری و مالی مرکز 

 تعامل با وزارت متبوع و سایر مراکز نظام سلامت جهت بهره برداری ملی از این مرکز 

 .توفیق روزافزونتان را از خداوند متعال مسئلت دارم

 دکتر سید ابوالفضل ذاکریان

 مرکز آموزش ضمن خدمت کارکنان نظام سلامتسرپرست 

 :متن نامه قدردانی از دکتر درگاهی به شرح زیر است 

 جناب آقای دکتر حسین درگاهی

 استاد محترم دانشگاه

 با سلام و احترام،

ری کردند و در جهت ه سپچه غرورآفرینند عزیزانی که در کمـال صداقت و درستکاری، بهترین لحظات عمر خود را در سنگر خدمت به دانشگا

یزد منـان در کنار سایر همسنگران، تحقق اهداف این دانشگاه بزرگ، خالصـانه از هیچ کوششی دریغ نورزیدند و با پذیرش غم، شادی و با توکل به ا

 .از خود گذشتند و اینک با کوله باری از تجربه سنگر را به عزیز دیگر می سپارند

مقام و معاون آموزشی مرکز  بی دریغ، مساعی ارزشمنـد و اهتمام ویژه جنابعالی در طول مدت تصدی قائم دانم، از زحماتلذا وظیفه خود می

قـدس جمهوری اسلامی آموزش ضمن خدمت کارکنان نظام سلامت کشور تشکر و قـدردانی نمایم. امید است پیوسته در راه خدمت به نظام م

 .وز باشیدایران تحت فرامین مقام عظمای ولایت موفق و پیر

 دکتر سید ابولفضل ذاکریان

 سرپرست مرکز ضمن خدمت کارکنان نظام سلامت

 

 حضور معاون وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی و رئیس سازمان غذا و دارو در غرفه معاونت غذا و دارو

یی و رژیمی نهمین همایش مکمل های غذادکتر بهرام دارایی معاون وزیر و رئیس سازمان غذا و دارو از غرفه معاونت غذا و دارو در 

 .بازدید کرد
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شنبه اول دی روز چهار به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت غذا و دارو، نهمین همایش مکمل های غذایی و رژیمی

پوزیوم پایش سلامت مکمل رژیمی همراه با سمدرهتل المپیک تهران با نگاه کنترل کیفی و پایش کارایی و سلامت مکمل های غذایی و  ۱400

های علمی و نقش مکمل ها در پیشگیری از آسیب های ورزشی، معرفی دستورالعمل های همچنین ارائه آخرین یافته .های ورزشی برگزار شد

ها و بهبود روش های کنترل، مصرف موثر مکمل ها، تبیین نقش دستگاه های نظارتی و دولتی و سازمانهای مردم نهاد در پایش سلامت مکمل

سلامت مصرف کنندگان  وبه منظور حفظ ایمنی مکمل های غذایی و رژیمی  .توزیع و تولید فراوردهای مکمل از اهداف مهم این همایش است

ت زیانباری را می وده و خطرابباسیتی الزامات کیفی مربوطه رعایت شود چراکه وجود هرگونه آلودگی، دارای پتانسیل انتقال به محصول نهایی 

 .شی امری ضروری استغذایی و ورز -تواند به همراه داشته باشد. بنابراین بررسی کیفی و پایش کارایی مواد غذایی و مکمل های رژیمی

سب آن کنترل دقیق و منا همچنین تامین مکمل های غذایی با کیفیت و سالم مسئله ای مهم برای متخصصان در این زمینه است که به موازات

 .آن از فرآیند تولید تا مصرف، حائز اهمیت است

 حضور معاونت غذا و دارو دانشگاه در نهمین همایش مکمل های رژیمی و غذایی

 .وبرو شدردر نهمین همایش مکملهای رژیمی و غذایی ، غرفه معاونت غذا و دارو دانشگاه با استقبال بی نظیر عموم مردم 

حوه استعلام به روش ندر این غرفه به بازدید کنندگان در خصوص شیوه عملکرد طرح کنترل اصالت و مهندس مهدی اسدیان کارشناس حاضر 

 .یگیری آنها توضیحات کامل دادپهای پیامکی، اینترنتی یا نرم افزارهای مختلف تلفن همراه، نحوه ارسال شکایات تقلبات اقلام سلامت محور و 

 .مبارزه با قاچاق کالا موثر دانست وی توجه به برچسب کنترل اصالت کالا را در

نت برای بهره مندی از بروشورها، پمفلت، متعلق به معاونت غذا و دارو به منظور دسترسی به سایت این معاو  QRcode در این غرفه، کارت

رکز همایش های بین المللی هتل مدی ماه در  3تا  ۱توضیح اینکه این همایش از  .آخرین اطلاعیه و اخبار و ... در اختیار مراجعین قرار گرفت

 .قرار گیرد دکتر دارایی: استفاده از ظرفیت رسانه ملی در اولویت معاونت های غذا و دارو .المپیک تهران برگزار می شود

نهمین همایش  شکی کشور حاضر دردکتر دارایی ضمن قدردانی از معاونت غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی تهران به عنوان تنها دانشگاه علوم پز

سانی، آموزش برچسب اصالت کالاو روی نقش اثر گذار معاونت ها در امر اطلاع  .گفت: استفاده از ظرفیت رسانه ملی در اولویت معاونت قرار گیرد

 .تشخیص اقلام اصیل از قاچاق و تقلبی مهم دانست
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 هم اندیشی مترون های دانشگاه علوم پزشکی تهران

 پرستاری دانشگاه بر رعایت شیوه نامه ها و ضرورت واکسیناسیون کامل پرستارانتاکید مدیر امور 

های دولتی و غیردولتی با حضور سیمین رنجبران اندیشی مدیریت امور پرستاری دانشگاه با مدیران پرستاری بیمارستانجلسه هم

 .ر نظارت و اعتباربخشی برگزار شدمدیر پرستاری، دکتر علی گنجعلی خان مدیر درمان و دکتر محمدرضا جعفری، مدی

 

اندیشی مدیریت امور پرستاری دانشگاه با مدیران پرستاری به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت درمان، جلسه هم

 جعفری رضا دکترمحمد و درمان مدیر خان گنجعلی علی دکتر دانشگاه،  رنجبران مدیر پرستاری های دولتی و غیردولتی با حضور سیمینبیمارستان

 درجه 360 ارتباطی های تمهار پروژه انجام در این جلسه رنجبران در خصوص  .شد برگزار ۱400 آذر ۲9 شنبه سه اعتباربخشی و نظارت مدیر

 سیناسیون تاکید کرد.واکر پرستاری و ضرورت انجام کامل کاد توسط ها نامه شیوه رعایت بر و تشکر پرستاری مدیران از پرستاری کادر

بق بخشی با حکم کارگزینی کادر در این جلسه در مورد نقل و انتقال کادر پرستاری در بیمارستان های دولتی بحث و تبادل نظر انجام و بر تطا

 تابعه به اشتراک گذاشتند.ن های در انتها مدیران پرستاری گزارش اقدامات انجام شده در خصوص روز پرستار را در بیمارستا پرستاری تاکید شد.

 در این جلسه رنجبران ضمن تبریک روز پرستار با اهدای هدایا از مدیران پرستاری دانشگاه تقدیر کرد.

 

 های مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ه(اندیشی روسای بخشنهمین جلسه هم

مامی نظام سلامت کشور که با صبوری و تعامل تدکتر سید علی دهقان منشادی: نسخه نویسی الکترونیک آغاز راهی است روشن در 

 گروه های ذی ربط منجر به ثمرات بزرگی خواهد شد

نویسی های اجرای طرح نسخههای مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( در خصوص مزایا و چالشماه روسای بخشدر جلسه دی

 .نظر شدون تبادلالکترونیک در این مرکز و نحوه مدیریت پیک احتمالی کرونای اومیکر



81 
 

 

نشادی رئیس مجتمع، چهارشنبه به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( دکتر سید علی دهقان م

لن شورای ریاست های بالینی این مرکز که در سادر نشست ماهانه معاونان پشتیبانی، درمان و امور دانشگاهی و روسای بخش ۱400ماه یکم دی

، مراحل نهایی ساخت و تجهیز مهدی ۱9نویسی الکترونیک، احتمال وقوع پیک ششم کووید برگزار شد، در خصوص روند پیشرفت پروژه نسخه

ان، تکمیل ها به وضعیت اولیه، ادامه واکسیناسیون کادر درمان و مراجعن چینش درمانگاهاسکن جدید، برگرداندتیاندازی دستگاه سیکلینیک، راه

زمان روند ساخت بونکر های مخصوص دستگاه های رادیوتراپی برای ارتقای خدمات تختخوابی انستیتو کانسر و هم 600اسکلت فلزی ساختمان 

 .رادیولوژی انستیتو کانسر با کمک خیرین سلامت، توضیحاتی داد

افزار، های نرمهای اخیر برای تأمین زیرساختامور دانشگاهی مجتمع در هفتههای پشتیبانی، درمان و های معاونتدکتر دهقان با قدردانی از تلاش

: مسیر ارتباطی افزار و آموزش و همچنین همکاری خوب اساتید و پزشکان مجتمع در اجرای آزمایشی این طرح از ابتدای هفته جاری افزودسخت

کند. مجتمع تر میگر که کمی کار ما را نسبت به بخش خصوص پیچیدهبیمه های، دیتاس و سامانه سازمانHIS ما در این برنامه متشکل است از

مقایسه با سایر مراکز فرد بوده و قابلبیمارستانی امام خمینی )ره( با توجه به تعدد درمانگاه های تخصصی و فوق تخصصی، در کشور منحصربه

 .سرعت تسهیل و مسیر اجرای پروژه هموارتر از قبل شوداران کارها بهنیست. امیدوارم با صبوری، آرامش و همراهی خوب اساتید و سایر همک

ترین نویسی الکترونیکی در درازمدت گفت: حذف کاغذ، کاهش خطاهای دارویی و حفظ ایمنی بیماران از مهمرئیس مجتمع با اشاره به مزایای نسخه

ال آن به در روزهای اول اجرای رسمی، شناسایی خطاهای احتمالی و انتقعنوان خط مقدم اجرای این پروژه، کار ما های این طرح است. بهمزیت

 .هاستدانشگاه برای رفع آن

های تابعه در مدیریت بحران کرونای اومیکرون خبر داد و گفت: خوشبختانه آمار مراجعه سرپایی و باش دانشگاه و بیمارستانوی همچنین از آماده

ای توجهی داشته و واکسیناسیون هم در این مرکز کماکان ادامه دارد و علاوه بر کادر درمان برقابلبستری کووید مجتمع در حال حاضر کاهش 

احتمال وقوع پیک ششم باید قوت یابد. طبیعتاً اگر پیکی اتفاق بیافتد نیاز است مردم عادی هم در حال انجام است که این موضوع با توجه به

 .های بهداشتی را جدی بگیرندمردم رعایت پروتکل ها در جامعه از سر گرفته شود ومحدودیت

نویسی الکترونیک در این مرکز ریزی و اجرای طرح برنامهشده در برنامهمهندس سورکی معاون پشتیبانی مجتمع با ارائه گزارشی از اقدامات انجام

های وزارت بهداشت هنوز هیچ تند ولی باوجود پیگیریهس (HIS) ها مجهز به سامانه اطلاعات بیمارستانیهاست که بیمارستانگفت: اگرچه سال

نویسی صورت کامل نتوانسته به حوزه پرونده الکترونیک ورود کند. باید از این موج خوبی که در نظام سلامت با عنوان نسخهبیمارستانی به

افزاری هم اکنون، بستر اجرای این پروژه های سختهای شبکه و تأمین نیازالکترونیک ایجادشده استفاده کنیم. خوشبختانه با بهسازی زیرساخت
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ی در مجتمع مهیاست. در خصوص آموزش هم، همکاران واحد فناوری اطلاعات آمادگی کامل دارند. اگر با همین روند ادامه دهیم در یک بازه زمان

 .یابیمکوتاه به نتایج مطلوبی دست می

ترین کار ما در کنار درمان بیماران، که مهمالکترونیکی را خوب خواند و گفت: با توجه به ایننویسی دکتر امیرحسین امامی کلیت طرح نسخه

هم در این بیمارستان و با این های کاغذی آنهای پزشکی است و از طرفی الکترونیکی شدن نسخ پزشکی نسبت به نسخهآموزش فراگیران رشته

های آن باید شناسایی و رفع شود تا اجرای مناسب این طرح نیاز به اصلاحاتی دارد و چالشرسد حجم مراجعه، کار زمان بری است، به نظر می

 .بیماران دچار مشکل نشوند

ی بهداشت بعد سازمان جهان معاون امور دانشگاهی مجتمع با توجه به هشدارهای وزارت بهداشت مبنی بر مشاهده سویه کرونای اومیکرون گفت:

کننده قرار داد. اومیکرون برای اولین بار در قاره آفریقا های نگرانجدید کرونا را با نام اومیکرون در لیست واریانت های قبلی، سویهاز واریانت

تواند به اپیدمی بزرگی ختم شود. هدف این سویه سیستم تنفسی فوقانی است ولی شناسایی شد و این نگرانی وجود دارد که این نوع کرونا می

شده است. قالب جمعیت درگیر مراتب کمتر گزارشنسبت به سویه دلتا به ICU ن مبتلا به اومیکرون نیاز به خدمات بستری وخوشبختانه در بیمارا

 .یابدها افزایش میسال هستند و در آن بار مراجعات سرپایی به بیمارستان 50به اومیکرون زیر 

های بهداشتی در جامعه عنوان کرد و واکسیناسیون دوز سوم و رعایت پروتکل ارترین راه مقابله با شیوع اومیکرون در کشور دکتر صالحی مهم

ویژه در کادر کند و واکسیناسیون دوز سوم بهافزود: واریانت اومیکرون باقدرت انتقال حدود دو برابر نسب به سویه دلتا جمعیت بیشتری را درگیر می

توضیح داد: بسیاری از  وی در ادامه .بهترین واکسن در دسترس ترین واکسن استدرمان ضروری است. بنا به توصیه سازمان جهانی بهداشت، 

توان حال نمیتواند منجر به حذف کامل این ویروس در جهان شود. بااینهای کووید میدانشمندان حوزه سلامت معتقدند تغییرات متعدد سویه

 .ت نبودا شرایط متفاوای از این ویروس در مواجهه بنگران بروز رفتارهای تهاجمی ویژه

 

شست کشوری ارتقای سلامت مادران )قطب آمایشی ده کشوری( به همت معاونت درمان دانشگاه برگزار ن

 شد

ت نشست کشوری ارتقای سلامت مادران استان تهران به همت معاونت درمان دانشگاه و به درخواست اداره سلامت مادران وزار

 .دران این وزارتخانه برگزار شدبهداشت با حضور رئیس اداره سلامت ما
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های ارتقای سلامت مادران استان تهران به به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت درمان، نشست کشوری بررسی چالش

ت، دکتر سعید ناطقی هداشهمت اداره مادران دانشگاه علوم پزشکی تهران با حضور دکتر نسرین چنگیزی رئیس اداره سلامت مادران وزارت ب

، دکتر علی گنجعلی خان مدیر معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر علیرضا اولیایی منش معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تهران

دکتر فهیمه قطبی  تخصصی زنان، تعالی و خدمات بالینی دانشگاه، دکتر زینت قنبری مدیر گروه زنان و زایمان، دکتر آل یاسین دبیر بورد گروه

ه مامایی، مدیران گروه جمعیت، زاده رابط سلامت مادران در حوزه درمان، آموزش و بهداشت دانشگاه، مدیران گروه زنان و زایمان، روسای ادار

انشگاه علوم های ایران، تهران و شهید بهشتی در سالن حکیم دسلامت خانواده و کارشناسان سلامت مادران حوزه درمان و بهداشت دانشگاه

 .برگزار شد ۱400ماه پزشکی تهران روز چهارشنبه اول دی

ا کمک به ارتقای سلامت در ابتدای جلسه دکتر سعید ناطقی معاون درمان دانشگاه ضمن تشکر از حضور اعضا، هدف از برگزاری نشست فوق ر

ا بالاترین بو زایمان، توانمندسازی کادر درمان در ارائه خدمات پیشگیری، کاهش موربیدیتی های ناشی از بارداری های قابلمادران و کاهش مرگ

در این جلسه روسا، مدیران و اعضای کمیته دانشگاهی بررسی علل مرگ  .ایمان کرده خواندزترین زمان ممکن به مادران باردار و کیفیت در سریع

 های موجود پرداختند.مادران و راهکارهای ارتقاء سلامت مادران باردار استان تهران به آنالیز مشکلات و چالش

ب دیگر به تفکیک محل سکونت در ابتدای جلسه اطلاعات مربوط به آمار مورتالیتی و موربیدیتی مادران باردار قطب ده کشوری نسبت به نه قط

های پریناتال در اقبتترین مشکلات موجود در ارتقای سلامت مادران از قبیل پوشش مرو دانشگاه محل فوت بررسی شد. سپس به عمده

، ICU های مراقبت ویژه ور بخشدهای درمانی، کمبود تخت موقع مادران باردار پرخطر به حوزههای بهداشت و درمان، شناسایی و ارجاع بهسیستم

ردار مبتلابه ادران بام management ها دربیوتیکویژه آنتیدر سطح استان تهران، مدیریت صحیح تجویز داروها به MICU عدم وجود

های سطح سه باوجود متخصصان مجرب و های سطح یک و دو به بیمارستانکووید، فراوانی درخواست پذیرش مادران باردار از بیمارستان

در  های پیشنهادی در حل مشکلات یادشده، از اعضای حاضر در جلسهئه برنامهدر ادامه ضمن ارا های مراقبت ویژه پیشرفته و ... اشاره شد.بخش

 .ها به تصویب رسیدترین آنخصوص میزان اجرایی شدن هر یک از راهکارها در هر سه دانشگاه نظرخواهی و ضروری

 

 سیزدهمین جلسه شورای آموزشی و تحصیلات تکمیلی دانشگاه

، معاون دی ماه با حضور دکتر سید فرشاد علامه ۴سیزدهمین جلسه شورای آموزشی و تحصیلات تکمیلی دانشگاه، روز شنبه 

آموزشی دانشگاه، دکتر محمدحسین صادقیان، معاون دانشجویی، معاونان آموزشی دانشکده ها، نمایندگان رئیس دانشگاه و 

 .برگزار شد ۱5تا  ۱3مدیران حوزه معاونت آموزشی دانشگاه به صورت حضوری در سال شورای حکیم از ساعت 
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اه طاهری و دکتر معاونت آموزشی، در ابتدای جلسه از دکتر سیدجمال الدین ش به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران

 دکتر و شد قدردانی تکمیلی تحصیلات و آموزشی شورای در دانشگاه رئیس نماینده عنوان به حسین قنبری برای مدت حضورشان 

های دکتر فرنوش  در ادامه از تلاش د.شدن معرفی شورا اعضای به جدید نمایندگان عنوان به توانگر سیدمحمد دکتر و جلیلی محمد

 عنوان محمدی در زمان تصدی پست معاونت آموزشی تخصصی و تحصیلات تکمیلی دانشکده دندانپزشکی و دکتر وحید ضیایی به

شی تخصصی ن آموزدر پایان نیز دکتر جعفرزاده کاشی به عنوان معاو معاون آموزشی اسبق پردیس بین الملل دانشگاه قدردانی شد.

گاه به اعضای و تحصیلات تکمیلی دانشکده دندانپزشکی و دکتر سیدمهدی رضایت به عنوان معاون آموزشی پردیس بین الملل دانش

 شورا معرفی شدند.

 برگزاری آزمون های پایان ترم

ه اخیر معاونت بر اساس نامدکتر علامه، معاون آموزشی دانشگاه موضوع نحوه برگزاری آزمون های پایان ترم به صورت حضوری را 

 آموزشی وزارت بهداشت مطرح کرد و اعضای شورا در این خصوص تبادل نظر کردند.

ی مناسب برای بازه در ادامه نیز دکتر صادقیان، معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه گزارشی از وضعیت خوابگاه ها برای برنامه ریز

ن آموزشی دانشکده ها را ی تامین خوابگاه دانشجویی برای ترم آتی ارائه کرد و معاوناامتحانات و همچنین برنامه های این معاونت برا

از دانشکده ها بحث  در ادامه شورا وارد دستور جلسه شد و درخواست های ارسالی در جریان فعالیت های معاونت دانشجویی قرار داد.

 و بررسی شد.

 

 دانشگاه نخستین نشست هم اندیشی اساتید علوم پایه با رئیس

 دکتر قناعتی: اساس پیشرفت کشور توجه به رشته های علوم پایه است

و  بر ضرورت تداوم برگزاری جلسات هم اندیشی بیشتر»در نشست رئیس دانشگاه با رئیس و اساتید علوم پایه دانشکده پزشکی 

 .تاکید ویژه شد« بارش افکار علوم پایه

 

 ۲4پزشکی تهران، در نشست هم اندیشی رئیس دانشگاه با اساتید علوم پایه دانشکده پزشکی که بعدازظهر به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم 

در تالار دارالفنون برگزار شد، دکتر حسین قناعتی رئیس دانشگاه، پس از شنیدن سخنان اساتید به مواردی که از سوی آنان مطرح شد  ۱400آذر 

ست؛ گفت: چیزی به اندازه ا دینامیک هم علم دنیای و dynamic که در آن زندگی می کنیم دنیای دینامیک پاسخ داد و با اشاره به اینکه دنیایی
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به  دینامیک نیست؛ بنابراین ما باید بتوانیم هنر داشته باشیم که خودمان را با امکاناتی که داریم، تطبیق دهیم قطعاً باید امکانات را هم« علم»

 خریداری خود فرزند برای Nike فردی که ماهیانه حقوق دریافتی آن سه میلیون تومان است نمی تواند کفش برند درستی بشناسیم. به طور مثال؛

 انجام مناسبی کارهای توان می و شود می هم کم پول با کند مدیریت درست اگر اما ندارد؛ هم اشکالی هیچ کند استفاده وطنی کفش باید کند

 .داد

ی وجود دارد و شکی هم وجود زیاد سخن داریم ما که چیزی آن و است دنیا در که چیزی آن و پایه علوم بین که است این دوم نکته: افزود وی 

م و درایت در این جلسه حضور دارند، ندارد این که چگونه باید آن را به جریان انداخت؛ این فرآیند نیازمند مداخله و دقت است که صاحبان اهل عل

 ندها به سرانجام برسد.د دهید و ما به شما کمک میکنیم و مطمئن باشید که حتما کمک خواهیم کرد تا این فرآیشما باید به ما پیشنها

 basic science پایه هر حرکتی؛

شود بعضاً باید ببینیم که  وی یادآور شد: راه کارهایی مطرح می .است حرکتی هر پایه basic science دکتر قناعتی ادامه داد: بیسیک ساینس
بال مسئولیت هایی که به دوش ماست و چرا دانشگاه شهید بهشتی بهتر توانست ارتباط بین علوم پایه و بالینی را انجام دهد. باید غیور باشیم در ق

ای خود م سوال میکند. در ایده ههبه ما تحویل داده اند، اگر متدین باشیم مسئولیم؛ خدا فقط از کرده های ما سوال نمیکند از ناکرده های ما 
 سست نباشید، چرا که اول سقوط است، بگردید راهکار پیدا کنید.

 
 استفاده از اساتید علوم پایه در آزمایشگاه های بالینی دانشگاه

 5ما هزینه میکنیم و قول میدم دکنر قناعتی در ادامه از تجهیز آزمایشگاه های دانشگاه خبر داد و گفت: برای کاربردی کردن بیسیک ساینس حت

زمایشگاه ها قرار گیرد تا پروژه ها میلیارد تومان از طرف رئیس دانشکده پزشکی در خدمت بروز رسانی آ 5لیارد تومان از طرف اختیارات خودم و می

ا که تاد وکادر لازم را ندارم چرتکمیل و آماده شود؛ هیچ آزمایشگاهی در دانشگاه حق برون سپاری ندارد مگر اینکه علوم پایه بگوید که من اس

 حتما باید از اساتید علوم پایه در آزمایشگاه ها به کار گرفته شود.

رستان مهدی کلینیک فعال شود رئیس دانشگاه با اشاره به فضای محدود برخی از گروه های علوم پایه در دانشکده؛ تصریح کرد: زمانی که بیما

 اده کرد.میتوان از فضای خالی ایجاد شده برای برخی از گروه های پایه استف

تند اما در یک مجموعه فعلی دو مقوله مجزا هستند، استاد دکتر دهپور خیلی انسان کارآمدی هس« اثربخشی»با « کارآمدی»وی در ادامه گفت: 

ا الگو برداری ا جستجو کنید و از آن هراثربخشی لازم را ندارند؛ باید حتماً بررسی کنیم. نگاه مدیریتی شما اساتید هم مهم است، پیشرفت های دنیا 

 کنید.

 تدوین برنامه چهار ساله معاونت ها و دانشکده ها

: علوم پایه باید جزئی از پیشرفت دکتر قناعتی با بیان اینکه برنامه جامع معاونت ها و دانشکده ها در حال تهیه و تدوین است؛ خاطر نشان کرد
ساتید علوم پایه مطرح کنند از آنها اهشی را حتماً ملزم میکنم به روش درستی که بالینی در دانشگاه ها باشد و کنار آن ها قرار گیرد، مراکز پژو

 «.می شود علوم پایه باید در امور بالینی دخالت داشته باشند و بودجه لازم نیز به آنها اختصاص داده»استفاده کنند؛ 
ای بقیه دوستان را هم خواهیم هات تداوم خواهد داشت و صحبت رئیس دانشگاه تاکید کرد: اساتید علوم پایه این جلسات را جدی بگیرید این جلس

 «.و جدی گرفت علوم پایه اساس پیشرفت کشور است و باید به آن نگاه ویژه کرد»شنید برای من بسیار حائز اهمیت است چرا که 

برای ما مهم است؛ جز استراتژیک و برنامه  عزیزان اعضای هیات علمی علوم پایه؛ گفت: بسیار دکتر قناعتی در پایان ضمن تشکر از حضور همه

همه شما استفاده کنیم، مدیریت ما؛ )مدیریت مسطح و « همفکری، ایده و راهنمایی»های تیم دانشگاه در چهار سال پیش روی است که از 

و به سمت جلو حرکت کند. از صحبت وار( است دور هم باید باشیم نه به صورت عمودی. کمک کنیم که ان شاالله این کار هم به بهترین نحدایره

تخار کردن تک تک اساتید لذت بردم، افتخار شاگردی خیلی از شما ها را داشته ام. به وجود، غیرت و شرف امثال استاد دهپور و شاگردی ایشان اف

واقعی ایشان هستند  رند؛ ولی برندهها و لذت مادی را ببمیکنم که ماندند و خاک این کشور را خوردند در حالی که می توانستند بهترین فرصت
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ها به زودی تمام میشود و در محضر خداوند امثال استاد دهپور سربلند و سرافراز هستند و دین خود را به این میهن، آب و خاک ادا چون که این

 کردند.

للی، ارائه پروژه های محصول محور، استفاده فرصت های مطالعاتی هدفمند، ارتباط موثر با دانشگاه های دیگر، پیگیری اسپانسر های بین الم

مشترک از تجهیزات گروه ها، نقش فعال اساتید علوم پایه در پارک علم و فناوری، پیگیری ریشه های اصلی مسائل و مشکلات گروه ها، بررسی 

یه با مراکز تحقیقاتی دانشگاه، مکانسیم مشکلات نرم افزار و سخت افزاری آموزشی گروه ها، بررسی نیازهای گروه ها، همکاری اساتید علوم پا

د اخلاق محوری قانونمند و ضابطه مند و عملیاتی کردن آن، تمرکز بر کار گروهی، افزایش نقش منتوری اساتید در گروه ها، تلفیق گروه سالمن

 د.شناسی با گروه طب سالمندی و ... از جمله مواردی بود که مطرح شد و دکتر قناعتی به آن ها پاسخ دا

، موانع و مشکلات گروه توضیح اینکه در این نشست صمیمی به بررسی زیرساخت ها، توانمندی ها، قابلیت های مشترک، فرآیندهای مدیریتی

 های علوم پایه توجه و نگاه ویژه صورت گرفت و جلسه بیش از سه ساعت به طول انجامید.

 

انتصاب دکتر مهدی خداپرست و  کبری باغبانیقدردانی رئیس دانشگاه از خدمات ارزشمند دکتر محمدرضا ا

 زواره به سمت رئیس بیمارستان فارابی

دکتر حسین قناعتی، رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران در حکمی دکتر مهدی خداپرست زواره را به سمت رئیس بیمارستان 

 .قدردانی کردفارابی منصوب و در نامه ای از خدمات ارزشمند دکتر محمدرضا اکبری باغبانی 

 

 به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، متن حکم به شرح زیر است:

 جناب آقای دکتر مهدی خداپرست زواره

 استادیار محترم دانشگاه

 با سلام و احترام

نه تنها در ایجاد رضایتمندی  آنهابیمارستان ها از جمله مراکز اصلی آموزش، پژوهش و ارائه خدمات درمانی در دانشگاه هستند و ارتقاء سطح 

 مراجعین نیازمند تاثیری چشمگیر دارد، بلکه موجب شکوفایی در عرصه آموزش و پژوهش های بالینی است.
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، پژوهش و ارائه خدمت در بیمارستان فارابی به عنوان بزرگ ترین و قدیمی ترین مرکز چشم پزشکی کشور، سابقه ای طولانی در عرصه آموزش

منصوب می  یمارستان فارابیبرئیس  دارد. نظر به تعهد، سوابق و تجارب ارزشمند علمی و مدیریتی جنابعالی، بدین وسیله به عنواناین رشته 

 رود ضمن پیشبرد امور جاری بر اساس ضوابط و مقررات نسبت به امور ذیل اهتمام ویژه مبذول فرمایید:شوید. انتظار می

  سرمایه انسانی، ظرفیت فیزیکی، تجهیزات و بناهای موجودتکمیل طرح جامع مرکز با توجه به 

 ای و کرامت بیمار به عنوان زیربنای توجه به کیفیت ارائه خدمات در تمام سطوح سرپایی و بستری با تأکید بر رعایت اصول رفتار حرفه

 های درمانی، آموزشی و پژوهشیاصلی فعالیت

  و اصلاح زیرساخت هاتداوم جلب کمک خیرین برای ارائه خدمات بهتر 

 ارتقاء سطح درمان، آموزش و پژوهش متناسب با شئونات و سابقه درخشان بیمارستان فارابی 

  ره وریتوجه خاص به ارتقای کرامت نیروی انسانی مرکز، احساس آرامش و امنیت شغلی آنها همراه با افزایش به 

 یت هزینه هاصیانت از منابع فیزیکی و مالی، خلق منابع جدید مالی و مدیر 

ارکنان دلسوز و فراگیران عزیز گامی بلند کو درایت خود و با جلب مشارکت اعضای محترم هیأت علمی،  توان حداکثر از گیریبهره با رودمی امید 

بی و دانشگاه، شما را یمارستان فارابدون تردید تمام عوامل ذیربط در ب در ارتقاء کیفیت و توسعه خدمات آموزشی، پژوهشی و درمانی برداشته شود.

 .ستارمخوا محوله امور انجام در را شما توفیق متعال خداوند درگاه از در دستیابی به اهداف فوق یاری خواهند نمود.

 دکتر حسین قناعتی

 رئیس دانشگاه

 متن نامه قدردانی هم به شرح زیر است:

 جناب آقای دکتر محمدرضا اکبری باغبانی

 استاد محترم دانشگاه

 سلام و احترامبا 

ی از مهمترین عوامل پیشرفت مسئولیت پذیری و همکاری اعضای هیأت علمی در اداره امور اجرایی دانشگاه علوم پزشکی تهران، بدون تردید یک

 به فارابی، نبیمارستا ریاست تصدی مانز در جنابعالی ارزشمند خدمات و هاتلاش از دانممی لازم آن در دوره حیات پربرکت دانشگاه بوده است.

زاری نمایم و برایتان از درگاه حیه ایثارگری و جهادی شما، نتایج پرباری در پی داشته است سپاسگرو با که ۱9 کووید گیری همه ایام در ویژه

های توانمندیند از تجارب و امیدوارم دانشگاه و عرصه نظام سلامت کشور همچنان بتوا خداوند متعال سلامتی و سعادت روزافزون مسئلت کنم.

 مند گردد.ارزنده شما بهره

 دکتر حسین قناعتی

 رئیس دانشگاه

 

 الملل دانشگاه برگزار شدالملل در معاونت بیننشست تکریم و معارفه مدیران پیشین و جدید توسعه امور بین

الملل با حضور معاون امور بین نشست تکریم و معارفه دکتر امیرحسین معماری و دکتر آرمان زرگران، مدیران پیشین و جدید توسعه

 .گزار شدالملل دانشگاه و اعضای شورای مدیران این مجموعه بربین
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الملل دانشگاه در آغاز این نشست که الملل، دکتر محمدحسین آیتی، معاون بینبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت بین

الملل از مهمترین و پویاترین زیرمجموعه های معاونت اونت برگزار شد، گفت: مدیریت توسعه امور بیندر سالن شورای این مع ۱400دی  4شنبه 

 .الملل استبین

ها از های گذشته، اظهار داشت: یکی از این فعالیتالملل دانشگاه با اشاره به انجام دو فعالیت متفاوت و دشوار در این مدیریت طی سالمعاون بین

های علمی است تا نه تنها به لحاظ جذب سعه و در تلاش برای ارتقاء برند و افزایش رؤیت پذیری دانشگاه با استفاده از روشجنس تحقیق و تو

وی بحث دیگر را متوجه پذیرش  .عیت این مجموعه بزرگ علمی بهتر از گذشته شودالمللی سازی نیز وضالمللی بلکه از نظر بیندانشجویان بین

 نام، دریافت مبالغ ارزی و امور کنسولی دانست و تصریح کرد: در همین راستا مقولهلل در سطح دانشگاه و فرآیندهایی چون ثبتالمدانشجویان بین

شاءالله با همراهی تمامی همکاران به زودی به نتیجه خواهد الملل در دستور کار قرار دارد که انتغییر ساختار در دو تا سه مجموعه معاونت بین

 .رسید

الملل، بیان داشت: الملل معاونت بینهای دکتر امیرحسین معماری، مدیر پیشین توسعه امور بینتر آیتی سپس با قدردانی از زحمات و تلاشدک

روزی و حتی در روزهای تعطیل برای گیری کرونا به صورت شبانهدکتر معماری و همکارانشان طی دو سال گذشته با وجود موانعی چون همه

  .اندف خداوند موفق نیز بودهالملل تلاش کرده و به لطنشگاه در عرصه بینموفقیت دا

الملل نیز با اشاره به اینکه رسالت اصلی من در بدو قبول این مسئولیت الملل معاونت بینسپس دکتر معماری، مدیر پیشین توسعه امور بین

های ظالمانه علیه کشورمان، گاها سبب گیری کرونا و تحریمایی چون همههامیدآفرینی در مجموعه بود، گفت: طی دو سال اخیر مسائل و چالش

الملل چندان اولویت های بینهایی در مجموعه شد اما به لطف خداوند و تلاش همکاران من در این مدیریت و در شرایطی که شاید فعالیتناامیدی

های دکتر آیتی و تشکر از دکتر زرگران برای قبول این مسئولیت، ز حمایتوی با قدردانی ا .های چشمگیری به دست آمددانشگاه نبود، موفقیت

الملل دانشگاه ایجاد شده، رنگ ببازد و من نیز در خواهم که نگذاریم امیدی که در مجموعه بینبیان داشت: از همه همکارانم در این مجموعه می

 .دکنم این امیدآفرینی تداوم داشته باشهر جایگاهی باشم تلاش می

الملل دانشگاه و قدردانی از زحمات دکتر معماری، الملل نیز با تشکر از حسن اعتماد معاون بیندر ادامه، دکتر زرگران، مدیر جدید توسعه امور بین

با کمک گذاری شده را المللی سازی مقوله مفصل و جامعی است و من نیز مایلم مسیر موفقی که پیش از این ریلاظهار داشت: بدون شک بین

الملل دانست الملل دانشگاه را رویکرد اصلی مدیریت توسعه امور بینوی توسعه همکاری با سایر واحدهای حوزه بین .تمامی همکاران ادامه دهم

مامی الملل به روی تهای مدیریت توسعه امور بینو تصریح کرد: این مدیریت آمادگی دارد به تمامی واحدها در مسیر توسعه کمک کند و درب
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این مراسم با قدردانی از زحمات دکتر امیرحسین معماری و اعطای حکم دکتر آرمان زرگران به  .الملل دانشگاه باز خواهد بودفعالان حوزه بین

 .الملل پایان یافتالملل معاونت بینعنوان مدیر جدید توسعه امور بین

 

 تر طب ایرانی و مکمل وزارت بهداشتانتصاب دکتر حسین رضایی زاده به سمت معاون توسعه سلامت دف

ایی دکتر نفیسه حسینی یکتا، مدیرکل دفتر طب ایرانی و مکمل وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در حکمی، دکتر حسین رض

 .زاده را به سمت معاون توسعه سلامت دفتر طب ایرانی و مکمل وزارت بهداشت منصوب کرد

 

 وم پزشکی تهران دانشکده طب ایرانی، در متن این حکم آمده است:به گزارش روابط عمومی دانشگاه عل

 زادهجناب آقای دکتر حسین رضایی

 عضو محترم هیأت علمی دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی تهران

 با سلام و تحیت؛

این ابلاغ به عالی، به موجب جناب صص و تجارب ارزندهقانون برنامه ششم توسعه و با توجه به تعهد، تخ« 74بند چ ماده »احتراماً، با عنایت به 

 ایرانی و مکمل منصوب می شوید.دفتر طب  «معاون توسعه سلامت»عنوان 

گیری از توان تخصصی و کارشناسی اعضای هیأت علمی، کارشناسان و کارکنان محترم و استفاده از ظرفیت منابع عالی انتظار دارم با بهرهاز جناب

های وزارت متبوع، برنامه ریزی فعال و مثمر ثمری را مدیریت و اجرا نموده و های حوزه مأموریت خود در تعامل با سایر بخشر بخشبالقوه سای

  . اقدامات ذیل را در اولویت قرار دهید

 های مختلف طب ایرانی و مکملهای بخش سلامت رشتهط مشی فعالیتخگذاری و تعیین سیاست .۱

 رمانید -ایرانی در تعامل با طب رایج در قالب نظام قانونی ارائه خدمات بهداشتیمنطقی و علمی طب گذاری کاربرد سیاست .۲

 های پزشکی خانواده و سایر سطوح نظام ارجاعایرانی جهت کاربرد در گروههای طب های خدمتی بر مبنای آموزهتدوین بسته .3

 حوزه طب ایرانی با رویکرد خودمراقبتی و اصلاح سبک زندگیدرمانی در گذاری ارتقای سطح ارائه خدمات بهداشتیسیاست .4

 ایرانیهای طب تدوین راهنمای بالینی بیماری ها بر مبنای آموزه .5

 ای خدمات و داروهای آنایرانی و گسترش پوشش بیمهگذاری خدمات طب تعرفه .6
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ابی و اعتباربخشی های مرتبط با گسترش، نظارت، ارزیها و دستورالعملنامهآیینها و تدوین عالیتفگذاری و تعیین خط مشی سیاست .7

 عاونت درمانمهای مختلف طب ایرانی و مکمل با هماهنگی رشته

ایرانی با هماهنگی های طب های طبیعی مبتنی برآموزههای مرتبط با گیاهان دارویی و فرآوردهگذاری و تعیین خط مشی فعالیتسیاست .8

 سازمان غذا و دارو

 تمام آنامه های نیمهبرنامه های کوتاه مدت، میان مدت و بلند مدت حوزه توسعه سلامت طب ایرانی و اتمام برنعملیاتی کردن  .9

 

را در پیشبرد اهداف حوزه طب ایرانی  امید است با رعایت قوانین و مقررات در انجام شایسته وظایف موفق باشید و از خداوند متعال توفیق شما

 خواستارم.

 ی یکتادکتر نفیسه حسین

 مدیرکل دفتر طب ایرانی و مکمل وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی

 

 رئیسه دانشگاه علوم پزشکی تهراننشست هیئت

 «توسعه علمی»تاکید دکتر قناعتی بر شاخص عدالت در 

های انهازی و داروخهای دانشکده داروسرئیسه دانشگاه، دکتر محمدرضا روئینی، رئیس مجموعه داروخانهدر نشست این هفته هیئت

 .جموعه تحت نظر خود را بیان کردندهای چهارساله مالملل دانشگاه برنامهبیمارستانی دانشگاه و دکتر محمدحسین آیتی، معاون بین

 

دانشگاه، دکتر در سالن مدافعان سلامت ستاد مرکزی  ۱400دی  5به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در جلسه روز یکشنبه 

ویژه برای مدیریت کلان کشور مهم است که و با بیان اینکه این تعاریف به« توسعه علمی»و « رشد علمی»قناعتی با اشاره به تعاریف مربوط به 

 بودن زدیکن و بودن عادلانه اقتصادی، توسعه کنندهتعیین  .نیست اقتصادی توسعه دهندهنشان اما است اقتصادی رشد GDP  درک شود گفت:

های شود شرکتهزار دلار دارند که باعث می 3تا  ۲ها درآمدی بین درصد خانواده 80تا  70اوی اسکاندین کشورهای در مثال برای است درآمد سطح

 تولیدکننده، مشتری، بازار و مارکت بزرگی داشته و قدرت خرید متوسط مردم خوب باشد و این مولفه موجب رشد اقتصادی خواهد شد.

طور است اگرچه کشور ما رشد علمی خوبی گفت: در رابطه با علم هم همین« توسعه علمی»و « رشد علمی»رئیس دانشگاه با اشاره به مفاهیم 

بینید در برخی مراکز تحقیقاتی که اگر نگاه کنید میطوریهای خوبی نداریم. بهبخش است اما ازنظر توسعه علمی شاخصداشته است و رضایت

 دهنده این است که توسعه علمی رخ نداده است.توجیه نیست. این نشانهای برخی از محققان بالای هزار مقاله است که قابلقالهتعداد م
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کنند و فرد عنوان یک شاخص در توسعه علمی دانست و گفت: در کشورهای پیشرفته، ساعت کار افراد را مشخص میرا به« عدالت»وی فاکتور 

های سنگینی حدی کار کند برای اینکه کار باید بین همه توزیع شود و اگر کسی درآمدش از یک حدی بالاتر برود مالیات حق ندارد بیش از یک

 صورت خودکار متوقف شود.بندند که تمایل به زیاده خواهی بهمی

شود گفت: از دکتر فتوحی )معاون پژوهشی(  ریزی کنیم که عدالت علمی در آن رعایتدکتر قناعتی با بیان اینکه باید در دانشگاه طوری برنامه

 عنوان یک اصل مهم توجه کنند.خواهم که به این موضوع بهمی

 حرکت بزرگ انسانی و الهی 4عملیات کربلای 

کرد و گفت: عنوان نمود یک حرکت بزرگ انسانی و الهی یاد از این عملیات به 4ماه، سالگرد عملیات کربلای دکتر قناعتی با اشاره به چهارم دی

ک شکست است اما از دیدگاه یرزمندگان غواص ما در جزیره ام الرصاص گیر افتادند و با مظلومیت شهید شدند که این مسئله از دیدگاه مادی 

 مهم داریم مقام  ست. اینکهوی افزود: امیدوارم همه ما به تکلیف خودمان عمل کنیم؛ پیروزی یا شکست مهم نی معنوی یک پیروزی بزرگ بود.

 بی را در محضر خداوند بگیریم.خو نمره داریم که مسئولیتی در که است این مهم نیست،

تر است گفت: اگر کسی این باور را داشته باشد های ما اشراف دارد و از رگ گردن به ما نزدیکلحظهرئیس دانشگاه با بیان اینکه خداوند بر لحظه

 گران دوستش داشته باشند یا دوست نداشته باشند.برایش مهم نیست که تشویق بشود یا نه! و دی

 سردار سلیمانی، انسانی در تراز انقلاب اسلامی

انی ها با بیان اینکه سردار سلیمانی، انسانی در تراز انقلاب اسلامی بود گفت: برخی کسدیماه سالگرد شهادت سردار دل ۱3دکتر قناعتی در آستانه 

فقط یک موفقیت برای انقلاب متصور  اگر»سال چه بوده که در پاسخ عرض می کنم  4۲دستاورد شما در این  گویندکه انقلاب را قبول ندارند می

 «باشیم ظهور افرادی مثل شهید باکری، شهید همت و شهید سلیمانی است.

است ملاقات با او را داشتند ایی درخوکه بسیاری از سیاستمداران امریکطوریوی افزود: سلیمانی انسانی معمولی بود که به درجات بالایی رسید به

مانی )روباه صحرا( و دوگل، افسر و یکی از نشریات معتبر امریکایی، از شهید سلیمانی در کنار ژنرال مونتگمری سردار انگلیسی، رومل سردار آل

 کرده بود. ژنرال برتر نظامی قرن یاد 4عنوان یکی از فرانسوی به

 ن دلیل خداوند به او عزت و آبرو داد.د سلیمانی خطی و اهل زد و بند نبود و فقط در پی حقیقت بود افزود: به همیرئیس دانشگاه با بیان اینکه شهی

 علمیچالش سقف حقوق و کارانه هیئت

پیشنهاد شد : در این جلسه دکتر قناعتی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به جلسه مجازی دیشب خود با برخی برنامه ریزان مجلس گفت

ویژه محرومان اجازه های علمی و مجرب کشور و افزایش انگیزه خدمت به اقشار مختلف جامعه بهمنظور جلوگیری از مهاجرت نخبگان و سرمایهبه

ینکه ابرابر حقوق معاف شوند ضمن  ۱5علمی تمام جغرافیایی پایه و بالینی که هیچ فعالیت خصوصی ندارند از سقف داده شود اعضای هیئت

 امنا حق دخالت در تعیین کارانه را داشته باشند.هیئت

والمسلمین میر مجید سید قریشی، مسئول دفتر نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه علوم پزشکی الاسلامدر ابتدای این جلسه حجت

های مهمی که در مسند حکومت فرماید تصمیمه مالک میتهران در ادامه تفسیر نامه حضرت علی )ع( به مالک اشتر گفت: امیر المومنین )ع( ب

اینکه عدالت را عام  گیری باید دارای سه ویژگی باشد: اول اینکه حق باید شامل همه بشود و اعتدالی برای اجرای حق وجود داشته باشد، دوممی

د عموم مردم رضایت ه گستر و سوم اینکه موجب شوگستر باشد و نه ویژتصمیمات باید عدالت ترین شاخصه حکومت است وکن چون عدالت مهم

 پیدا کنند. 

ی امام خمینی )ره( بود برای توضیح اینکه در این جلسه پویش یک دقیقه با مسئولان که مختص به حضور تیم روابط عمومی در مجتمع بیمارستان

 اعضای هیئت رئیسه پخش شد.
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 رای پیوست فرهنگی و اخلاقی باشدهای ما در دانشگاه باید دادکتر قناعتی: همه فعالیت

های خود را های چهارساله حوزهرئیسه دانشگاه دکتر منان حاجی محمودی، معاون غذا و دارو برنامهدر نشست این هفته هیئت

تی وساز جدید در این مجتمع با کمک خیرین توضیحامعرفی و دکتر حامد عبداللهی، رئیس مجتمع بیمارستانی امیراعلم درباره ساخت

 .ارائه کرد

 

ه به حضور ربا اشا ۱400آذر  ۲8به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر حسین قناعتی، رئیس دانشگاه در نشست روز یکشنبه 

 هبری درهای تهران )علوم پزشکی و غیرپزشکی( با حضور وزرای بهداشت و علوم و نماینده مقام معظم رخود در جلسه دیشب روسای دانشگاه

دچار بحران است و این « گرامادی»هایی که ازنظر علمی به دست آورده است، به دلیل نگاه ها گفت: دنیای غرب باوجود همه توانمندیدانشگاه

آن ست و بحث اخلاقیات در وی افزود: تمام نگاه اقتصاد غرب، فقط پول ا بحران در جاهای مختلف ازجمله اقتصاد خودش را نشان داده است.

ترین کشور جهان است و اگر زمین بخورد اقتصاد جهان را هم به زمین بینید که در حال حاضر امریکا، مقروضخیلی ضعیف شده است بنابراین می

 د که فاجعه بزرگی در انتظار اقتصاد جهانی است.که برخی اقتصاددانان معتقدنطوریخواهد کوبید به

ش شده است گفت: در اقتصاد است که در دنیا فرامو« برکتی»ه در فرهنگ دینی ما وجود دارد اقتصاد دکتر قناعتی با بیان اینکه اقتصادی ک

های بیزینس غربی، فرستاد تا او هم کسب روزی کند اما در مدلها را به سمت کاسب دیگر میکرد مشتریاسلامی اگر کاسبی فروش خوبی می

 گاه انسانی در این زمینه وجود ندارد.ند و هیچ رحمانه پول دربیاورنخواهند بیافراد صرفاً می

که گندم و برنج دهند درحالیهزار نفر انسان از گرسنگی جان خود را از دست می ۱0تا  8صورت رسمی هر سال رئیس دانشگاه با بیان اینکه به

قبول نیست اما در اقتصاد کلان غربی و مادی گرا قابل که بالاترین نگاه است« مدارانسان»له در نگاه شود گفت: این مسئمازاد به دریا ریخته می

های ن سودآوری غیراخلاقی برخی شرکتوی با اشاره به برنامه برخی شرکت ها برای مصرف القایی لوازم پزشکی گفت: با ای شده است.پذیرفته

 بزرگ دارویی و تجهیزات پزشکی باید مقابله کرد.

های دانشمندان ما در گذشته و حال شده است و تعالیم کنیم که قرآن و اسلام باعث پیشرفتری زندگی میدکتر قناعتی با بیان اینکه ما در کشو

هایی که داشتیم اما در جریان انقلاب، سال گذشته باوجود ضعف 40ها افرادی بسازد که درجات والایی داشته باشند گفت: در دینی توانسته از انسان

 لیمانی به وجود آمده است.الگوهایی بزرگ مثل حاج قاسم س
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ها هزار نیروی انسانی مأمور هستند تا جریان رئیس دانشگاه با اشاره به اینکه فضای مجازی، صدها کانال تلویزیونی و هزاران سایت اینترنتی و ده

انقلاب بزند؛ بنابراین باید با تواند ضربه سنگینی به جریان اصلی انقلاب را تخریب کنند گفت: هر اشتباهی از جانب کارگزاران حکومتی می

 کنیم. شناسی، مشکلات جامعه را شناسایی و با سرعت رفعآسیب

نگی کردن، کار درست و عملیاتی افزود: به نظر من کار فره« مهم است بدانیم کار فرهنگی چگونه باید انجام شود»دکتر قناعتی با بیان اینکه 

 ای را ببیند.الگوی مدیریت اخلاقی، اسلامی و حرفه که اگر کسی از بیرون نگاه کند یک های ما باید طوری عمل کنندکردن است. معاونت

ای و شعاری نگاه کنیم و شرکت در جلسات فقط دورهمی نباشد گفت: صورت کلیشهرئیس دانشگاه با تأکید بر اینکه نباید به مسائل فرهنگی به

های عادلانه، صحیح و فنی را ان مقابله با فساد، نابرابری و گرفتن تصمیموی در پای شد.های دانشگاه باید پیوست فرهنگی داشته باهمه فعالیت

 یک کار فرهنگی دانست و ابراز امیدواری کرد این نگاه ویژه در دانشگاه توسعه یابد.

وساز جدید در این مجتمع با کمک خیرین ساختتوضیح اینکه دکتر حامد عبداللهی، رئیس مجتمع بیمارستانی امیراعلم در ابتدای این جلسه درباره 

 قسمت ششمین جلسه این در .کرد معرفی را خود هایحوزه چهارساله هایبرنامه دارو و غذا معاون محمودی، حاجی منان دکتر توضیحاتی ارائه و

 ه با مسئولان پخش شد.دقیق یک پویش از

 

 ارتباطات، انضباط، فداکاری و پیگیریتأکید رئیس دانشگاه بر اثربخشی بیشتر دانشگاه با 

رئیسه دانشگاه علوم پزشکی تهران دکتر رضا فریدی مجیدی، مدیر توسعه فناوری و ارتباط با صنعت در جلسه این هفته هیئت

سلامت ود را معرفی کرد و دکتر علیرضا اولیایی منش، معاون بهداشت دانشگاه درباره وضعیت موج« فن بازار ملی سلامت»دانشگاه، 

 .شهرستان اسلامشهر توضیح داد

 

شگاه در ادامه مباحث مدیریتی دکتر قناعتی، رئیس دان ۱400آذر  ۲۱به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در جلسه روز یکشنبه 

اشته باشید که دبالقوه و سازمانی  هایگفت: ممکن است توانمندی« کارایی»و « اثربخشی»رئیسه با اشاره به مفهوم دو واژه در جلسات هیئت

 .دته باشننداش را لازم «اثربخشی»  بودجه زیاد، امکانات فراوان و نیروی انسانی با توان بالا داشته باشد ولی

  ایسازهاست و پرهیز از ایجاد ضربان« وگوارتباطات و گفت»وی اثربخشی را مرهون اقدامات دیگری دانست و گفت: یکی از عوامل اثربخشی 

(pacemakers)ای و گیری در جلسه، جلسات حاشیهویژه در ایران وجود دارد این است که پس از تصمیممتفرقه زیرا یکی از مشکلاتی که به
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هستند  (intellectual) شده افرادی که در سازمان، فکورآورند بنابراین توصیهکارایی و قدرت سیستم را پایین میو پشت پرده تشکیل میشود

 .ای که منجر به اختلاف شود، جلوگیری کنندوگوهای جداگانهکنند از گفت سعی

ت که وظایف افراد را به آنها گوشزد و آگاهی افراد سازمان از وظایف خود عنوان کرد و افزود: خیلی مهم اس« انضباط»دکتر قناعتی دومین مورد را 

اند یا اینکه ابلاغ شده و فرد اصلاً نخوانده  لی هنوز شرح وظایفی را به او ابلاغ نکردهکند وسال در سازمان کار می ۲0کنیم زیرا گاهی اوقات فردی 

 .است

ند کن (donate) عنوان یکی از عوامل اثربخشی یاد کرد و گفت: افراد باید خودشان را برای سازمان، وقفبه« فداکاری و ایثار»رئیس دانشگاه از 

را عامل مهمی دیگر در « تفاوت نبودنپیگیری و بی»وی در پایان بحث  .کنندسر حد مرگ کار می اکه در ژاپن افرادی هستند که تطوریبه

 .رسیدن به اثربخشی در سازمان بیان کرد

جود سلامت شهرستان اسلامشهر رئیس دانشگاه همچنین پس از ارائه گزارش دکتر علیرضا اولیایی منش، معاون بهداشت دانشگاه درباره وضعیت مو

شده است و امیدواریم با جدیتی که نماینده اسلامشهر در مجلس دارد عنوان بیمارستان معین اسلامشهر معرفییمارستان امام خمینی )ره( بهگفت: ب

 .برداری برسدبیمارستان این شهرستان به بهره

صورت جهادی ما این است که بهشاهشم از همه دکتر قناعتی خطاب به معاونان دانشگاه تأکید کرد: گذشته از مسئولیتی که در دانشگاه دارید خو

 .ها هم معاون بهداشت باشند و همه همکاری کنندریزیمهریزی کنید و محور برنابرنامه

والمسلمین سید مجید قریشی، مسئول دفتر نهاد نمایندگی معظم رهبری در دانشگاه در ادامه بررسی الاسلامپیش از سخنان رئیس دانشگاه، حجت

  .حضرت علی )ع( به مالک اشتر به بحث انصاف و عدالت اشاره کردنامه 

کیلومتری جنوب  ۱۲در  همچنین در بخشی از این جلسه دکتر اولیائی منش با اشاره به وضع سلامت شهرستان اسلامشهر گفت: این شهرستان

ستان و از شمال غربی به از غرب به شهرستان بهارغربی شهر تهران واقع شده است و از شمال به تهران، از شرق و جنوب به شهرستان ری، 

 6بخش و  3کیلومتر مربع و دارای  ۱95کیلومتر و مساحت آن معادل  ۱5شود؛ فاصله آن تا مرکز شهر تهران حدود شهرستان شهریار محدود می

واحد بهداشتی  79فت: گان اسلامشهر وی با اشاره ساختار شبکه بهداشت و درمان شهرست .هزار نفر است 577دهستان و جمعیت آن بیش از 

 .سپاری شده استواحد آن برون 37درمانی تحت پوشش این شبکه است که 

م کرد و با اشاره به کمبود نفر اعلا 548معاون بهداشت دانشگاه تعداد نیروی انسانی شاغل در شبکه بهداشت و درمان شهرستان اسلامشهر را 

سال از آغاز  ۱0پزشکی در این شهرستان خبر داد و گفت: بیش از ر این شهرستان از نبود بخش روانشدید تخت بیمارستانی و پزشک متخصص د

 .ائمیه خالی مانده استقهای کلینیک ویژه حال بیشتر ظرفیتتختخوابی گذشته اما هنوز تکمیل نشده است درعین 400پروژه بیمارستان 

هزار نفر در مناطق حاشیه شهر، محروم و دارای آسیب اجتماعی زندگی  ۱03های خاص و تگاهنفر در سکون ۱736دکتر اولیائی منش با بیان اینکه 

 .ان اشاره و پیشنهادهایی را بیان کردکنند به مشکلات بهداشت این شهرستمی

همزمان با  ۱394ز سال لامت اهمچنین دکتر رضا فریدی مجیدی مدیر توسعه فناوری و ارتباط با صنعت دانشگاه با بیان اینکه فن بازار ملی س

تقویت ارتباط »گذاری شده، آغاز به کرده است، اهداف اصلی فن بازار ملی سلامت را نام« روز جهانی علم در خدمت صلح و توسعه»نوامبر که  ۱0

تقویت »، «بنیانصاد دانشترویج فرهنگ کارآفرینی و اقت»، «های دانشجوییترویج و تقویت فناوری در نظام آموزش و فعالیت»، «دانشگاه با صنعت

خریداران  حمایت از تولید محصولات و خدمات ساخت داخل و»، «افزایی آموزش، پژوهش و فناوری در راستای پاسخگویی و مسئله محوریهم

 .برشمرد« گذاران داخلی و خارجیهای نوین حوزه سلامت به سرمایهارائه نوآوری و فناوری»و « بنیانمحصولات دانش
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بنیان در حوزه فناوری و کارآفرینی دانش TUMS ی تهران، مرجعیت قرار گرفتنبازار را برای دانشگاه علوم پزشکنفهای برگزاری له مزیتوی ازجم

التحصیلان، کمک به خریداران داخلی برای انتخاب محصولات کارآمدتر داخلی و در کشور، اشاعه فرهنگ کارآفرینی در بین دانشجویان و فارغ

در این جلسه پویش یک دقیقه با مسئولان پخش شد اما  .ی بیان کردالمللی و جذب دانشجویان خارجدن سطح دانشگاه در مجامع بینبالا بر

های خود به دلیل حضور رئیس دانشگاه در نشست مهم دیگری به جلسه بعدی رئیسه دانشگاه از عملکرد حوزهروزه اعضای هیئت 80گزارش 

 .رئیسه موکول شدهیئت

 

 گذارددکتر قناعتی: نبود معنویت، بخش تاریک علم مدیریت است، هرکسی توکل کند خدا برایش راه خروج می

 ساله این 4در جلسه این هفته هیئت رئیسه دانشگاه، دکتر محمدتقی بیگ محمدی، رئیس دانشکده پزشکی گزارشی از برنامه 

رمان ارشی از وضعیت دانشکده مجازی و دکتر سعید ناطقی، معاون ددانشکده، دکتر سید فرشاد علامه معاون آموزشی دانشگاه گز

 .دانشگاه گزارشی از عملکرد کمی پزشکان دو بیمارستان را ارائه کردند

 

الن مدافعان سلامت ستاد سدر  ۱400دی  ۱9به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر قناعتی در ابتدای جلسه روز یکشنبه 

ه در دنیای امروز به آن کمتر گفت: یکی از مفاهیمی ک« غُ أَمْرِهِوَ مَنْ یَتَوکََّلْ علََى اللهِ فهَُوَ حَسْبُهُ إِنَّ اللهَ بالِ»سوره طلاق  3مرکزی با اشاره به آیه 

بینید کنید میهای مختلف کسب و کار و مدیریت مراجعه میو اثرات آن بر زندگی روزمره ماست. وقتی به مدل« معنویت»شود موضوع توجه می

خلأهایی در این مورد وجود  اند اماخوبی تشریح کردهطور عمده با مبدأ مادی گرایانه محض نوشته شده است و اگرچه اصول مدیریت را بهکه به

عنوان بخش تاریک گذارد به نبود معنویت، بهوی با بیان اینکه خداوند عالم وعده داده است که هر کس به او توکل کند برایش راه خروج می دارد.

 بایستی آن را تقویت کنیم. عنوان یک مسلمان این مسئله را باور داریم وعلم مدیریت اشاره کرد و گفت: باید خدا را شاکر باشیم که به

بخشد شرک آشکار شود گفت: شرک انواع و اقسام دارد، شرکی که خدا نمیبخشیده می« شرک»جز رئیس دانشگاه با بیان اینکه همه گناهان به

درجه خلوصی برسیم که شدن از آنها سخت است و باید به  وبیش وجود دارد که جداهای مخفی، کماست اما در زندگی روزمره و رفتار ما شرک

کند ممکن است تی خود فکر کند که با کار درستی که میدکتر قناعتی افزود: اگر کسی در محاسبات مدیری مان جایی نداشته باشد.شرک در زندگی

 شود.جایگاهش به خطر بیفتد، نوعی شرک محسوب می

شود از مصادیق شرک است گفت: اگر کسی به خداوند عالم ایمان ندانم چه میرئیس دانشگاه با بیان اینکه نگران بودن برای اینکه آینده من و فرز

و در جای دیگر تاکید کرده « إِنَّ الْأَمْرَ کُلَّهُ لِلَّهِ»داشته باشید و همه امور خود را از خدا بداند نباید نگران باشد همچنان که خداوند در جایی فرموده 
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بنابراین هیچ کسی غیر از خدا کاره ای نیست و این توهمات ماست که برای دیگران ارزشی غیرواقعی قائل « نْ بَعْدُلِلَّهِ الْأَمْرُ مِنْ قَبْلُ وَمِ»که 

هستیم. اگر به کسی به دلیل منصب و جایگاهش احترام بگذاریم به نوعی شرک مخفی ورزیده ایم. ملاک ما حضرت علی )ع( است که انسان 

در ادامه جلسه  فرماید من هیچ کاری را نکردم الا اینکه قبل، حین و بعد آن خدا را در نظر گرفتم.ست که میوارسته و بریده از هر کسی جز خدا

رئیسه نظرات خود را ساله این دانشکده را ارائه کرد و اعضای هیئت 4دکتر محمدتقی بیگ محمدی، رئیس دانشکده پزشکی گزارشی از برنامه 

 درباره این برنامه بیان کردند.

های آن های آموزشی آن، درباره فعالیتتر سید فرشاد علامه معاون آموزشی دانشگاه هم در گزارشی با اشاره به ساختار دانشکده مجازی و گروهدک

، در بخش پایانی برنامه دکتر ناطقی های بیشتری صورت گیرد.توضیحاتی را ارائه کرد و اعضا نیز نظرات خود را اعلام کردند و مقرر شد بررسی

 معاون درمان دانشگاه عملکرد کمی پزشکان دو بیمارستان را تشریح کرد.

 رئیسه دانشگاه پخش شد.توضیح اینکه در این جلسه کلیپ پویش یک دقیقه با مسئولان که اختصاص به بیمارستان شریعتی داشت، برای هیئت

 

 شرح حدیث: ویژگی های یک فرمانروا

 شد 88ماه سال فاقات دیی خواص، موجب رقم خوردن اتدخواهانهکر اشتباه و توقعات خووالمسلمین سیدقریشی: تفالاسلامحجت

ماه رئیسه؛ پنجم دیوالمسلمین سیدقریشی، مسئول نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه در جلسه هیئتالاسلامحجت

 .نامه حضرت علی )ع( به مالک اشتر را بررسی کرد 1400

 

 والمسلمین سید قریشیحجت اسلام 

دی  5ر نشست روز یکشنبه دبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه، مسئول نهاد 

 اَحَبُّ ولَْیکنْ» رداخت و گفت:پنهج البلاغه(  53در سالن مدافعان سلامت، به شرح عهد نامه امام علی )ع( برای مالک اشتر نخعی )نامه  ۱400

عَ مَ یغْتَفرَُ  الْخاصَّۀِ طَ سُخْ انَِّ  وَ  الْخاصَّۀِ، بِرِضَی یجْحِفُ الْعامَّۀِ سخُطَْ فَاِنَّ ۀِ،الرَّعِی لِرِضَی اَجمَْعهَا وَ  العَْدْلِ، فِی اَعمََّها وَ الْحقَِّ، فِی اوَسَْطهَا الَِیک الاْمُورِ

ترینش در خشنودی رعیت باشد، چراکه خشم ترینش در عدالت، و جامعترینش در حق، و همگانیامور نزد تو میانهترین باید محبوب -رِضَی الْعامَّۀِ 

  «اثر استکند، و خشم خواص در برابر خشنودی عموم بینتیجه میعمومْ خشنودی خواص را بی

 :مسئول نهاد در ادامه به بررسی و توضیح آیات زیر اشاره کرد و اظهار داشت
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 ی الر عیِةِ،یکنْ اَحَب  الامُْورِ اِلیَک اوَسْطَهَا فیِ الحْقَ ، وَ اعََم ها فِی الْعدَلِْ، وَ اَجمْعََها لِرضَِوَلْ

نشیند بنا به موقعیتش تصمیماتی در دولت خواهد گرفت که در سرنوشت و آینده کشور تأثیرگذار که شخصی در مسند قدرت و حکومت میوقتی

اصل بسیار  3به فرمایش اما علی )ع( به بایستی حتماً یک سری خصوصیاتی داشته باشد که در ادامه باتوجهاین این تصمیمات میخواهد بود، بنابر

 :حیاتی و راهبردی دولت دینی اشاره خواهم کرد

 «اوَسَْطَها فِی الْحقَ  »وتفریط مداری و پرهیز از افراطاصل اول: حق

نماید، های خود را معطوف به اجرای حق میکه فعالیتمدار است، تا درحالیوی، اولین درس برای سیاستمدار دینروتفریط و میانهدوری از افراط

ای که اعتدال در گونهشده باید جامعیت داشته و شامل همه بشود بهپیش ببرد. تصمیمات گرفتهاندیشی و تدبیر لازم بهکارها را بر اساس مصلحت

گیری اعث رکود هرگونه تصمیممنظور از رعایت حقّ و عدالت، ایجاد مدینه فاضله خیالی در عالم ذهن نیست که خود بتصمیم رعایت شده باشد. 

واقع بینی و رعایت امکانات ، حاکم را به«اوَسَْطهَا فِی الْحَقّ»کشاند. به همین دلیل است که حضرت با بیان گویی میعملی است و حاکم را به مطلق

تر است مراعات کن و با این تر و عملیحق، نزدیکالامکان بهداری از حق، آنچه را که حتیفرماید در جانبخواند و میفرامی موجود در جامعه

 .رد، شانه از زیر بار مسئولیت خالی نکنتوان پیاده کبهانه که حق را به معنای واقعی کلمه نمی

 «لِاعَمَ ها فِی الْعدَْ »اصل دوم: فراگیر نمودن عدالت 

د را در ها در جهت فراگیر نمودن عدالت در میان تمام قشرهای جامعه تنظیم گردد. رعایت این اصل که بیشتر خودومین اصل این است که برنامه

رد. گیوشش خود میشود و عموم مردم را زیرپها میعدالت اجتماعی در همۀ عرصه سازد، موجب گسترشها نمایان میبندیتنظیم بودجه و اولویت

تعالی عدالت اوست، بارزترین مشخصۀ نظام دینی ترین صفت حقطوری که مهمهای دینی بر کسی پوشیده نیست، هماناهمیت عدالت در آموزه

گرایی باید تمام تاروپود نظام دینی را فراگیرد، و قوام حکومت بر آن بنا گردد. تصمیمات گستری آن است. دغدغۀ عدلطلبی و عدلنیز عدالت

شده فقط به نفع یک قشر ثابت و مشخص باشد بلکه باید ثمرةَ گستر باشد نه خاص گستر!! )منظور اینکه نباید تصمیم گرفتهشده باید عدالتفتهگر

 تصمیم به نفع عوام مردم باشد.(

 «پ«اجَْمَعَها لِرِضَی الر عِیةِ»مندی مردم اصل سوم: رضایت

طور که امام علی )ع( فرمودند: اگر ثمرةَ مداری و عدل محوری، جلب رضایت عموم مردم است. همانحقهای دولت، بعد از اصل سوم در برنامه

ای، فلذا همیشه فتهتصمیمی، موجب رضایت و خرسندی عموم مردم و ناراحتی و خشونت عدةَ قلیلی )خواص( گشت بدان که تصمیم درستی گر

چنان توجه نکند. تی خواص آنی نسبت به رضایت عدةَ خواص قرار داده و به خشم و ناراحیک حاکم باید رضایت عموم مردم را در اولویت بالاتر

محوری، شکل جدیدی از مشارکت را رقم مداری و عدالتیابد. رضایت مردم، در کنار حقحکومت دینی بر اساس رأی و ارادةَ مردم تحقق می

عنی رعایت قوانین الهی و یالاری دینی آزادی و رأی مردم در پناه حق محوری؛ سشود. در مردمگفته می« سالاری دینیمردم»زند که به آن می

 .شودطلبی، محافظت میعدالت

 م ةِ فاَِن  سُخْطَ الْعام ةِ یجحِْفُ بِرضِیَ الخْاص ةِ، وَ اِن  سُخْطَ الْخاص ةِ یغْتَفرَُ مَعَ رِضَی الْعا

سازی کنید مطمئناً گروهی از افراد لمه و با درنظرگرفتن این سه خصوصیت در جامعه اجرا و پیادهکه شما بخواهید عدالت را به معنای واقعی کوقتی

تواند در مقام زمامداری، به طور صددرصد رضایت اکثریت و اقلیت جامعه را کسب نماید؛ با شما مخالفت و مقابله خواهند کرد. هیچ حاکمی نمی

د، اقلیت ناراضی خواهند شد، و اگر در جهت منافع اقلیت قدم بردارد، توده مردم ناخشنود خواهند گیری کنزیرا اگر به سود مردم مستضعف جهت

بود. بدیهی است که در مقام مقایسه، تلاش در جهت تقویت پایگاه مردمی و جلب رضایت اکثریت عظیم مردم به سود حکومت و به نفع حاکم 

اند که اگر عموم مردم ناراضی باشند ها فرمودهگونه موقعیتخواهد برد. امام علی )ع( در اینای قلیل، کاری از پیش نخواهد بود و نارضایی عده

وعدةَ خاصی، از تصمیم شما خوشحال شوند، یقیناً این تصمیم، تصمیمی درستی نبوده و ثمرهایی جز خشم، شورش مردم و نهایتاً سرنگونی آن 

داده است، مطمئناً ماه هستیم و در طول تاریخ چند سال گذشته در این ماه چه اتفاقاتی رخاکنون که در دیحکومت را در پی نخواهد داشت. هم

جای عدةَ خاصی چه ضررها و تأثیرات بی خواهی، خودخواهی و توقعاتزیاده ...و ۱378، تیر ۱388ماه خاطر دارید که در دیشما عزیزان به

جای خویش، قوانین و تصمیمات را خاص گستر تصور ل عدم فهم درست و توقع نا بهمنفی در کشورمان گذاشت. دقیقاً این عده خواص به دلی
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 3طور که مشخص است این ماندگی شدیم. همانفهمی آنان و واردکردن ضررهای بسیاری به کشورمان، گرفتار عقبخاطر کجکردند و بهمی

تک تصمیمات حکومت بایستی ملاک و پایه تک.. صادق بوده و میهای سیاسی، اقتصادی، غذایی و.ها ازجمله حوزهخصوصیت در تمامی حوزه

تر و هم تر و هم ازنظر رعایت عدالت شاملباشد و بدیهی است قوانین و مقرراتی که دارای این سه خصوصیت باشند: هم ازنظر حفظ حقوق، جامع

خداوند از حکومتی راضی و خلق خدا از آن خشنود باشند،  کههای مردم را بهتر جلب کند، مورد رضای خدا و خلق است و هنگامیرضایت توده

 .شده استدوام و بقای آن تضمین

 

 انتصاب دکتر حسین نوید به عنوان معاون درمان مرکز قلب تهران

ران دکتر حسین نوید استادیار و عضو هیئت علمی گروه قلب دانشگاه علوم پزشکی تهران عهده دار معاونت درمان مرکز قلب ته

 .شد

 

ب تهران، در حکمی دکتر به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مرکز قلب تهران، دکتر علی واشقانی فراهانی رئیس مرکز قل

 متن .کرد منصوب تهران بقل مرکز درمان  حسین نوید، استادیار و عضو هیئت علمی گروه قلب دانشگاه علوم پزشکی تهران را به سمت معاون

 :است رحش بدین حکم

 جناب آقای دکتر حسین نوید

 استادیار محترم عضو هیئت علمی گروه قلب دانشگاه علوم پزشکی تهران

 با سلام و احترام

سرار کشور می باشد و در سالیان  مرکز قلب تهران به عنوان یکی از برجسته ترین مراکز درمانی بیماریهای قلب و عروق، محل مراجعه بیماران از

نیاز بیماران را با کیفیت ممتاز  است در تمامی حوزه های بیماریهای قلب و عروق بزرگ سالان تمامی خدمات درمانی پیشرفته مورد گذشته توانسته

 و بصورت روزآمد ارائه نماید.

 ردید.منصوب می گ نظر به تعهد، تجربه و توانمندیهای علمی، جنابعالی به موجب این ابلاغ بعنوان معاون درمان مرکز قلب تهران

همکاری انتظار می رود با تعامل نزدیک و سازنده با معاونین دانشگاه و بیمارستانها و بهره مندی از توان مدیران و کارشناسان مرکز قلب و جلب 

وابط و مقررات اعضاء محترم هیئت علمی، فلوشیپ ها و دستیاران، پرستاران و سایر کارکنان علاوه بر تدبیر امور جاری، بر اساس آیین نامه ها، ض

 موجود، نسبت به امور ذیل جهت دستیابی به نتایج مورد انتظار، اهتمام ویژه مبذول فرمایید.
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 ارتقاء تکریم بیماران و مراجعین و نظارت بر رعایت اخلاق پزشکی و حرفه ای و حقوق بیماران 

  درمانگاههاتسهیل در دسترسی مراجعین مرکز قلب به خدمات درمانی مورد نیاز در اورژانس و 

 مدیریت و نظارت بر حسن انجام فعالیت کمیته های بیمارستانی مرتبط 

 تلاش در راستای توسعه فعالیتهای جامعه محور پیشگیری از بیماریهای قلب و عروق 

 نظارت بر فعالیتهای بخش گردشگری سلامت و توسعه کمی و کیفی آن 

 ها و اعتبار بخشینظارت و ارزشیابی ضوابط استاندارد بخش ها و درمانگاه 

 تلاش برای بهره گیری از روش های نوین و مکانیزه در ارائه خدمات مرکز 

مت شایسته به بیماران موفق باشید. امید است با بکار گرفتن تمام توان و ظرفیت های موجود در جهت توسعه و ارتقاء فعالیتهای درمانی مرکز و خد

 ام امور محوله خواستارم.از درگاه خداوند متعال توفیق شما را در انج

 دکتر علی واشقانی فراهانی

 رئیس مرکز قلب تهران

 

 عنوان رئیس بیمارستان فارابیمراسم تکریم دکتر اکبری و معارفه دکتر خداپرست به

مراسم تکریم دکتر محمدرضا اکبری، رئیس پیشین و دکتر مهدی خداپرست، رئیس جدید بیمارستان فارابی صبح روز دوشنبه، 

ریزی منابع با حضور دکتر حسین قناعتی، رئیس دانشگاه، دکتر ابوالفضل ذاکریان، معاون توسعه مدیریت و برنامه 1400دی  ششم

 .تئاتر این بیمارستان برگزار شددانشگاه و جمعی از استادان، دستیاران و کارکنان بیمارستان فارابی در سالن آمفی

 

 

 

 

 رئیس دانشکده پزشکی از مجتمع بیمارستانی یاسبازدید معاون آموزشی دانشگاه و 

دکتر سید فرشاد علامه معاون آموزشی دانشگاه و دکتر محمدتقی بیگ محمدی رئیس دانشکده پزشکی از مجتمع بیمارستانی یاس 

 .بازدید کردند
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 دانشکده رئیس حضور با ای جلسه ۱400 دی 6  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مجتمع بیمارستانی یاس، صبح دوشنبه

یجه ادبی معاون خد دکتر ،آموزشی معاون گلشاهی فاطمه دکتر مدیر، تکلو علیرضا رئیس، جعفریه آرش دکتر دانشگاه، آموزشی معاون و پزشکی

 درمان و دکتر محبوبه شیرازی معاون پژوهشی مجتمع در سالن جلسه ریاست برگزار شد.

ه داد و در ادامه دکتر بیگ آموزشی مجتمع توضیحاتی در خصوص مسائل مربوط به حوزه آموزش این بیمارستان ارائ در ابتدای این جلسه معاون

 باحثی را مطرح کرد.ممحمدی در مورد نیازهای آموزشی و درمانی بیمارستان و مشکلات پیش رو و نیز برنامه های آتی دانشکده پزشکی 

این مرکز به عنوان یکی از بیمارستان  ه هر چه بیشتر به جنبه های آموزشی و درمانی رشته زنان و زایمان درسپس دکتر جعفریه با تأکید بر لزوم توج

ه پزشکی به همراه مدیران های اصلی این رشته، از امکان جذب فراگیران در سطوح پایه در سایر رشته ها صحبت کرد و در آخر رئیس دانشکد

 ن بیمارستان بازدید کردند.ارشد این مجتمع از بخشهای درمانی ای

 

جلسه کمیته مدیریت درمان سکته حاد مغزی مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( با حضور رئیس دانشگاه 

 برگزار شد

ضای کمی ستانی امام خمینی )ره( و اع سازمان اورژانس تهران و مجتمع بیمار شکی تهران،  شگاه علوم پز سای دان ضور رو ته با ح

ستروک این مرکز،  سترش همکاریا سه این کمیته باهدف گ شتمین جل ستروک و ارائه خدمات ه ساماندهی توزیع بیماران ا ها در 

 .بهتر به این بیماران برگزار شد
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رمان سـکته حاد مغزی به گزارش روابط عمومی دانشـگاه علوم پزشـکی تهران مجتمع بیمارسـتانی امام خمینی )ره( هشـتمین جلسـه مدیریت د

با حضور دکتر حسین قناعتی رئیس دانشگاه و مسئول واحد نوروواسکولار اینترونشن مجتمع، دکتر  ۱400ماه دی 5شنبه مرکز یک)استروک( این 

شی مرکز اورژانس سروش معاون آموز سعید  سید بیژن آقازاده معاون فنی و عملیات و  صالح طبری رئیس، دکتر  سید علی  یحیی  تهران، دکتر 

محمدحسین حریرچیان  ، مهندس محمدعلی سورکی معاون پشتیبانی، دکتر امیرحسین اورندی معاون درمان، دکتردهقان منشادی رئیس مجتمع

ــتروک و دبیر علمی  ــتروک و بخش نورولوژی، دکتر مژده قبایی مســئول واحد مدیکال بخش جامع اس میته، دکتر محمد کرئیس بخش جامع اس

 ار شد.یر پرستاری و سایر اعضای کمیته در سالن شورای ریاست برگزافضلی مقدم رئیس بخش اورژانس، پرستو آریاملو مد

را یک  زمان اعزام بیمار اســتروک به مراکز درمانی از لحظه اعلام وقوع حادثه تا زمان ورود به بیمارســتاندکتر قناعتی اســتاندارد جهانی مدت

ستروک در سرعت عمل اورژانس در انتقال بیماران ا ساعت قابل ساعت عنوان کرد و گفت:  ستانداردهای جهانی در حدود نیم  سبت به ا تقدیر و ن

 وضعیت خوبی است.

صوص شاره کرد و افزود: اقدامات خوبی در خ سلامت جامعه ا سانه ملی در آموزش  شگاه در ادامه به نقش ر سبت به آگاه رئیس دان سازی مردم ن

سانهعلائم بیماری ستروک چه به لحاظ حفظ سلامت  ای صورتهای قلبی عروقی با تولید محتواهای ر ست. با توجه به اهمیت موضوع ا گرفته ا

ها و چه با رویکرد ارزش اقتصــادی هر فرد در جامعه، باید با تعامل دانشــگاه، مرکز اورژانس و ســازمان ها و اثرات اجتماعی آن بر خانوادهانســان

وی از آمادگی مجتمع بیمارستانی  ای لازم تهیه و تولید شود.آموزشی رسانههای سکته مغزی نیز محتواهای صداوسیما برای اطلاع مردم از نشانه

ستروک بالای  صی مدیکال به بیماران ا ص ش ساعت خبر داد و افزود: ۱6تا  6امام خمینی )ره( برای ارائه خدمات تخ شرفته البته در ک ورهای پی

سکته مغزی هم و ۲4جهان امکان کمک به بیماران تا  شساعت پس از بروز  سیار پی ست. انجود دارد که نیاز به تجهیزات ب شاءالله این رفته ا

 کنند.اش به مردمی برسد که از این خدمات استفاده میها بیشتر شود و ثمرههمکاری

سک شگاه و مجتمع در مدیریت درمان بیماران  سندی از دغدغه مندی مسئولان دان به موفق ته حاد مغزی به تجررئیس اورژانس تهران با ابراز خر

شاره کرد و افزود: هر دقیقه تأخیر ما در انتقال این بیماران به مراکز  ستان مازندران ا سما در ا میلیون  ۲رمانی مربوطه، منجر به مرگ داجرای کد 

مانی مربوطه ترین مرکز درســاعت اســت به نزدیک 4.5که یماران اســتروک را در زمان طلایی آنشــود؛ بنابراین باید بســلول مغزی در بیمار می

 انتقال دهیم در غیر این صورت هزینه سنگینی به وزارت بهداشت، جامعه و خانواده تحمیل خواهد شد.

ــرورت خبره بودن تیم ــالح طبری با تأکید بر ض ــه با تیم کامل مدیریتی اورژانس تهران آمدم، چون دکتر ص های اورژانس گفت: من در این جلس

ــناســان ما ماهرتر باشــند منفعتش را مردمی میمعتقدم باید روی رفع ایرادات و ا بینند که با رتقای کیفیت خدماتمان کارکنیم، چراکه هرچه کارش

وی همچنین  های موجود در این حوزه برویم تا ارائه خدمات به بیماران بهتر شود.گیرند. باید با همفکری هم به سمت رفع چالشتماس می ۱۱5
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صوص همکاری شترک تحقیقادر خ ستانی امام خمینی )ره( اعلام آمادگی کرد.های م شاره به  تی اورژانس تهران با مجتمع بیمار دکتر دهقان با ا

های اخیر گفت: عملیاتی بودن آقای دکتر صالح طبری مایه افتخار اندیشی مرکز اورژانس تهران و مجتمع در ماهها و جلسات همافزایش همکاری

وی همچنین تغییر مسیر حرکتی خیابان باقر خان از حدفاصل بزرگراه چمران تا خیابان بعثت را  ه است.کنندو در گسترش تعاملات دوسویه کمک

صاً بیماران  صو سهیل ورود و خروج بیماران و خ شی و ت سرعت بخ ساعات آغازین امروز اتفاق افتاد را در  شهرداری تهران و از  که با همکاری 

 یار مؤثر خواند.اورژانسی به این مرکز درمانی ارزشمند و بس

ــتروک ب ــوی مرکز اورژانس تهران در زمان اعزام بیماران اس ــما از س ــریع اعلام کد س ــرورت تس ه این مرکز تأکید کرد و دکتر قبایی نیز بر ض

 .داد پیشنهاد را استروک بیماران در یچشم تغییرات به توجه منظور به اورژانس کارشناسان آموزش در fast جایبه BFast کارگیری مدلبه

( بیماران است. transitionال )دکتر افضلی مقدم آگاهی دادن به مردم در بحث علائم استروک را بسیار مهم خواند و افزود: اورژانس محل انتق

زنجیره زمان به چند بیمار اســـتروک نیاز به واحد پشـــتیبان داریم تا خللی در با توجه با حجم بالای مراجعات به مجتمع، برای ارائه خدمات هم

تر و ارائه اطلاعات دقیق و کامل بیماران در تمامی موارد ارجاعی از ســوی اورژانس رســانی ســریعخدمات به بیماران وارد نشــود. همچنین اطلاع

شتر به بیماران می سیدگی بی سبب ر ست و  سیار مهم ا ران های معاونت فنی و عملیاتی اورژانس تهدکتر آقازاده در خصوص فعالیت شود.تهران ب

ستم پیگیریتوضیح داد: در این واحد رصد بیماران با دقت بالایی انجام می سی ست دیجیتال کاملاً EMS شود و  شمان تمام. ا  تا کنیممی را تلا

 رمانی انتقال یابند.د مراکز به بیشتری سرعت با بیماران

 

 روزبهن تامراسم تکریم دکتر یحیوی و معارفه دکترآخوندزاده به عنوان رئیس بیمارس

سه شنبه،  مراسم تکریم دکتر سید طاها یحیوی، رئیس پیشین و دکتر شاهین آخوند زاده، رئیس جدید بیمارستان روزبه صبح روز

 .با حضور دکتر حسین قناعتی، رئیس دانشگاه برگزار شد 1400هفتم دی 

 

 

ین آخوندزاده، رئیس جدید حیوی، رئیس پیشین و دکتر شاهه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، مراسم تکریم دکتر سید طه یب

یمارستان با حضور دکتر حسین قناعتی، رئیس دانشگاه و جمعی از استادان، دستیاران و کارکنان ب ۱400شنبه هفتم دی بیمارستان روزبه، روز سه

 .های این بیمارستان برگزار شدروزبه در سالن همایش
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 تو از و - لِیلًاقَ إلَِّا الْعلِمِْ مِنَ أُوتِیتمُْ ومََا رَبیِّ أَمْرِ نْ مِ الرُّوحُ قُلِوَیسَْأَلُونکََ عَنِ الرُّوحِ »اشاره به آیه شش سوره انشقاق در این جلسه دکتر قناعتی با 

این آیه یکی از مفاهیم عجیب  : مفهومگفت «اندنداده شما به اندکی جز علم و دانش از و است من پروردگار امر از روح: بگو پرسند،می روح درباره

ها یابد، فهمش نسبت به نادانستهموجود در قرآن کریم است؛ انسان در مسیری که در طول تاریخ حیاتش طی کرده هرچه بیشتر دانشش توسعه می

 .شود که این مسئله در کنار فرصت محدود حیات بشری، باعث سردرگمی و تحیر بشر معاصر شده استبیشتر می

راهرو گر صد هنر دارد »بست را حل کرده و به تعبیر حافظ د: البته ما مفتخریم که اسلام و مکتب شیعه با معرفی مفهوم توکل این بنوی افزو

 .شود که اگر مدد الهی نباشد؛ برای او راه نجاتی وجود نخواهد داشت؛ زیرا انسان گاهی در زندگی با چنان تنگناهایی مواجه می«توکل بایدش

پزشکی در علوم تجربی گفت: ما در پزشکی بیشتر با بیوفیزیک و بیوشیمی بدن انسان و نشگاه با اشاره به مرزشکنی روانشناسی و روانرئیس دا

 این درصدد پزشکیروان اما –دارد ای است که انسان را به حیرت وا مییطه پیچیدهحکه خودش یک  -کنیم های در این سطح کار میمکانیسم

بر مکاتب ارزشمند عرفای اسلامی این حصارها را رد مرز را رد کند و به نظر من این فرصت خوبی برای دانشمندان ماست تا با تکیهاین  که است

توانند پرواز کنند و بسیاری از معضلاتی مهمی که بشر امروز با آن مواجه است های ذهنی عبور کنند، آنگاه میکنند و اگر بتوانند از این چارچوب

 .ل کنندرا ح

 ها را سبب بروز مشکلات انسان معاصر معرفی کرد و گفت: بشر امروز در پرتو پیشرفت تکنولوژیوی رشد نامتوازن زندگی مادی و معنوی انسان

وانی ارائه کردند؛ الا از تعداد افراد دارای اختلالات رای که دکتر نوربکنندهو افزایش درآمد توانسته به آسایش برسد اما آرامش ندارد و آمار نگران

 .ها به بعد معنوی زندگی استحاصل همین عدم توجه انسان

پزشکی در کشور دانست و گفت: یک مسئله که به های فرهنگ ایرانی اسلامی را لازمه کاربردی شدن اقدامات رواندکتر قناعتی توجه به داشته

ر و تطبیق فردی دارد این است که تعالیم روز روانشناسی برای اجرایی شدن در جامعه ایرانی نیاز به کمی تغیینظرم در رشته شما حالت منحصربه

اشیم در مقابل فرهنگ غربی تسلیم بدارد زیرا به اعتقاد من صاحبان تفکر غربی درصدد القای دیدگاه خود در جوامع دیگر هستند و ما باید مواظب 

 – ستا شدهمعرفی جهان در معرفت تولیدکننده ترینبزرگ عنوانبه نسکویو طرف از که –های ارزشمند خود نظیر تعالیم مولانا شویم و از داشته

 .مهراسین مخالف نظرات با محاجه و مواجهه از دین بزرگان و السلامعلیهم معصومین از تأسی به و کنیم استفاده

عضلات اقتصادی برشمرد و رئیس دانشگاه در بخش بعدی سخنان خود نیاز به تغییر در نگاه اقتصادی به مسائل را راهگشای حل بسیاری از م

های اینترنتی و مونه موفق آن تاکسیجهان تغییر کرده و این تغییر در کشور ما نیز تسری پیدا کرده که نوکار در سطح گفت: مدل کسب

رو ایجاد و وکار مربوط به حوزه کاری خودمان داشته باشیم و ازاینتبع آن باید تحولی در کسبهای آنلاین محصولات هستند؛ ما نیز بهفروشگاه

 .وکار این حوزه را متحول کندتواند کسبپزشکی میت روانشناسی و روانتأسیس مراکز آنلاین ارائه خدما

امروز بنا شد بودجه تکمیل ساختمان  وی با بیان اینکه نگاه ما در مدیریت دانشگاه حمایت کامل از روزبه و پشتیبانی کامل از آن است؛ گفت: همین

سرعت ایجاد و چنانچه در همین مکان هم امکان توسعه فیزیکی فراهم باشد؛ در به ۲وژه روزبه کاره روزبه پرداخت شود و در کنار آن باید پرنیمه

 .اسرع وقت انجام شود؛ روزبه برای من خیلی مهم است و دغدغه من بوده، هست و خواهد بود

از یک سری اصول و مبانی  تدکتر قناعتی در بخش دیگری از سخنان خود با بیان اینکه هر مجموعه و سازمانی برای حرکت درست نیازمند تبعی

موقع همه کارکنان در هر هباست؛ گفت: هر سازمانی برای بقا و تعالی یک سری اصول و مبانی دارد و به اعتقاد من یکی از این اصول حضور 

دانشگاه به پشتوانه مدیریت  ساعت در محل کار خود حاضر شود واقعاً در شان دانشگاه نیست و ۱7سطحی در محل کار است؛ اینکه فردی در ماه 

عنوان هیچکنم بنده بهجا تأکید میشبکه هوشمندی که برای پایش دانشگاه ایجاد کرده، دید کامل، دقیق و جامعی از همه دانشگاه دارد و همین

 امانت به مجموعه ینا زیرا واست؛خ خواهم را – باشند که جایگاهی و سطح هر در –کنم و عذر افراد خاطی کاری را تحمل نمیتوجهی و کمبی

 .مهستی مسئول اندکرده خدمت مردم به جااین در که بزگانی نیز و دارالفنون گذاربنیان امیرکبیر، مرحوم بلند روح به نسبت ما و ماست اختیار در
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شاءالله در آینده دارد و انا جوی در ادامه با تمجید از خصوصیات بارز اخلاقی و توانمندی علمی دکتر یحیوی، گفت: دکتر یحیوی روی چشم ما 

واند با سرعت و قدرت بیشتری تواند به مدارج بالاتری دست پیدا کند اما در برهه کنونی لازم داشتیم تا فردی که سابقه اجرایی بالاتری دارد و بتمی

کمک همه شما بتوانیم مسیر توسعه روزبه را با  شاءالله باکار را به جلو ببرد انتخاب کنیم که با جستجو و مشورت به دکتر آخوندزاده رسیدیم که ان

 .سرعت بیشتری طی کنیم

نسانی یک کارگر ساده با یک ادکتر قناعتی در خاتمه بر اهتمام خود به حفظ حرمت همه اعضای دانشگاه تأکید کرد و افزود: در نگاه من شان 

شکند؛ باید همه به هم احترام بگذاریم و هر فردی که مسئول افراد را بکس اجازه نخواهم داد حرمت استاد دانشگاه هیچ تفاوتی ندارد و به هیچ

شته باشند و در گزینش همکارانم است خود را خادم بقیه بداند؛ سعی کردم در تیم مدیریتی دانشگاه افرادی را انتخاب کنم که چنین دیدگاهی دا

 .تلاش کردم بهترین افراد را انتخاب کنم

 

 عنوان رئیس بیمارستان فارابیو معارفه دکتر خداپرست بهمراسم تکریم دکتر اکبری 

 کنیددکتر قناعتی: تراز این انقلاب، شهید سلیمانی، شهید همت و امثال شما پزشکانی هستید که به مردم خدمت می

یکی از رویکردهای گرایی در مدیریت را رئیس دانشگاه در مراسم تکریم و معارفه روسای پیشین و جدید بیمارستان فارابی، جوان

 .دولت کنونی معرفی کرد

 

دی خداپرست، رئیس جدید به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، مراسم تکریم دکتر محمدرضا اکبری، رئیس پیشین و دکتر مه

شم دی  ش شنبه،  صبح روز دو ستان فارابی  شگاه، دکتر  ۱400بیمار سین قناعتی، رئیس دان ضور دکتر ح ضل ذبا ح سعه ابوالف اکریان، معاون تو

 .تئاتر این بیمارستان برگزار شدریزی منابع دانشگاه و جمعی از استادان، دستیاران و کارکنان بیمارستان فارابی در سالن آمفیمدیریت و برنامه

 شودپزشکی یک موهبت الهی است و به هر انسانی چنین موهبتی داده نمی

خود با اشاره به ارزشمند بودن حرفه پزشکی اظهار داشت: افرادی که در حرفه پزشکی مشغول هستند یک تفاوت دکتر قناعتی در ابتدای سخنان 

دهد؛ خداوند است و اوست که این توانایی را به پزشکان تفویض کرده است؛ پس پزشکی یک موهبت با دیگران دارند؛ زیرا تنها ذاتی که شفا می

سانی چنین مو ست که به هر ان وی افزود: بنده در مدتی که با دکتر اکبری همکاری و رفاقت  .شود و باید قدر آن را بدانیمهبتی داده نمیالهی ا

توان جمع چنین صفاتی در یک انسانی داشتم ایشان را انسان واقعی دیدم؛ انسانی صاف، مهربان، درستکار، شفاف و بی غل و غش که کمتر می

هایی که وجود دارد و بر اساس بر اساس استراتژی -هرحال در هر دولتی گویم؛ بهی به ایشان تبریک میدید و من به دلیل وجود چنین خصوصیات
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هایی که دارد، افرادی در ها و ســیاســتدهد که البته این تغییرات طبیعی اســت؛ زیرا هر دولت بر اســاس روشتغییراتی رخ می -شــرایط موجود 

ها، انسانیت و تمام خصوصیات ها، خوبیعنوان رد کننده تواناییهیچچا باید بگویم که این تغییرات بهگیرد که همین های مختلف به کار میسمت

 .خوب یک مدیر پیشین نیست

 بیمارستان فارابی یکی از افتخارات نظام سلامت کشور است

جوان باید وارد عمل شوند تا شاهد تازه شدن نسل یران های این دانشگاه برشمرد و تصریح کرد: مداولویت گرایی را یکی ازرئیس دانشگاه جوان

سئولیت سل جدید باید م شیم؛ ن شودمدیریت با شور آماده  شور در مدیریت .های مهم را تجربه کند تا برای مدیریت در ک ضاً ما ک  و شده پیر بع

معیارها با اساتید مختلف مشورت کردیم  در بررسی توان همین موضوع دانست؛ البتهمی نیز را تغییرات دلایل از یکی و هستیم گراییجوان نیازمند

 .و درنهایت به انتخاب دکتر خداپرست رسیدیم

سئله نادیده گرفتن توانایی ضای هیئتوی افزود: باید دوباره عرض کنم که این م سایر اع ست؛ های  سم نی ضر در این مرا ستان حا علمی و دو

شــده مانند هایی که در این بیمارســتان انجامر، حتی منطقه و جهان اســت و پیشــرفتبیمارســتان فارابی یکی از افتخارات نظام ســلامت کشــو

 .پذیر نیستها نگهداری کرد که دست یافتن به این موضوع، مگر با تلاش و زحمت شما دوستان امکانشده و از آنجواهراتی است که باید حفظ 

 توانیم پیشرفت کنیمهاست که در شرایط تحریم نیز میاین از هوشمندی ما ایرانی

داریم که ممکن است قدرش را ها یک خصوصیت اضافهدکتر قناعتی هوشمندی را یکی از خصوصیات مهم مردم ایران بشمرد و افزود: ما ایرانی

ست؛ نگاه ایرانی سلامی ا ست زیرا رندانیم و آن تلفیق تمدن ایرانی و ا شمندانه بوده ا سلامی همواره یک نگاه هو شد خود را در این ها به تمدن ا

ها وجود رانیدیدند. باور قلبی من این است که تمدن، مردم و خاک ایران قطعاتی ویژه از جهان هستند و خصوصیاتی که در ایحفظ این تمدن می

پذیر هستند تطبیق وی افزود: مردم ایران بسیار خلاق و.مداریم که این خصوصیات را حفظ کرده و گسترش دهیهنظیر است و ما نیز وظیفدارد کم

آوری توان مردمی را در کشور دیگری یافت که در چنین شرایط سخت تحریم تابو خوشبختانه این صفات در نسل و ژن ما وجود دارد؛ واقعاً نمی

اقتدار ما در حال جواب  ت کنیم و باید این نوید را داد که سیاستتوانیم پیشرفهاست که در شرایط تحریم نیز میکنند. این از هوشمندی ما ایرانی

 .دادن است و به امید خدا مشکلات حل خواهد شد

 

 کنیدتراز این انقلاب، شهید سلیمانی، شهید همت و امثال شما پزشکانی هستید که به مردم خدمت می

 زیرا بایستیم انقلاب و کشور پایبه باید ما  ن اشاره کرد و گفت:شکاپز مالی مسائل ٔ  شده درزمینههای انجامرئیس دانشگاه در ادامه به پیگیری

 داشته چشمداشتی اینکه دونب - که هستید پزشکانی شما امثال و همت شهید و سلیمانی قاسم شهید سردار همچون افرادی اسلامی انقلاب تراز

 .کنیدمی خدمت مردم به - باشید

تجارت نیست؛ الگوی ما بر پایه اخلاق بناشده و معتقدیم  ی بازاریابی وگرایی حاکم بر دنیاوی افزود: الگوی ما الگویی الهی است؛ الگوی ما مادی

خوبی فکر کرده، تواند بهکه برکت، رحمت الهی و وســعت رزق از ســوی خداوند عالم اســت و اگر یک انســان، به انســان الهی تبدیل شــود می

ا رفع کنیم؛ بنده و همکارانم نیز رنید تا بتوانیم مشکلات موجود خواهم که به خدا توکل کند. از شما میکشیده و با اصول علمی پیشرفت کزحمت

 .ایم که در بحران زندگی کرده و به جلو حرکت کنیممحکم و با امیدواری مسئولیت را بر عهده گرفتیم زیرا از جوانی آموخته

 ملاک موفقیت یک فرد، انسان بودن، خوب بودن، پاک بودن و درستکار بودن است

های موفقیت انســان را معرفی کرد و گفت: ملاک موفقیت یک فرد، خوب بودن، پاک بودن و درســتکار بودن اســت و این شــاخصدکتر قناعتی 

 .بینیمنگریم آن را ارزشـــمند میتوان در بســـیاری از پزشـــکان یافت؛ به همین دلیل با هر دیدی که به پزشـــکی میخصـــوصـــیات را می

ترین و کم برخوردارترین اقشار جامعه هستند و به اعتقاد من کنند از محرومهای دانشگاه مراجعه میارستانوی افزود: برخی از بیمارانی که به بیم

ستان ست که در آن میبیمار شگاهی میدانی ا ستان و همکاران این های دولتی و دان شما دو ست من نیز از  توان جواهر معنوی جمع کرد؛ درخوا

وخاک جانشان را فدا کردند. ما نیز با همه توانمان پیگیر هایی هستیم که برای حفظ این آبمدیون انسان است که به این مردم خدمت کنید؛ زیرا
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ستیم و تلاش می شکلات ه شما را رفع م سائل مالی اعاده کنیم؛ در کنار این نیز باید بدانیم که خداوند خدمت  ستان را ازنظر م کنیم تا حقوق دو

 .ها را بدهدر انسانبیند و این خداست که باید اجمی

 مدیریتی که امروز در دانشگاه علوم پزشکی تهران وجود دارد یک مدیریت مسطح است

ی مدیریت و هماهنگی امور دانشگاه به رئیس دانشگاه از ایجاد فضای باز و دوستانه در مدیریت دانشگاه خبر داد و افزود: فارغ از مسئولیتی که برا

ر با نظرات همه اعضای م سبک مدیریتی دانشگاه علوم پزشکی تهران یک مدیریت مسطح باشد و همه اموکنیمن محول شده است؛ تلاش می

ــگاه برنامه ــود پس نظر تکدانش ــما برای ما اهمیت داردریزی ش ــت می.تک ش ــتان، وی افزود: از دکتر خداپرس خواهم که برای مدیریت بیمارس

شنهاد ستفاهای همه همکاران را در نظر گرفته و از نپی شما عزیزان هم میظرات آنان ا سبت به هم ده کند؛ از  خواهم که در کنار این همکاری، ن

 .و نگاه کنید تا خداوند راهگشای شما باشدگذرد پس با گذشت، به جلسرعت میگذشت داشته باشید زیرا عمر ما به

ش ستان فارابی گفت:  ضور در بیمار شنودی از ح ساتید بیماردکتر قناعتی در پایان با ابراز خ صاً با برخی از ا های علمی و ستان فارابی در زمینهخ

شته و به ستان ارائه میتحقیقاتی همکاری دا شتر خوبی از خدماتی که در این بیمار شد فارابی بی ست که ر شگاه این ا شود آگاهم. انتظار ما در دان

 .در این فضا رشد کرده و یاد گرفتیدشود. فارابی امانتی در دستان شماست که به آن مدیون هستید؛ زیرا شما 

 

 علمی دانشگاههم اندیشی رئیس دانشگاه با اعضای هیئت

 دکتر قناعتی امیدبخشی به جامعه در حین مطالبه گری و رفع مشکلات را خواستار شد

بهبود تصویر نیروها، اصلاح و  علمی، بر ضرورت انسجام بیشتراندیشی با اعضای هیئترئیس دانشگاه در نخستین نشست هم

ای و میانداری دانشگاه ذهنی پزشکان در جامعه، امیدبخشی به جوانان و تلاش برای کاهش روند مهاجرت و تقویت نقش مشاوره

 .تأکید کرد

 

شکلات و  سخ به م شگاه، در پا سین قناعتی، رئیس دان شکی تهران، دکتر ح شگاه علوم پز  شده ازهای مطرحغدغهدبه گزارش روابط عمومی دان

ضای هیئت شگاه گفت: از ادامه همکاری باسوی اع ستقبال میه NGO علمی دان سیار ا سازمانا، ب شد همه های مردمکنم چراکه  نهاد مبنای ر

ــاس ــتند و هر جامعه مترقی باید بر اس ــود، باید همگی همکاری کنیم تا که هوا طوفانی میوی افزود: مادامی .ها پیش رود NGO جوامع هس ش

کنم انسجام شود لذا درخواست میتی وارد نشود؛ در این شرایط اگر بنابر پشت پا زدن و بر هم پیچیدن باشد، قطعاً کشتی غرق میآسیبی به کش

 .تر و پشت سر هم، در مسیر پیشرفت حرکت کنیمتر، منسجمنیروها بیشتر شود و به عبارتی محکم
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سیاری از دغدغه شگاه، ب ضای هها و نگرانیرئیس دان صوص اظهارنظر نمایندگان مجلس گفت: یئتهای اع ست و بجا خواند و در خ علمی را در

ست که نمایندهبالاخره وقتی جامعه ازلحاظ اجتماعی متکثر می ضش هم این ا شود، از عوار سی حاکم  ست در آن دموکرا ای که اطلاع شود و بنا

شکی تعمیم می کل جامعهکافی ندارد و تحت تأثیر جو عمومی قرارگرفته، مواردی را به سفانهپز شی  دهد. متأ شکی بدنه از بخ  هاییفعالیت نیز پز

شناسی کنیم و از بین ببریم وگرنه دیگران را حل کنیم باید آن را آسیب مشکل بخواهیم اگر روازاین ساخته خوش مد را پزشکی چهره که داشتند

تأثیر نیست؛ الاخره روند سیاسی کشور نیز در بروز این مشکلات بیبافزود: وی  .دهندکل جامعه پزشکی تعمیم میبادانش کم، همان موارد را به

شتو گاها که شودمی مطرح  هاییها، طرحهرروز با تغییر مدیریت شدار دادم که به انهپ شد از ابتدا ه سلامت مطرح  ای ندارد. وقتی طرح تحول 

طرح تحول همچنان  بینید که لطماتدند اما اکنون میزمان بسیار ناراحت شخورده است. مدیران آن لحاظ مالی و پشتوانه مالی این کار شکست

 .باقی است

ر ای مهم خواند و تصریح کرد: این موضوع برای من و تیم دانشگاه از اهمیت بالایی برخوردادکتر قناعتی، در ادامه مسئله کرامت اساتید را مسئله

ایم که درب دانشگاه به روی همه باز است. از سوی دیگر ها پیوسته اعلام کردهحل مشکلات آن دانیم و برایاست. ما خود را در کنار اساتید می

ستاد در همه جای دنیا توجه می شاره فرمودید که البته ما هم معتقدیم به حقوق معلم و ا ها پرداخت شود. در ژاپن بالاترین حقوق به آنبه حقوق ا

 .آموزش و متدلوژی های آن اهمیت دهیم ای صنعتی پیشرفته است باید بهشود و بالاخره اگر نگاه ما به کشورهمی

شجویان را نگران سئله مهاجرت نخبگان و دان سپس م شگاه،  سفانه نگرانی از مهاجرترئیس دان ای گونهها وجود دارد، بهکننده خواند و گفت: متأ

رو از همکاران گیری آن شـــدند که انشـــالله بشـــود کمک کرد؛ ازاینپیعنوان یک دغدغه نام بردند و خواســـتار که مقام معظم رهبری از آن به

ستماتیکی انجام دهند و دغدغهمی سی شکل نکنند بلکه در این زمینه کار  ست کنند تا از زیادهخواهم که فقط بیان م گویی گویی و پراکندهها را لی

گاهی افراد را مورد آزمایش  و متدین هستید و من معتقدم که خداوندجلوگیری شود و برای آن راهکار مناسبی مطرح شود. بالاخره همگی مؤمن 

ای؟ واقعیت این است که من پرسند که چرا در این وضعیت، با بودجه کم، مسئولیت دانشگاه را قبول کردهدهد. گاهی از من میو امتحان قرار می

تَقمِْ کمََا أُمِرْتَ آمد به این معنا  گویم تســلیم باشــیم اما باید گی کنی. من نمیکه باید کمک کنی و در این راه ایســتاداســتخاره کردم و برایم فَاســْ

داریم که به افراد روحیه و ها همگی درراه کشور رفتند، اکنون وظیفهخراشی دیدیم و اینهای دلمشکلات را حل کنیم. ما در دوران جنگ صحنه

ها بسیار روند. مهاجرت آنشوند و از کشور میجوانان مثل ما نیستند و زودتر ناامید میامیدواری دهیم و از سوی دیگر پیگیر مشکلات هم باشیم. 

ویر ذهنی از پزشکان در وی در بخش دیگری از سخنان خود، بر ضرورت اصلاح و بهبود تص .برای هویت دینی و ازلحاظ اقتصادی به ضرر است

گردد ولی بخش دیگر آن به ر بازمیشود بالاخره قسمتی از آن به عملکرد بد افراد نادجامعه تأکید کرد و افزود: تحقیرهایی که در مورد پزشک می

شمنی سادتد سئله در البته  شود.ها مرتبط میها و ح شکی اعادهکرو م شک نا واقعاً از جامعه پز شد. البته معتقدم که مردم خیلی به پز ی حیثیت 

شک را میاحترام می سائلدا دانند. در نظرگذارند و قدر پز ستماتیک برقرار کنیم بلکه این م سی ستقیم و  سیما ارتباطی م صداو  رم در این زمینه با 

 .حل شود

سعی کرده"دکتر قناعتی، بابیان اینکه  شماز ابتدای دوره مدیریتم  شتری قائل با شت اهمیت بی شکده بهدا سائل علوم پایه و دان  "ام که برای م

دار نظام سلامت شته تاکنون میانری دانشگاه علوم پزشکی تهران باید عنوان کنم که این دانشگاه از گذخاطرنشان کرد: در رابطه با نقش میاندا

شاوره شترین م شگاه تهران این بوده و همواره نیز در ها را به وزارت خانه و جاهای مختلف ارائه میبوده و اکنون هم بی صیت دان دهد. درواقع خا

ستمیک، حل رابطه با طراحی سی ضوعات دیگر همینهای  سئله و مو ستم سات همفکری تأکید کرد و انوی در پای .گونه ا ضرورت تداوم جل بر 

پذیر نشد اما مند شوم که متأسفانه امکانمند بودم از نظرات و همفکری تعداد بیشتری از اساتید بهرهگفت: قطعاً این جلسه آخر نخواهد بود. علاقه

ــاتبهدر نظر داریم تا تک ــه بگذاریم و بهید گروهتک با اس ــات گروههای مختلف جلس ــنفی محور پیش ببریم. همچنین با گروهنوعی جلس های ص

ساتی را تاکنون برگزار کرده شجویی جل ست و ما تنها برای دورهدان شگاه متعلق به همه ما ستیم و امیدوارم ایم. قطعاً این دان شما ه ای نماینده 

 دواری پیش برویم.گونه باشد که با امیرویکردمان این
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 مراسم تکریم و معارفه روسای پیشین و جدید بیمارستان فاربی برگزار شد

 دکتر محمدرضا اکبری: مهمترین سرمایه بیمارستان فارابی نیروی انسانی آن است

است دوران ریدکتر محمدرضا اکبری در مراسم تکریم و معارفه روسای پیشین و جدید بیمارستان فارابی از چالش ها و تجربیات 

 .در این بیمارستان گفت و خدمت در این مرکز را یک افتخار بزرگ برشمرد

 

 6دید این بیمارستان دوشنبه جبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان فارابی، مراسم تکریم و معارفه روسای پیشین و 

لن همایش پروفسور شمس علوم پزشکی تهران و جمعی از مسئولان این دانشگاه در سابا حضور دکتر حسین قناعتی، رئیس دانشگاه  ۱400دی 

صحبت ه ستان فارابی در  شین بیمار شکی و رئیس پی شم پز ضا اکبری، مدیر گروه چ شد. دکتر محمدر ای خود به چالش های این مرکز برگزار 

شت: تمام اع شاره کرد و اظهار دا ستان ا ستان فارابی بموجود در زمینه اداره یک بیمار ا دل و جان و با تمام توان برای ضای تیم مدیریتی بیمار

 .کردند تلاش آن جایگاه ارتقا و  پیشرفت این بیمارستان

 بیمارستان یک نهاد اجتماعی و مینیاتوری واقعی از جامعه است

د که امروز باید به بیان عملکرد گفت: شاید تصور شووی در ابتدای سخنان خود اشاره کوتاهی به دوران ریاست خود در بیمارستان فارابی داشت و 

ــتان خریداری شــده، هزینه های انجام شــده، میزان پیشــرفت پروژه  رکز آکادمیک فارابی، اینکه مخود بپردازم. اینکه چه تجهیزاتی برای بیمارس

دن این صحبت ها اینجا نیستم. ا من برای مطرح کردستگاه فمتوسکند چگونه برای بیمارستان فراهم و راه اندازی شده و از این دست مسائل. ام

ست و به قول مایکل ستان یک مجموعه پیچیده ا شهور،  بلکه می خواهم چند نکته در حوزه های مختلف را بیان کنم. بیمار صاددان م پورتر، اقت

ر بیمارستان اتفاق می افتد. در یک می بینیم، د بیمارستان یک نهاد اجتماعی و مینیاتوری واقعی از جامعه است. همه اتفاقات عجیبی که در جامعه

شته خود به عنوان یک ب ضای هیئت علمی که هر یک در ر ستیم. از اع سانی ناهمگن مواجه ه ستان با نیروی ان شناخته می بیمار شور  رند در ک

ستی سان با چنین مجموعه ای مواجه ه ستاری و خدماتی. در یک بیمار سانی  م. در کمترشوند تا نیروی درمانی، اداری، پر جایی با چنین نیروی ان

 .ناهمگنی مواجه هستید

 مهمترین سرمایه بیمارستان فارابی نیروی انسانی آن است

کار دکتر اکبری ارزش گذاری و احترام به نیروی انسانی را یکی از اولویت های مهم خود دانست و افزود: . به جرات می توانم بگویم سخت ترین 

ستان، مدیریت نیروی انسانی است. زیرا بیش از آنچه که تصور می شود زمانبر بوده و نیازمند انرژی و تفکر زیادی است. خدا یک مسئول در بیمار

را شکر که پس از دو سال و نیم، یک محیط آرام و در عین حال علمی در سطح هیئت علمی، پرستاری و کادر درمان را به مسئول بعدی تحویل 

بنده در جامعه امروزی و با شرایطی که در حال حاضر با آن مواجهیم، هر فردی که بتواند به کاهش تنش در سیستم کمک  می دهیم. زیرا به نظر

صنوعی و  شی، زمین چمن م شگاه ورز ست.به همین منظور با شاد را ایجاد کند، بهترین کار فرهنگی را انجام داده ا کرده و در عین حال محیطی 
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ستان ف سلامت در بیمار ست. در زمینه جاده  سانی آن ا ستان فارابی نیروی ان سرمایه بیمار شد. دیدگاه ما این بود که مهمترین  ارابی راه ندازی 

 .نیروی انسانی یکی از مسائل مهم، استفده از بهینه از این نیرو است. باید نیروهای توانمند را شناسایی و به درستی از آنان بهره برد

 ان فارابی این بود که در این مدت فرایندها تصحیح شودتمام تلاش هیئت رئیسه بیمارست

شــت: زمانی که در بیمارســتان رئیس پیشــن بیمارســتان فارابی در ادامه صــحبت های خود به بهبود فرایندها در این مرکز اشــاره کرد و اظهار دا

شد. یا با شخص خاطی برخورد شود  ست با دو دیدگاه با آن مواجه  شود. تمام تلاش هیئت یا اینکه فرایندها اخطایی رخ می دهد ممکن ا صلاح 

سئله نیازمند انرژی و زم شود. البته این م صحیح  ستان فارابی این بود که در این مدت فرایندها ت سه بیمار ساعت ها، رئی ان زیادی بود. زیرا باید 

 بســترســازی در کنم می رتصــو. کرد جلوگیری مجدد خطای بروز از بتوان تا کرد ایجاد را صــحیح فرایند یک  روزها و هفته ها وقت گذاشــت و

 .شد انجام بیمارستان در خوبی اقدامات فرایندها

 یکی از بهترین سال های مالی ما بوده است 99با وجود شیوع کرونا تراز مالی سال 

 ۱000حدود  98وردین سال در فر شفافیت مالی موضوع دیگری بود که مدیر گروه چشم پزشکی بیمارستان فارابی به آن پرداخت و عنوان کرد:.

مورد  50کرونا در کشــور به  و همزمان با شــروع همه گیری 99مورد جراحی آب مروارید در بیمارســتان فارابی انجام شــد. این عدد در فروردین 

افتخار و از جانب هیئت رئیســـه  با کاهش پیدا کرد. در این حالت باید بین درآمد و هزینه ها تعادل برقرار کرد. با وجود تمام این مشـــکلات باید

ست و این در حالی رخ داد که ما ایکی از بهترین سال های مالی ما بوده  99بیمارستان فارابی عرض کنم که با وجود شیوع کرونا تراز مالی سال 

ش شرکت های دارویی و تجهیزات پز سال مواجه بودیم. مورد دیگر پرداخت مطالبات  ستان فارابی هکی با چندین پیک کرونا در این  مکار با بیمار

ده در یک بیمارستان دولتی و در حال پرداخت است. از نظر بن ۱400است. شرایط به گونه ای است که در حال حاضر مطالبات مربوط به تابستان 

 .مند شدیمه با این شرایط اقتصادی این کار یک کار بی نظیر است. قطعا در این زمینه از حمایت مسئولان دانشگاه نیز بهر

 همه ما مدیون فارابی هستیم و باید برای ارتقا جایگاه آن تلاش کنیم

ستان فارابی قدردانی کرد و گفت: در تیم مدی سه و کارکنان بیمار ستان فارابی، هیچ یک دکتر اکبری در پایان از تلاش های هیئت رئی ریتی بیمار

ــای این  ــتاره نبودیم اما یک گروه بودیم. تمام اعض ــکر دگروه با دل و جان و با تمام توان کار کردند. جا از ما س ارد از تک تک این همکاران تش

س صرف بیمار شق و علاقه، زمان خود را  شتی و با ع شم دا تان کردند. به یاد دارم که در کنم. خودم را مدیون این افراد می دانم که بدون هیچ چ

ی امدادی است. عده ای می آیند، نیز دوباره آن را بیان کنم. مسئولیت ها شبیه به دوجمله ای گفتم که می خواهم امروز  98مراسم معارفه سال 

حمل شدند و این مسئولیت چند صباحی کار می کنند و سپس جای خود را به نفر بعدی می دهند. روسای پیشین بیمارستان زحمات زیادی را مت

شما بودم.  صباحی در خدمت  ست. را تحویل بنده دادند. من نیز چند  شده ا سیار طبیعی و پذیرفته  سانی آاین تغییرات ب ست نیز ان قای دکتر خداپر

کار ان ایجاد نخواهد شد. همه ما نیز  توانمند، خوش فکر و با برنامه است. قطعا سیر پیشرفت بیمارستان فارابی نیز رو به جلو بوده و هیچ خللی در

سئولان و مدی شان کمک کنیم. زیرا م شم امید وظیفه داریم به ای ست. مهم بمیلیون ایرانی  80ران می آیند و می روند و چ ستان فارابی ا ه بیمار

 .ن تلاش کنیمنیست چه کسی رئیس بیمارستان است. مهم این است که همه ما مدیون فارابی هستیم و باید برای ارتقا جایگاه آ

 

 وان یک مرکز بین المللی شناخته شودرئیس بیمارستان فارابی: باید تلاش کنیم تا فارابی بیش از پیش به عن

شاره  شین و جدید این مرکز با ا سای پی سم تکریم و معارفه رو ستان فارابی در مرا ست، رئیس جدید بیمار ه بدکتر مهدی خداپر

 .اهمیت اعتلای نام فارابی، اصول کلی و چشم انداز دوران مسئولیت خود را بیان کرد



110 
 

 

سم تکریم و معارفه روسای پیشین و  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم دید این بیمارستان با حضور جپزشکی تهران بیمارستان فارابی، مرا

 .در این مرکز برگزار شد ۱400دی  6دکتر حسین قناعتی، رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران و جمعی از مسئولان این دانشگاه بامداد دوشنبه 

ن بیمارستان گفت: بسیاری از فارابی ضمن قدردانی از اعتماد رئیس دانشگاه و حمایت کارکنان ای دکتر مهدی خداپرست، رئیس جدید بیمارستان

ستیاران، فلوها و کارکنان  ضای هیئت علمی، د ضور اع ستان فارابی رخ می دهد بدون ح قدور نبوده و نخواهد بود. از ماتفاقات خوبی که در بیمار

ارابی بتوانم از عهده این مسئولیت اشتند سپاسگزارم و امیدوارم با حمایت شما همکاران بیمارستان فاعتمادی که ریاست محترم دانشگاه به بنده د

یم کرد. بلکه از تمام تلاش هایی که سربلند و رو سفید برآیم. امروز مراسم تکریم رئیس پیشین بیمارستان است اما ما با استاد اکبری وداع نخواه

شت سئولیت خود دا شان در دوران م ستنای ستان ه سرمایه های بیمار ستاد اکبری از مفاخر و  د. امیدوارم با همدلی و کمک ند قدردانی می کنیم. ا

ستفاده کنیم ستان فارابی از حداکثر توانمان ا شرفت بیمار شم انداز دور .یکدیگر برای پی صول و چ شت: وی با بیان ا سئولیت خود اظهار دا ان م

ایع داخل بیمارستان هم بر عملکرد و مه ما بیشتر زمان خود را در این بیمارستان سپری می کنیم. طبیعتا وقبیمارستان فارابی خانه اول ما است. ه

ایسته سالاری داشته باشیم حتما شهم بر کیفیت زندگی خانوادگی و اجتماعی ما تاثیرگذار است. اگر ما یک محیط پر از آرامش همراه با تکریم و 

ــازمانی مطرح اســت می تواز نظر عملکرد نیز بهتر خواهی ان گفت مهمترین هدف تعالی م بود. در این روزها که بحث حاکمیت بالینی و تعالی س

 .یز افزایش پیدا می کندهمین ایجاد آرامش است. زمانی که ما یک خدمت را در محیطی امن و آرام ارائه می کنیم قطعا کیفیت و اصالت ن

سعادتی ست خدمت به بیماران را  ستان فارابی یک موهبت اله دکتر خداپر صریح کرد: ما در بیمار شمرد و ت ی داریم که آن خدمت کردن بزرگ بر

شواری زیاد خود را به این مرکز م سیاری از این بیماران با د ستند. ب ست که عزیزترین بندگان خدا ه شری ا صدک های پایین به ق سانند. از  ی ر

ورد بدون همکاری تمام البته این م نیم خدمات ارزنده و با کیفیت به این هموطنان ارائه کنیم.اجتماع هســـتند و چه ســـعادتی بالاتر از اینکه بتوا

  .ارکان بیمارستان مقدور نیست. امیدوارم که در این زمینه بتوانیم موفق عمل کنیم

ستان قطب علمی  ست و افزود: این بیمار صل مهم دان ستان فارابی اعتلای نام فارابی را یک ا ست.  و درمانیرئیس بیمار شور ا شکی ک شم پز چ

شم سور فقید دکتر محمدقلی  ست. از زمان پروف شته ا سال ها پیش وجود دا ستان فارابی از  سیر رو به جلوی بیمار ساتید م س و به یمن وجود ا

کنیم. نه تنها در کشور بلکه در حرکت  برجسته و روسای توانمند این حرکت ادامه داشته و امید دارم که ما نیز بتوانیم با شتاب بیشتر در این مسیر

ــده و مطرح اســت. اما باید تلاش ــناخته ش ــتان فارابی در دنیا ش کنیم تا فارابی بیش از پیش به  منطقه و حتی در مجامع بین المللی. زیرا بیمارس

شاره به خدمت صادقانه در بیمارستان فارابی اظهار .عنوان یک مرکز بین المللی شناخته شود شت: همه واحدها باید به خوبی دا وی همچنین با ا

یمارستان فارابی یک نگاه ویژه داشته بکار کنند تا جهاد خدمت رسانی به صورت روزانه اتفاق بیفتد. از رئیس محترم دانشگاه نیز تقاضا دارم که به 

 .ستیاران باشیمبه ویژه د باشند تا با عنایاتی که دارند هم در راستای رفع مشکلات قدم برداریم و هم قدردان زحمات همکاران
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برجا بوده و خواهد بود. مدیران دکتر خداپرست در پایان صحبت های خود گفت: در درونم نجوایی احساس می کنم. بیمارستان فارابی از دیرباز پا

ــپامی آیند و می روند. پژواک اعمال ما همواره در دنیا باقی خواهد ماند. چه نیکو گفت خرم آن نغمه که مردم ب رند به یاد. به عنوان کوچکترین س

ساتید بزرگی ک شیم و بتوانیم از تجربیات ا شته با ضو خانواده بزرگ فارابی امیدوارم روزهای خوبی پیش رو دا سال ها تجربه مدیریت در این ع ه 

 .بیمارستان را دارند بهره مند شویم

 

 آبان 13 بازدید سرزده معاون وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی از داروخانه

 .آبان به صورت سرزده بازدید کردند 13رئیس سازمان غذا و دارو به همراه معاون غذا و داروی دانشگاه، از داروخانه 

 

ر بهرام دارایی رئیس سازمان دکت ۱400دی  6به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مجموعه داروخانه های دانشگاه، روز دوشنبه 

داروی دانشگاه علوم پزشکی  به همراه دکتر سجاد اسماعیلی مشاور رسانه ریاست سازمان و دکتر منان حاج محمودی معاون غذا وغذا و دارو، 

  .آبان بازدید کردند ۱3تهران، از داروخانه 

مجموعه، بازدید کنندگان را ن در این بازدید دکتر محمدرضا روئینی رئیس مجموعه داروخانه های دانشگاه و تعدادی از معاونان و مدیران ای 

  د.همراهی و در خصوص بخشی از مشکلات موجود در فرآیند توزیع دارو، توضیحاتی ارائه کردن

 

 جلسه آموزشی پرتال و خبرنویسی در روابط عمومی دانشگاه

 تابعه استدر تمامی واحدهای « وب برندینگ»دکتر ترابی: افق مجموعه روابط عمومی در سال آینده عملیاتی شدن 

بط عمومی بازبینی و بازآفرینی از کل فرآیندهای مجموعه روا» جلسه آموزشی پرتال و خبرنویسی روابط عمومی دانشگاه در راستای 

 .تاکید شد« امروز؛ بهتر از دیروز باشیم» برگزار و بر ضرورت اینکه « و نگاه به آینده
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مدیران و همکاران روابط  در سالن حکیم با حضور ۱400دی  6در این جلسه که دوشنبه به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، 

نکه تعدادی از همکاران حوزه های عمومی واحدهای تابعه دانشگاه برگزار شد، دکتر ماشاء اله ترابی مدیر روابط عمومی دانشگاه با اشاره به ای

وابط عمومی در دانشگاه به سمت رانشگاه پیوستند؛ گفت: نیاز به یک بازآموزی داشتیم؛ مختلف در این جلسه به تازگی به مجموعه روابط عمومی د

ای باشیم تا بتوانیم یکپارچه یکپارچه شدن در حال حرکت است و کارهای اداری و پرسنلی آن به زودی انجام می شود، میخواهیم یک مجموعه

 .الله متولد و آن را توسعه دهیماست را ان شاء« ی علمی دانشگاهی سینا که رسانهرسانه»

 تولد رسانه سینا در دانشگاه علوم پزشکی تهران

های دانشگاه باید بتوانیم نمایش و معرفی داشته باشیم. کمک میکند پس ما در تمام ابعاد فعالیت« ای شدن علمرسانه»به « سینا رسانه»وی افزود: 

هایی درحال انعقاد نامهمستند و العالم( تفاهم داشت در حال حاضر با )شبکه دا و سیما خواهیمهای مختلف صهایی را با بخشبه زودی تفاهم نامه 

کند، برای پخش از رسانه ملی باید  دکتر ترابی ادامه داد: نیاز به این است که توان و مهارت همکاران متناسب با رسانه سینا افزایش پیدا .است

 .ت کندتولیدات ما از یک استانداردهایی تبعی

 فعالیت جدی روابط عمومی در شبکه های اجتماعی

د، برای اینکه این امر میسر وی افزود: بزودی در شبکه های مختلف اجتماعی از جمله؛ تیوتر، فیس بوک و آپارات فعالیت جدی ما شروع می شو

زیادی داریم پس نیاز  نجام است فاصلهبزرگ دنیا در حال اهای شود باید سازماندهی جدید داشته باشیم در حال حاضر با آن چیزی که در دانشگاه

 .تافزایش پیدا کند و هم دید جدید نسبت به موضوع پیدا کنیم این مطلب فوق العاده مهم اس« ها و توانمهارت»به این است که همزمان 

 «پویش یک دقیقه با مسئولان»حضور همکاران ستادی در واحدها؛ 

: حضور حضور همکاران ستاد روابط عمومی در واحدها از جمله )مجتمع بیمارستانی امام( خبر داد و گفت ه از اولین مرحلهمدیر روابط عمومی دانشگا

سه پخش شد، موضوعات بررسی میدانی تیم ویژه خبری پویش یک دقیقه با مسئولین از این بیمارستان شروع شد و در جلسه روز گذشته هیات ریی

ه شما باید فیلم پاسخ را برای و خود مجتمع بیمارستانی موارد برای پاسخ گرفتن ارسال شد. روند به این صورت است کو به معاونت های مختلف 

خواهد کمک کند که آن موضوعاتی که در کف دانشگاه ما بفرستید. در راستای پویش های یک دقیقه تمامی واحدها باید فعال باشند، این پویش می

حل جدیدی برای آن پیدا شود و یا دستورالعملی تغییرکند باید سطوح مدیریتی بالای دانشگاه منتقل و اگر نیاز است راهوجود دارد به سادگی به 

 .حمایت ها صورت بگیرد تا معضل یا مشکلی که مطرح شده بتواند برطرف شود

 در واحدهای تابعه« وب برندینگ»عملیاتی شدن 



113 
 

« وب برندینگ»بینی کنیم این است که در سال آینده ان شاالله بحث مجموعه روابط عمومی دانشگاه پیشدکتر ترابی ادامه داد: افقی که ما برای 

ها و مراکز محیطی دانشگاه باید بتوانند ها و دانشکدهها در بیمارستانسایتوب قابل قبولی رسانده باشیم پس همه را توانسته باشیم به یک نقطه

 .ین مسیر وارد شده اندایدا کنند. به طور نمونه؛ دانشکده بهداشت، بیمارستان شریعتی و مرکز قلب در با این فرمت جدید خودشان را پ

 سازماندهی مجدد آرم های واحدها

های علمی و قطب های خدمتی های اجتماعی؛ ادامه داد: در این مدل جدید هم میخواهیم با قاعده و بر اساس قطبوی با اشاره به حضور در شبکه

اریم یک سازماندهی مجدد کنیم. به این صورت نیست که هر مرکزی برای خودش چیزی مستقل داشته باشد حتی در رابطه با آرم ها هم د حرکت

ها تایپوگرافی ما برای آرم های یک سازمان است و اما تعدد آن ضد ارزش است. برنامهارزش وحدت، یکپارچگی و نماینده کنیم. شان آرم؛ نشانهمی

کند که نما و شکلی به آن بدهد و زیباتر کند ای داشته باشد و آرم را حفظ کند در زیر آن تایپوگرافی میخواهد یک چیز ویژههر واحدی میاست 

داتی ی تصریح کرد: باید بتوانیم تولیوگرنه خارج از این اصلا معنی ندارد و برای دانشگاه هم جذاب نیست و نمای خوب بیرونی هم ندارد. دکتر تراب

را متقبل شده اند، اما خطاها  که در مجموعه روابط عمومی داریم را به درستی سازماندهی کنیم که آقای گلپایگانی در این مسیر زحمات زیادی

و بازآفرینی مروز در راستای بازبینی ابیش از انتظار شده در حالی که ما انتظارداریم وقتی به سمت جلو حرکت می کنیم بهتر از دیروز باشیم؛ جلسه 

 .از کل فرآیندهای مجموعه روابط عمومی و یک نگاه به آینده است

 برگزاری مراسم در راستای اهداف و ارزش های دانشگاه

ز ارزش های دانشگاه کم شود. به طور وی گفت: باید بتوانیم مراسم های واحدهای تابعه را مدیریت کنیم و با شکوه و هدفمند برگزار شوند، نباید ا

ا روپوش سفید داشته باشیم و ل؛ جشن روپوش سفید سال گذشته به علت کرونا اصلا برگزار نشده امسال باید جشنی خیلی باشکوه در رابطه بمثا

جموعه ایجاد وفاداری و کمک حتی به عزیزانی که در سال گذشته به آن ها روپوش سفید داده نشده دعوت و به آن ها تقدیم شود این امر در م

 .ه آدم نسبت به سازمانی که در آن است احساس بهتری داشته باشدکند کمی

 در روابط عمومی« نظم»اهمیت فوق العاده 

کنم، نظم فوق العاده مهم است یعنی ما در دکتر ترابی از پویش دعوت به نظم یاد کرد و گفت: به هر تقدیر من خودم را هم دعوت به نظم می

ترین باشیم. در هر واحدی که حضور داریم باید در جلسات پیش از جلسه سعی کنیم حضور داشته ید منظمهای روابط عمومی بافعالیت مجموعه

ه دعوتتان هایی که در سطح واحدها برگزار میشود باید خودتان را مسئول بدانید چه دعوتتان بکند و یا اینکوی خاطر نشان کرد: در مراسم .باشیم

 گیرد شما مسئول هستید و باید بتوانید زودتر در مراسم حضور داشته باشید و موارداه یا واحد دارد صورت مینکنند. هرجا که یک معرفی از دانشگ

 .را بررسی و اگر مشکلی بود برطرف کنید

 روابط عمومی؛ واحدی فوق العاده راهبردی و مهم

یراث صد و می و مهم دانشگاه قرار گرفتیم، وارث یک ارزش و العاده راهبردوقکنم ما در یکی از جاهای فدکتر ترابی متذکر شد: خدا را شکر می

چیزی که در واقع ممکن است اتفاق  هفتاد ساله هستیم و در این مدتی که در این جایگاه قرار داریم باید بتوانیم تمام تلاش خودمان را؛ فوق آن

کنیم اگر در حد وظیفه کارکنیم میشود یک چیز معمولی و ک کاری بیکه در حد وظیفه مان سعی بکنیم بیافتد به سمتش حرکت کنیم نه این

صلا مهم نیست که دیگران ااصولاً در نمایش و معرفی چیز معمولی به چشم نمیاد. باید ارزش کار خودتان را اول برای خودتان مشخص کنید 

برای خودتان در عمق وجودتان در واقع ببینید و بازآفرینی فهمند اگر خودتان تسلط داشته باشید و این ارزش را کنید یا نمییفهمند شما چیکار ممی

ر حد وظیفه بخواهید کار کنید نه دکنید شما پیشتاز خواهید بود و دیگران متوجه میشوند ارزش کاری که شما دارید انجام میدهید چیست؛ اما اگر 

 .ی قابل توجهی خواهد داشتبه چشم خواهدآمد و نه نتیجه

 ملی یحضور جدی در رسانه

هم وی ادامه داد: این که ما از صبح که مراجعه می کنیم به سر کار تا موقعی که توان داریم که کار انجام بدهیم باید ضمن کارکردن اندیشه 

ترین لیداشته باشیم و ببینیم این کارهایی که داریم انجام میدهیم هر روز چه جوری میشود بهتر از دیروز باشد و به چه صورت می شود که ما عا

خودمان برای آن کاری که داریم انجام میدهیم باشیم، این توفیق بزرگی برای هر کسی است که به این حالت برسد. در روابط عمومی  در نسخه
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ج اعلای خودش می خواهیم، افراد سعی کنند عالی ترین خودشان باشند اگر این تلاش در وجودشان شکل بگیرد نتای ما این حالت را در نقطه

ستاد دانشگاه  متعددی را به همراه خواهد داشت که مطمئنم و خیلی امیدوارم که این مسیر هر روز بهتر از دیروز باشد و با تمهیداتی که در حوزه

اه را در های دانشگحوزه خواهیم به سمتی برویم که بتواند روابط عمومی همههای ما از شما بیشتر خواهد شد، میهم در حال انجام است حمایت

 .بیست و چهار ساعته تلویزیونی که ان شاءالله این به زودی میسر خواهد شد امور مهمش حمایت کند و برسیم به برنامه

وزشی و سایرحوزه های مرتبط به دکتر ترابی با اشاره به برنامه های جدید روابط عمومی؛ یادآور شد: لیگ نوآوری با همکاری معاونت محترم آم

دامه مهندس مهدی گلپایگانی ادر  .نشاط و تحرک، مصاحبه با فرزانگان )تک تک اعضای هیات علمی( و ... را در دستور کار داریم منظور ایجاد

شگاه و مطالبی پیرامون آن اشاره سردبیر و رئیس اداره ارتباطات و تبلیغات روابط عمومی، به بیان استانداردهای لازم خروجی خبر در سایت دان

بری، عناصر خبری، سبک خادامه به فرآیند کار خبری و خبرنگاری، تعریف خبر، اصول اصلی خبرنگاری و خبرنویسی، ارزش های  وی در .کرد

سپس مهندس سارا نعیمی .های خبری، مفاهیم اساسی در خبرنویسی، اصول درست نویسی، فیلدهای لازم در نحوه بارگذاری خبر و ... پرداخت

ه کرد و در ادامه به معرفی لکترونیک روابط عمومی، به آینده روابط عمومی در فضای مجازی و ارزش های آن اشاررئیس اداره اطلاع رسانی ا

 .سامانه پرتال جدید دانشگاه، تولید محتوا، معرفی و آشنایی با نرم افزار صوت به متن و ... پرداخت

د: ساختار یکپارچه به معنای مفهومی وب سایت باید رعایت شود، خاطر نشان کر تمام استانداردها در« وب برندینگ» وی در ادامه با بیان اینکه در 

 .ایجاد کنیم و از صورت جزیره ای خارج شویم« تکنولوژی و محتوایی»باید از لحاظ 

 

آوری بازدید معاون تحقیقات و فناوری وزارت بهداشت و رئیس دانشگاه از مرکز رشد واحدهای فن

 های داروییفرآورده
یونس پناهی، معاون تحقیقات و فناوری وزارت بهداشت درمان و آموزش پزشکی با همراهی دکتر حسین قناعتی، رئیس  دکتر

های دارویی دانشگاه علوم پزشکی آوری فرآوردهدانشگاه علوم پزشکی تهران و دکتر حمید خویی، رئیس مرکز رشد واحدهای فن

های های دارویی دانشگاه، از شرکتآوری فرآوردهمرکز رشد واحدهای فن با حضور در 1400تهران، روز چهارشنبه هشتم دی 

 .ها قرار گرفتهای این شرکتاین مرکز بازدید کرد و در جریان دستاوردها و چالش بنیان مستقر دردانش

رئیس دانشگاه . بنیان این حوزه استهای دانشی شرکتاعتماد آنان به داروهای ایرانی، یک امتیاز ویژه برا زبان منطقه ودکتر قناعتی: ظرفیت کشورهای فارسی

های دارویی دانشگاه علوم پزشکی تهران، بر اهتمام آوری فرآوردهدر بازدید مشترک با معاون تحقیقات و فناوری وزارت بهداشت از مرکز رشد واحدهای فن

 .بنیان تأکید کردهای دانشمدیریت دانشگاه برای حل مشکلات شرکت

 



115 
 

درمان و آموزش پزشکی با  رش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر یونس پناهی، معاون تحقیقات و فناوری وزارت بهداشتبه گزا

های دارویی آوری فرآوردههمراهی دکتر حسین قناعتی، رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران و دکتر حمید خویی، رئیس مرکز رشد واحدهای فن

های های دارویی دانشگاه، از شرکتآوری فرآوردهبا حضور در مرکز رشد واحدهای فن ۱400ی تهران، روز چهارشنبه هشتم دی دانشگاه علوم پزشک

 .ها قرار گرفتهای این شرکتبنیان مستقر در این مرکز بازدید و در جریان دستاوردها و چالشدانش

بنیان های دانشهای شرکتالشچمی دانشگاه ضمن تأکید بر تلاش دانشگاه برای حل در پایان این بازدید، دکتر قناعتی در گفتگو با روابط عمو

های دارویی دانشگاه آوری فرآوردههای مستقر در مرکز رشد واحدهای فنحوزه دارو گفت: در بازدیدی که امروز به همراه دکتر پناهی از شرکت

رسد مشکلی که ما ؛ به نظر مییع مرتبط به این حوزه وجود دارد را بررسی کردیمعلوم پزشکی تهران داشتیم مسائل و موانعی که برای رشد صنا

کنیم برای مثال بر اساس اطلاعات منتشرشده، در صنایع پتروشیمی، در کشور داریم این است که از همه ظرفیت و پتانسیل صنایع خود استفاده نمی

 .دها داردکه این مسئله نیاز به یک بازنگری اساسی در رویکردرصد ظرفیت این مراکز در حال تولید هستیم  5ما با حدود 

متری قریب  300بنیان دانشگاه، گفت: در همین مرکز و در یک فضای حدود های دانشوی با تمجید از رشد مناسب محصولات دارویی شرکت

ها اعلام داشت که چنانچه موانع قانونی برطرف رکتطور یکی از ششود؛ همیندرصد داروهای پیشرفته درمان سرطان موردنیاز کشور تولید می 60

 .نیاز کنندای را تولید و کشور را از واردات این محصول بیتواند تا پایان سال پانسمان موردنیاز بیماران پروانهشود می

بنیان دانشگاه گفت: ما یک ظرفیت خوب رئیس دانشگاه با تأکید بر تلاش مدیریت دانشگاه برای مانع زدایی در برابر تولید و توسعه مراکز دانش

رش در زبان کشورهای همسایه داریم که به داروی ایرانی اعتماد دارند و حتی در کشوری مثل لبنان که بازامیلیون نفری از جمعیت فارسی 400

یت را ما در کشورهایی نظیر وضعکنند و مشابه همین های فرانسوی و آمریکایی است؛ شیعیان از داروهای ایرانی استقبال میاختیار شرکت

بنیان های دانشوی با اشاره به اینکه شرکت .بایست از این فرصت استفاده کنیمآذربایجان، تاجیکستان، ترکمنستان، افغانستان و عراق داریم که می

مثال عنوانت این محصولات دارد، بهاند؛ گفت: ارتباطات سیاسی نقش مهمی در صادرادانشگاه برای صادرات محصولات خود اعلام آمادگی کرده

های دارویی برای عقد قرارداد با کشورمان حضور داشتند که این تن از مدیران شرکت ۱50در هیئت همراه آقای اردوغان در سفر به ایران، حدود 

، امور خارجه و سایر نهادهای مرتبطدهد و اعتقاددارم تحقق صادرات با همکاری و یاری وزارت مسئله اهمیت ارتباطات بین بخشی را نشان می

 .تسهیل خواهد شد

بنیان گفت: دوستان اینجا اشاره کردند که گاهی اخذ مجوز از اروپا برایشان های دانشدکتر قناعتی با اشاره به برخی موانع برای توسعه شرکت

رئیس دانشگاه در  .سبت به اصلاح فرآیندها اقدام شودتر نهای مرتبط کشوری است که لازم است هر چه سریعانتر از اخذ مجوز از سازمساده

ظیر مشکل فضای فیزیکی، خاتمه با تأکید بر تلاش دانشگاه برای حل مشکلات این مرکز گفت: در این دیدار، مدیران این مرکز مشکلاتی ن

ترین زمان ممکن کنیم در سریعیردند که تلاش مهای مستقر را مطرح کیاز به تأمین برق بیشتر برای استفاده شرکتکاره مرکز و نساختمان نیمه

 .این مشکلات را برطرف کنیم
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 ملاقات عمومی مسئولان دانشگاه علوم پزشکی تهران با اعضای خانواده بزرگ دانشگاه

در ملاقات عمومی با اعضای خانواده بزرگ  1400دی  8قناعتی، رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران روز چهارشنبه دکتر حسین 

دانشگاه به صورت چهره به چهره در جریان مشکلات و درخواست های مراجعه کنندگان قرار گرفت.در این برنامه که در سالن 

ان، معاون توسعه مدیریت و برنامه ریزی منابع، دکتر مسعود میرمعینی، مدیر مدافعان سلامت برگزار شد، دکتر سید ابوالفضل ذاکری

توسعه سازمان و سرمایه انسانی، دکتر ماشاءاله ترابی، مدیر روابط عمومی دانشگاه، دکتر میرسلامی، مشاور رئیس دانشگاه و مدیر 

رئیس دانشگاه نیز « مشاور و دستیار امور ویژه»لی دفتر بازرسی، ارزیابی عملکرد و پاسخگویی به شکایات دانشگاه و مهدی اعما

 .حضور داشتند
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آمایش  10( سه دانشگاه و جلسه معاونان غذا و دارو منطقه 20کمیسیون مشترک امور داروخانه های )ماده 

 کشوری

( سه دانشگاه علوم پزشکی 20)ماده معاونت غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی تهران، جلسه کمیسیون مشترک امور داروخانه های 

آمایش کشوری را با موضوع ایجاد وحدت رویه در اجرای آیین نامه و ضوابط  10استان تهران و جلسه معاونان غذا و دارو منطقه 

 .تاسیس، ارائه خدمات و اداره داروخانه ها، برگزار کرد

 

 دانشگاه دارو و غذا معاون محمودی حاجی منان دکتر  و دارو، این جلسه با حضور به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت غذا

زاده معاون غذا و دارو دانشگاه علوم  سلام جمشید دکتر ایران، پزشکی علوم دانشگاه دارو و غذا معاون ولایی مهران دکتر تهران، پزشکی علوم

سه دانشگاه علوم پزشکی تهران، ایران و شهید بهشتی و رئیس، نایب رئیس و دبیر  ۲0پزشکی شهید بهشتی، مدیران دارو، اعضای کمیسیون ماده 

 .برگزار شد ۱400دی  7انجمن داروسازان تهران در محل سالن مدافعین، طبقه هشتم سازمان مرکزی دانشگاه روز سه شنبه 

رویه و یکسازی سازی سه دانشگاه در اجرای در این نشست دکتر حاجی محمودی ضمن خیرمقدم به حاضرین توضیحاتی در خصوص وحدت 

 .آیین نامه و ضوابط تاسیس و ارائه خدمات داروخانه ها و بررسی چالش های موجود ارائه داد
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دمات دارویی، نحوه کار در این خصوص موضوعاتی از جمله صدور موافقت اصولی توسط کمیسیون های قانونی امور داروخانه ها، سطح بندی خ

 .ررسی قرار گرفتندبمورد نقد و  واحدی به عنوان قائم مقام مسئول فنی، ایجاد اتاق مشاوره دارویی برای داروخانه های منتخب، ۱80دانشجویان 

هران بررسی و مقرر شد همچنین موضوع تفویض اختیار کارشناسی ها و تکمیل برخی مدارک جهت طرح در کمیسیون ها به انجمن داروسازان ت

 .اروسازان تهران جلساتی در این خصوص با مدیران دارو سه دانشگاه برگزار شودبا هماهنگی انجمن د

 

 ملاقات عمومی رئیس دانشگاه با کارکنان

 کندها زنده میدکتر قناعتی: نشست صمیمی با کارکنان نور امید را در آن

 .ها به دانشگاه دانستآنیشتر بهای کارکنان را سبب تعلق خاطر رئیس دانشگاه، دیدار حضوری و شنیدن درد و دل

 

در  ۱400دی  8هارشنبه چبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر حسین قناعتی، رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران روز 

های و درخواستصورت چهره به چهره در جریان مشکلات ملاقات عمومی با اعضای خانواده بزرگ دانشگاه در محل دفتر ریاست ستاد مرکزی به

ریزی عه مدیریت و برنامهکنندگان قرار گرفت. در این برنامه که در سالن مدافعان سلامت برگزار شد، دکتر سید ابوالفضل ذاکریان، معاون توسمراجعه

اه، دکتر میر سلامی، مشاور ی دانشگمنابع، دکتر مسعود میرمعینی، مدیر توسعه سازمان و سرمایه انسانی، دکتر ماشاءاله ترابی، مدیر روابط عموم

رئیس دانشگاه « دستیار امور ویژه مشاور و»رئیس دانشگاه و مدیر دفتر بازرسی، ارزیابی عملکرد و پاسخگویی به شکایات دانشگاه و مهدی اعمالی 

 .نیز حضور داشتند

فراد در بدنه دانشگاه بدانند که مروز این بود که ارئیس دانشگاه در گفت و گو با خبرنگار روابط عمومی دانشگاه گفت: هدف از ملاقات عمومی ا

ها تفاوتی ندارند، این حس باعث تعلق خاطر بیشتر کارکنان به مسئولان دانشگاه از جنس خودشان و مانند اعضای یک خانواده هستند و با آن

 .شودمی آنها  دانشگاه، ایجاد صمیمیت و تقویت روحیه

ها را تا ها باز کرد متأثر شدم، اما برخی از مسائل آنای از کار آنتوان گرهبعضی مشکلات همکاران و اینکه نمیرئیس دانشگاه افزود: از شنیدن 

کنان عمق مسائل و مشکلات وی تصریح کرد: دیدارهای حضوری بین مسئولان و کار .جایی که در حد توانمان و اجازه قانونی بود، کمک کردیم

ربط و وجود قوانین های ذیسازد که اگر هوشیارانه با این موضوع برخورد شود در تعامل با نهادها و دستگاهن میها را در سطح دانشگاه روشآن

 .توان در آینده درصدد رفع این مشکلات برآمدبین بخشی می
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 پرونده 75تشخیص امور پزشکی دانشگاه با بررسی  20برگزاری جلسه کمیسیون ماده 

ار پرونده و با حضور دکتر سعید ناطقی معاون درمان برگز 75یص امور پزشکی دانشگاه با بررسی تشخ 20جلسه کمیسیون ماده 

 .شد

 

اونت با حضور دکتر سعید تشخیص امور پزشکی این مع ۲0به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت درمان، کمیسیون ماده 

اعتباربخشی، معصومه زاهدی  ناطقی معاون درمان، دکتر محمدرضا جعفری مدیر نظارت و اعتباربخشی، دکتر شیوا خوشنویس معاون مدیر نظارت و

 .برگزار شد ۱400دی  8ها و سایر اعضای کمیسیون چهارشنبه مطلق رئیس اداره صدور پروانه

برداری، تغییر مسئول فنی، موافقت اصولی، تمدید موافقت اصولی، های بهرهپرونده در خصوص درخواست متقاضیان صدور پروانه 75این جلسه  در

نه صدور پروانه به اطلاع نتایج این جلسه از طریق ساما .گیری صورت گرفتتصمیم و مطرح …تغییر نشانی موسسه، افزایش بخش و تجهیزات و

 .خواهد رسید متقاضیان

 

 1400ها و دستاوردهای جهاد دانشگاهی بازدید رئیس دانشگاه از نمایشگاه توانمندی

 کنیمدکتر قناعتی: از همکاری مشترک دانشگاه علوم پزشکی تهران و جهاد دانشگاهی استقبال می

ی گفت: دانشگاه علوم پزشکی د دانشگاهها و دستاوردهای جهارئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران در بازدید از نمایشگاه توانمندی

افزایی بیشتر در زمینه پژوهش و محصول اعلام و از تهران آمادگی خود را برای همکاری مشترک با جهاد دانشگاهی به منظور هم

 .کندها استقبال میتوسعه این همکاری
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وگو با ایسنا تأکید کرد: جهاد دانشگاهی در بازدید از نمایشگاه در گفتبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر قناعتی، ضمن 

 اختراعات این دنیا در بار اولین برای و دارد us patent هم در صنایع پزشکی و کارهایی که سازی و نوآوری زحمات زیادیزمینه گسترش، بومی

ایه و دارویی، درمان زخم، پ(، مطالعات حیوانی chemotherapy)انیدرمشیمی داروهای زمینه در طورهمین و است کشیده است، شده انجام

نعت نفت، صنایع نظامی و کارهای خوب و قابل توجهی داشته است. این نمایشگاه به لحاظ علمی در سطح بالایی بود. در حوزه ارتباط با ص

توانیم ریزی کنیم، میرستی برنامهنده این است که اگر به ددههمچنین در زمینه فرهنگی نیز شاهد کارهای خوب و منحصربه فردی بودیم که نشان

 موفق عمل کنیم.

 سازی و برندینگلزوم توجه ویژه به تجاری

کنیم، ولی در اندازی)و شروع کار( خیلی خوب عمل میام این است که در زمینه راهدکتر قناعتی افزود: نقطه ضعفی را که در همه جا مشاهده کرده

و مسئولان اجرایی کشور در  زی و برندینگ باید بیشتر کار کنیم و این موضوع نیازمند این است که مسئولان جهاد دانشگاهیزمینه تجاری سا

های مشابه خارجی است و اگر سازی محصولات کار کنند. قیمت محصولات تولیدی)داخل( یک سوم تا یک چهارم نمونهزمینه برندینگ و تجاری

 های زیادی در انتظارمان است.فق عمل کنیم، موفقیتبتوانیم در این زمینه مو

آیند و روندهای نوان عدالت میعرئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران تصریح کرد: نکته دیگری که باید به آن اشاره کنم این است که کسانی که به 

روند؛ به )نیروهای متخصص کشور( به خارج از کشور میق مکفی پرداخت نکنیم، کنند، توجه کنند که وقتی حقواجرایی کشور را مخدوش می

ها شود. الان در حوزه پزشکی در دانشگاههای بالا در ماه به سرعت جذب کشورهای همسایه میعنوان مثال یک مهندس صنعت نفت با حقوق

ی از مسائل دیگر، بهترین اساتید ما کارانه و خیلاند و بحث مالیات و پلکانی کردن ههایی که گذاشتنیز با این مشکل مواجه هستیم؛ با این سقف

 واهیم شد.اند یا در فکر رفتن هستند و قطعاً)با ادامه این روند و حل نکردن مشکل(، به زودی با خلأ نیروی انسانی مواجه خبعضاً رفته

یست. عدالت به این معناست نبه معنای تساوی دانند؛ درحالیکه عدالت را با تساوی یکسان و مساوی می ها مفهوم عدالتوی تأکید کرد: بعضی

ل فعالیت است و قطعاً کاری که هر کسی به میزان هوش، توان و کارایی خودش بتواند از مواهب مادی بهره ببرد. فردی در یک کار ساده مشغو

ها دلار برای کشور درآمدزایی کند، واند میلیونتدهد مورد احترام است، اما کار وی با فردی که کار فکری و ذهنی)سنگینی( دارد و میکه انجام می

در بخش دولتی، باید چند  متفاوت است. ببینید اگر یک بیمار درست درمان نشود، باید به بخش خصوصی مراجعه کند و به جای مختصر پرداخت

کند، باید به این موضوعات ا دستکاری میآید و این موارد رصد میلیون تومان)در بخش خصوصی( هزینه کند. نماینده محترم یا مسئولی که می

 کند.توجه داشته باشد که دارد به مملکت ظلم می
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افزایی بیشتر در منظور هم دکتر قناعتی تصریح کرد: دانشگاه علوم پزشکی تهران آمادگی خود را برای همکاری مشترک با جهاد دانشگاهی به

 کند.ها استقبال میلام و از توسعه این همکاریهای مشترک اعزمینه پژوهش و )تولید( محصول در حوزه

 

توئیت رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران برای تجدید نظر در پلکانی کردن کارانه، مالیات سنگین و سقف 

 حقوق هیئت علمی

استار را خو دکتر حسین قناعتی در پیامی در توئیتر تجدید نظر در پلکانی کردن کارانه، مالیات سنگین و سقف حقوق هیئت علمی

 .شد

 

 :به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در متن این توئیت آمده است

پرداخت در بخش دولتی،  عدالت به معنای تساوی نیست. اگر یک بیمار درست درمان نشود، باید به بخش خصوصی مراجعه کندو به جای مختصر

 .یئت علمی تجدید نظر کنیددر پلکانی کردن کارانه، مالیات سنگین و سقف حقوق ه .نه کندباید چند صد میلیون تومان) در بخش خصوصی( هزی

 

 بازدید رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران از دانشکده بهداشت

دکتر حسین قناعتی، رئیس دانشگاه با همراهی دکتر سید ابوالفضل ذاکریان، معاون توسعه مدیریت و برنامه ریزی منابع و دکتر 

 .از دانشکده بهداشت بازدید کرد 1400دی  11ماشاءاله ترابی مدیر روابط عمومی دانشگاه روز شنبه 



122 
 

 

 دکتر حسین قناعتی: بهداشت کلید عدالت در سلامت است

رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران در نشست صمیمی با اعضای دانشکده بهداشت گفت: به حوزه بهداشت به عنوان اساسی 

ه از دست استراتژیک ترین ماموریت دانشگاه نگریسته می شود زیرا آنچه به دست آورده ایم از بهداشت بوده و آنچ ترین برنامه و

 .داده ایم از بی توجهی به بهداشت بوده است

 

ابوالفضل ذاکریان، ه دکتر سید ، دکتر حسین قناعتی رئیس دانشگاه به همرا۱400دی  ۱۱به گزارش روابط عمومی دانشگاه دانشکده بهداشت، شنبه 

بهداشت بازدید و با اعضای هیئت  معاون توسعه مدیریت و برنامه ریزی دانشگاه و دکتر ماشاءالله ترابی مدیر روابط عمومی دانشگاه از دانشکده

لن اجتماعات با اعضا هیات ضور در سادر این بازدید دکتر قناعتی از یکی از آزمایشگاه های دانشکده بازدید و سپس با ح .علمی دانشکده دیدار کرد

 .علمی دانشکده به گفت و گو و تبادل نظر پرداخت

هداشت نیست و در دانشگاه ما برئیس دانشگاه با اشاره به نقش دانشکده گفت: از دیدگاه بنده در زمینه مدیریت سلامت؛ هیچ چیزی مهم تر از 

ود که در دوره ای در کشور از شبکه های بهداشتی که ثمره تفکر صحیحی بهیچ چیزی مهم تر از دانشکده بهداشت نداریم و جای تاسف است که 

هم است. با توجه به شرایط همه مما انجام شد، چیز زیادی باقی نمانده است. احیا این شبکه ها بسیار مهم است. مدیریت سیستم بهداشتی بسیار 

دوباره احیا کنیم و این وظیفه و  ز درمان مهم تر است و باید این نگاه راگیری کرونا و بررسی آن و واکسیناسیون متوجه می شویم که پیشگیری ا

ن مهم تمام تلاش خود را خواهیم وی گفت: در زمینه پشتیبانی از دانشکده بهداشت برای رسیدن به ای .رسالت در دانشکده بهداشت و دانشگاه است

  .ستاق افتاده حاصل تعامل مناسب با اساتید بوده کرد. تغییرات و جهت گیری هایی که در این مدت در دانشگاه اتفا

ب برسیم و شوق رسیدن به این حد دکتر قناعتی گفت: ما باید بررسی کنیم که در بین کشورها در کدام مرتبه قرار داریم تا بتوانیم به حد مطلو

 .مطلوب را کنترل کنیم تا پیوسته بتوانیم به این مهم دست پیدا کنیم

رساز بوده و لازمه هر کاری شان داد که عدالت در سلامت چقدر مهم است و توجه به سیستم پزشکی به تنهایی نمی تواند کاهمه گیری کرونا ن

سیار زیاد است مثلا تغییرات بتوجه به آینده نگری و چه خواهد شد مهم است. در دنیای امروز تغییرات   .داشتن ابزارهای صحیح آن کار هست

  .به سه بعدی و ... چگونه بر کسب و کارها و آموزش تاثیر می گذارد فضای مجازی از دو بعدی
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 آنچه و شود می نگریسته  نشگاهرئیس دانشگاه بیان داشت: در دانشگاه به بهداشت به عنوان اساسی ترین برنامه و استراتژیک ترین ماموریت دا

 مساله نگاه نداشتن دلیل به الینیب طب اینکه کما. است بوده بهداشت به هیتوج بی از ایم داده دست از آنچه و بوده بهداشت از ایم آورده دست به

  .ری بخواهیم به درمان بپردازیم. ما باید آموزش دهیم که افراد بیمار نشوند نه اینکه بعد از بیمااست هایی چالش دچار محور بهداشت و محور

م سلامت در دست کارکشته ها و اختلال ایجاد کرده و امیدواریم که مدیریت نظادر برنامه ریزی های نظام سلامت عدم توجه به تواترها در آن 

یت شده اند ترسیم کنیم تا تاثیرگذاری مدبران و کسانی که آموزش آن را دیده اند قرار گیرد و نظام مدیریتی دانشگاه را متناسب با مدیرانی که ترب

  .داد وضوعاتی را مطرح کردند و دکتر قناعتی به آن ها پاسخهمچنین چند تن از اساتید م.در این حیطه افزایش بیابد

استراتژیک در دانشکده بهداشت  در پایان دکتر قناعتی گفت: بعد از بیانیه ای که مقام معظم رهبری در زمینه بهداشت فرمودند؛ اینک پشتوانه

نجام می دهیم به عدالت نزدیک دهیم. مهم این است کاری که افراهم شده است و باید همه با هم کمک کنیم تا وظیفه امان را به درستی انجام 

به بهترین جایگاه برسد. بهداشت  برای بشریت وجود ندارد و عدالت کمک می کند که بشر عدالت از تر ارزشمند و  باشد و بنظرم هیچ چیزی بالاتر

ه آن می تواند اثرگذاری خوبی مدیریت نظام سلامت و توجه ب  .کلید عدالت در سلامت است و من هم سربازی در کنار شما برای اجرای آن هستم

 .داشته باشد و ان شاءالله با همکاری بتوانیم محورهای مهم را تعیین و اجرایی کنیم

ویان، د گروه های آموزشی، دانشجدر ابتدای این جلسه دکتر کاظم ندافی رئیس دانشکده گزارشی از وضعیت دانشکده؛ تعداد اعضا هیات علمی، تعدا

که آموزش، پژوهش و عمل باید به طرح ها، مقالات منتشر شده و ... ارائه کرد و گفت: در اساسنامه دانشکده چند نکته مهم آورده شده است؛ این

اند در عرصه را تعلیم ببیند تا بتو صورت همزمان باشد و دانشجویی که در دانشکده است باید تحلیلگر بار بیاید و ذهن خلاقی پیدا کند، کار تیمی

ی گفت: دانشکده بهداشت از و .عمل نوآور و موفق باشد و پاسخگویی به نیازهای جامعه جزو ارکان این دانشکده از روز اول تاسیس بوده است

وسسه تحقیقات حیا شده و با عنوان مروز تاسیس در کنارش انستیتو تحقیقات بهداشتی بوده است و امیدواریم که دوباره انستیتو تحقیقات بهداشتی ا

علمی دانشکده در آن ها مشغول به  بهداشتی بتواند فعالیت های خود را ادامه دهد. اکنون تعداد زیادی مراکز تحقیقاتی وجود دارد که اعضا هیات

  .فعالیت هستند که با تجمیع آن ها می توانیم به هماهنگی و افتخار گذشته دست پیدا کنیم

دامه همکاری داشته ایم. ونت بهداشت دانشگاه در دستور کار جدی دانشکده هست و جلسات خوبی را برای ادکتر ندافی گفت: همکاری با معا

گویی اجتماعی در دانشکده همچنین افزایش همکاری اساتید دانشکده با بخش های بیمارستانی چشمگیر است و در نهایت افزایش و ارتقا پاسخ

 .این اهداف بلند دست پیدا کنیممد نظر هست که امیدوارم با همکاری همه به 

 

 برگزاری جلسه تعامل و همکاری دانشگاه علوم پزشکی تهران و اداره کل تعزیرات حکومتی شهر تهران

اونت جلسه تعامل و همکاری معاونت های غذا و دارو، درمان و بهداشت دانشگاه و اداره کل تعزیرات حکومتی شهر تهران در مع

 .غذا و دارو برگزار شد
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ضور دکتر منان حاجی محمودی با ح ۱400دی  5به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت غذا و دارو، این جلسه روز یکشنبه 

رات حکومتی تهران، دکتر معاون غذا و دارو، فرزاد آقایی مدیرکل تعزیرات حکومتی شهر تهران، شهرام سپهرنژاد رئیس مجتمع پزشکی تعزی

داشتی و کارشناسان حقوقی نجاریان مشاور اجرایی، مهندس زینب آقامحسنی مدیر نظارت بر مواد خوراکی، آشامیدنی، آرایشی و بهابوالفضل 

 .معاونت غذا و دارو در محل دفتر معاون غذا و دارو برگزار شد

عاونت های غذا و دارو، متعامل و همکاری در ابتدای جلسه دکتر حاجی محمودی ضمن خیر مقدم به مدعوین گفت: هدف از برگزاری این جلسه 

ای غذا و دارو، درمان و هدر این جلسه مشکلات فی مابین معاونت  .درمان و بهداشت دانشگاه و اداره کل تعزیرات حکومتی شهر تهران است

 .ردندکنوان بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تهران و تعزیرات حکومتی بررسی شد و حاضرین پیشنهاد و راهکارهای خود را ع

 توسط مربوطه مستندات کلیه مامانض به بازدید های گزارش اصول: شد مقرر و پرداخت شده مطرح موارد بندی جمع به دارو و غذا معاون پایان  در

دانشگاهها و  اتمکاتب و ها رشگزا شماره به تعزیرات شعب شود، ارسال حکومتی تعزیرات به دانشگاه بهداشت و درمان ، دارو و غذا های معاونت

 مسئول با ارتباط و مشترک شتگ برای کنند، استناد تعزیرات شعب  معاونت ها در موارد مکاتبات صورت گرفته و استعلام های به عمل آمده توسط

دانشگاه  شتبهدا و درمان دارو، و غذا های معاونت توسط سابقه با و خاص موارد و هدفمند های بازدید منظور به تعزیرات مشترک گشت واحد

 .هماهنگی و اعلام کتبی صورت گیرد

سب مورد اعلام تعرفه های همچنین مصوب شد: کلیه مستندات مربوط به موضوع شکایت مردمی و انجام بازرسی و بررسی آن و اعلام نتیجه و ح

و دارو، درمان و بهداشت  های غذا قانونی، تنظیم گزارش مستند برای ارسال به تعزیرات )در صورت احراز وقوع تخلف یا جرم( توسط معاونت

دامات صورت گرفته درج دانشگاه ارسال شود، مشخصات کامل متهم از جمله آدرس، کد ملی، شماره تماس، مشخصات کامل کالای مکشوفه و اق

 .شود و آراء صادره به دانشگاهها و معاونت ها توسط شعب تعزیرات ارسال شود

 

های خدمات پزشکی نیازمند تعرفه :وگو با سازمان نظام پزشکیگفترئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران در 

 ربط استکار کارشناسی دقیق و نگاه منبسط مسئولان ذی

های خدمات تشخیصی و درمانی برای سال آتی نیازمند کار رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران با تأکید بر این که تعیین تعرفه

های خدمات پزشکی داشته و با کارکارشناسی ربط باید نگاه منبسطی نسبت به تعرفهکارشناسی دقیق است؛ گفت: مسئولان ذی

 .عدد و رقم آن را تعیین کنند



125 
 

 

وگو با خبرنگار روابط عمومی سازمان نظام پزشکی با اشاره به به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر حسین قناعتی در گفت

موجب و موجِد فساد هست یعنی  تشخیصی و درمانی در بخش خصوصی خوب دیده نشده است؛ اظهار کرد: این امرهای خدمات این که تعرفه

های مطب، اعمال جراحی تواند درآمد خود را در حد مطلوب برای پرداخت مالیاتهای غیرواقعی نمیکند با این تعرفهزمانی که پزشک مشاهده می

شود اما در حیطه ناسب تعیین میوی افزود: تعرفه تمام اصناف مت یر به روش های غیرمتعارف روی می آورد.و پروسیجر ها و ... نگه دارد؛ ناگز

 آی آر ما انجام تعرفه که این بیان با وی ها تغییری نداشته و این مهم نیازمند کار کارشناسی دقیق است.پزشکی سالیان متمادی است که تعرفه

برابر شده  30هزارتومان بوده تقریبا  هزارتومان در نظر گرفته شده بود؛ ادامه داد: دلاری که 40تا  35مبلغی بین د، بو هزارتومان دلار که زمانی

ر کمتر است و تعرفه سونوگرافی نیز براب 5هزار می رسید که  ۲00است اما تعرفه انجام ام آر آی در رشته رادیولوژی اکنون باید به یک میلیون و 

 وضع مشابهی دارد.

ها باید با کارکارشناسی دقیق و علمی در رشته های مختلف از جمله ئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران با تأکید براین که عدد و رقم تعرفهر

شودزیرا با این دیدی تاسیس نمیرادیولوژی تعیین شود؛ تصریح کرد: اگر به این شکل پیش برویم، مراکز رادیولوژی سرپا نخواهند بود و مرکز ج

 اع دیگر کسی تمایل به سرمایه گذاری در بخش خصوصی ندارد.اوض

طور های تحت پوشش دانشگاه علوم پزشکی تهران ضرر ده هستند؛ بههای دولتی هم تمام بیمارستاندکتر قناعتی خاطرنشان کرد: در زمینه تعرفه

کند و یا از صورت سوبسید از سوی دولت کمک دریافت میبهن عقب هست و میلیارد توما 50طور متوسط هرسال مثال بیمارستان شریعتی به

شود تا دانشگاه از توسعه مر سبب میکند که این اصورت روتین استفاده میای که باید برای مصارف پیشرفت و توسعه دانشگاه هزینه شود بهبودجه

های خدمات تشخیصی و درمانی در هر دو بخش دولتی و تعرفهتعیین  ربط باید نگاه منبسطی نسبت بهوی یادآور شد: مسئولان ذی عقب بماند.

 ها اقدام کنند.خصوصی داشته و با کار کارشناسی و علمی دقیق نسبت به تعیین تعرفه

 

انتصاب دکتر امیرحسین تکیان به سمت مشاور رئیس دانشگاه در امور سیاستگذاری دانشگاه علوم پزشکی 

 تهران

ه علوم پزشکی تهران در حکمی دکتر امیرحسین تکیان را به سمت مشاور خود در امور دکتر حسین قناعتی رئیس دانشگا

 .سیاستگذاری دانشگاه منصوب کرد
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 به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، متن حکم به شرح زیر است:

 جناب آقای دکتر امیرحسین تکیان

 استاد محترم دانشکاه

 با سلام و احترام

 تاز در کشور است، برای اعضای اداء دین به سازمانی مانند دانشگاه علوم پزشکی تهران که با سابقه طولانی و درخشان خود دارای جایگاهی مم

 بسیار باشد. تواند منشأ برکاتهیأت علمی دانشگاه ما نعمتی بزرگ و فرصتی مغتنم است و می

مشاور اینجانب در امور  ه به عنواناجـرایی و با توجه به ابعاد شخـصیتی جنابعالی، بدین وسیل نظر به تعهد، سوابق ارزشـمند علـمی، تجـربیات 

 .نمائید وظیفه انجام خود مدیریتی ارزنده و بالا تجارب بر تکیه با تا شوید می منصوب سیاستگذاری دانشگاه

 .باشید موفق محوله، امور انجام در )ع(عصرتعالی و عنایات حضرت ولیاه باریدرگ از استعانت با امیدوارم

 دکتر حسین قناعتی

 رئیس دانشگاه

 

برای سلامت جهانی « هم بنیانگذار شورای عالی بنیاد ویرشو»انتخاب دکتر امیر حسین تکیان به عنوان عضو 

 در کنار بزرگان سلامت جهان

اد ویرشو ان عضو هم بنیانگذار شورای عالی بنیدکتر امیر حسین تکیان استاد دانشکده بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تهران به عنو

 .برای سلامت جهانی در کنار بزرگان سلامت جهان انتخاب شد
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 گروه مدیر و استاد لملل،ا بین معاون تکیان امیرحسین دکتر انتخاب بهداشت،  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده

 انتخاب جهان سلامت بزرگان رکنا در جهانی سلامت برای ویرشو بنیاد عالی شورای بنیانگذار هم عضو عنوان به بهداشت؛ دانشکده جهانی سلامت

 .شد

 که آلمانی شناسی آسیب آوازهپر پزشک ویرشو، سالانه جایزه جهان، سلامت بهبود راستای در متنوع های فعالیت  قرار است این بنیاد در کنار

 .کند اعطا جهانی سلامت در برجسته خدمات با شده شناخته فرد یا سازمان به ،۲0۲۲ اکتبر از سال هر را بود تولدش سالروز دویستمین امسال

 .توضیح اینکه با توجه به میزان و جایگاه این جایزه، به بیانی آن را می توان نوبل سلامت جهانی دانست

 

 فرمانده کل سپاه پاسداران: همه ما در کنار وزارت بهداشت هستیم

تواند جامعه را به فرمانده کل سپاه پاسداران با اشاره به تاکید و باور وزیر بهداشت بر موضوع خودباوری گفت: این شخصیت می

 .ارتفاع شایسته و منزلتی که شایسته است، برساند

 

به گزارش وبدا، سردار سرلشکر پاسدار حسین سلامی فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی با اشاره به اظهارات وزیر بهداشت درخصوص 

 ضرورت توجه به ظرفیت های داخلی، بهره مندی از قدرت مردم در پیشبرد اهداف مورد نظر، استفاده از هوش و توان علمی ایرانیان در راستای



128 
 

اهداف نظام جمهوری اسلامی ایران، گفت: حظ و لذت شیرین و دل انگیزی از فرمایشات جناب آقای دکتر عین اللهی وزیر محترم بهداشت  پیشبرد

وی ادامه داد: بدون تعارف عرض کنم وقتی مسئولی در این نظام و در این موقعیت که نبرد برای از بین بردن اعتماد به نفس فعلی و القاء .بردم

های مختلف بدانیم، های درونی خود کم اعتماد شویم و همچنان جهان غرب را صاحب برتری در عرصهتگی است تا ما به ظرفیت و استعدادخودباخ

های بلندی برای جهش بزرگ در ذهن خود دارد، سبب خشنودی های درونی جامعه باور دارد و افقگوید و به استعدادبا اعتماد به نفس سخن می

 .تواند جامعه را به ارتفاع شایسته و منزلتی که شایسته است، برساندخصیت میاست. این ش

ای این هدف مقدس که کاهش سردار سلامی خطاب به دکتر عین اللهی عنوان کرد: ما در خدمت شما هستیم آقای وزیر؛ همه در سپاه و بسیج بر

پیامدهای معیشتی ناشی از این بیماری است در کنار وزارت بهداشت  هشهای ناشی از کرونا و ان شاءالله حتی کاآلام مردم جامعه و مصیبت

 .هستیم

 

 تحت پوشش مرکز بهداشت جنوب تهران 11افتتاح مرکز کاهش آسیب گذری بهروزان در منطقه 

ز مرکز کاهش آسیب گذری بهروزان با حضور مدیر گروه سلامت روان معاونت بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تهران و رئیس مرک

 .بهداشت جنوب تهران افتتاح شد

 

با حضور دکتر عباس  ۱400دی  ۱3به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مرکز بهداشت جنوب تهران، این مراسم روز دوشنبه 

عتیاد و کاهش آسیب معاونت مزینانی، مدیر گروه سلامت روان معاونت بهداشت و معصومه سادات موسوی، کارشناس مسئول برنامه پیشگیری از ا

و اعتیاد  وانی، اجتماعیربهداشت دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر محمدرضا سلمانی، رئیس و زهرا مرتضوی، کارشناس مسئول واحد سلامت 

 .برگزار شد ۱۱مرکز بهداشت جنوب تهران و سکینه بدرلو، معاون اجتماعی و جمعی از مسئولان شهرداری منطقه 

خدمت  ۱۱مرکز کاهش آسیب تحت پوشش مرکز بهداشت جنوب تهران اشاره کرد و گفت: در این مرکز حدود  7دکتر مزینانی در این افتتاحیه به 

شود که شامل سرنگ و سوزن است و برای کسانیکه هنوز در مصرف مواد تزریقی هستند و جهانی بهداشت ارائه میبر اساس شیوه نامه سازمان 

کند تا بتوانند تزریق خود را کنار دومین مورد برنامه متادون تراپی است و پزشک مرکز برای افرادی که با ما همکاری کنند متادون تجویز می

تری است و بتوانیم شیوع اچ ای وی و هپاتیت را در این آورند که درمان ایمنرا کنترل کنیم و به درمان خوراکی رویبگذارند تا بتوانیم این افراد 

شود و در صورت مثبت بودن نتیجه تست به مراکز مشاوره بیماری افراد کنترل کنیم همچنین برنامه تست اچ ای وی برای این افراد انجام می

وی در ادامه به بحث آموزش جنسی و واکسیناسیون .گیرندشوند و درمان میبهداشت جنوب تهران ارجاع داده می های رفتاری تحت پوشش مرکز
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هایی است که در سطح کشور در سال است که دانشگاه علوم پزشکی تهران از محدود دانشگاه 5در این مراکز اشاره کرد و افزود: حدود  B هپاتیت

 .شوددر این مرکز برای مددجویان انجام می A و C حتی درمان هپاتیتاین زمینه کاملاً فعال بوده و 

تمامی بحث مدیریتی، ما به دکتر سلمانی هم گفت: برپایی این کانکس یک کار جمعی است تا بتوانیم به این افراد در جامعه کمک کنیم و در

صورت پاتیت، کزار، آنفولانزا را بهکجا مستقر هستند، واکسیناسیون ه اطلاعات شخصی این افراد دسترسی داریم که به چه نوع موادی اعتیاد دارند،

توانند شود و مراجعان این مرکز میکنند یک وعده غذایی ناهار و میان وعده داده میاند و کسانیکه به این مراکز مراجعه میرایگان انجام داده

فراد کنترل کنیم و در صورت مثبت بودن ر ادامه افزود: ما توانستیم سل را در این اوی د.روزانه استحمام داشته باشند و در این مرکز استراحت کنند

گیرند. در بحث پیشگیری از کووید هم بین شوند و تا بهبودی کامل تحت درمان قرار میبیماری اچ آی وی و سل به مراکز درمانی ارجاع داده می

 .شودم رهگیری بیماری و غربالگری انجام میاین مسئله ه شود و درهای ضدعفونی توزیع میمراجعان ماسک و محلول

ه کرد و گفت: این مسائل خیلی رئیس مرکز بهداشت جنوب تهران بر اطمینان مصرف روزانه متادون و ارائه خدمات روانشناسی در این افراد اشار

 .های روزانه خود را انجام دهندبتواند کار کنند و فعالیتت تا مددجو شود، متادون روش خوبی اسمهم است و در این مراکز ما با دقت انجام می

راکز کاهش آسیب گذری را زهرا مرتضوی، کارشناس مسئول واحد سلامت روانی، اجتماعی و اعتیاد مرکز بهداشت جنوب تهران هدف از ایجاد م

گونه بیماری رابین ود: در این منطقه توانستیم اینافز وهای عفونی عنوان کرد کاهش آسیب و شیوع هپاتیت، اچ آی وی، بیماری سل و بیماری

کنند و در صورت این مرکز استفاده می پرونده فعال در این مرکز اشاره کرد که روزانه از خدمات ۲40وی در ادامه به .این افراد کاملاً کنترل کنیم

 .کنندافت میمات درمانی را دریدهیم و خدداشتن مشکلات جسمانی ما این افراد را به پزشکان بدون مرز ارجاع می

درمانی با های گروهصورت هفتگی کلاسمرتضوی در پایان به فعالیت پزشک، روانشناس پرستار در این مراکز اشاره کرد و گفت: در این مرکز به

 .شودموضوعات مختلف برگزار می

 

 1400پیمایش ملی عوامل خطر بیماری های غیرواگیر در سال 

رمان و آموزش با حضور مدیران و استادان وزارت بهداشت، د (STEPs) های غیر واگیرعوامل خطر بیماری نشست پیمایش ملی

 .پزشکی و موسسه ملی تحقیقات سلامت برگزار شد
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طر گذاری ارائه نتایج پیمایش ملی عوامل خبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران موسسه ملی تحقیقات سلامت، نشست سیاست

ت وزارت های غیر واگیر در محل موسسه ملی تحقیقات سلامت و همزمان از طریق آنلاین با حضور دکتر کمال حیدری معاون بهداشو بیماری

 غیر هایبیماری رکلمدی استوار، افشین دکتر سلامت، تحقیقات ملی موسسه رئیس ساری اکبری علی دکتر پزشکی، آموزش بهداشت درمان و

 .شد برگزار هادانشگاه و ستاد سطوح در اجرا همکاران از جمعی و بهداشت وزارت واگیر

های ملی در تولید شواهد علمی ست دکتر اکبری ساری رئیس موسسه ملی تحقیقات سلامت، ضمن تبیین نقش پیمایشنش این ابتدای در

وار، مدیرکل در ادامه دکتر است سسه در این حوزه ارائه کرد.گذاران حوزه سلامت، گزارشی را از رویکردها و عملکرد مواعتماد برای سیاستقابل

گزارش فرآیندهای اجرایی  ای این حوزه را ارائه کرد.ها و رویکردههای غیر واگیر معاونت بهداشت وزارت بهداشت، سیاستمرکز مدیریت بیماری

های مطالعه، تیتر بحث بعدی اجرا در پاندمی کووید و نوآوری های حینهای علمی و اجرایی، چالشنامهمطالعه مشتمل بر تاریخچه، تدوین شیوه

 بود که دکتر جلالی نیا، مدیر اجرایی مطالعه ارائه کرد.

نظر گذاشت. در این بخش از نشست علاوه بر های مطالعه مبحث مهمی بود که دکتر فرزادفر، مجری مطالعه، به بحث و تبادلارائه نتایج و یافته

 های اجرا شده و نیز پیشنهاد راهکارها و مداخلات مؤثر قرار گرفت.ها، تأکید بر ارزیابی نتایج مداخلات و برنامهتهارائه نتایج و یاف

های بیوشیمیایی، عوامل خطر رفتاری )تحلیل وضعیت تغذیه، فعالیت محورهای بحث بر ارائه و تحلیل عوامل خطر متابولیک، تحلیل نتایج آزمایش

دکتر حیدری نیز، ضمن اشاره به اهمیت کاربرد نتایج  ی پرخطر متمرکز بود.های شایع و رفتارهاو حوادث، غربالگری سرطان فیزیکی و ...( سوانح

 های پیش رو در این حوزه اشاره کرد.ت، به بیان سیاستی و برنامههای حوزه سلامگذاریمطالعات قابل استناد در سیاست

شده در این حوزه پرداخت و به اهمیت تعامل کارآمد در های آموختهن و تشریح فرایندهای نظارت و درسدکتر خلیلی، ناظر مطالعه، نیز به تبیی

های علمی و اجرایی پیمایش کنندگان به بیان نقطه نظرات خود در حوزهدر ادامه جلسه نیز شرکت طراحی و اجرای مطالعات ملی تأکید کرد.

 پاسخ داده شد. شدهپرداختند و به ابهامات و سؤالات مطرح

 

 وزیر بهداشت اعضای جدید هیئت امنای دانشگاه علوم پزشکی تهران را منصوب کرد

علی اکبری  دکتر بهرام عین اللهی، وزیر بهداشت در حکمی دکتر محمدباقر قالیباف، دکتر علیرضا زاکانی، دکتر رحیم ممبینی، دکتر

هداشتی ی را به عنوان عضو هیئت امنای دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بساری، دکتر محمدعلی محققی و دکتر اکبر فاضل نجف آباد

 .درمانی تهران منصوب کرد
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 :به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در متن این حکم آمده است

 جناب آقای دکتر محمدباقر قالیباف

 جناب آقای دکتر علیرضا زاکانی

 جناب آقای دکتر رحیم ممبینی

 آقای دکتر علی اکبری ساریجناب 

 جناب آقای دکتر محمدعلی محققی

 جناب آقای دکتر اکبر فاضل نجف آبادی

  با سلام

ضویت هیئت ع ن ابلاغ بهقانون تشکیل هیئت های امنای دانشگاه ها و وسسات آموزش عالی و پژوهشی به موجب ای ۱ماده « ج»در اجرای بند

 .شوید می منصوب تی درمانی تهرانامنا دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداش

کلان این وزارت، در جهت  امید است با لطف و عنایت الهی و بهره گیری از ظرفیت استقلال دانشگاه ها و همسو با سیاست ها و راهبردهای

 .موفق و موید باشیدی ارتقای شاخص های علمی دانشگاه و سلامت جامعه به منظور خدمت به ملت شریف ایران و نظام مقدس جمهوری اسلام

 دکتر بهرام عین اللهی

 وزیر بهداشت

 

 نشست رئیس دانشگاه با مسئولان هسته گزینش دانشگاه

 ودشان قرار بگیرنددرستی در جایگاه خدکتر قناعتی: گزینش تخصصی را مدنظر قرار دهید تا افراد به

ه تاکید کرد و گفت: ما باید ب« ظیفه خطیر گزینشبر قداست و و»رئیس دانشگاه در نشست با مسئولان هسته گزینش دانشگاه 

 .دانشگاهی برسیم که تراز انقلاب اسلامی و خط کش آن رفتار، منش و نحوه کارکرد سردار شهید حاج قاسم سلیمانی است

 

« مبنی بر تشکیل گزینشماه سالروز صدور فرمان امام خمینی )ره( دی ۱5زمان با هم»به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، 

در سالن مدافعان سلامت با حضور دکتر سید ابوالفضل  ۱400دی  ۱5نشست صمیمی دکتر قناعتی با مسئولان هسته گزینش دانشگاه چهارشنبه 
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مدیر حراست و دکتر ذاکریان معاون توسعه مدیریت و برنامه ریزی منابع، دکتر مسعود میرمعینی مدیر توسعه سازمان و سرمایه انسانی، رضا مومنی 

 .میرسلامی مدیر دفتر بازرسی و پاسخگویی به شکایات دانشگاه برگزار شد

اسخگویی به شکایات پرئیس دانشگاه ضمن تسلیت شهادت حضرت زهرا )س( و سردار سلیمانی، گفت: هسته گزینش، حراست و دفتر بازرسی و 

  .انشگاه اثرگذار باشددتواند در رشد و توسعه العاده مین فوقاز واحدهای مدیریتی بسیار مهم دانشگاه هستند که عملکردشا

« عدالت»ا هنوز در زمینه م« فرمایش مقام معظم رهبری»دکتر قناعتی تصریح کرد: بعد از گذشت چهل و دو سال از انقلاب اسلامی و بر حسب 

اند و سلطه افرادی در قدرت که مسیر انقلاب اسلامی را اشتباه گرفتهها و انحرافات خواهیو اجرای آن مسائل و مشکلاتی داریم زیرا به دلیل زیاده

   .اشته استاند و هستند بعضاً این موارد اثر گذو مغرضانه وارد کار شده

ید به توانیم اهداف کلان کشور و دانشگاه را هم احیا کنیم. ما بارئیس دانشگاه ادامه داد: با هماهنگی واحدهای مدیریتی که عنوان کردم می

یمانی است و باید منش این دانشگاهی برسیم که تراز انقلاب اسلامی است و خط کش آن رفتار، منش و نحوه کارکرد سردار شهید حاج قاسم سل

    .هایمان قرار دهیممرد بزرگ را سرلوحه فعالیت

ه باید کرد تا در این بستر کرد: باید دقت کنید که چدکتر قناعتی کار واحد مدیریت هسته گزینش را خیلی ظریف و دقیق دانست و خاطرنشان 

یت کار هسته مرکزی رئیس دانشگاه کیف .است تا افراد بتوانند مسیرشان را پیدا کنند« ارشاد»درستی و به نرمی حرکت کنید؛ کار مهم شما به

شوند که جذب سیستم می ا ان شاءالله افرادیگزینش را هم حائز اهمیت عنوان کرد و گفت: باید گزینش تخصصی را هم مدنظر قرار دهید ت

 .درستی در جایگاه خودشان قرار بگیرندبه

دانند، کنند و مأموریت خود را مهم میای کار نمیدکتر قناعتی در پایان ضمن تشکر ویژه از همکاران هسته مرکزی گزینش دانشگاه که کلیشه

  .قدردانی کرد

یام فاطمیه و شهادت اته گزینش دانشگاه ضمن خیرمقدم خدمت رئیس دانشگاه و همکاران گزینش، در ابتدای جلسه علی روزبهانی مدیر هس

زارش عملکرد این واحد در سال گحضرت فاطمه الزهرا )س( و دومین سالگرد شهادت سردار حاج قاسم سلیمانی را تسلیت گفت و در ادامه به ارائه 

گذار نظام مقدس جمهوری اسلامی ماه سالروز صدور فرمان بنیانزمان با پانزدهم دینکه هممنظور ایوی افزود: این نشست به  .جاری پرداخت

کاران طبق دستور هیئت مرکزی ایران، حضرت امام خمینی )ره( در امر تشکیل نهاد گزینش کشور است، برگزار شد. در این سالروز هرساله با هم

ز عملکرد هسته گزینش در سال جاری را خدمت رئیس ئولان دانشگاه داریم و گزارشی اشویم و یک دیداری با مسهسته گزینش دور هم جمع می

های دولتی را جایگاه حاکمیتی دانست و یادآور شد: ما موظف هستیم به رئیس دانشگاه و وی جایگاه گزینش در دستگاه .دهیمدانشگاه ارائه می

  .های نظارتی بیرون از سازمان پاسخگو باشیمدستگاه

هسته  5۱آمده توسط بازرسان هیئت مرکزی گزینش وزارت بهداشت به )لحاظ عملکردی( بین عملهای بهبه بازرسیهانی تصریح کرد: باتوجهروزب

ست را در پاسخگویی به هسته گزینش دانشگاه علوم پزشکی تهران رتبه نخ»گزینش وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در سراسر کشور، 

وقفه همکاران و اعضای محترم روزی و بیپاس زحمات شبانهکه به« و تبدیل وضعیت ایثارگران به خود اختصاص داده است آزمون استخدامی

رشدی را در این مدیریت شاهد باشیم وی خاطرنشان کرد: با تلاش و کار جهادی همکاران توانستیم روند روبه .گزینش این نشست را تدارک دیدیم

  .های خوبی را به همراه داشته باشیمو به لطف خدا دستاورد

های ستودنی داشتند و زحمات زیادی را متقبل شدند و باوجوداینکه همکاران تلاش ۱9مدیر هسته گزینش دانشگاه تاکید کرد: در دوران کووید 

دلی کمک کرد تا به دستاوردهای خوبی تعدادی از همکاران به ویروس منحوس کرونا هم مبتلا شدند اما از هیچ تلاشی دریغ نکردند. نتایج این هم

توضیح اینکه اعضای هسته گزینش دانشگاه علوم پزشکی تهران در  .های آتی هم بتوانیم این جایگاه را حفظ کنیمبرسیم و امید دارم در سال

  .خاتمه رهنمودها و نظرات خود را در حضور دکتر قناعتی مطرح کردند
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 ی هسته گزینش دانشگاهقدردانی دکتر قناعتی از مدیر و اعضا

 «پاسخگویی به آزمون استخدامی و تبدیل وضعیت ایثارگران»کسب رتبه نخست هسته گزینش دانشگاه علوم پزشکی تهران در 

هسته  51بازرسان هیئت مرکزی گزینش وزارت بهداشت به )لحاظ عملکردی( و با توجه به بازرسی های صورت گرفته در بین 

رتبه نخست را در پاسخگویی به آزمون استخدامی و تبدیل » ان و آموزش پزشکی در سراسر کشور گزینش وزارت بهداشت، درم

 .به هسته گزینش دانشگاه علوم پزشکی تهران اهدا کردند« وضعیت ایثارگران

 

زمان با پانزدهم هم»شگاه که دانبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در نشستی با حضور دکتر قناعتی و مسئولان هسته گزینش 

در سالن « گذار نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران، حضرت امام خمینی )ره( در امر تشکیل نهاد گزینش کشورماه سالروز صدور فرمان بنیاندی

 .مدافعان سلامت دانشگاه برگزار شد، از علی روزبهانی مدیر و اعضای هسته گزینش دانشگاه قدردانی شد

  ح تقدیر به شرح ذیل است؛متن لو

  جناب آقای علی روزبهانی

  مدیر محترم هسته گزینش دانشگاه

  با سلام و احترام 

( می باشد که با فراست و ژرف نهاد انقلابی گزینش از جمله برکات و یادگارهای ارزنده بنیانگذار کبیر انقلاب اسلامی حضرت امام خمینی)ره

ی انسانی صالح و تحقیق عدالت ی تشکیل گردید تا این نهاد در راستای حاکمیت شایسته سالاری، انتخاب نیرواندیشی ایشان در سازمانهای دولت

  .استخدامی، بتواند همچون چشمی بینا و بازوئی توانا یاری رسان مدیریت اجرایی کشور باشد

عهدانه و خالصانه در بررسی لازم می دانم از زحمات متدیماه سالروز صدور فرمان امام خمینی )ره( مبنی بر تشکیل گزینش،  ۱5به مناسبت »

ی، به ویژه در ایام همه شرایط پذیرفته شدگان آزمون استخدامی سال جاری و جذب و تامین نیروی انسانی بخشهای مختلف بهداشتی و درمان

ایتان از درگاه متعال سلامتی، زاری نمایم و بر، سپاسگ«که با روحیه ایثارگری و جهادی شما، نتایج پرباری در پی داشته است ۱9گیری کووید 

 .سربلندی، سعادت و توفیق روزافزون مسئلت کنم
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 آغاز شد (TUMS' TALKS) های پیام دارالفنونتولید اولین سری از مجموعه سخنرانی

دانشگاه؛ تولید اولین  در خصوص رسانه ای شدن علم به عنوان یکی از برنامه های اصلی روابط عمومی ریزی انجام شدهبا برنامه

ــخنرانی ــری از مجموعه س ــارکت معاونت فرهنگی، مدیریت روابط  TUMS' TALKSهای پیام دارالفنونس مومی و مرکز عبا مش

 .، آغاز شد(SDH) تحقیقات عدالت در سلامت با ضبط پنج سخنرانی در حوزه مسائل مرتبط به عوامل اجتماعی موثر بر سلامت

 

زه مسائل مرتبط به عوامل دانشگاه علوم پزشکی تهران مرکز تحقیقات عدالت در سلامت، با ضبط پنج سخنرانی در حو به گزارش روابط عمومی

سلامت ) سخنرانیSDHاجتماعی موثر بر  سری از مجموعه  ( SDH HERC talk( با عنوان )TUMS' TALKSهای پیام دارالفنون )(، اولین 

 آغاز شد. ۱400دی  ۱۲شنبه روز سه

سخنرانیاین مج سخنرانیSDH HERC talkها با عنوان )موعه  سری از مجموع  شگاه TUMS’ TALKSهای پیام دارالفنون )(، اولین  ( دان

ست که باهمت مرکز تحقیقات عدالت در سلامت  ز پژوهشی رسمی در کشور با عنوان عدالت در سلامت و که تنها مرک -علوم پزشکی تهران ا

شبکه مراکزهم ش چنین دبیرخانه  سلامت وزارت بهدا ست تحقیقات عوامل اجتماعی مؤثر بر  شکی ا ر حال گردآوری د -ت، درمان و آموزش پز

 است.

وندان و با هدف توانمندسازی شهر (SDH) وضوعات مرتبط با عوامل اجتماعی مؤثر بر سلامتهایی با محوریت ماین مجموعه شامل سخنرانی

سب برای دان شی منا ستر آموز ستهمچنین ایجاد ب سیا شگران،  ست.حیمندان این حوزه طراگذاران و تمامی علاقهشجویان، پژوه در این  شده ا

سلامت»مرحله عناوین  سمی  ضو هیئت« مخلوط  سط دکتر علی منتظری، ع شگاهی، تو سلامت بهتر»علمی جهاد دان « حکمرانی خوب برای 

سیا سلامت جهانی و  ستاد و رئیس گروه  سین تکیان، ا سط دکتر امیرح شکی تهران و ستتو شگاه علوم پز شت دان شکده بهدا گذاری عمومی دان

یار دانشـکده علوم توسـط دکتر ابوعلی وداد هیر، دانشـ« پزشـکی شـدن و پزشـکی زدایی»معاون پژوهشـی مرکز تحقیقات عدالت در سـلامت، 

شگاه تهران،  سلامت»اجتماعی دان ضو هیئت« سواد و  شاورز محمدی، ع سترن ک سط دکتر ن شکده بهداعلمی دتو شکی ان شگاه علوم پز شت دان

 و ضبط شد. توسط دکتر کاظم ندافی، رئیس دانشکده بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تهران، ارائه« آلودگی هوا»شهید بهشتی و 

 

 الملل دانشگاه برگزار شدنشست تکریم و معارفه روسای پیشین و جدید کالج بین با حضور دکتر آیتی

الملل دانشگاه با حضور الله شعبانی روسای پیشین و جدید کالج بینجعفریان و معارفه دکتر عنایتنشست تکریم دکتر کوروش 

 .وعه برگزار شدالملل دانشگاه و اعضای شورای مدیران این مجممعاون بین
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 لل دانشگاه در آغاز این نشست کهالمالملل، دکتر محمدحسین آیتی، معاون بینبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت بین

های بسیاری به دست های گذشته موفقیتالملل دانشگاه طی سالدر سالن شورای این معاونت برگزار شد، گفت: کالج بین ۱400دی  ۱8شنبه 

این مجموعه، توسعه  تمانوی تصریح کرد: خوشبختانه با خرید ساخ .آورده که نقش دکتر جعفریان در کسب این دستاوردها چشمگیر بوده است

 .ایمها، شاهد تثبیت جایگاه کالج در سطح دانشگاه بودهآموزش زبان انگلیسی و فارسی و دیگر مأموریت

الملل دانشگاه قدردانی کرد و گفت: امیدوارم با حضور دکتر شعبانی در رأس این مجموعه الملل دانشگاه از زحمات رئیس پیشین کالج بینمعاون بین

 .الملل باشیمهای آن دارند، شاهد تداوم رشد و شکوفایی و ورود انرژی جدیدی به کالج بینالملل و مأموریتکافی با حوزه بینکه آشنایی 

ها های علمی دانشگاه با دانشگاهالملل به عنوان مسئول میز همکاریدکتر آیتی همچنین با اشاره به ادامه همکاری دکتر جعفریان با مجموعه بین

 .های منطقه کردستان عراق بسیار برای دانشگاه مهم و استراتژیک استعلمی اقلیم کردستان عراق، بیان داشت: تعامل با دانشگاهو مراکز 

های علوم پزشکی تهران و حلبچه کردستان عراق طی هفته گذشته نیز اشاره کرد و افزود: با نامه همکاری دانشگاهوی همچنین به عقد تفاهم

ها و مراکز علمی کردستان، امیدواریم که دکتر جعفریان با قدرت و درایت هر چه یاست محترم دانشگاه بر اهمیت ارتباط با دانشگاهتوجه به تأکید ر

 .تر پیگیر اهداف دانشگاه در اقلیم باشندتمام

ارکنان ر راستای توانمندسازی اساتید، کالملل نیز گفت: خدا را شاکرم که در این فرصت چهار ساله، دسپس دکتر جعفریان، رئیس پیشین کالج بین

شد که امروز به کلاس در کالج برگزار می 9ینجانب، سالانه اوی ادامه داد: در آغاز دوره مدیریتی  .های ارزشمندی برداشته شدو دانشجویان گام

 .کلاس در سال رسیده است 600

های خارجی کنند، اظهار داشت: ادغام گروه زبانالتدریس با کالج همکاری میاکنون صد استاد زبان به شکل حقدکتر جعفریان با بیان اینکه هم

 .های تعریف شده بسیار کمک کردها و مأموریتالملل اتفاق بزرگی بود که به پیشبرد سیاستدر کالج بین

الملل و بدنه کارشناسی این شی کالج بینهای دکتر شب بیدار، معاون آموزها و همکاریالملل دانشگاه با تشکر از تلاشرئیس پیشین کالج بین

الملل گذاشته شد. ایشان طی مجموعه، افزود: بسیار خرسندم که این مسئولیت برعهده دکتر شعبانی، به عنوان عضوی از مجموعه کالج بین

وی اظهار امیدواری کرد که کالج  .داندانشگاه داشته های آموزشی زبانهای گذشته نقش مهمی در اعتلای کالج به ویژه با بازنگری برنامهسال

 .هایی برای گفتن داشته باشدلکه در سطح خاورمیانه حرففرد خود نه تنها در کشور بهای جدید و منحصربهالملل با برنامهبین
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اهی دکتر جعفریان ها و همردون حمایتبهای این مجموعه الملل دانشگاه نیز گفت: به طور حتم موفقیتدکتر شعبانی، رئیس جدید کالج بین

مند الملل بهرههای ایشان در مسیر پیشرفت کالج بینشاءالله همچنان بتوانیم از تجربیات ارزشمند و راهنماییوی تصریح کرد: ان .شدمحقق نمی

 .شد لل نیز تقدیرالمهای دکتر فرساد نوری زاده، رئیس پیشین شعبه جزیره کیش پردیس بیندر بخش بعدی این نشست همچنین از تلاش .شویم

 

معاون تحقیقات و فناوری وزیر بهداشت در جمع اعضای پژوهشگاه: تولید دانش در کشور باید به سمت 

 .محصول محور بودن و حل مشکلات سلامت جامعه در حرکت باشد

قناعتی، رئیس دکتر یونس پناهی، معاون تحقیقات و فناوری وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با همراهی دکتر حسین 

ئه خدمات دانشگاه علوم پزشکی تهران در جمع اعضای پژوهشگاه علوم غدد و متابولیسم حاضر شد و در جریان روند تولید علم و ارا

 .در پژوهشگاه علوم غدد و متابولیسم دانشگاه علوم پزشکی تهران قرار گرفت

 

برگزار  ۱400دی  ۱5ز چهارشنبه لوم غدد و متابولیسم، در این دیدار که صبح روبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران پژوهشگاه ع

انی گفت: این که ما لذت انجام شد، دکتر یونس پناهی، معاون تحقیقات و فناوری وزیر بهداشت با اشاره به ایام سالگرد شهادت حاج قاسم سلیم

  ایشان در راه خدمت به وطن است.پژوهش در امنیت و آرامش را تجربه می کنیم مدیون رشادت های 

فت: اگر نتوانیم در حوزه پیشگیری گمعاونت تحقیقات و فناوری وزیر بهداشت با بیان اینکه بیماری های غیرواگیر تهدید بزرگ سلامتی بشر هستند، 

وی  خته غیرواگیر هزینه کنیم.فسارگریاین بیماری ها به درستی عمل کنیم می بایست در آینده هزینه های بالایی را برای کنترل بیماری های ا

ه غدد شاهد هستیم و تولیدات با اشاره به اینکه تربیت نیروهای کارآمد در حوزه های مختلف پزشکی همچون ظرفیت علمی که امروز در پژوهشگا

ارنامه موفقی داشته ایم دوم کپژوهشی چشمگیری که خوشبختانه در کشور انجام شده است نشان میدهد که به عنوان دانشگاه های نسل اول و 

است تا کشور را از بیگانگان  اما آن چه که بیش از پیش لازم است کاربست نتایج پژوهش در راستای رفع نیاز های داخلی و ارتقا سلامت مردم

  بی نیاز کند.

.وی است  شده معرفی  سل سومناز دانشگاه  دکتر پناهی ادامه داد: خوشبختانه مشخص است که پژوهشگاه علوم غدد و متابولیسم به عنوان مدلی

دن و شبکه سازی در حرکت افزود: معاونت تحقیقات و فناوری وزارت بهداشت از تولید دانش هایی که به سمت ثروت آفرینی، محصول محور بو

جای کشور با مراکز کمتر برخوردار  در جایباشد استقبال میکند و ابراز امیدواری کرد که تجربه اندوخته پژوهشگاه علوم غدد و متابولیسم بتواند 

 به اشتراک گذاشته شود تا شاهد گسترش مدل هایی از جنس پژوهشگاه غدد باشیم.
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وارض جانبی داروهای موجود را دکتر پناهی با تاکید بر نیاز کشور به سر و سامان دادن وضعیت داروهای موجود، بررسی کارآیی، اثر بخشی و ع

تواند به تغییر در رفتار درمانی، کمک بخودکفایی در تولید دارو اشاره کرد و ابراز امیدواری کرد که هر یک از تولیدات علمی  مهم دانست و به لزوم

 به سیاستگذاری های سلامت و کاهش هزینه های بهداشتی منجر شود.

ی مختلف فعالیت های انجام ز خرسندی از لایه هادر بخش دیگری از این جلسه، دکتر حسین قناعتی رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران با ابرا

  واند.شده در پژوهشگاه علوم غدد و متابولیسم، کاربست نتایج تحقیقات در ارتقا سلامت عمومی مردم را تاثیرگذار خ

باشیم و معضل بزرگ نابرابری ه شاهد دکتر قناعتی افزود: باید به شیوه ای عمل کنیم که با انجام تحقیقات کاربردی بازخورد نتایج آن را در جامع

فت: یکی از وظایف بخش تحقیق وی با تاکید بر اینکه مدل های موفق می بایست معرفی شوند گ در دسترسی به خدمات بهداشتی را از بین ببریم.

 باشیم. راکزو توسعه دانشگاه این است که مدل انجام تحقیقات در مراکز موفق را به دیگران معرفی کند تا شاهد رشد همه م

ژوهش محور در بازارهای محلی و پرئیس دانشگاه، با تاکید براهمیت مساله بازاریابی تصریح کرد: باید ترتیبی اتخاذ شود تا محصولات کاربردی 

را شناسایی تایج پژوهش در عمل نجهانی معرفی شود و یکی از مسئولیت های مراکز تحقیقاتی این است تا راه های اثر گذاری بر جامعه و کاربست 

 و جهت سیاست گذاری در اختیار مراجع قرار دهند.

غییر و تحولات سریع و عظیم در دکتر قناعتی همچنین به موضوع آینده نگری در تحقیقات پزشکی اشاره کرد و افزود: از آنجا که قرن جدید با ت

ولات و برنامه ریزی برای بتوانند ضمن شناسایی این تح عرصه های مختلف مواجه است؛ مراکز تحقیقاتی برای تحقق شایسته اهداف خود باید

در  ده و برای آن آماده گردند.مواجهه با آنها، خود را به دانش و مهارت هایی مجهز کنند که بتوانند تحولات و مسایل آینده را شناسایی کر

در بیمارستان دکتر  ۱37۲را از سال  ین پژوهشگاه فعالیت خودادامه،دکتر باقر لاریجانی رئیس پژوهشگاه علوم غدد و متابولیسم با این مقدمه که ا

حقیقاتی، بیوبانک، سامانه شریعتی آغاز کرد، افزود: این پژوهشگاه با برخورداری از زیرساخت های پژوهشی مانند آزمایشگاه های تخصصی ت

 ۱3ی، علوم جمعیتی و پزشکی ترجمان غدد در قالب ولکولی، علوم بالینم -رجیستری و کلینیک های فوق تخصصی، در چهار حوزه علوم سلولی

 گروه پژوهشی در سطح ملی و بین المللی فعالیت می کند. 6مرکز تحقیقاتی و 

لی اشاره کرد و گفت: به دنبال رئیس پژوهشگاه در ادامه به همکاری های گسترده پژوهشگاه با دانشگاه ها، انجمن ها و جوامع ملی و بین المل

ر سازمان بهداشت جهانی استانداردهای سازمان جهانی بهداشت پژوهشگاه برای چهارمین دوره متوالی به عنوان مرکز همکارعایت ضوابط و 

(WHO( در منطقه مدیترانه شرقی )EMRO.انتخاب شده است )  ر استناد در نشریات معتبر هزار با 80مقاله با بیش از  4۲00وی انتشار بیش از

 پژوهشگاه  شاخص های فعالیت زا  یک ایران در حوزه تولیدات علمی مرتبط با غدد درون ریز در منطقه خاورمیانه راملی و بین المللی و رتبه 

 دانشگاه سطح در  علمی کاری در قالب شبکه ای از اعضای هیاتهم با اما  علمی هیات اعضای محدود تعداد حضور با: افزود و کرد توصیف

 .دهد گسترش را خود های فعالیت است توانسته پژوهشگاه این تحقیقاتی مراکز و  ها دانشگاه سایر  و

ندارد و پروتکل های استا طبق و عالمانه صورت به پژوهشگاه بیوبانک در ها نمونه وی با اشاره به این که جمع آوری، ذخیره و بهره گیری از 

رییس پژوهشگاه همچنین  د.بیوبانک تحقیقاتی در کشور توصیف کر منسجم انجام می شود، بیوبانک پژوهشگاه را یک نمونه ملی موفق استقرار

رد که با همکاری این پژوهشگاه کبه بزرگترین مطالعه حوزه استئوپروز در منطقه به عنوان بخشی از پروژه کوهورت سلامت سالمندی بوشهر اشاره 

  به انجام رسیده است.

رد: از آن میان میتوان به انجام دو کر گذاری در این مرکز علمی به انجام رسیده است، تصریح دکتر لاریجانی با بیان این که مطالعات جمعیتی تاثی

 و غیرواگیر بیماریهای با مرتبط  میلیون رکورد داده 588دوره پیمایش عوامل خطر بیماری های غیر واگیر در ایران اشاره کرد که طی آن بیش از 

 اختیار در کشور شهر هر ضعیتو مورد در را دقیقی اطلاعات که کردیم گردآوری دانشگاهی و شهری ،استانی ملی، سطح سه در را آنها خطر عوامل

  .میدهد قرار
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 پژوهشگاه این های عالیتف دیگر از دارویی محصولات تولید در مشارکت و المللی بین و داخلی های پتنت  رئیس پژوهشگاه اظهار داشت: ثبت

  .خواند زندهار پژوهش چرخه تکمیل و بنیان دانش اکوسیستم توسعه در را دهنده شتاب و رشد مرکز ایجاد خصوص همین در و است

غدد، دکترای تخصصی پژوهشی، پزشک پژوهشگر و پسا دکترا و همچنین نیروی فوق تخصص ۱00دکتر لاریجانی ادامه داد: تربیت بیش از 

گاه در حوزه آموزش بوده مشارکت در فعالیت پژوهشی دانشجویان تحصیلات تکمیلی از دانشگاه های مختلف کشور، از جمله فعالیتهای پژوهش

 است.

قی با استفاده از متخصصان و بیماری های متابولیک، پوکی استخوان، غدد و چا ایشان همچنین ایجاد مراکز جامع تخصصی و فوق تخصصی دیابت

مت کشور خواند و افزود : مدل و کارشناسان آموزش دیده را نیز حاصل نگاه پژوهشگاه به ارایه خدمات به روز و مبتنی بر شواهد در حوزه سلا

ی دیگری از این دیدار، در بخش ها نیز در این زمینه انجام شده است. کلینیک های دیابت در سطح کشور قابل گسترش می باشد و اقداماتی

بالینی و علوم جمعیتی و حیطه  روسای مراکز تحقیقاتی و اعضای هیات علمی پژوهشگاه به بیان فعالیت های پژوهشگاه در سطوح علوم پایه، علوم

 ان پژوهشگاه پرداختند.بنی دانش های شرکت و  های نوآوری، مراکز رشد

بیماری های متابولیک،  در پایان، معاون تحقیقات وزیر بهداشت به صورت مجازی با ظرفیت های کلینیک های تخصصی و فوق تخصصی دیابت و

و دیتاسنتر  بیوبانک افیش،زبر آزمایشگاه ها، آزمایشگاه از حضوری بخش بستری پای دیابتی و اتاق های تمیز پژوهشگاه آشنا شد و به صورت

 یدن کرد.پژوهشگاه د

 

 حضور مدیران فرهنگی و مفدای دانشگاه علوم پزشکی تهران در نشست سراسری وزارت بهداشت

ز اولین نشست سراسری مدیران فرهنگی، دانشجویی و مفدای دانشگاه های علوم پزشکی کشور همزمان با ایام فاطمیه و سالرو

رگزار بریزی برای پیشبرد اهداف فرهنگی، دانشجویی و رسانه ای، شهادت سردار حاج قاسم سلیمانی، باهدف هم اندیشی و برنامه 

 .شد

 

لوم پزشکی کرمان، از به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، این نشست به میزبانی دانشگاه ع

حوزه های فرهنگی،  شترک و کمیسیون های تخصصی دردیماه در شهر کرمان برگزار شد و نشست های م ۱7تا جمعه  ۱400دی  ۱5چهارشنبه 

 دانشجویی و رسانه ای مفدا، از برنامه های اصلی آن بود.
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کتر رشیدی نژاد رئیس دانشگاه دصبح در محل تالار وحدت دانشگاه شهید باهنر کرمان برگزار شد،  8در روز اول این نشست که پنجشنبه از ساعت 

ی و دانشجویی وزارت بهداشت ئیس دفتر نهاد نمایندگی دانشگاه، حجت الاسلام رکوفیان مشاور معاون فرهنگعلوم پزشکی کرمان، دکتر عارفی ر

ت کمیسیون های تخصصی این بعد از آن نیز اولین جلسا و سردار حسنی سعدی از همرزمان نزدیک شهید سردار سلیمانی به سخنرانی پرداختند.

 نشست به صورت جداگانه برگزار شد.

بحث و تبادل نظر  ، جلسات کمیسیون های تخصصی مدیران فرهنگی، دانشجویی و مفدا تشکیل و به8:30دوم نشست نیز از ساعت  در روز

های دانشجویی فرهنگی  پیرامون ارتقای حوزه فرهنگی، زیرساخت های دانشجویی و مسایل رفاهی و همچنین ارتقای حوزه رسانه ای معاونت

اوژن معاون فرهنگی و دانشجویی فوذ در دانشجویان و کارکنان و ... پرداخته شد.همچنین، سخنرانی دکتر عباس شیردانشگاه ها و افزایش ضریب ن

این نشست سه روزه برگزار  از دیگر برنامه هایی که در وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در عصر روز دوم، پایان بخش این نشست بود.

در گلزار شهدا و بازدید از  سردار رشید اسلام شهید حاج قاسم سلیمانی، شرکت در مراسم پرفیض دعای ندبهشد می توان به زیارت مزار مطهر 

 موزه دفاع مقدس کرمان اشاره کرد.

رف دانشگاه علوم پزشکی طتوضیح اینکه، دکتر فاطمه خوشنوا مدیر فرهنگی و حسین شیخ محمدی نماینده روابط عمومی معاونت در مفدا، از 

 در این نشست حضور داشتند.تهران 

 

 پویش یک دقیقه با مسئولان

 بازدید رئیس دانشکده توانبخشی از بیمارستان مرکز طبی کودکان

 .دکتر خاتون آبادی رئیس دانشکده توانبخشی از بخش توانبخشی بیمارستان مرکز طبی کودکان بازدید کرد

 

ا مسئولان و در پی درخواست ه توانبخشی، در راستای پیگیری پویش یک دقیقه ای ببه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکد

تر سید احمدرضا خاتون آبادی بیمارستان مرکز طبی کودکان مبنی بر بررسی تجهیزات و بهبود وضعیت ارائه خدمات توانبخشی در بیمارستان، دک

 .ز این بخش بازدید کردندا ۱400دی  ۱8رئیس دانشکده توانبخشی و هیئت همراه، روز شنبه 

یماران، تعداد نیروی انسانی و بدر این بازدید، دکتر مسعود قهوه چی رئیس بخش توانبخشی مرکز طبی کودکان، گزارشی از فرایند پذیرش، تعداد 

 نحوه ارائه خدمات به بیماران بستری و سرپایی ارائه کرد.
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هیزات مناسب برای ارائه خدمت کنندگان، تعداد محدود نیروی انسانی و ضرورت تهیه تج وی تصریح کرد: در حال حاضر با توجه به میزان مراجعه

وی حضور هیئت علمی از  د.با کیفیت به بیماران دچار مشکل هستیم که حمایت دانشکده توانبخشی در این راستا بسیار کمک کننده خواهد بو

فت: تربیت نیروی متخصص گظارت آنها را نیاز اساسی این بخش عنوان کرد و طرف دانشکده توانبخشی و تربیت نیروی انسانی توانمند تحت ن

 از بازدید ضمن آبادی تونخا دکتر   برای خدمت رسانی مناسب به بیماران با مدیریت هیئت علمی مستقر در اولویت نیازهای بیمارستان است.

 تجهیزات لحاظ از بیمارستان فعلی شرایط به توجه با: کرد اظهار یمارستانب این درمانی گفتار و شناسی شنوایی کاردرمانی، فیزیوتراپی، های بخش

د: همکاری با بیمارستان مرکز طبی وی تصریح کر با بیمارستان را بنا کرد. دانشکده خدمت ارائه نحوه های پایه بایست می ابتدا انسانی، نیروی و

ه بحث آموزش است آمادگی کدانشکده توانبخشی با توجه به رسالت اصلی خود کودکان به عنوان بیمارستان مرجع کودکان کشور افتخار است و 

 علام می دارد.درصدی در راستای ارتقای کیفیت ارائه خدمات با حداقل امکانات ا۱00خود را برای همکاری های مشترک و حمایت 

 

( در مرکز بهداشت جنوب بازدید معاون بهداشت دانشگاه از مرکز مشاوره بیماری های رفتاری امام خمینی )ره

 تهران

ز دکتر علیرضا اولیایی منش با همراهی دکتر سید علی دهقان منشادی، رئیس مجتمع بیمارستانی امام خمینی)ره(، رئیس مرک

ح تقدیری بهداشت جنوب تهران از مرکز مشاوره بیماری های رفتاری امام خمینی )ره( بازدید و از کارکنان این مرکز با اهدای لو

 .دانی کردقدر

 

ن بهداشت و دکتر علی نیک به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مرکز بهداشت جنوب تهران، دکتر علیرضا اولیایی منش، معاو

 مانی، رئیس مرکز بهداشتفرجام، مدیر گروه بیماری های واگیر معاونت بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تهران با همراهی دکتر محمد رضا سل

یشگیری و مبارزه با بیماری های جنوب تهران، دکتر دهقان، رئیس مجتمع بیمارستانی امام خمینی)ره( و دکتر احد گوارا، کارشناس مسئول واحد پ

 .از مرکز مشاوره بیماری های رفتاری امام)ره( بازدید کردند ۱400دی  ۱8این مرکز روز شنبه 

 .ت موجود در این مرکز را بررسی کرددر حاشیه این بازدید دکتر اولیایی منش وضعی

 :در متن این تقدیر نامه آمده است

 با سلام و احترام
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مت جامعه برداشته شود در بی شک سلامتی بزرگترین هدیه برای انسان است بدیهی است در این مسیر قدمی که برای تامین حفظ و ارتقاء سلا

درمان اچ آی وی قابل تقدیر  وهمکار گرامی به عنوان خدمتگزار عرصه پیشگیری، مراقبت درگاه لطف خداوند ماندگار خواهد بود. تلاشهای شما 

 .است

 بدینوسیله ضمن تقدیر و تشکر ، سلامتی و بهروزی شما را از درگاه خالق یکتا خواهانم

 دکتر علیرضا اولیایی منش

 معاون بهداشت دانشگاه

 

 4ه چرخ در شبکه وگوی رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران با برنامگفت

 دکتر قناعتی: مأموریت ما سلامت مردم است

 در دو نوبت پخش شد. در این 4گفت و گوی دکتر حسین قناعتی، رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران با برنامه چرخ در شبکه 

های برنامه ور دوران کرونا مصاحبه دکتر قناعتی به سؤالات خبرنگار این برنامه درباره مأموریت اصلی دانشگاه، فعالیت دانشگاه د

 .آینده دانشگاه پاسخ داد

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 "2مرکز طبی"بازدید رئیس هیئت امنای صرفه جویی ارزی در معالجه بیماران از بیمارستان کودکان حکیم 

درصد تجهیزات پزشکی فاز  90مهندس سید حسین صفوی با اشاره به مساعدت هیئت امنا صرفه جویی ارزی در تامین بیش از 

یک بیمارستان کودکان حکیم با درخواست تامین دستگاه اقلام سرمایه ای در تکمیل چرخه درمانی بیمارستان و مراحل قانونی 

 .موافقت کرد
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ت پزشکی بیمارستان کودکان به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مدیریت امور مالی دانشگاه، به منظور آخرین وضعیت تجهیزا

 مهناز با را شستین بیماران معالجه در ارزی جویی صرفه امنای هیئت رئیس صفوی سیدحسین مهندس۱400 ماه دی 5  "۲مرکز طبی "حکیم 

 اعتمادیان علی دکتر ماران،بی معالجه در ارزی جویی صرفه امنا هیات اجرایی دبیر کاشفی محمد مهندس دانشگاه، مالی امور مدیر پور طاهری

ن گروه تجهیزات پزشکی در امور توسعه فضاهای آموزشی و درمانی و خیر عرصه سلامت محمد حسین مطهری و کارشناسا دانشگاه رئیس مشاور

 معاونت توسعه دانشگاه برگزار کرد.

ی دهنده و اقلام سرمایه ای مورد نیاز به این مرکز را در تکمیل چرخه درمانمطهری در جریان این بازدید درخواست اختصاص دستگاه شتاب

ی برای درمان کودکان سرطانی را کودکان داشت که با توجه به تخصص هایی که در بیمارستان راه اندازی خواهد شد، امکان انجام امر پرتو درمان

درصد  90ر تامین بیش از مهندس سید حسین صفوی ضمن اشاره به مساعدت هیات امنا صرفه جویی ارزی د .نیز این بیمارستان را داشته باشد

نی کودکان، با انجام مراحل با درخواست تامین اقلام مورد نیاز در تکمیل چرخه درما ۲یزات پزشکی فاز یک بیمارستان مرکز طبی کودکانتجه

شد باقیمانده تجهیزات پزشکی نیز از  با توجه به نزدیک بودن افتتاح و بهره برداری از فاز یک بیمارستان، مقرر قانونی به این مرکز موافقت کرد.

 سوی هیات امنا جهت بیمارستان تحویل شود.

 

جلسه شورای فرهنگی دانشکده پرستاری و مامایی با محوریت چالش ها و راهکارهای رعایت برگزاری 

 پوشش حرفه ای با حضور اعضای شورای فرهنگی 

و دانشجویان الزامی  ای برای کارمنداندکتر نیکبخت نصرآبادی: محیط دانشگاه یک نهاد فرهنگی است و رعایت پوشش حرفه

 است
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یرعلی پور رابط نهاد مقام شبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پرستاری و مامایی، در ابتدای جلسه حجت الاسلام 

اشاره به روایتی از ، با معظم رهبری در دانشکده ضمن تسلیت ایام شهادت حضرت زهرا )س( و دومین سالگرد شهادت سردارحاج قاسم سلیمانی

ا را از همان تراوش طینت ما امام صادق)ع( درباره محبت شیعیان به اهل بیت و عطوفت اهل بیت نسبت به شیعیان بیان کرد: خداوند شیعیان م

دارد، که همین طینت  ه آنان توجهبخلق فرموده است، دلهاى شیعیان ما مشتاق ما هستند و دلهاى ما نیز به مانند مهربانى و شفقت پدر به فرزند 

 .باعث عطوفت بین شیعیان و اهل بیت گردیده است

لامتی و... باشد اما سرمایه ی والاتر شیرعلی پور گفت: ما در زندگی خود چیزی به نام سرمایه داریم که این سرمایه می تواند پدر، مادر، اولاد، س

بزرگیست در حالی که ما نسبت  مهربانی اهل بیت نسبت به ما است که این ثروتو با ارزش تر از تمام اینها، محبت ما به اهل بیت و عطوفت و 

 با و جدید دوره در که  ه ای استدر ادامه دکتر علیرضا نیکبخت نصرآبادی رئیس دانشکده، با اشاره به اینکه این اولین جلس .به آن غافل هستیم

ل می شود، ابراز امیدواری ای دانشجویی، کارمندان و اعضای هیات علمی تشکیان تشکل هنمایندگ همه حضور با که فرهنگی شورای جدید ترکیب

ند تا با همفکری این جمع کرد که در این بستر نمایندگان تمام تشکل ها و حوزه ها و کانون های مختلف دانشکده مشارکت فعال داشته باش

 .اتفاقات فرهنگی و اجتماعی موثری در دانشکده رخ دهد

جتماعی دانشکده باید بصورت اا تاکید براینکه از شورای فرهنگی جدید انتظارات بیشتری می رود گفت: فعالیت های فرهنگی و رئیس دانشکده ب

ثبت و هدفمند برنامه  مکتوب جمع آوری و به طور منظم در وب سایت دانشکده منعکس گردد و همه رخدادها و دستاوردهای فرهنگی سازمان

 .ریزی و استمرار یابد

ای برای کارمندان و ای گفت: محیط دانشگاه یک نهاد دولتی و فرهنگی است و رعایت پوشش حرفهر نیکبخت درباره اهمیت پوشش حرفهدکت

ا استمرار و ارایه راه کارهای مراجعین و دانشجویان الزامی است و این موضوعی نیست که به هر بهانه ای بتوان از آن غفلت کرد بلکه باید ب

ه محوریت دارد اما همگان از وی با اشاره به اینکه شورای فرهنگی در این مسال .له به مرحله پیش رفت تا به نتایج مطلوب رسیدعملیاتی مرح

 در را فرهنگ این بتوان تا وندش عمل وارد جد بطور باید  جمله حوزه ریاست، معاونین ،تشکل ها و رابط نهاد مقام معظم رهبری در دانشکده نیز

 .ارتقا و نهادینه کردانشکده د

تواند این مسئولیت خطیر را با دکتر فاطمه حاجی بابایی سرپرست فرهنگی دانشجویی دانشکده، ابراز امیدواری کرد که با حمایت های دانشکده ب

دانشجویی و شورای ا بسیج موفقیت و سربلندی به انجام برساند. وی همچنین گزارشی از فعالیت ها و نشست های معاونت دانشجویی فرهنگی ب

 .صنفی دانشکده و نماینده نهاد مقام رهبری در دانشکده ارائه داد
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نگرش زمانی اتفاق می افتد  دکتر هومن شهسواری معاون آموزشی دانشکده بیان کرد: کار فرهنگی یک کار نگرشی است نه مهارت و دانش. تغییر

ای تغییر دهیم باید دانشجو به مسئول خود اعتماد کند شجو را در زمینه پوشش حرفهکه تغییر پذیری حاصل شود و برای اینکه بتوانیم نگرش دان

ییر نگرش به سختی اتفاق خواهد افتاد و بداند که هدف از این تغییرات لطمه زدن به او نیست، تا زمانی که این جزئیات در تعاملات انجام نگیرد تغ

 .ستا نشود تاثیرگذاری اتفاق نخواهد افتادو همچنین تا زمانی که درک دانشجو با درک ما همرا

یریم گفت: در قرآن اول به تزکیه گآقای معصومی معاون مالی اداری دانشکده با اشاره به اینکه ما تابع یک دین هستیم و از قرآن کریم بهره می 

ای با ضرورت بیشتری ش حرفهباید مسئله پوشاشاره شده است و سپس به علم آموزی، که نشان دهنده این است که تزکیه بر علم اولویت دارد، 

ن داد که جا پای چه افرادی می مد نظر قرار گرفته شود. وی تاکید کرد باید فرهنگ غنی دانشکده را به دانشجویان منتقل کرده و به آنان نشا

یم و هدف از اجرای پوشش حرفه شفاف سازی کنای او بر را دانشجو ویژگی و مسئولیت باید ما بودند، خود  گذارند که هر یک الگویی برای جامعه

 .ای را برای آنان بازگو کنیم

نوان پرچمدار درحوزه پوشش عدر این جلسه دکتر زهرا روددهقان عضو شورای فرهنگی دانشکده بیان کرد: دانشکده پرستاری و مامایی باید به 

دانشجویان مسئولیم و هر  وی تاکید کرد: ما در تربیت و پرورش .ددحرفه ای باشد و الگویی منحصر بفردی برای بقیه دانشکده ها محسوب گر

 .کسی در هر پستی باید برای بهینه شدن این مسئله تلاش کند

 ای در بین مسئولان و اساتید گفت: این موضوع نباید از سوی مسئولان مورد سهل انگاری قراردکتر روددهقان با اشاره به اهمیت پوشش حرفه

یت این پوشش حرفه ای واقف الگویی برای دانشجویان هستند که اگر در این مسئله کوتاهی صورت گیرد دانشجویان نیز به اهمبگیرد، اساتید 

 .نخواهند بود

دارد  ای تماماً مسئله اعتقادی و مذهبی نیست بلکه این پوشش امنیت و سلامت را برای دانشجو به همراهدکتر روددهقان بیان کرد: پوشش حرفه

ای، در دانشکده و در بالین حضور داشته باشند، علاوه بر اساتید هیئت علمی، عملکرد تید نیز موظفند بر اساس آیین نامه پوشش حرفهو اسا

 .و اساتید حق التدریسی را در این حوزه مهم برشمرد PhD دانشجویان

صورت مستمر و در چهارچوب  ه ای باید نظارت مسئولین بهدکتر روددهقان در ادامه این موضوع گفت: برای بازدهی بهینه در مسئله پوشش حرف

ا پوشش نامناسب دانشجویان در بقوانین انجام گیرد، وی همچنین به چندین موردی که باید درباره آن تجدید نظر شود اشاره کرد و عنوان کرد: 

ای هستند را به کلاس درس بپذیرند و وانین پوشش حرفهکلاس های تئوری باید به جدیت برخورد شود و اساتید نباید دانشجویانی که خارج از ق

 .ای دانشکده ها به طور شفاف قید گرددهمچنین در طراحی دفترچه آزمون دانشگاه ها نیز باید تغییراتی صورت گیرد که قوانین پوشش حرفه

تشویق  -۲ین آموزش قوان ۱- ر بخش متوالی انجام گیرد:چها در باید  قانونی یک اجرای  دکتر آسیه درویش مسئول بسیج دانشکده بیان کرد که

 .ر این چارچوب باید مرحله به مرحله پیش رفت تا به نتیجه مطلوب رسیداجبار، که د -4ارزیابی، بررسی و بازبینی  3-

ه شود تاثیرگذاری بیشتری دکتر رسول زاده عضو دیگر شورای فرهنگی دانشکده بیان کرد: اگر به صورت عملی مسله پوشش حرفه ای آموزش داد

 .خواهد داشت

ن جش"ای فعالیت هایی مانند هخانم زهرا توکل نماینده کارمندان دانشکده در شورای فرهنگی خاطر نشان داشت که دانشکده در زمینه پوشش حرف

ی دانشکده که مستندات آن های قبلداشته اما به مرور زمان این مسله کمرنگ شده است که باید از ظرفیت  "روپوش سفید برای ورود به عرصه

رش دانشجویان جدیدالورود برایشان نیز موجود است استفاده کرد و دوباره آن را به جریان انداخت، همچنین باید انتظارات دانشکده در هنگام پذی

 .شود آن اجرای به متعهد دانشجو و  تفهیم

 رعایت دانشجو از باید زمانی: کردند بیان و ارائه نیز  انشجویی پیشنهادات خود رادر این جلسه نمایندگان شورای صنفی، انجمن اسلامی و بسیج د

 منطقی دلایل با و باشد گرفته صورت ای حرفه پوشش از درستی تعریف باید باشد، دیده را لازم های آموزش که داشت انتظار را ای حرفه پوشش
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ن به ضرورت برگزاری کارگاه ها و همایش ها برای آموزش های لازم در حیطه چنی هم آنان. کرد ای حرفه پوشش رعایت به مجاب را دانشجو

 .پوشش حرفه ای اشاره کردند

 

 نشست تقویت شبکه خدمات جامع و همگانی سلامت در استان تهران

 دکتر قناعتی: اراده سه دانشگاه متمرکز بر حل مشکلات بهداشتی شهر تهران است

علوم پزشکی، نمایندگان کمیسیون بهداشت و درمان مجلس شورای اسلامی و اعضای هیئت با حضور هیئت رئیسه فرهنگستان 

 .علمی دانشکده بهداشت، چالش ها و مشکلات کلان شهر تهران در عرصه بهداشتی مورد بحث و بررسی قرار گرفت

 

 -ان تهران؛راهکارهامگانی سلامت در استتقویت شبکه خدمات جامع و ه»به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در نشست 

درصد از  ۲5سلامت را متولی  در دارالفنون برگزار شد، دکتر حسین قناعتی، رئیس دانشگاه، خدمات ۱400دی ماه  ۲0که روز دوشنبه « چالش ها

مکاری های بین بخشی هاشتی و درصد از سلامت مردم در گرو توسعه نظام پیشگیری، شبکه های بهد 75سلامت مردم دانست و گفت: در حدود 

ی، با مرند دکتر همچون رگیبز استادان همت با ،60 دهه در تحمیلی جنگ باوجود وی افزود:  سازمان ها و وزارتخانه های درگیر سلامت است.

 شد. ایجاد شبکه های بهداشتی توانستیم الگویی را ارائه دهیم که مورد استفاده کشورهای دیگر قرار گرفت و جهانی

ه کرد و گفت: خوشبختانه امروز دکتر قناعتی، سپس بر تاکید رهبر معظم انقلاب در برهه های مختلف بر تقویت نظام شبکه و نظام پیشگیری اشار

ترین استان های کشور از نظر  در میان هر سه دانشگاه، هماهنگی خوبی وجود دارد تا در زمینه مشکلات استان تهران که جزو فقیرترین و ضعیف

 ظام پیشگیرانه و بهداشت هستند اقدامات مناسبی صورت گیرد.ن

در زمینه  98ه بهداشت در سال د: دانشکدکر تصریح و دانست ها سیاستگذاری آشیل پاشنه را ها دانشگاه تذکرات به نکردن توجه رئیس دانشگاه، 

ه صرف شد؛ در حالی که اگر بخواهیم میلیون ها یورو در این زمینبی اثری داروی رمدسیویر تذکرات لازم را داد اما متاسفانه توجهی به آن نشد و 

 جهانی فکر کنیم و منطقه ای عمل کنیم، چاره ای جز توجه به برنامه ریزی های علمی نداریم.

سلامتی در مسیر درست دکتر قناعتی، تضاد منافع و فساد را دو فاکتور مهم خواند که باید به شدت با آن مبارزه کرد تا ریل گذاری های بهداشتی و 

شگاه خود قرار گیرد و یادآور شد: متاسفانه شرایط به گونه ای شده که برخی اعضای هیئت علمی، در پی تامین منافع مشروع خود در بیرون از دان

 م.هستند. این مسئله بسیار تاسف بار است و لازم است که نگاه مجددی به آن داشته باشیم و به سرعت برای آن تدبیر کنی
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ماه و نیم را بسیار ارزشمند خواند و گفت: این مهم جز به همت و همکاری دوستان  3درصدی واکسیناسیون در تهران در عرض  ۱00وی پوشش 

 در حوزه بهداشت محقق نمی شد و امیدوارم بتوانیم در پایان جلسه نتایج مطلوبی را در این زمینه بگیریم.

 به شهر تهران است رتبه اول در آسیب های اجتماعی متعلق

ی در خصوص موضوعات بهداشتی در ادامه این نشست، دکتر علیرضا اولیایی منش، معاون بهداشت دانشگاه، توصیه های چند باره مقام معظم رهبر

و آن همکاری تهران افتاده  و ساماندهی ارائه خدمات بهداشتی را زمینه ساز این نشست دانست و گفت: خوشبختانه اتفاق مبارکی در سطح شهر

اخیر، ستاد کرونا، تبدیل به  وی افزود: در روزهای سه دانشگاه ایران، تهران و شهید بهشتی در رفع مشترک مشکلات بهداشتی شهر تهران است.

مروز وی هم می ریزیم و استادی برای رفع مشکلات بهداشتی و عمل به سخنان مقام رهبری شده است. در این ستاد، مشکلات و چالش ها را ر

 بخشی از نیازهای شهر تهران را به نمایندگی از سه دانشگاه بیان می کنم.

 

رفع مشکلات ارتقای سلامت  دکتر اولیایی منش، بیان مشکلات را به معنی توقف کار ندانست و بر ضرورت ساماندهی ارائه خدمت در سطح یک و

بهداشتی وجود ندارد. خوشبختانه  است و برای دستیابی به عدالت مسیری جز خدماتو بهداشت تاکید کرد و گفت: بهداشت به منزله کارایی و عدالت 

 اکنون تعهد و اراده در سطح سه دانشگاه برای حل مشکلات بهداشتی وجود دارد.

کرد: اگر  رد، خاطر نشانمعاون بهداشت دانشگاه، با بیان اینکه صرفه جویی منابع زمانی حاصل می شود که برنامه ریزی مناسب صورت پذی

 ۱400تا  ۱395یسه سال های معتقدیم که نباید مشکلات را پیچیده کنیم، باید بر ریسک فاکتورهای خطر تمرکز نماییم. مطالعه استپس و مقا

وی  حوزه بهداشتی دارد. نشان می دهد که در اغلب شاخص های بهداشتی، اوضاع شهر تهران بدتر شده است و این نشان از عدم توجه جدی به

ر جنوب شهر تهران و مناطقی که با ارائه نقشه سلامت شهر و استان تهران، از وضعیت نامساعد مناطق محروم تهران خبر داد و گفت: متاسفانه د

ی های بدخیمی بسیار شایع از لحاظ اقتصادی ضعیف تر هستند، بیماری های قلبی، سکته های مغزی، بیماری پرفشار خونی، سرطان ها و بیمار

یب های اجتماعی را متعلق به شهر دکتر اولیایی منش، رتبه اول در بحث آس د.تند و این مسئله باید وجدان ما را به عنوان مسئول تکان دهتر هس

انیم در هر محله با چه مشکلات و و استان تهران دانست و یادآور شد: اکنون نقشه آسیب های اجتماعی در شهر تهران را در اختیار داریم و می د

 عضلاتی مواجه هستیم از این رو کاملا به نیازهای این مناطق نیز واقفیم.م

هیچ  معاون بهداشت دانشگاه، با اشاره به اهمیت نظام شبکه، خدمت رسانی به این مناطق را از طریق نظام شبکه امکان پذیر خواند و تصریح کرد:

لش هایی همچون آسیب اجتماعی، عدم تناسب منابع با امکانات، ضعف و کجای کشور، وضعیت بهداشتی تهران را ندارد و در این شهر با چا

وی برون سپاری شبکه های  فرسودگی امکانات، برون سپاری واحدهای شبکه و حقوق و درآمد پایین پرسنل خدمات بهداشتی مواجه هستیم.

همکاری کنند و افزود: این کار موجب شده تا شبکه بهداشتی را مشکل دیگری عنوان کرد و از همگان خواست تا برای ساماندهی این وضعیت 

ن های بهداشتی با مشکلاتی همچون املاک استیجاری، پرسنل برون سپاری شده و منابع ناپایدار بهداشتی مواجه شوند که قطعا باید برای حل ای
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که به لطف خدا، مشکلات سخت افزاری و نرم افزاری دکتر اولیایی منش در پایان ابراز امیدواری کرد  برنامه ریزی مناسبی صورت پذیرد. مشکلات

حوزه بهداشت در استان تهران حل خواهد شد و طرح ساماندهی خدمات سلامت به مردم شهر و استان تهران نیز در اولین فرصت پیاده سازی 

 خواهد شد.

 

 درئیس بیمارستان شریعتی با مدیر عامل و اعضای مجمع خیرین کشور دیدار و گفت و گو کر

کننده برای خدمت به مردم و دکتر احمدرضا جمشیدی حضور اعضای مجمع خیرین کشور در بیمارستان شریعتی را فرصتی دلگرم

 .توسعه علم دانست

 

دی  ۲0ریعتی دوشنبه شبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان شریعتی، دکتر احمدرضا جمشیدی رئیس بیمارستان 

الاسلام  شور،حجت کبا اعضای مجمع خیرین کشور دیدار و گفت و گو کرد. در این دیدار حسن حمزه زاده مدیرعامل مجمع خیرین  ۱400

سین پرهیزکار، مهندس والمسلمین محمودرضا جمشیدی، حجت الاسلام ناصحی، اضعرعبدالهی، احمد مهدی سلطانی، دکترنادرریاحی، مهندس ح

حمدرضا جعفری معاون اعتمادیان و دکتر احمد حیدری از اعضای مجمع خیرین کشور و دکترحسن برکتی و دکترمبشیر دشتی فر، دکتر علی 

  درمان بیمارستان شریعتی حضور داشتند.

تان های درمانی، آموزشی و پژوهشی بیمارستان شریعتی توضیح داد و گفت: بیمارسدکتر جمشیدی در این دیدار ضمن خوشامدگویی، درباره فعالیت

 هاییساختمان به ارهاش با جمشیدی دکتر. است فرد به منحصر خدمات از بسیاری در و کشور علمی قطب تخصصی فوق رشته هفت  شریعتی در

ست. وی با اشاره ها به عهده بیمارستان اشود اما تجهیز آنها با کمک خیرین ساخته میخیرین ساخته شده است گفت: این ساختمان کمک با که

یمارستان بهای بیمارستان شریعتی گفت: این مسئولیت را فرصتی برای خدمت به مردم و توسعه علم می دانم و حضور شما در این ازمندیبه نی

التحصیلان این کند. وی همچنین از خیرین خواست برای تشکیل بنیادی برای استفاده از ظرفیت فارغمن را برای استفاده از این فرصت دلگرم می

 ان در سراسر دنیا کمک کنند.بیمارست

های بیمارستان شریعتی بر تشکیل مجمع خیرین در بیمارستان شریعتی تاکید کردند. ارتباط اعضای مجمع خیرین کشور نیز با تاکید بر توانمندی

 تشکیل شریعتی، بیمارستان خیرین مجمع برای اساسنامه تدوین و شریعتی بیمارستان با  اعضای فعال مجمع خیرین کشوردرحوزه سلامت

 از مختلف، هایبخش هاینیازمندی و بیمارستان این خدمات بیشتر معرفی برای مجمع جلسات در بیمارستان رئیس حضور و منظم جلسات

 ها و مواردی بود که اعضا درباره آن گفت و گو تصمیم کیری کردند.برنامه
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  ایثارگران و مدافعان سلامت
 سپهبد شهید حاج قاسم سلیمانی در دانشگاه علوم پزشکی تهراندومین سالگشت شهادت 

 دومین سالگشت شهادت سپهبد شهید حاج قاسم سلیمانی در دانشگاه علوم پزشکی تهران  

 اه بهتری برسانیمدست هم دهیم و دانشگاه را به جایگبهدکتر قناعتی: با تأسی از مکتب سردار سلیمانی، دست

 .گرامیداشت سردار سلیمانی، شهید سلیمانی را موحد و تراز انقلاب اسلامی توصیف کردرئیس دانشگاه، در مراسم 

 

در سالن  ۱400دی  ۱۲ه به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در گرامیداشت دومین سالگرد شهادت سردار قاسم سلیمانی ک

شود گفت: برخی گاه کهنه نمیدانشگاه بابیان اینکه غم شهادت سردار سلیمانی هیچاجتماعات دانشگاه برگزار شد، دکتر حسین قناعتی رئیس 

کرده باشد توانسته انی را تربیتم اگر این انقلاب یک انسان ارزشمند همچون قاسم سلیمبگویی باید پاسخ در چیست؟ انقلاب  میگویند خروجی این

 انیانس تراز  رئیس دانشگاه در پاسخ به این پرسش که .کرده استنیت را گمای که تراز انساپیشرفتهبه جهانیان، تراز انسانیت را نشان دهد. جهان 

بیند و همه وجودش خداست. سردار سلیمانی عامل چیز را در خدا میلاب، انسانی موحد است که همهانق تراز انسان: گفت چیست؟ اسلامی انقلاب

 .گونه تأثیرگذار باشندنبه این امر بودند و همین باعث شد که ای

های سردار سلیمانی برشمرد و گفت: ایشان هم سفیر بودند و الناس و فقرا را از ویژگیحق دکتر قناعتی، شجاعت، مهربانی، فداکاری، حساسیت به

 سپاه و پنج کربلای در شورک نظامی ارکان  یکی از نظیر بود و بههم اقتصاددان و قبل از به شهرت رسیدن، مراحل رشدی را طی کردند که بی

 .داشتند هاتحریم مسائل حل در مهمی نقش و شدند تبدیل قدس

 و ایشان راه ولی رفته سلیمانی ردارس اکنون: گفت بود بشر تاریخ تشییع ترینبزرگ  نی،سلیما سردار تشییع مراسم  رئیس دانشگاه، بابیان اینکه

 باقی نشدهانجام کار و دهد جامان درست کار باید هست که جایگاهی هر در کس هر و است سنگینی بسیار مسئولیت که ماندهباقی ما مسئولیت

 .پرسندمی هم هایماننکرده از چراکه. نگذارد

اگر خدا ها بارها کشور با مسائلی روبرو بوده که داشته است افزود: در طول این سالدکتر قناعتی بابیان اینکه خدا چراغ این انقلاب را روشن نگه

گونه نشد. پس باید باافتخار، این امانت را حفظ کنیم که اگر کوتاهی کنیم گناهمان سنگین خورد اما خدا خواست و اینخواست به زمین مینمی

 به که ایلحظه تا کردندمی کار وقفه بدون پراسترس، شرایط همه در سلیمانی سردار: افزود خود سخنان از بخش این تکمیل در  وی .خواهد بود

 .مقصود برسیم سرمنزل به تا کارکنیم وجود تمام با باید رهبری، معظم مقام فرمایشات از پیروی و الگو این از تأسی با. رسیدند شهادت
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 دستبهدست باید: گفت کشور عالی وزشآم نماد عنوانبه تهران پزشکی علوم دانشگاه مهم نقش به اشاره با  دکتر قناعتی، در پایان سخنان خود،

د در ده توفیق خداوند امیدوارم ماا است سخت سلیمانی سردار از دوری هرچند. برسانیم بهتری جایگاه به را دانشگاه برنامه، و ایده با و دهیم هم

 .های خود تلاش کنیمسازی خود قدم برداریم و برای حفظ و افزایش ارزشمسیر ایشان و در راه خودسازی و پاک

 در مکتب سردار سلیمانیفلسفه زیستن 

های سردار سلیمانی را تشریح کرد و گفت: والمسلمین سید مجید قریشی مسئول نهاد نمایندگی رهبری در دانشگاه، ویژگیالاسلامدر ادامه حجت

 .از خدا بود ودشدهد که با عارف بزرگی روبرو بودیم که همه وجشان میننامه ایشان، های ایشان بود. وصیتمعشوق بودن یکی از ویژگی

هایی داشت که او را به مکتب تبدیل کرد وی بابیان اینکه سردار سلیمانی از فردیت خود خارج و به مکتب تبدیل شد افزود: ایشان اصول و تئوری

 .پس پیروان سلیمانی تربیت شوندتا ازاین

داینکه فلسفه زیستن را ایشان باوجو زیستن را درک کرده بود افزود:مسئول نهاد نمایندگی رهبری در دانشگاه، بابیان اینکه سردار سلیمانی فلسفه 

خواست و عاشقانه به دنبال خدا بود تا به آن خواست بلکه جهانبان را میدرک کرده بود اما آن را در این دنیا معنا نکرد و درواقع او جهان را نمی

 .رسید

 سردار سلیمانی مرد میدان عمل

ها ویژگی برجسته داشتند که هنوز پس یران در سوریه، خاطرات سردار سلیمانی را یادآوری کرد و گفت: ایشان دهسپس حسن شمشادی خبرنگار ا

گونه محبوب کرد و هرکس در هر ها گفته نشده است. یکسان بودن حرف و عمل حاج قاسم بود که ایشان را اینسال بسیاری از آن ۲از گذشت 

 .نیست عمل و است حرف فقط  ن صورت، باقیدار میدان باشد و درغیر ایدار میدان یا زن مردمو مرد مردمتواند همانند اجایگاهی که هست می

 .های خود در وصف سردار سلیمانی را خواندند و از جهادگران مقابله با کرونا تجلیل شدسرایان، سرودهدر ادامه، غزل

 

 

ان، سپهبد شهید حاج قاسم معاونت دانشجویی فرهنگی، مراسم سالگشت شهادت افتخار ایربه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران 

 رییس ر محمدباقر قالیبافبا حضور شخصیت های سیاسی و فرهنگی کشور، دکت ۱4:30تا  ۱۲:30از ساعت  ۱400دی ماه  ۱۲سلیمانی روز یکشنبه 

 پیشکسوتان نینهمچ و لشکری و کشوری مسئولان پزشکی، آموزش و اندرم بهداشت، وزیر اللهی عین بهرام دکتر اسلامی، شورای مجلس

تر ساختمان تئا آمفی سالن در ن،تهرا پزشکی علوم دانشگاه دانشجویان و اساتید و همرزمان و ایثارگران و شهدا خانواده جانبازان، جهاد، عرصه

 .کشاورز برگزار می شودمرکزی دانشگاه علوم پزشکی تهران واقع در تقاطع خیابان قدس و بلوار 
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 نیروهای هوایی حمله پی رد 98 سال ماه دی ۱3 جمعه روز صبح که این مراسم همزمان با دومین سالگرد شهادت سردار دلها حاج قاسم سلیمانی

بی، به شهادت رسیدند ان حشدالشعاه بغداد، به همراه چند تن از همراهان وی از جمله فرماندهان و رزمندگفرودگ نزدیکی در آمریکایی تروریستی

 همرزمانش زبان از او هایشادتر از بخش روح خاطرات پذیرای و کرده عهد تجدید اسلام برگزار می شود تا با آرمان های آن سردار سرافراز سپاه

 .باشیم

 .ب خالقی خواهیم سپردعرتوضیح اینکه، در این برنامه محمد آقابیگی مجری و حسن شمشادی راوی برنامه بوده و گوش به شعرخوانی محسن 

 .همچنین، گروه وصال نیز اجرای سرود را بر عهده دارند

 

یشان حجت الاسلام والمسلمین سید قریشی: آخرت گزینی سردار سلیمانی و داشتن درک درستی از زندگی باعث شد تا خداوند به ا

 اندارج و عزتی بدهد تا نام و یادشان همواره در تاریخ جهان اسلام ماندگار بم

در سالن  1400دی  12مراسم بزرگداشت دومین سالگرد شهادت سردار سرافراز، شهید حاج قاسم سلیمانی، روز یکشنبه 

 .تئاتر ستاد مرکزی دانشگاه علوم پزشکی تهران برگزار شدآمفی

 

شت دومین سالگرد شهادت اسم بزرگدابه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه، مر

ئیس دانشگاه، ربا حضور دکتر حسین قناعتی،  ۱۲:30از ساعت  ۱400دی  ۱۲سردار سرافراز، شهید حاج قاسم سلیمانی روز یکشنبه 

والمسلمین غفاری، معاون نهاد، الاسلاموالمسلمین میرمجید سیدقریشی، مسئول نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه، حجتالاسلامحجت

رزمان و اساتید ن، خانواده شهدا و ایثارگران و همهاد، جانبازاکسوتان عرصه جشمشادی، خبرنگار ایران در سوریه، مدیران، معاونان و همچنین پیش

 .زی دانشگاه برگزار شدتئاتر ستاد مرکو دانشجویان دانشگاه علوم پزشکی تهران، در سالن آمفی

و  -مْ یهَْتَدُونن جمِْ هُ وعَلَاَمَاتٍ وَبِالنَّ»سوره نحل  ۱6والمسلمین میر مجید سیدقریشی مسئول نهاد در دانشگاه، با اشاره به آیه الاسلامحجت

گفت: در قرآن کریم آمده که « ها هدایت یابند.ها مقرر داشت و آنان به ستارگان در شبها و دریاها و رودها و جنگلهایی در زمین مانند کوهنشانه

خوبی تشخیص دهید. رست را بهدانید راه ی راهنمایی آنان، بتوواسطهرار دادیم تا بهها و دریا و... قهایی ازجمله ستارگان و کوهما برایتان علامت

روند اشترها و تمام کسانی را که راه حضرت علی )ع( را میتوانیم مالکها و راهنماها هستیم. ما میفرمایند که ما همان ستارهائمه معصوم )ع( می

تاره را شناسایی سشناس بود تا بتوان راکه باید ستارهها را شناسایی کند، چتواند این ستارهها هرکسی نمیها قرار دهیم منتهم جزو همان ستاره

 .کرد
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های سردار سلیمانی را تشریح کرد و گفت: در تاریخ جهان اسلام به تعداد انگشتان نامه شهید سلیمانی، ویژگیوی در ادامه با اشاره به متن وصیت

ی خود شدند؛ معشوق بودن بود ظهور کرده و ستاره آسمان عرصه هایی که پیدا کردهخاطر ویژگیهایی همچون شهید سلیمانی، بهدست، انسان

دهد که با عارف بزرگی روبرو بودیم که همه وجودش از خدا بود. دل سوزان، روح نامه ایشان، نشان میهای ایشان بود. وصیتیکی از ویژگی

وی در ادامه افزود: از  .بدیل کردتنی را به یک انسان برجسته همواره عاشق و درخواست خالصانه ایشان از خداوند برای پذیرفتن وی، سردار سلیما

ی خودش بود. سردار سلیمانی صیاد و شکارگر بزرگی برای دشمنان اسلام بود اما صید های سردار، شکوفاشدن نامشان در عرصهدیگر ویژگی

 بیشتر و بهتر مردم زمانه خودش، نسبت به عشق خالصانه وی شکوفاشدن نام سردار و شناخت هر چه واسطهبسیار بزرگی هم برای خداوند بود. به

 .بزرگواری ایشان، ارزش شهید سلیمانی را بسیار بالاتر از سردار سلیمانی قرارداد

دانید که حضرت علی )ع( قاسم بین بهشت و جهنم است، یعنی های وی بود. شما میوی در ادامه تصریح کرد: قاسم بودن یکی دیگر از ویژگی

ی ما نیز، سردار قاسم سلیمانی، قاسم بین حق و باطل، کفر و اسلام شد. سردار باشد. در زمانهاصلی، شخص خود حضرت علی )ع( می معیار

شده است، امروزه ما قاسم سلیمانی نداریم بلکه مکتب قاسم سلیمانی داریم. سردار سلیمانی شده و به یک مکتب تبدیلسلیمانی از فردیت خارج

های بسیاری در کشورمان داشته باشیم و تربیت کنیم. سردار پس قاسم سلیمانیهایی داشت که او را به مکتب تبدیل کرد تا ازاینریاصول و تئو

دانست انسان برای این دنیا نیست ی زیستن را درک کرده بود و زیستن خود را در این دنیا معنا نکرده بود، چراکه میسلیمانی انسانی بود که فلسفه

گشت فلذا تمامی حرکاتش را برای رسیدن به محبوب و معشوقش خواست چراکه او به دنبال جهانبان میکه دنیا برای انسان است، او جهان نمیبل

 .داد و عاشقانه به دنبال خدا بود تا به آن رسیدانجام می

یشان ارج و عزتی بدهد تا نام و باعث شد تا خداوند به ا مسئول نهاد در خاتمه گفت: آخرت گزینی سردار سلیمانی و داشتن درک درستی از زندگی

یه، خاطرات سردار سلیمانی را یادآوری در ادامه مراسم، حسن شمشادی خبرنگار ایران در سور .یاد ایشان همواره در تاریخ جهان اسلام ماندگار بماند

ها گفته نشده است. یکسان بودن حرف و عمل حاج بسیاری از آن س از گذشت دو سالپها ویژگی برجسته داشتند که هنوز کرد و گفت: ایشان ده

دار میدان باشد، دار میدان یا زن مردمتواند همانند او مرد مردمگونه محبوب کرد و هرکس در هر جایگاهی که هست میقاسم بود که ایشان را این

های خود در وصف سردار سرایان، سرودهی گروه سرود وصال، غزلدر پایان، پس از اجرا .در غیر این صورت، باقی فقط حرف است و عمل نیست

 .سلیمانی را خواندند و از جهادگران مقابله با کرونا با اهدای هدیه، قدردانی شد

 

 .دومین سالگرد شهادت سردار حاج قاسم سلیمانی با حضور دکتر سعید ناطقی معاون درمان دانشگاه برگزار شد

ای معاون درمان دانشگاه ولایت پذیری حاج قاسم سلیمانی را از ویژگی ه ار حاج قاسم سلیمانیدر دومین سالگرد شهادت سرد

 خاص و منحصر به فرد ایشان دانست
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نی با حضور دکتر سعید ناطقی به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت درمان، دومین سالگرد شهادت سردار حاج قاسم سلیما

 برگزار شد. ۱400دی  ۱۱معاون درمان، مدیران و کارکنان این معاونت شنبه 

 و مهم بسیار موضوع هک بود ایشان پذیری ولایت سلیمانی قاسم حاج فرد به منحصر و خاص های ویژگی از : گفت ناطقی دکتر جلسه این در 

ورت درست و کامل و تولی و صام وظایف به انج دارد، نیاز ویژگی دو به بودن خوب سازمانی هر در . است ایدئولوژی پذیری ولایت. است موثری

 عهده بر که وظایفی درست و یقدق کامل، انجام افراد، با مناسب برخورد بری است. حاج قاسم سلیمانی را تمام افراد تحت امرش دوست داشتند، 

 شهادت به زمین روی در فرادا ترین شقی دست به که بس همین تولی خصوص در: افزود وی .نیست شکی آن در که او هایتوانمندی و و بود او

 هیچ را خود هایویژگی هامزیت مامت که کرد اشاره ایشان نامه وصیت به توانمی نیز تبری زمینه در. رفت نمی انتظار هم این جز چیزی و رسید

 ( و فاطمه زهرا )س( می داند و این یک مانیفست است.ع) حسین امام بر اشک را خود دارایی تنها و دانسته

 هیچ به وابستگی عدم و ودنب فراجناحی یکی سلیمانی قاسم دکتر علیرضا عبداللهی رئیس اداره امور آزمایشگاهها گفت: دو ویژگی شاخص سردار 

ضوع است. موضوع بعدی ساده تایید کننده این مو و بیانگر ایشان جنازه تشییع در قشری هر از مردم تمام حضور که است سویی و سمت و جناح

 زیستی ایشان است .

 مردم برای صرفاً ای از سردار سلیمانی پرداخت و گفت: سرباز ملت و فراجناحی بودن، دکتر علی گنجعلیخان مدیر درمان دانشگاه به بیان خاطره

 های بارز ایشان بود.باشند . خدمت برای خلق از ویژگی داشته دوست را سلیمانی قاسم حاج اقشارجامعه همه شد باعث کردند خدمت

شود، وظیفه هر مسلمانی کمک کردن است. سردار های خاص گفت: هرجا فریاد مظلومی بلند میحسن شعبانی رئیس اداره بیماریدکتر محمد 

 ک اقدام می کرد.سلیمانی مصداق اجرای کامل این حدیث بود و هر جایی در اقصی نقاط این دنیا فریاد مظلوم بلند بود، برای کم

 جهان در مظلوم قشر ویژه به ادافر همه برای زندگی برای امنی نقطه را سلیمانی قاسم سردار حضور دانشگاه پرستاری امور مدیر رنجبران سیمین

 .گر برنامه های این جلسه بوداز دی سلیمانی سردار از هایی کلیپ .پخشخواند کامل انسان بارز نمونه را وی رفتار و اخلاق رشادتها،. دانست
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 افتخارآفرین سردار سلیمانی در مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره(مراسم گرامیداشت شهادت 

 دکتر حسین قناعتی: شهادت، بین سردار سلیمانی و خدا مطلوبی بود که به نیکوترین حالت محقق شد

د عروج گربا حضور رئیس دانشگاه، مسئولان، اساتید و کارکنان مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( مراسم گرامیداشت دومین سال

 .انی در مسجد المهدی این مرکز برگزار شدها شهید سپهبد حاج قاسم سلیمملکوتی سردار دل

 

مین سالگرد شهادت سردار حاج به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( در مراسم بزرگداشت دو

رمانده کانون بسیج فعتی رئیس دانشگاه، دکتر محمدتقی بیگ محمدی رئیس دانشکده پزشکی و قاسم سلیمانی که با حضور دکتر حسین قنا

، معاونان پشتیبانی، جامعه پزشکی مجتمع، دکتر سید علی دهقان منشادی رئیس مجتمع، دکتر محمد ملک محمدی رئیس کانون قرآن و عترت

ها و حادثه شهادت اطره رشادتن این مرکز در مسجد المهدی برگزار شد یاد و خدرمان و امور دانشگاهی، جمعی از اساتید، فراگیران و کارکنا

 غرورآفرین این شهید بزرگوار گرامی داشته شد.

هستند. امروز سالروز شهادت انسانی  رئیس دانشگاه، پاکی و اخلاص را راز موفقیت سردار سلیمانی عنوان کرد و افزود: شهدا چراغ راه و حجت بر ما

گر انسان با خدا پیمان ببندد و اکارنامه درخشانی در انقلاب اسلامی داشته و درنهایت به فوز عظیم شهادت و رستگاری نائل گشته است. است که 

کند. این گیرد. اخلاص شرط ماندگاری و اثرگذاری کارهاست. کاری که برای خدا باشد رشد میبرای رضایت خدا گام بردارد، خدا دستش را می

دهیم و ترسی کنیم هر آنچه تکلیفمان هست انجام میترین بخش زندگی سردار سلیمانی بود. وقتی برای خدا کار میه تمایز و شاخصویژگی وج

شود. اگر دهد و قدرتش کم میکه چه پیش بیاید نخواهیم داشت. اگر انسان درگیر مسائل مادی شود، ملاحظه و توکل بر خدا را از دست میاز این

ها غالب شود. من به خود و همه دوستان توصیه شود. ما انقلاب کردیم که این ارزشایشان را پیش بگیریم وجه افتراق ایجاد می سبک و روش

 رود.کند و پیش میوقت کارها ارزش پیدا میی عمل کنیم آنکنم که حسینی و سلیمانمی

فردی در فرماندهی جنگ و حضور اثرگذاری در های منحصربهاما توانمندی دکتر قناعتی با بیان اینکه سردار سلیمانی تحصیلات آکادمیک نداشت

طلبی و شهادت درراه خدا به شهادت برسد. هرکسی توفیق شهادت تر از این نیست که انسانبالا توفیقی: افزود داشت  المللیهای ملی و بینعرصه

اشتباه برندارند و کردند تا قدمی بهدقت مراقبه و محاسبه مینی در کارهایشان بهد. سردار سلیمایابد. بین او و خدا مطلوبی بود که محقق شرا نمی

 کردند تمامی معیارهای دینی و اخلاقی را رعایت کنند. روحشان به اذن خداوند متعال همچنان زنده و راهنمای ماست.تلاش می

ای غفلت نکنیم. انشا الله خدا به های مؤثری برداریم و حتی برای ثانیهسلامت کشور قدم امیدوارم ما نیز با مدد گرفتن از مکتب سردار سلیمانی بتوانیم در نظام

 همه ما توفیق بدهد وجودمان الهی شود.
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 رگزاری مراسم بزرگداشت دومین سالگرد شهادت سردار سپهبد قاسم سلیمانی در مجتمع بیمارستانی یاسب

د حاج قاسم سلیمانی با حضور دکتر آرش جعفریه رئیس، علیرضا تکلو مراسمی به مناسبت دومین سالگرد شهادت سردار سپهب

، 6 منطقه 3سنایی، مهندس بختیاری شهردار ناحیه  6مدیر مجتمع، سردار ناصر دهقان، سرهنگ یوسف وند رئیس کلانتری منطقه 

 .پزشکان، مسئولان و کارکنان مجتمع برگزار شد

 

در  ۱400دی  ۱3لیمانی که تهران مجتمع بیمارستانی یاس، دومین سالگرد شهادت سردار قاسم س به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی

 حاضرین به خوشامدگویی ضمن و آمد جایگاه به مجتمع رئیس سپس شد، پخش سلیمانی سردار از کلیپی  سالن آمفی تئاتر مجتمع برگزار شد، ابتدا

 لِلَّهِ وَممََاتِی وَمَحیَْایَ وَنسُکُِی صلََاتِی إنَِّ  قُلْ  سوره انعام ۱6۲ آیه به اشاره با( س) زهرا فاطمه حضرت شهادت و فاطمیه ایام مناسبت به تسلیت و

 ساده خلوص، ناپذیر، خستگی دتمجاه و تلاش مظهر وی بود، خدا برای مرگش و زندگی که سلیمانی شهید حال به خوشا: گفت  العَْالمَِینَ رَبِّ

ردند و سوگوار بودند و ما اسلام مردم از هر قشری و هر تفکری شرکت ک و وطن شهید آن پیکر تشییع مراسم در بود، شهرت از دوری و زیستی

ید سلیمانی مرور خصایص اخلاقی وی در ادامه گفت: هدف ما از بزرگداشت بزرگانی مثل شه باید ببینیم که چه کرد که این چنین محبوب دلها شد.

 آنها درس بگیریم و بتوانیم راه آنان را ادامه دهیم.و عملکرد آنهاست تا از 

سلیمانی به   فت: شهیدگسردار ناصر دهقان یکی از فرماندهان دفاع مقدس و همرزمان شهید سلیمانی ضمن تسلیت به مناسبت ایام فاطمیه 

ام ای این در بزرگ سردار این شهادت گرامیداشت مراسم سالها و رسید شهادت به ایام این در ایشان و داشت ویژه ارادت (س) حضرت فاطمه الزهرا

کرد و به شهادت خدمت می سال پیش شهید سردار سلیمانی کنار مزار بیسیم چی که کنار ایشان 35وی در ادامه گفت: طبق وصیت  خواهد بود.

دهد که این شهید بزرگ چقدر رسیده بود دفن شد و روی سنگ مزارش به توصیه خود ایشان سرباز شهید قاسم سلیمانی نوشته شد، این نشان می

اسم سلیمانی داشت برای قرفتاری بارز ایشان و همچنین از خاطراتی که از سردار  رئوف و از خود گذشته بود، سپس از خصوصیات اخلاقی و

سردار قاسم سلیمانی باشیم، در  حاضرین صحبت کرد و در آخر از خداوند بزرگ خواست که توفیق این را بدهد تا بتوانیم پیرو مکتب اخلاقی شهید

  اضرین صحبت کرد.آخر امام جماعت مجتمع نیز در خصوص سردار سلیمانی برای ح

 

 گرامیداشت دومین سالروز شهادت سردار قاسم سلیمانی در دانشکده دندانپزشکی

دف و هدکتر محمدحسین صادقیان معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه شهیدان با گذشتن از جان خود به ما آموختند برای اینکه به 

 .آرمانی که داریم برسیم باید بهای آن را بپردازیم
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 و  سلیمانی قاسم حاج سردار شهادت سالروز دومین بزرگداشت مراسم به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده دندانپزشکی، 

 والمسلمین السلام حجت ده،دانشک رئیس کدخدا زینب دکتر دانشگاه، فرهنگی دانشجویی معاون صادقیان حسین محمد دکتر حضور با فاطمیه ایام

والمسلمین مهدی سالمی، وهب همدانی فرزند شهید مدافع حرم سردارحسین همدانی و جمعی از اعضای هیئت الاسلام زنده دل ، حجت حسن

 در سالن شهید هدایت برگزار شد. ۱400دی ماه  ۱3علمی، دانشجویان و کارکنان دانشکده، 

دل ها حاج قاسم سلیمانی بیان کرد:  میه با اشاره کوتاهی به زندگینامه سرداردر ابتدای این مراسم دکتر صادقیان ضمن تسلیت فرا رسیدن ایام فاط

راه خون دادند تا ایرانی آباد و بدون  جانانه ایستادند و در این  و گذشتند خود جسم و خانواده عزیزان، از زیادی شهدای در کشور ما در طی سال ها 

وی ضمن با بیان اینکه سردار  پردازیم.اینکه به هدف و آرمانی که داریم برسیم باید بهای آن را بوابستگی داشته باشیم. این به ما می آموزد برای 

شناختند گفت: وقفه ایشان در این عرصه همه او را یک قهرمان ملی میسلیمانی در عرصه مقاومت بسیار قوی ظاهر شد و با توجه به تلاش بی

در ادامه وهب  های علمی و جغرافیایی کشور باشند.شهید قاسم سلیمانی را ادامه دهند و مدافع مرزاین جوانان و دانشجویان هستند که باید راه 

اری برای حضرت فاطمه زهرا همچنین پایان مراسم با روضه خوانی و عزاد همدانی فرزند شهید مدافع حرم سردارحسین همدانی سخنرانی کردند.

 .بود همراه سلیمانی قاسم  و سردار شهید حاج

 

 مراسم گرامیداشت دومین سالگرد شهادت سردار قاسم سلیمانی در دانشکده طب ایرانی 

دانشکده طب ایرانی در عزای سالروز شهادت حضرت فاطمه زهرا )س( و دومین سالگرد شهادت سردار قاسم سلیمانی، به سوگ 

 .نشست

اطمه زهرا )س( و فمراسم گرامیداشت سالروز شهادت حضرت به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده طب ایرانی، 

دار سلیمانی و همرزمانش، در ، همزمان با دومین سالروز شهادت سر۱400دی ماه  ۱3بزرگداشت یاد و خاطره سردار قاسم سلیمانی، روز دوشنبه 

 .نمازخانه سلامتکده احمدیه برگزار شد
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نان و مدیران دانشکده و جمعی انشکده طب ایرانی، حجت الاسلام و المسلمین میثم قربانی، معاواین مراسم با حضور دکتر روجا رحیمی، رئیس د

 .از کارمندان و دانشجویان، پس از اقامه نماز جماعت برگزار شد

لمسلمین قربانی، لاسلام و اادر ادامه، حجت  .مراسم با نوحه سرایی در عزای بانوی دو عالم حضرت فاطمه زهرا)س( توسط مداح عبادی آغاز شد

پزشکی تهران در راستای  با بیان این مطلب که هرکس در جایگاهی که قرار دارد از شهید سلیمانی می آموزد، گفت: مجموعه دانشگاه علوم

سلیمانی  ست. همچنان که سردارپیشگیری از بیماری ها و درمان بیماران، به جامعه خدمت رسانی می کند و حافظ امنیت سلامت و بهداشت مردم ا

ی این شهید بزرگ بیاموزیم هم برای حفظ امنیت کشور و جامعه می کوشید. چه خوب است که به واسطه این هم راستایی، از خصایل و ویژگی ها

رت رد و در مورد جایگاه حضکامام جماعت دانشکده طب ایرانی، در ادامه پیرامون صفات اخلاقی حاج قاسم صحبت  .و راه او را در پیش بگیریم

ید سلیمانی در دفاع از اسلام زهرا )س( و شهادت مظلومانه و غریبانه این بانوی بزرگ در حفظ دین مبین اسلام از گزند دشمنان و عملکرد شه

 .راستین سخن گفت

 

برگزاری مراسم گرامی داشت دومین سالگرد شهادت سردار شهید حاج قاسم سلیمانی و شهادت حضرت فاطمه 

 بهداشت زهرا)س( در دانشکده

مراسم گرامی داشت دومین سالگرد شهادت سردار شهید حاج قاسم سلیمانی و شهادت حضرت فاطمه زهرا)س( در دانشکده 

 .بهداشت برگزار شد
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ومین سالگرد شهادت دمراسم گرامی داشت  ۱400دی  ۱5به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده بهداشت، چهارشنبه 

نامه با حضور دکتر کاظم این بر. سردار شهید حاج قاسم سلیمانی و شهادت حضرت فاطمه زهرا )س( به همت شورای فرهنگی دانشکده برگزار شد

 معاون اکبری حسین دکتر و  رکنانندافی رئیس و معاونان دانشکده، جمال خالصی نژاد نماینده نهاد رهبری در دانشکده، اعضا هیات علمی، کا

 شد برگزار اسلامی بیداری جهانی مجمع کل دبیر

شهید سلیمانی باشیم. در روایت آمده  ودر ابتدای مراسم دکتر ندافی با یادآوری این ایام گفت: امیدوارم همه ما بتوانیم پیرو راه حضرت زهرا )س( 

مامان دیگر هم با همین ل خدا حضرت فاطمه زهرا )س( اسوه حسنه و الگو هست. از ااست حضرت مهدی )عج( فرموده اند: برای من دختر رسو

ه ابعاد این الگو بودن وجود مضامین مطالبی نقل شده است. بنابراین حضرت فاطمه )س( هم برای مردان و هم برای زنان ما الگو هست و در هم

 ین زمینه وجود دارد و نیاز داریم که ایشان را الگوی خود قرار دهیم تا بتوانیمای در تر در بعد خانواده که امروزه مشکلات زیاددارد. از همه مهم

در زمان ما شهید حاج قاسم سلیمانی  وی گفت: یکی از پیروان راستین حضرت فاطمه )س( .تر کنیمبنیاد خانواده را هرچه بیشتر مستحکم و قوی

« ترسیدماز چیزی نمی»یمودند و این به خوبی در کتاب پزندگی مسیر تاسی به اهل بیت را  داریم که در تمام طولبودند که یادشان را گرامی می

فاطمه )س( ذکر شده است و در  در ادامه خالصی نژاد با گرامیداشت این ایام گفت: در یکی از روایاتی که درباره حضرت .ایشان ترسیم شده است

دهد حضرت زهرا ایکه در این روایت است نشان میمه )س( غضب خداوند است و نکتهاطفرمایدغضب فهای اهل سنت نیز وجود دارد: میکتاب

 .چگونه با ذوب شدن در رضای الهی به این مرتبه دست پیدا کرده است

به بررسی جایگاه  وسپس معاون دبیر کل مجمع جهانی بیداری اسلامی در خصوص سردار شهید حاج قاسم سلیمانی مطالبی را عنوان کرد 

( س) زهرا حضرت شهادت یبرا  این مراسم با مداحی .پرداخت کرد، ایفا منطقه مقاومت و اسلامی بیداری در که بارزی نقش و  وی شخصیت  و

 .کرد پیدا خاتمه

 

 برگزاری نمایشگاه عکس چهل چراغ در دانشکده پیراپزشکی

 .به اسطوره مقاومت در مقابل استبداد شددکتر صادقیان: سردار سلیمانی علاوه بر اینکه افتخار ایران بود، تبدیل 

 .نمایشگاه عکس چهل چراغ با محوریت وصیت نامه شهید سپهبد سلیمانی در دانشکده پیراپزشکی برگزار شد
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شهید حاج قاسم سلیمانی،  به گارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پیراپزشکی، همزمان با دومین سالگرد شهادت، سپهبد

نشکده پیراپزشکی برگزار در ساختمان شماره یک دا ۱400دی  ۱3نمایشگاه عکس چهل چراغ با محوریت وصیت نامه آن شهید بزرگوار، دوشنبه 

 .موم به نمایش گذاشته شدععکس از شهید سلیمانی به انضمام فرازهایی از وصیت نامه الهی سیاسی وی برای  40در این نمایشگاه تعداد  .شد

نده نگه داشتن یاد و خاطره شهدا، راه زن علیزاده رئیس دانشکده پیراپزشکی درباره این نمایشگاه بیان کرد: این باور قلبی ما است که با دکتر شعبا

به اسم سلیمانی، ادای دین ما نسبت آنان ادامه خواهد یافت. ترویج مکتب سلیمانی و زنده نگاه داشتن یاد و خاطر سردار دلها، سپهبد شهید حاج ق

 .ا فراموش نخواهد شدمآن شهید عزیز است. خدماتی که سردار سلیمانی در طول حیات پربرکت خود به جهان اسلام داشت، هرگز از اذهان 

یمانی برگزار شد اما سوالی که رئیس دانشکده پیراپزشکی افزود: در این دو سال برنامه ها و مراسم متعدد و متنوعی برای سردار حاج قاسم سل

در نبرد اسلام علیه کفر بود  است ذهن همه ما را به خود درگیر کند این است که چگونه سردار حاج قاسم سلیمانی که یک فرمانده نظامیممکن 

ین علی )ع( در بیان خود می فرماید تبدیل به سردار دلها شد و این لقب را به نام خود ثبت کرد. به باور من رمز این نکته را حضرت امیر المومن

کند و این رمز مهر مردم به سردار دلها است. برگزاری اینگونه کس رابطه بین خود و خدا را اصلاح کند خداوند رابطه او با مردم را اصلاح میهر

 در راه احقاق این مهم نمایشگاه ها نیز وسیله ای است برای شناخت جنبه های مختلف شخصیت حاج قاسم عزیز به عموم مردم که ان شاءلله

 .باشیم موفق

رباره شخصیت شهید دهمچنین دکتر محمد حسین صادقیان، معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه پس از بازدید از نمایشگاه عکس چهل چراغ 

قاومت در مقابل استبداد، در طول مسلیمانی و برگزاری این نمایشگاه گفت: سردار سلیمانی علاوه بر اینکه افتخار ایران بود، تبدیل به اسطوره 

بدون حمایت و در شرایط  ودوران، در زمان های مختلف، به طرق مختلف، با امکانات و بی امکانات، با همراهی و بدون همراهی، با حمایت 

 .سیاسی و اقتصادی مختلف شد که فعل خواستن و توانستن را صرف کرد

، آن هم نمایشگاهی با این ضای محدود دانشکده پیراپزشکیمعاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه افزود: از برگزاری چنین نمایشگاهی با وجود ف

بزگوار را به نمایش بگذارد  ابعاد که سعی شده بود تمام ابعاد مختلف شخصیت اجتماعی، فرهنگی، علمی، نظامی، سیاسی و خانوادگی این شهید

ید سلیمانی در کشور عزیزمان ایران کم نیستند ولی ما باید . مانند ههای مختلف اتفاق بیفتدبسیار سپاسگزارم. ان شاءلله چنین کارهایی در دوره

اءلله شاهد ترویج این فرهنگ در تلاش کنیم تا فرهنگ سلیمانی ادامه پیدا کند و در ترویج فرهنگ سلیمانی و آبادانی کشور کوشا باشیم و ان ش

 .ی در دفتری به یادگار نوشتنده شهید سپهبد حاج قاسم سلیمانتوضیح اینکه بازدیدکنندگان نمایشگاه دلنوشته های خود را خطاب ب .جهان باشیم
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با تقدیر از خانواده شهید سعید انصاری و شهید مهدی ذاکر حسینی، مراسم شهادت حضرت زهرا)س( و سالگرد 

 شهادت شهید سلیمانی برگزار شد

 گفت: باید در کنار مطالعه داستانی رئیس دانشکده پزشکی در مراسم شهادت حضرت زهرا)س( و سالگرد شهادت شهید سلیمانی

 .زندگینامه شهدا، به سیره عملی آنها بپردازیم

 

ومین سالگرد شهادت به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پزشکی، مراسم شهادت حضرت زهرا)س( و گرامیداشت د

دگی مقام معظم رهبری الاسلام سید مجید قریشی مسئول نهاد نماین سردارسلیمانی با حضور دکتر بیگ محمدی رئیس دانشکده پزشکی، حجت

انشجویان دانشکده پزشکی و در دانشگاه علوم پزشکی تهران و جمعی از مسئولین، مدیران گروه های آموزشی، اعضای هیات علمی، کارکنان و د

شهدای مدافع حرم  شهید مهدی ذاکر حسینی از  صاری و  شهید ان شنبه حضور ویژه خانواده  سه  شکده در تا ۱400دی ۱4روز  سینای دان لار ابن 

 .پزشکی برگزار شد

ست، و هر چقدر بیشتر ادکتر بیگ محمدی در این مراسم گفت: جلسه به نام حضرت زهرا )س( و شهدا است و صحبت در مورد شهدا کار سختی 

شاره به  .در مورد عظمت شهدا صحبت کنیم سخن گفتن سخت تر می شود ن، شهید بودن صحبت شهید سلیمانی که شرط شهید شدوی با ا

سی شهدا بپردازیم، تداوم در م سیره عملی  شهدا به  ستانی زندگینامه  ست گفت: باید در کنار توجه و مطالعه دا ستقامت پایداری بر عقاید در ا ر، ا

 .زندگی شهدا مشهود است

ا عمل میکنیم و چگونه عمل می کنیم باید دقت کنیم و ببینیم چقدر مانند شهدرئیس دانشکده پزشکی افزود: زمانی که به زندگی شهدا نگاه می 

ــده در دنیا مطرح بود اما تمام ج ــناخته ش ــیت علمی ش ــخص ــهید چمران به عنوان یک ش ایگاه و عناوین را رها کنیم، برای مثال فردی مانند ش

شهیدی از راویان دفد .بماند برجای نیک نام شهدا چون نیز ما از پایان در امیدوارم  کرد، شهدای ر ادامه حاج احمد  اع مقدس خاطراتی از زندگی 

 .لیمانی مرثیه سرایی کرددوان دفاع مقدس، مدافعان حرم بیان کرد و حاج اکبرعبادی مداح اهل بیت دقایقی در رثای حضرت زهرا و شهید س

شی و دکتر بیگ محمدی از پد سلام قری ضور حجت الا سم نیز با ح شهدر پایان مرا سر  سینی و هم شهید مهدی ذاکر ح صاری از ر  سعید ان ید 

شکی و دفتر  .شهدای مدافع حرم تقدیر به عمل آمد شکده پز شجویی دان سیج کارکنان و دان سم با همکاری ب هاد نمایندگی مقام معظم ناین مرا

 .رهبری در دانشکده پزشکی برگزار شد
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 رئیسه دانشگاه علوم پزشکی تهرانیئتهایی از سردار شهید سلیمانی در نشست هدرس آموخته

اکبری ساری، رئیسه دانشگاه که تحت تاثیر دومین سالگرد شهادت سردار سلیمانی برگزار شد، دکتر علیدر جلسه این هفته هیئت

ن معاورئیس مؤسسه ملی تحقیقات سلامت جمهوری اسلامی ایران گزارشی از مأموریت و اقدامات این موسسه، دکتر سعید ناطقی 

زارشی درمان دانشگاه گزارش عملکرد کمی پزشکان در یک بیمارستان دانشگاه و دکتر سید فرشاد علامه معاون آموزشی دانشگاه گ

 .درباره ساعت حضور اعضای هیئت علمی ارائه کردند

 

فعان سلامت ستاد مرکزی در سالن مدا ۱400دی  ۱۲به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر قناعتی در جلسه روز یکشنبه 

نا فی الله است که توصیه همه فدانشگاه با اشاره به فرارسیدن دومین سالگرد شهادت سردار سلیمانی گفت: مشی شهید سلیمانی برآمده از مسیر 

 اند.علما و عرفاست و همه اولیای ما در عمل به آن رسیده

 مُحَّصوا فاذا معایشهُم مادرَّت حوطونهی السنتهم علی لعق الدین و الدنیا عبیدُ الناسُ»: گفت و کرد انبی را( ع) حسین امام از کلامی دانشگاه رئیس

وسیلۀ ا وقتی بهپی آنند، امّهایشان بر محور دین بگردد، در چرخد و تا وقتی زندگییایند و دین بر زبانشان میدن بندةَ مردم» ،«الدیَّانون قَلَّ بالبلاء

داری خودمان هزینه کنیم چون مسلمان وفیق دهد که برای دینتوی افزود: امیدوارم خدا به ما  «شوند.داران اندک میشوند، دینآزموده « بلا»

ن اینکه سردار سلیمانی دکتر قناعتی با بیا دار بود اما آسیب ندید و صدمه نخورد.شود دینخواهد و نمیدار بودن، هزینه کردن از خود میبودن و دین

 شود.میرد و کسی که شهید میرنگ جماعت نشد و اجرش را هم که شهادت بود گرفت، افزود: فرق است بین کسی که عادی میهم

های مختلف دیپلماتیک، ها از جنبهکرد گفت: سردار دلروز بدون توقف کار میساعت در شبانه ۱9رئیس دانشگاه با بیان اینکه سردار سلیمانی حدود 

یم وی افزود: باید درس بگیر کرد.ها برنامه داشت و در این زمینه کمک و کار میی و اقتصادی فعال بود و برای دورزدن تحریماستراتژیک، نظام

 شود.شده حساب میای را بدون یادش نگذرانیم زیرا هرلحظه و هر کاری بدون او ارزش ندارد و تلفو از خدا بخواهیم لحظه

 ضرت علی )ع(شباهت سردار سلیمانی به صحابه ح

یدن سالگرد سردار سلیمانی گفت: در در ابتدای جلسه نیز مسئول دفتر نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه با تسلیت ایام فاطمیه و فرارس

آنها سردار قاسم  های زیادی به صحابه و یاران امیرالمؤمنین )ع( دارند و بارزترینهای بزرگی هستند که شباهتانقلاب اسلامی ایران، انسان

  ها ذخیره امت اسلامی خواهد بود.سلیمانی است. سردار سلیمانی شخصیت بزرگ جهانی بود که فعالیتش قرن

 .خواند را سلیمانی سردار نامهوصیت از هاییبخش خود سخنان ادامه در قریشی والمسلمینالاسلامحجت

 های مؤسسه ملی تحقیقات سلامتمأموریت
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ین موسسه اشاره کرد و گفت: در این جلسه با بیان تاریخچه مؤسسه ملی تحقیقات سلامت جمهوری اسلامی ایران به ساختار ا دکتر اکبری ساری

امنای دانشگاه علوم پزشکی تهران است و ردیف مستقل دارد که در چارچوب ضوابط امنای مستقل است که همان هیئتاین موسسه دارای هیئت

صورت امانی شود. ساختمان و تجهیزات مؤسسه متعلق به دانشگاه علوم پزشکی تهران است و بهیف مؤسسه هزینه میکشور در راستای انجام وظا

شده است و همچنین فرایند جذب ها مؤسسه تعییندر اختیار مؤسسه است؛ نیروی انسانی موسسه کارکنان همین دانشگاه و محل خدمت آن

نفر  5کارشناس و  ۲۲علمی، عضو هیئت ۱0وی افزود: در حال حاضر  شود.لوم پزشکی تهران اجرا میعلمی و کارکنان از طریق دانشگاه عهیئت

 شوند.سپاری میقرارداد مشاوره با این موسسه همکاری دارند و اکثر مطالعات با فراخوان برون

توحی گفت: روسای موسسه با فتر مجدزاده و دکتر دکتر اکبری ساری با قدردانی از روسای پیشین موسسه، دکتر ملک افضلی، دکتر رشیدیان، دک

 شوند.سال انتخاب می ۲پیشنهاد رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران و با حکم وزیر بهداشت به مدت 

ریزی آگاه از شواهد، رصد گذاری و برنامهبانی سلامت جمعیت، کمک به سیاستهای اصلی موسسه ملی تحقیقات سلامت را دیدهوی مأموریت

 نظام سلامت؛ بیان کرد. گذاران و مدیراناحتمالی در نظام سلامت و پاسخ سریع به سؤالات علمی سیاست ها و اصلاح نقاط ضعفشرفت برنامهپی

های مشترک با ها در مؤسسه ملی تحقیقات سلامت و برنامهدکتر اکبری ساری با برشمردن دیگر وظایف این موسسه، نوع مطالعات و گزارش

ط شده بود، برای اعضای توضیح اینکه در این جلسه پویش یک دقیقه با مسئولان که در مرکز طبی کودکان ضب ها را تشریح کرد.سایر واحد

 رئیسه دانشگاه پخش شد.هیئت

 

 سال ریگان، نرماشیر، فهرجِ بم 12تا  6فتن برای رسیدن/ خدمت عینک و معاینه چشم کودکان ر

 از استاد شمس تا امروز پزشکی ترجمانی فارابیای در مرکز تحقیقات چشماخلاق حرفهحرکت به سمت مسئولیت اجتماعی و 

دانش آموز در منطقه محروم  165پزشکی ترجمانی بیمارستان فارابی، دانشگاه علوم پزشکی تهران، به همت مرکز تحقیقات چشم

 .گرفتندو کویری ریگان، نرماشیر و فهرج از توابع بم تحت ویزیت رایگان چشم قرار 

 

ترین نقطه استان کرمان، میزبان به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، مردم صبور شهرستان محروم و کویری ریگان در شرقی

ینه پزشکی ترجمانی، بیمارستان فارابی دانشگاه علوم پزشکی تهران شدند و در یک روز، علاوه بر ویزیت و معاپزشکان مرکز تحقیقات چشمچشم

 ها مورد غربالگری و تجویز عینک قرار گرفتند.دانش آموز، از لحاظ سطح بینایی، انحراف چشم، تنبلی چشم و نظایر آن 90چشم 
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 صورت نرماشیر، محروم منطقه آموزاندانش دید کاهش بر مبنی رماشیر،ن منطقه آموزی دانش بسیج دوستانه، در پاسخ به اعلام نیاز،این ویزیت نوع

پزشک، پزشکی ترجمانی، بیمارستان فارابی نیز در راستای مسئولیت اجتماعی، به همراه تیمی متشکل از سه چشمقات چشمتحقی مرکز و گرفت

دند تا در راستای رسالت شسه اپتومتریست، یک پرستار و کارشناس ارشد ارتقاء سلامت، یک مستندساز و یک نقاش و دیوارنگار راهی منطقه 

 کرمان، شهر از ریست،اپتومت همکاران از یکی بخشی از کمبودهای پزشکی این منطقه قدم پیش گذاشته باشند. همچنین پزشکی خود و پوشش

 .کرد همراهی را تیم این

توان میشود، با غربالگری، تشخیص و اصلاح به موقع، آموزان میبا توجه به اینکه تنبلی چشم، منجر به اختلال در یادگیری و افت تحصیلی دانش

طی این دو روز،  دانش آموز در منطقه نرماشیر کردند. 75پزشکی اقدام به ویزیت در روز دوم نیز، تیم چشم از بروز این مشکلات پیشگیری کرد.

 ۲0چنین، هم های رایگان دریافت کردند.عینک تجویز و افراد فریم 76سو کرده بود، در حدود برای بیمارانی که محرومیت نور، چشمان آنان را کم

مورد حساسیت  ۲4برای  وبیمار، به جراح استرابیسم، متخصص مغز و اعصاب، متخصصان گوش و حلق و بینی و جراح قرنیه ارجاع داده شدند 

 چشمی دارو تجویز شد.

شت دانشگاه علوم هداپزشکی ترجمانی و معاونت بدار هماهنگی مرکز تحقیقات چشمدر این پروژه، اداره سلامت چشم وزارت بهداشت، عهده

های گذشته برای کمک به بیماران کم ردپای اقدامات خیرخواهانه این تیم در سال پزشکی بم، آموزش و پرورش و سپاه پاسداران منطقه بم بود.

 بضاعت منطقه سبزوار مشاهده شده است.
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 یو جهان یدر سطح مل یعلمو دستاوردهای  یرتبه بند
 Journal of Ethnopharmacology در مجله« قراردادن دیس لیپیدمی توسط داروهای گیاهی هدف»چاپ مقاله 

ر اختلالات پژوهشگران دانشکده طب ایرانی در همکاری با مرکز تحقیقات غدد دانشگاه، در مطالعه ای داروهای گیاهی مورداستفاده د

 .چربی خون را مورد بررسی قرار دادند

 

در « سط داروهای گیاهیهدف قراردادن دیس لیپیدمی تو»دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده طب ایرانی، مقاله به گزارش روابط عمومی 

 .رسید چاپ به 4.4 اثر ضریب با Journal of Ethnopharmacology مجله

ر سیستماتیک، داروهای عه مروپژوهشگران دانشکده طب ایرانی در همکاری با مرکز تحقیقات غدد دانشگاه علوم پزشکی تهران، در یک مطال

 گیاهی مورد استفاده در اختلالات چربی خون )دیس لیپیدمی( را مورد بررسی قرار دادند.

ی درمان این بیماری شیوع روزافزون دیس لیپیدمی در سراسر جهان به یک نگرانی بهداشت جهانی تبدیل شده است. داروهای مختلفی برا

روهای گیاهی بیشتر شده است. داروهای دلیل عوارض جانبی و تناقض در اثربخشی، تمایل بیماران به استفاده از دا مورداستفاده قرار می گیرد اما به

رآزمایی بالینی و مرور نظام مند گیاهی مختلفی برای درمان دیس لیپیدمی در طب سنتی و فولکلور مورداستفاده بوده که بر روی آنها مطالعات کا

 انجام شده است.

ات متاآنالیز بر روی روغن های ادشده که به مرور سیستماتیک بر روی مطالعات متاآنالیز پرداخته، نشان داده است که بیشترین مطالعمطالعه ی

   گیاهی، فیتواسترول ها، چای، پروتئین سویا، دانه ها و کورکومین انجام شده است. 

 

 زشکیاخلاق پ  (Ph.D)دانش آموختگی نخستین دندانپزشک دکترای تخصصی

 .اخلاق پزشکی دانش آموخته شد (Ph.D)دکتر اعظم خورشیدیان نخستین دندانپزشک دکترای تخصصی
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اخذ مدرک دکتری تخصصی  به گزارش روابط عمومی پژوهشکده علوم دندانپزشکی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر اعظم خورشیدیان موفق به

گو کردیم که در ادامه می  وتهران شد به همین مناسبت و همزمان با هفته پژوهش با او گفت از دانشگاه علوم پزشکی  در رشته اخلاق پزشکی

 خوانید.

 خانم دکتر خورشیدیان لطفا در مورد رشته اخلاق پزشکی و تاریخچه آن توضیحاتی بفرمائید:

های معتبر دنیا به تدوین ها و انجمندانشگاهای در سطح جهان مطرح است و به عنوان یک علم بین رشته (Bioethics) امروزه اخلاق زیستی

 شدن نهادینه در گام اولین. است شده ایجاد  وین در این حیطهاندو نگرشی نمبانی علمی و کاربردی نمودن اخلاق در حوزه علوم پزشکی پرداخته

ینفک از آن به شمار لاپزشکی، اخلاق جزیی از زمان شکل گیری علم  و مبانی اخلاقی مرتبط است. اصول دانستن جامعه، در پزشکی اخلاق

سینا آموزش علم پزشکی و اخلاق  دهد که پزشکان حاذق و مشهور ایرانی از جمله رازی و ابوعلیآمد. سوابق تمدن اسلام و ایران نیز نشان میمی

طبیعتا  ترین متون مرتبط به اخلاق پزشکی است.ندب الطبیب رهاوی نیز که در قرن سوم نوشته شده نیز از کهادادند. کتاب  را توأمان انجام می

 در امنیت احساس و آرامش فزایشا موجب اعتماد. باشد داشته وجود اعتماد بیمار، با رابطه در که  ارائه خدمات سلامت وقتی اثربخش خواهد بود 

 .کند می جلوه پررنگ بسی اخلاق نقش  د و تداوم اعتماد در رابطه،ایجا برای. شودمی جامعه و بیماران

 جایگاه اخلاق پزشکی در کشور ما چگونه است؟

توان به ایجاد ین خصوص میخوشبختانه تدوین و ترویج اصول و مبانی اخلاق پزشکی در کشور طی سالهای اخیر بسیار قابل توجه بوده و در ا
های اخلاقی مختلف شامل راهنماهای اخلاقی آیین نامه ها، تدوینیز توجه به گسترش آموزش اخلاق در دانشگاههای اخلاق در پژوهش و نکمیته

 ایشاغلین حرف پزشکی، کدهای سند جامع اخلاقی نظام دارویی کشور، آیین اخلاق پرستاری ایران ودر پژوهش، راهنمای عمومی اخلاق حرفه
گذاری شده که به  ایهپپزشکی در کشور  دوره دکترای تخصصی اخلاق 88 –8 9ین از سال تحصیلی همچن. نمود اشاره …منشور حقوق بیمار، 

 کند.های هدفمندی را دنبال میصورت اختصاصی و پرتوان در این زمینه، فعالیت

 بین دندانپزشکی و اخلاق پزشکی وجود دارد؟ ایچه رابطه

لاحظات اخلاقی به صورت یین مبه دلیل تفاوت ماهیتی در عملکرد حرفه دندانپزشکی و همچنین نوع خاص روابط بین دندانپزشک و بیمار، تب

های معتبر دندانپزشکی باشد تا اصول و مصادیق خاص حرفه دندانپزشکی تعریف گردد. در اکثر انجمناختصاصی در دندانپزشکی لازم و ضروری می

ک دارند اما چون معطوف به شتردنیا، این کدها تدوین و مکررا مورد بازنگری قرار گرفته است. هرچند موازین اخلاقی کشورهای مختلف مبانی م

های فرهنگی توانند با هم تفاوتهای جدی داشته باشند. به دلیل تفاوتپذیرند، میحرفه هستند و از شرایط فرهنگی و محیطی هر جامعه تاثیر می

لاق در دندانپزشکی در کشور خاسائل مرتبط با آن، این نیاز احساس شد که کدهای م و  و اجتماعی، اقتصادی و مذهبی کشورمان با سایر کشورها

 مان نیز تدوین گردد.
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 در مورد پایان نامه تون توضیحاتی بفرمائید؟

تدوین  »عنوان با   ینجانبا تخصصی دکترای رساله قالب در دندانپزشکی، در اخلاق کدهای تهران پزشکی علوم دانشگاه در الهی قوه و حول به
نقدر، جناب آقای دکتر لاریجانی، و با راهنمایی اساتید گرا« کدهای اخلاق در دندانپزشکی عمومی، طراحی ابزار سنجش نگرش اخلاقی دندانپزشکان

یک گروه اخلاق پزشکی جناب آقای دکتر آخوندی، جناب آقای دکتر شجاعی و جناب آقای دکتر عبادی محقق گردید و با همکاری بسیار نزد
ومی نهایی گردید. کدهای دانشکده پزشکی و نیز مرکز تحقیقات دندانپزشکی پژوهشکده علوم دندانپزشکی، کدهای اخلاقی در دندانپزشکی عم

ن و اعضای کادر درمان، در شرایط اخلاقی به عنوان ابزاری برای کمک به تصمیم گیری بهتر دندانپزشک در تعامل با بیمار، همراه بیمار، همکارا
تواند به عنوان منبع آموزشی و الهام بخش برای دانشجویان دندانپزشکی تواند مورد استفاده قرار گیرد و همچنین میو پیچیده اخلاقی می حساس

   به کار برده شود.

 
 

 گفت و گو با دکتر سید محمدکاظم آقامیر، فناور برتر کشور

 مراکز تحقیقاتی باید پلی میان علوم پایه و بالین باشند

ناسبت دکتر سید محمد کاظم آقامیر، رئیس مرکز تحقیقات ارولوژی دانشگاه علوم پزشکی تهران در نهمین جشنواره سینا که به م

گو  هفته پژوهش هر ساله برگزار می شود به عنوان فناور برتر کشور شناخته شده است. در همین خصوص با دکتر آقامیر گفت و

 شد

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 به چاپ رسید« تغـذیه در طب سنتی ایرانیدانستنی های »کتاب 

همراه با جداول مزاج خوراکی، توسط متخصصان طب ایرانی دانشگاه های « دانستنی های تغـذیه در طب سنتی ایرانی»کتاب 

 .علوم پزشکی تهران و سبزوار تألیف شده است
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همراه جداول مزاج « ی ایرانیدانستنی های تغـذیه در طب سنت»ب به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده طب ایرانی، کتا

بخش، متخصص طب ایرانی و عضو هیأت علمی دانشکده طب ایرانی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر خوراکی ها، توسط دکتر فاطمه نجات

ی، کارشناس ارشد علوم سبزوار و محمد احمد فرشته قراط، متخصص طب ایرانی و عضو هیأت علمی دانشکده طب ایرانی دانشگاه علوم پزشکی

 .بهداشتی در تغذیه تألیف شده است

ل دفتر طب ایرانی وزارت این کتاب با مقدمه دکتر محمدرضا شمس اردکانی، عضو فرهنگستان علوم پزشکی و دکتر نفیسه حسینی یکتا، مدیرک

 .ده استپزشکی و توسط انتشارات المعی به چاپ رسیبهداشت، تحت نظارت دفتر طب ایرانی وزارت بهداشت، درمان و آموزش 

هستند. پرداختن به  ها به طور روزمره با آن در ارتباطترین موارد سته ضروریه، مبحث خوردنی ها و نوشیدنی هاست که همه انسانیکی از مهم

یری از بروز بیماری های مزمن لامتی جامعه و پیشگاین موضوع و افزایش دانش و آگاهی عموم جامعه در زمینه تغذیه می تواند به ارتقا سطح س

 .کمک شایانی کند

تی کردند. این منابع شامل دو برای رسیدن به این موضوع، مؤلفان این مجموعه اقدام به گردآوری مطالب تغذیه از منابع معتبر و مرجع طب سن

اند و مبحث تغذیه را نیز در لابلای مباحث دیگر بیان طبی پرداختهاول منابعی که دائرةَالمعارف طبی هستند و به همه مسائل  :بخش کلی هستند

حکیم عقیلی « الحکمهخلاصه»سید اسماعیل جرجانی و « ذخیره خوارزمشاهی»ابوعلی سینا، « الطبقانون فی»اند. از این منابع می توان به کرده

 .خراسانی اشاره کرد

منافع الأغذیه و دفع »های تخصصی تغذیه، مانند ها را شامل می شود و نیز رسالهی از آناخش گستردهالصحه که تغذیه، بهای حفظدوم رساله

موعه حاضر، ابتدا منابع برای تهیه مج .شرف بن بهاء طبیب شیرازی« المرغوب و المحذور لتحفه الدستور»محمدبن زکریای رازی و « مضارها

ها با توجه به قرابت موضوعی و بعد از تجزیه و تحلیل ها انجام شده است. سپس فیشنبرداری از آمذکور مورد مطالعه دقیق قرار گرفته و فیش

 .بندی شده و مطالب هر فصل در همان بخش جای گذاری شده اندبندی شده اند. در آخر، فصول کتاب اولویتمحتوایی، در فصول کلی تر طبقه

 .ده استشدیدگاه طب سنتی ایرانی با این جامعیت گردآوری مجموعه حاضر، اولین کتابی است که در زمینه تغذیه صحیح از 

 

 «ارزیابی پیامدهای سلامت»ترجمه رسمی کتاب  /مرکز تحقیقات عدالت در سلامت منتشر کرد

ا ر« ارزیابی پیامدهای سلامت»مرکز تحقیقات عدالت در سلامت با همکاری مرکز ملی تحقیقات بیمه سلامت ترجه رسمی کتاب 

 .منتشر کرد
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ارزیابی »  ترجمه رسمی کتاب به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مرکز تحقیقات عدالت در سلامت، این مرکز مفتخر است تا از

 .رونمایی کند «پیامدهای سلامت

خش اول کتاب، ارزیابی ب این ترجمه که حاصل دسترنج همکاران این مرکز است در چهار بخش تدوین شده و تقدیم علاقه مندان می گردد. در

گذاری سلامت عمومی محور اصلی بحث است. بخش دوم به معرفی مفاهیم اصلی ریزی و سیاستپیامدهای سلامت و ادغام آن در توسعه برنامه

امدهای سلامت پردازد. در بخش سوم، شش گام اجرایی ارزیابی پیارزیابی پیامدهای سلامت و ذکر مطالعات موردی از آمریکا و دیگر کشورها می

 .شود و در انتها چگونگی توسعه ارزیابی پیامدهای سلامت در آمریکا طی بخش چهارم تشریح می شودبه تفصیل بحث و بررسی می

ا به صورت کاربردی و به عنوان تهدف از تدوین این کتاب، تبیین مفهوم ارزیابی پیامدهای سلامت و ایجاد نگاهی جامع به آن بوده و امید است 

 .زاری مفید برای ارزیابی های موردی سنجش پیامدهای سلامت مورد استفاده قرار گیرداب

 

 Nature چاپ مقاله اعضای هیئت علمی گروه پزشکی مولکولی دانشکده فناوری های نوین پزشکی در مجله

Communications 
 Hippo مسیر LATS2 تاثیر آنزیم»عنوان  مقاله اعضای هیئت علمی گروه پزشکی مولکولی دانشکده فناوری های نوین پزشکی با

 .به چاپ رسید Nature Communications در مجله« در اتوفاژی سلول های بتا و ایجاد دیابت
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روه پزشکی مولکولی این گبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده فناوری های نوین پزشکی، مقاله اعضای هیئت علمی 

رباره این رسید.دکتر زهرا عزیزی، عضو هیئت علمی گروه پزشکی مولکولی، د چاپ به Nature Communications مجلهدانشکده در 

قا مشخص نشده است. بر اساس مقاله گفت: دیابت بر اثر کاهش عملکرد سلول های بتا ایجاد می شود هرچند مکانیسم سلول های این فرایند دقی

 زای استرس عوامل تحت  و بوده  Hippo ز اجزای مهم مسیراکه lovge tumor suppressor-z (LATS2)  یافته های این تحقیق

. شود می بتا های سلول دعملکر کاهش موجب نهایت در و گشته سلولی مرگ یا آپتوز باعث  LATS2 شدن فعال. شود می فعال دیابت محیطی

و در نهایت اصلاح پیشرفت  ترشح بیشتر انسولین ها، سلول این بیشتر مانی زنده باعث انسولین کننده تولید های سلول در LATS2 کم کارکرد

 اتوفاژی عوامل از یکی کتورفا این. دارد را  mTORC1 کردن فعال قابلیت LATS2 دیابت می گردد. در این مقاله همچنین مشخص می شود که

به عنوان یک هدف  LATS2 نابراینب. است شده مشخص اساس این بر نیز اتوفاژی و Hippo مسیر بین مستقیم ارتباط ترتیب این به و بوده

ه سرپرستی دکتر سید امین اردستانی، بدارویی بالقوه برای بهبود کارکرد سلول های بتاسل در بیماران دیابتی پیشنهاد می شود. نتایج این تحقیقات 

 Nature  لی و همکاری اینجانب در مجلهعضو هیئت علمی دانشگاه برمن آلمان و ویزیتینگ پروفسور گروه پزشکی مولکو

Communications است رسیده چاپ به. 

 

 Society for نشجوی دانشکده فناوری های نوین پزشکی رتبه اول مسابقات کنگره آمریکاییدا

Neuroscience را کسب کرد 

به کسب رتبه اول در مسابقات  عصاب دانشکده فناوری های نوین پزشکی موفقادانشجوی دکترای تخصصی علوم  فاطمه تیرگر،

 .شد Society for Neuroscience کنگره آمریکایی

 

دانشجوی دکترای  گر،، فاطمه تیر۱400به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده فناوری های نوین پزشکی، دی ماه 

 .شد Society for Neuroscience گره آمریکاییتخصصی علوم اعصاب این دانشکده موفق به کسب رتبه اول در مسابقات کن

عصاب آمریکا برگزار می شود. اکه هر ساله توسط جامعه علوم  است اعصاب علوم ی حوزه در المللی بین کنگره ترین مهم و بزرگترین کنگره این

های گوناگون علوم اعصاب بود که علمی در زمینه یکی از مهم ترین بخش های این کنگره که از روز اول تا روز آخر آن ادامه داشت یک مسابقه

 فاطمه تیرگر، توانست موفق به کسب رتبه اول در این مسابقات شود.
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 ساده برای کاهش آلودگی هواهای راه حل

وا هما می توانیم از طریق کاهش مصرف انرژی، انتخاب محصولات مناسب و حذف مواجهه خود با مواد شیمیایی در بهبود کیفیت 

 .سهیم باشیم

 

رند. هر زمانی که شما به سمت ها را بکار گیتوانند در زندگی روزمره آنفراد میای وجود دارد که اهای سادهبرای کمک به بهبود کیفیت هوا راه
های توانید از روشکنید. شما میهایتان را تمیز میکنید، پنجرههای سرمایش و گرمایش استفاده میکنید، از سیستمخانه و مدرسه رانندگی می

 ذیل جهت کاهش آلودگی هوا استفاده کنید.

 در جاده

تواند به بهبود کیفیت باشد. کمتر کردن سفرها میها میواری و یا کامیونخودروهای س شهرها، حدود نیمی از آلودگی هوا ناشی ازدر اغلب کلان
ها به نکات زیر به منظور کاهش هوا کمک کند. حتی چگونه رانندگی کردن شما به کاهش آلودگی هوا کمک خواهد کرد. برای تردد در جاده

 آلودگی هوا توجه کنید:

 .از دوچرخه استفاده کنید روی کنید و یادر صورت امکان پیاده .۱

 .از سیستم حمل و نقل عمومی استفاده کنید .۲

 .کارهای خود را طوری سازماندهی کنید که همگی در یک سفر انجام شوند .3

 .نیددر هنگام رانندگی به طور تدریجی سرعت خود را افزایش دهید و از مقرارت مربوط به سرعت مجاز تبعیت ک .4

 .باشددر روزهایی که کیفیت هوا ناسالم میرانندگی خود را کم کنید خصوصاً  .5

 .استاندارد باشد(ها در حالت مناسبی باشد )داری کنید و باد لاستیکوسیله نقلیه خود را به خوبی نگه .6

 .مراجعه به مراکز معاینه فنی خودرو و دریافت گواهی .7

 .حذف کنید سیله نقلیه خودداشتن وسبک سفر کنید و برای سفر کردن هر گونه اقلام اضافی را برای سبک نگه .8

و بنابراین اگر این زمان بیش از  ثانیه در حالت درجا کار کند 30زمان درجا کارکردن خودرو را به حداقل برسانید؛ خودرو نباید بیش از  .9

 .ثانیه است، ماشین را خاموش کنید 30

کنید که دارای کمترین میزان انتشار باشد، حتی ماشین خاب روید کارآمدترین را انتهنگامیکه برای خرید یک ماشین جدید به بازار می .۱0

 .الکتریکی با انتشار صفر بخرید
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 در منزل

توانیم از طریق کاهش مصرف انرژی، انتخاب محصولات مناسب و حذف تواند کیفیت هوای داخل منزل را بهبود بخشد. ما میهای متعددی میراه
 هوا سهیم باشیم. مواجهه خود با مواد شیمیایی در بهبود کیفیت

ها از طریق مصرف کند. از طریق مصرف کمتر بنزین، گاز طبیعی و الکتریسیته )نیروگاهکاهش مصرف انرژی به کاهش آلودگی هوا کمک می
 های هوا را کاهش داد.توان تولید و انتشار آلایندهکنند( میسوخت فسیلی، الکتریسته تولید می

ها کنند و در زمان استفاده از آنهای هوا را منتشر میشود آلایندهو گاراژ وجود دارد؛ هنگامیکه استفاده می محصولات متعددی در منازل، باغچه
های بیماری تواند به عنوان محرکشود. ترکیبات آلی فرار و ذرات معلق تولیدی توسط این محصولات به عمق ریه نفوذ کرده و میهوا آلوده می

 کمک خواهد کرد: ی دستگاه تنفسی را تشدید کند. پیشنهادات زیر به کاهش مواجهه در منزلهاآسم عمل کنند و بیماری

 .کنید لامپ آن را خاموش کنیدهنگامیکه اتاق خود را ترک می .۱

 .های فلورسنت فشرده جایگزین کنیدای پرمصرف را با لامپهای رشتهچراغ .۲

 ن انرژی منازل استفاده کنیدباد( برای تأمیهای تجدیدپذیر )نور خورشید و در صورت امکان از انرژی .3

گراد درجه سانتی ۲0درجه فارنهایت( در تابستان و 78گراد ) درجه سانتی ۲5ریزی استفاده کنید و آن را در های قابل برنامهاز ترموستات .4

 .درجه فارنهایت( در زمستان تنظیم کنید 68) 

 .های با دبی کم نصب کنیدسردوش .5

 .پلاستیک و کاغذ را بازیافت بکنید مواد آلی، فلزات، .6

 .ده شودهای استاندارد )مورد تأیید سازمان حفاظت محیط زیست آمریکا( برای سوزاندن در بخاری،کوره یا شومینه استفااز چوب .7

 .سازی کنیدمنازل خود را عایق .8

 بخرید یا لوازمی که دارای برچسب مصرف انرژییکی خود را تعویض کنید لوازم با مصرف انرژی کم خواهید لوازم الکترهنگامیکه می .9

 .ستاره هستند بخرید

 .برای کباب کردن از گاز پروپان یا گاز طبیعی به جای زغال استفاده کنید .۱0

 .های یکبار مصرف استفاده کنیدو به جای ظروف و دستمالهای قابل شستشاز ظروف و دستمال .۱۱

 .ده کنیداز محصولات با مواد دارای قابلیت بازیافت استفا .۱۲

 .آمیزی استفاده کنیدها، از برس برای رنگپاشبه جای استفاده از رنگ .۱3

 .نیدها را در کانتینرهای غیرقابل نفوذ ذخیره کتمام حلال .۱4

 .شودزده شده است استفاده ]1[ "بدون ترکیبات آلی فرار"ها برچسب برای تمیزسازی از محصولات بر پایه آب که بر روی آن .۱5

 .سازی کنیدهای آب در دسترس را عایقآبگرمکن و لوله .۱6

 .تفاده کنیدهای طبیعی اساز مواد شیمیایی سمی در منازل خود استفاده نکنید، از جایگزین .۱7

 .کنندکنند و سایه هم تولید میالایش میپکاری کنید! درختان هوا را درخت .۱8

 در محل کار

بل توجهی از زمان خود را در در نهایت کاهش آلودگی هوا وجود دارد. تقریباً اغلب افراد بخش قا چندین راه برای کاهش مصرف در محل کار و
 :کنند، بنابراین از پیشنهادات زیر جهت حفظ محیط زیست و کاهش آلودگی هوا در محل کار استفاده کنیدطی هفته در محل کار سپری می

صورت تک سرنشین )برای رفتن و ، به عبارت دیگر جلوگیری از تردد خودروها به]2[استفاده مشترک از یک خودرو برای جابجایی .۱
برگشتن از محل کار، به جای استفاده هر فرد از خودروی شخصی، هر چند نفر از یک خودرو استفاده کنند(. با هم به سفر بروید )با این 

 .یابد(یشود کاهش مای که استفاده میروش تعداد وسایل نقلیه

 .های ارتباط از راه دور استفاده کنیداز تکنولوژی .۲

https://pr.tums.ac.ir/%d8%a7%d8%ae%d8%a8%d8%a7%d8%b1/%d8%b1%d8%a7%d9%87-%d8%ad%d9%84%e2%80%8c%d9%87%d8%a7%db%8c-%d8%b3%d8%a7%d8%af%d9%87-%d8%a8%d8%b1%d8%a7%db%8c-%da%a9%d8%a7%d9%87%d8%b4-%d8%a2%d9%84%d9%88%d8%af%da%af%db%8c-%d9%87%d9%88%d8%a7#_ftn1
https://pr.tums.ac.ir/%d8%a7%d8%ae%d8%a8%d8%a7%d8%b1/%d8%b1%d8%a7%d9%87-%d8%ad%d9%84%e2%80%8c%d9%87%d8%a7%db%8c-%d8%b3%d8%a7%d8%af%d9%87-%d8%a8%d8%b1%d8%a7%db%8c-%da%a9%d8%a7%d9%87%d8%b4-%d8%a2%d9%84%d9%88%d8%af%da%af%db%8c-%d9%87%d9%88%d8%a7#_ftn1
https://pr.tums.ac.ir/%d8%a7%d8%ae%d8%a8%d8%a7%d8%b1/%d8%b1%d8%a7%d9%87-%d8%ad%d9%84%e2%80%8c%d9%87%d8%a7%db%8c-%d8%b3%d8%a7%d8%af%d9%87-%d8%a8%d8%b1%d8%a7%db%8c-%da%a9%d8%a7%d9%87%d8%b4-%d8%a2%d9%84%d9%88%d8%af%da%af%db%8c-%d9%87%d9%88%d8%a7#_ftn2
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 .یک برنامه بازیافت را شروع کنید .3

 .از هر دو طرف کاغذ برای کپی یا پرینت استفاده کنید .4

 .به منظور جلوگیری از تردد در وسط روز، ناهار خود را از منزل به محل کار ببرید .5

 .ا و ماشین فکس را پس از ساعت کاری خاموش کنیدتجهیزات اداره از قبیل کامپیوترها، پرینتره .6

 .ها را خاموش کنیدو چراغ ها را باز کنیداز نور طبیعی )خورشید( استفاده کنید، پرده .7

 .م کنیدبا توجه به شرایط آب و هوایی لباس بپوشید بجای اینکه ترموستات اتاق را با توجه به دمای محیط تنظی .8
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 پروژه های عمرانی
 بازدید معاون توسعه دانشگاه از انبار تجهیزات پزشکی عقاب

به همراه مهناز طاهری  1400آذر  22دکتر سید ابوالفضل ذاکریان، معاون توسعه مدیریت و برنامه ریزی منابع دانشگاه روز دوشنبه 

بودن زمان افتتاح بیمارستان حکیم )مرکز مدیر امور مالی دانشگاه از انبار تجهیزات پزشکی عقاب بازدید کرد. با توجه به نزدیک 

و لزوم انتقال و نصب تجهیزات باقی مانده در این دو مرکز، مقرر شد برای  ( و همچنین آماده سازی بیمارستان مهدی کلینیک2طبی 

 .تسریع در روند جابجایی تجهیزات در اولین فرصت هماهنگی و برنامه ریزی لازم صورت پذیرد

 

 

 نارسایی قلبی در مرکز قلب تهران فتتاح دپارتمان ا

با حضور دکتر سعید ناطقی، معاون درمان، دکتر ماشاءاله ترابی، 1400آذر  22دپارتمان نارسایی قلبی مرکز قلب تهران روز دوشنبه 

 .مدیر روابط عمومی دانشگاه و دکتر واشقانی، رئیس مرکز قلب تهران افتتاح شد
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علوم پزشکی تهران از پروژه ملی مهدی کلینیک مجتمع بیمارستانی امام خمینی بازدید معاون درمان دانشگاه 

 )ره(

ره( )دکتر سعید ناطقی معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی تهران از پروژه بزرگ مهدی کلینیک مجتمع بیمارستانی امام خمینی 

 .بازدید کرد

 

 

عید ناطقی معاون درمان دانشگاه دکتر س ۱400آذر  ۲5نی امام خمینی )ره( پنجشنبه به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی مجتمع بیمارستا

د کردند واز نزدیک در جریان علوم پزشکی تهران و دکتر علی گنجعلی خان مدیر درمان دانشگاه از تمام طبقات پروژه ملی مهدی کلینیک بازدی

معاون پشتیبانی، دکتر  دکتر علی دهقان رئیس مجتمع، مهندس محمدعلی سورکیهمچنین  روند پیشرفت فاز پایانی این پروژه قرار گرفتند.

شتیبانی مجتمع و محمد رضا پامیرحسین اورندی معاون درمان، پرستو آریاملو مدیر پرستاری مجتمع ، مصطفی مرادی دلیر سرپرست مدیر خدمات 

 کردند.شهبازی مسئول هماهنگی پروژه مهدی کلینیک بازدیدکنندگان را همراهی 

شهر تهران کمک شایانی کند و به دلیل ملی بودن این های بیمارستانی کلانتواند در رفع کمبود تختاندازی این پروژه میدکتر دهقان گفت: راه

ن ن زمادر نشست پایانی این بازدید با توجه به نزدیک شد طلبد.های موردنیاز را میهای زی ربط در تأمین زیرساختپروژه همراهی سازمان

نظر ن بحث و تبادلبرداری از پروژه بزرگ مهدی کلینیک در خصوص شروع پذیرش، تأمین نیروی انسانی و نحوه ارائه خدمات درمانی به بیمارابهره

 شد.

 

مراسم کلنگ زنی ساخت پروژه مرکز خدمات جامع سلامت قائمیه خیر ساز در شهرستان اسلامشهر برگزار 

 شد

دمات جامع سلامت خیر ساز در شهرک قائمیه شهرستان اسلامشهر با حضور مدیر شبکه بهداشت و مراسم کلنگ زنی مرکز خ

 .درمان و خیر سلامت برگزار شد
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ئه خدمات بهداشتی درمانی در به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران شبکه بهداشت و درمان اسلامشهر، با توجه به فعالیت و ارا

 قائمیه سلامت امعج خدمات مرکز ساختمان ساخت کلنگ سلامت؛ خیر صادقی، محسن همت به اخیر، سال  میه در طی سهکلینیک تخصصی قائ

با حضور دکتر مسعود رفعتی، مدیر؛ مهندس نیکخو،  ۱400آذر  ۲7ه طبقه در بخش دیگری از این کلینیک شنبمترمربع در سه 500 مساحت به

  .سرپرست واحد امور اداری و زهرا ربیعی، کارشناس مسئول واحد گسترش و محسن صادقی، خیر سلامت زده شد

سی درمانی با محوریت دستر های بهداشتی وهای اخیر برای ساخت پروژهدکتر رفعتی ضمن قدردانی از مشارکت خیرین سلامت در طی سال

ریزی زمان برنامهائمیه در مدتعادلانه به سلامت ابراز امیدواری کرد که با همکاری و مشارکت، ساخت این مرکز خدمات جامع سلامت در شهرک ق

  .به اتمام برسد و واحدهای فنی این مرکز از محل کنونی کلینیک به ساختمان جدید منتقل شوند

 

 ن شریعتی دوبازدید شهردار تهران از پروژه بیمارستا

دکتر علیرضا زاکانی شهرتهران به دعوت دکتراحمدرضا جمشیدی رئیس بیمارستان شریعتی ازپروژه بیمارستان شریعتی دو 

 .بازدیدکرد
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 انجام  از بیمارستان شریعتی دو ۱400به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان شریعتی، این بازدید پنج شنبه نهم دی ماه 

اکید ت با بازدید این در زاکانی دکتر .کردند بررسی را آن مشکلات برخی و پروژه پیشرفت زاکانی دکتر همراه به جمشیدی دکتر بازدید دراین .شد

بیمارستان ر تکمیل پروژه برحمایت و همکاری های لازم، ساخت مسیر دسترسی و پل رو گذر را از برنامه های شهرداری تهران برای تسریع د

 شریعتی دو عنوان کرد.
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 دانشجویان
 های آمادگی المپیاد دانشجویان دانشگاه علوم پزشکی تهراننام کلاسآغاز ثبت

پس از انتخاب  1400آذرماه  30توانند تا متقاضیان شرکت در چهاردهمین المپیاد علمی دانشجویان علوم پزشکی سراسر کشور می

 .های المپیاد اقدام کنندنظر، برای ثبت نام در کلاس حیطه مورد

 

ر چهاردهمین دوره به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مرکز رشد استعدادهای درخشان متقاضیان واجد شرایط شرکت د

 .کنند اقدام نام ثبت برای المپیادهای علمی دانشجویان علوم پزشکی سراسر کشور می توانند

آموختگانی که تا اغل به تحصیل و یا دانش شعلوم پزشکی تهران و  ای دانشگاهجویان مقاطع کارشناسی، کارشناسی ارشد و دکترای حرفهدانش

التحصیلی آنها گذشته  اه از فارغهای کشوری المپیاد )آزمون غربالگری( در هر دوره کمتر از شش متاریخ برگزاری اولین آزمون از مجموعه آزمون

 توانند بدون در نظر گرفتن معدل کل و سال تحصیل در المپیاد شرکت کنند.اشد، میب

 فوق، دانشجویان بر علاوه "سوم هزاره هایدانشگاه بستر در کارآفرینی" و "سلامت و انسانی علوم ایرشته میان مطالعات"های در حیطه

ی مدال طلا در ن دارندهتوضیح اینکه دانشجویا هم مجاز به شرکت هستند.زی( داروسا و دندانپزشکی پزشکی،) دستیاران و  PhD دانشجویان

 د.توانند مجدداً در همان حیطه شرکت کننمرحله انفرادی هر حیطه، نمی

 

های برگزیده دانشجویان مرکز بزرگداشت هفته پژوهش در دانشکده پرستاری و مامایی با رقابت پژوهش

 پژوهش های علمی دانشجویی

 1400آذرماه  20آغاز هفته پژوهش ارایه پژوهش های برگزیده دانشجویان مرکز پژوهش های علمی دانشجویی شنبه همزمان با 

 .در سالن شورای یک دانشکده پرستاری و مامایی برگزار شد
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رایه پژوهش های برگزیده به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پرستاری و مامایی، همزمان با آغاز هفته پژوهش ا

ز گرانمایه معاون پژوهشی دانشجویان مرکز پژوهش های علمی دانشجویی با حضور دکتر علیرضا نیکبخت نصرآبادی رئیس دانشکده، دکتر مهرنا

بصورت حضوری و  در سالن شورای یک ۱400آذرماه  ۲0راستی سرپرست مرکز پژوهش های علمی دانشجویان دانشکده شنبه  و دکتر آرزو

 .مجازی برگزار شد

انوی بزرگ اسلام حضرت زینب بدر ابتدای مراسم دکتر مهرناز گرانمایه معاون پژوهشی دانشکده ضمن خوشامدگویی و تبریک ایام فرخنده میلاد 

گفت: یکی از بزرگترین نتایج تحصیل  روز پرستار و روز دانشجو به اساتید و دانشجویان صبور و فداکار، با اشاره به آغاز هفته پژوهش کبری )س( و

ش رود، در این راستا در دوره های آکادمیک این است که علم آموزی تواما با پژوهش همراه باشد و به سوی پژوهش های محصول محور پی

شد که دانشجویان را در همه یپلم پژوهشی یکی از دستاوردهای بزرگ مرکز علمی دانشجویان دانشکده پرستاری و مامایی می بابرگزاری دوره د

 .کند می آشنا پژوهش با  مقاطع تحصیلی بصورت آکادمیک

حاضرین در سالن و  را بهدکتر آرزو راستی سرپرست مرکز پژوهش های علمی دانشجویان ، سالروز میلاد حضرت زینب )س( و روز پرستار 

 از ای خلاصه به و داد ائهار  دانشکده پرستاری و مامایی ۱400دکتر راستی گزارشی از دوره دیپلم پژوهشی سال  .مخاطببن مجازی تبریک گفت

 .کرد اشاره پژوهشی دیپلم نامهآیین در شده بازنگری تغییرات

های پژوهشی به صورت مجازی با حضور اساتید و دوران پاندمی کرونا برگزاری کارگاهسرپرست مرکز پژوهش های علمی دانشجویان افزود: در 

منتور در مقاطع کارشناسی  ۱۲ عالیتف به و داد خبر  دانشجویان ادامه داشت. وی از برگزاری دو دوره دیپلم پژوهشی در دو مقطع متوسطه و پیشرفته

 دست در طرح 6 و اجرا حال رد طرح ۱4  دانشجو شامل 6۲طرح با همکاری  ۲5فزود: تاکنون وی ا .و کارشناسی ارشد در این مرکز نیز اشاره کرد

 علمی هایپژوهش منتخب مرکز متوالی، سال دو در دانشکده که کرد خاطرنشان وی. است بوده پژوهشی دیپلم دوره های فعالیت حاصل تصویب،

 .ایی تبریک میگویمامی دانشجویان و اساتید دانشکده پرستاری و مامتم به را افتخار این که است شده تهران پزشکی علوم دانشگاه

ابراز خرسندی از موفقیت  دکتر کرباسی مطلق مشاور آموزشی و پژوهشی مرکز رشد استعدادهای درخشان دانشگاه علوم پزشکی تهران، نیز ضمن

 خوبی بسیار شروع یمامای و پرستاری دانشکده  دانشجویانطرح های پژوهشی دانشکده پرستاری و مامایی گفت : مرکز پژوهش های علمی 

 .دارد ادامه چنان هم روند این خوشبختانه و داشته

 دکترای و ارشد کارشناسی کارشناسی، دانشجویان گزینش امکان و پژوهشی دیپلم نامه آیین در شده انجام بازنگری و تغییرات اعلام  ایشان با

در ادامه، طرح های پژوهشی  .یان خارج از دانشگاه علوم پزشکی تهران در دوره دیپلم پژوهشی خبر داددانشجو مشارکت از دوره، این در تخصصی
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طرح در فرایند مسابقه شرکت کردند که از بین طرح های پژوهشی  9برگزیده دانشجویان مرکز پژوهش های علمی دانشجویی مطرح و در مجموع 

 .از چک لیست ارزیابی و یک طرح برگزیده و از آن تقدیر شد ارائه شده، توسط تیم داوری با استفاده

 

 نشست معارفه دانشجویان کارشناسی ارشد و دکترای تخصصی نو ورود در دانشکده توانبخشی

 .نشست معارفه دانشجویان جدید مقطع کارشناسی ارشد و دکترای تخصصی دانشکده به صورت مجازی برگزار شد

 

حضور دکتر سید احمدرضا  با ۱400آذر  ۲3دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده توانبخشی، این نشست روز سه شنبه به گزارش روابط عمومی 

 .وم برگزار شدرخاتون آبادی رئیس دانشکده، معاونین، مدیران گروه ها و نمایندگان تحصیلات تکمیلی گروه ها در بستر اسکای 

انشگاه علوم پزشکی تهران یر مقدم ورود دانشجویان به مقطع تحصیلات تکمیلی اظهار کرد: ددر ابتدای این نشست دکتر خاتون آبادی ضمن خ

د؛ ورود شما به این دانشکده بعنوان نماد آموزش عالی کشور است و دانشکده توانبخشی نیز قدیمی ترین دانشکده توانبخشی کشور محسوب می شو

 .اهداف جامعه استفاده کنید لایی است که می توانید از آن به بهترین شکل در راستایبا حضور بهترین اساتید حوزه توانبخشی کشور فرصتی ط

 سطح ارتقای برای و برندب  وی تصریح کرد: زمان محدود است و دانشجویان باید تلاش کنند تا از این فرصت کم، بیشترین بهره آموزشی را

 .کنند تلاش ارتباطات

بر  "ارویی است که اثر نکندعلم و دانشی که سود ندهد همچون د"از غررالحکم حضرت علی )ع(مبنی بر دکتر خاتون آبادی با اشاره به حدیثی 

ستای نیازهای جامعه قدم بردارند جامعه محور بودن علم تاکید کرد و گفت: علمی ارزشمند است که برای جامعه مفید باشد؛ دانشجویان باید در را

موزشی دانشگاه سخن گفت و افزود: آوی در ادامه از لزوم رعایت دستورالعمل های  .ین نیازها تعیین کنندو موضوعات پایان نامه خود را براساس ا

مال بهره را ببرند و ضمن کدانشجویان ضمن رعایت این نکات می بایست از فرصت آموزشی پیش رو، به لطف حضور اساتید برجسته در دانشکده، 

ای تحقیقاتی و پژوهشی و همچنین مسیر علم آموزی، با شرکت در کارگاه های آموزشی، فعالیت در حوزه هآشنایی با دیدگاه اساتید برای حرکت در 

 .شرکت در کارگاه های پژوهشی برای ارتقای این مهارت به ویژه دانشجویان مقطع دکترا پیش قدم باشند

امل مناسب اساتید و دانشجویان تاکید کرد و گفت: بستر رئیس دانشکده ضمن اشاره به نقش جدی دانشجویان در پژوهش، بر حفظ ارتباط و تع

 پیشبرد برای را خود های پرسش توانند می دانشجویان و است فراهم  ارتباط بی واسطه دانشجویان با اساتید و نمایندگان تحصیلات تکمیلی

وی در پایان ضمن آرزوی موفقیت برای دانشجویان تصریح کرد: دانشجویان می توانند  .کنند مطرح مرتبط مسئولین با پژوهشی و آموزشی اهداف
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واست هر گونه پرسش، انتقاد و پیشنهاد خود را مستقیم به اینجانب به عنوان رئیس دانشکده انتقال دهند و مطمئن باشند طبق ضوابط دانشگاه درخ

 .ها پیگیری و رسیدگی خواهد شد

ول مدت تحصیل و فرایند دریافت وزشی دانشکده دستورالعمل های آموزشی دانشکده را نظیر تعداد واحد، نمرات قبولی، طدکتر آذر مهری معاون آم

وی ضمن  .شناسی ارشد تاکید کردکد اخلاق و تحویل پایان نامه را برای هر دو گروه دانشجویان بیان و بر حضور تمام وقت دانشجویان دوره کار

گروه آموزشی فعالیت کنند  وت تکمیلی گروه های مختلف افزود: امید است که دانشجویان متناسب با اهداف دانشکده معرفی نمایندگان تحصیلا

 .تا بتوانند در مسیر خدمت به جامعه قدم بردارند

پایان نامه ها سخن عناوین  دکتر حسین باقری مدیر گروه فیزیوتراپی از محدودیت زمان و لزوم تهیه پیش پروپوزال در فرصت مناسب و تصویب

ونت پژوهشی دانشکده را دکتر دالوند معاون پژوهشی دانشکده نیز از همکاری با انجمن پژوهش های دانشجویی سخن گفت و آمادگی معا.گفت

ار ای دانشگاه، خواستههمچنین ضمن معرفی سایت کارگاه  .برای کمک و راهنمایی دانشجویان برای شرکت در حیطه های پژوهشی اعلام کرد

 .شرکت دانشجویان در این کارگاه ها شد

کرد و ضمن تشریح فعالیت  دکتر روحبخش معاون دانشجویی فرهنگی دانشکده از دوره تحصیلات تکمیلی به عنوان بهترین دوره علم آموزی یاد

شجویی فرهنگی دانشکده حوزه دانهای حوزه دانشجویی فرهنگی گفت: این دوره یکی از بهترین دوره های زندگی هر دانشجو محسوب می شود؛ 

 .نیز آمادگی خود را برای همکاری و کمک به دانشجویان برای طی این دوران زیبا اعلام می دارد

رد و از این فرصت به عنوان تمرین کدکتر بشر دوست معاون بین الملل دانشکده بر ارتباط مناسب دانشجویان داخلی با دانشجویان بین الملل تاکید 

لملل برای کمک به دانشجویان اوی همچنین از آمادگی معاونت بین .ن برای ارتباط با همکاران در دانشگاه های دیگر کشورها یاد کرددانشجویا

 .فتگ سخن خارجی در راستای ارتباط با مراکز مطرح دنیا و همچنین حمایت و راهنمایی برای چاپ مقاله در نشریه های

ضای گروه، دستورالعمل های ناسی نیز مقطع کارشناسی ارشد را پلی برای دکترا برشمرد و ضمن معرفی اعدکتر محمدخانی مدیر گروه شنوایی ش

 .آموزشی گروه را در قالب نمایش اسلاید ارائه کرد

 .کرد ارائه مطالبی همقال عنوان به آن انتشار و نامه پایان موضوع بر دانشجویان تمرکز خصوص در  دکتر راجی مدیر گروه کاردرمانی

 راهنمایی برای ویژه ای جلسه برگزاری از و کرد ارائه دانشجویان با جداگانه معارفه جلسه از گزارشی  دکتر خدامی مدیر گروه گفتار درمانی

 نیز درمانی گفتار گروه تکمیلی تحصیلات نماینده دادگر دکتر. کرد تاکید زمان از صحیح استفاده به و داد خبر نامه پایان خصوص در دانشجویان

در پایان دکتر سید محسن  .ر شدعلام تاریخ برگزاری امتحانات، آمادگی و هماهنگی دانشجویان با اساتید را برای اتمام کلاس ها خواستاا ضمن

 .دمیر معاون اداری مالی دانشکده فرایند دریافت حقوق دستیاری و ضوابط حضور دانشجویان در دانشکده را شرح دا

 

نخستین سمپوزیوم دانشجویان  الملل دانشگاهالملل و معاونت پژوهشی پردیس بیننت بینبا همکاری معاو

 الملل تحصیلات تکمیلی دانشگاه برگزار شدبین

الملل و معاونت الملل تحصیلات تکمیلی دانشگاه با همکاری معاونت بینهمزمان با هفته پژوهش نخستین سمپوزیوم دانشجویان بین

 .لملل دانشگاه برگزار شداپژوهشی پردیس بین
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به صورت حضوری و مجازی و به  ۱400آذر  ۲3شنبه الملل، این سمپوزیوم سهبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت بین

 .الملل به عنوان هاب اصلی برگزار شداونت بینهای مجازی و برخط معمیزبانی سالن همایش

الملل الملل در آغاز با اشاره به اینکه نیاز به ایجاد فضای رقابتی میان دانشجویان بینمعاون پژوهشی پردیس بیندکتر احسان شریف پاقلعه، 

ها و مراکز تحقیقاتی دانشگاه تفکر اولیه برگزاری این سمپوزیوم را شکل داد، اظهار داشت: ما ها، پژوهشکدهتحصیلات تکمیلی در سطح دانشکده

ای برای الملل دانشگاه را به منصه ظهور بگذاریم و در واقع عرصهرنامه تلاش کردیم سطح کیفی خوب دانشجویان بینبه واسطه اجرای این ب

 .علمی دانشگاه نیز ایجاد کنیمأتها و اساتید و اعضای هیهای دانشجویان خارجی برای خود آنها و ظرفیتشناخت و آگاهی از توانمندی

های تحصیلات تکمیلی دانشگاه مشغول به تحصیل هستند، گفت: طی الملل در دورهدانشجوی بین 300ش از اکنون بیوی با بیان اینکه هم

های آموزشی پیامک به گروه وفرخوانی که از طریق اتوماسیون اداری، نصب پوستر در بعضی از دانشکده ها و خوابگاه های دانشجویان، ایمیل 

دانشجوی  ۲4سایت سمپوزیوم صورت گرفت، رسانی که در سایت دانشگاه و وبطلاعی اعلام شد و اها، مراکز تحقیقاتها، پژوهشکدهدانشکده

ی حضور در این رویداد الملل دانشگاه از کشورهای افغانستان، عراق، لبنان، فلسطین، بنگلادش، اندونزی، کامرون، نیجریه، اتیوپی و غنا برابین

 .علمی و پژوهشی اعلام آمادگی کردند

ها، فرصت شرکت برای الملل تصریح کرد: با تکیه بر برگزاری این سمپوزیوم برای نخستین بار و کیفیت خوب ارائهپژوهشی پردیس بین معاون

های پژوهشی خود در این نامهکنندگان امکان ارائه چکیده پایاندکتر شریف پاقلعه با اشاره به اینکه شرکت.مند فراهم شدتمامی دانشجویان علاقه

 .دقیقه نیز زمان پرسش و پاسخ لحاظ شده است 3شود ضمن اینکه دقیقه فرصت ارائه داده می ۱۲یداد علمی دارند، تصریح کرد: به هر دانشجو رو

جازی، مها خبر داد و بیان داشت: کمیته علمی سمپوزیوم متشکل از دکتر علیرضا آتشی، معاون پژوهشی دانشکده وی از انجام داوری بر روی ارائه

آبادی، رئیس دانشکده الملل دانشکده پرستاری و مامایی، دکتر احمد خاتوندکتر مهرناز گرانمایه و دکتر خاطره سیلانی، معاونان پژوهشی و بین

دکتر الملل دانشکده طب ایرانی، الملل دانشکده داروسازی، دکتر رودابه بهرام سلطانی، معاون بینتوانبخشی، دکتر حمیدرضا ادهمی، معاون بین

شناسی، دکتر نصرالله الملل دانشکده علوم تغذیه و رژیممعصومه دورقی، معاون پژوهشی دانشکده بهداشت، دکتر مریم محمودی، معاون بین

ین ابخشی است که داوری های نوین پزشکی و دکتر حمید دالوند، معاون پژوهشی دانشکده توانالملل دانشکده فناوریطباطبایی، معاون بین

 .زیوم را برعهده دارندسمپو

الملل ها ظرف یک تا دو روز آینده اعلام خواهند شد، اضافه کرد: از سوی معاونت بینالملل با تأکید بر اینکه برترین ارائهمعاون پژوهشی پردیس بین

دهی صحیح و مناسب به و پاسخها، حضور فعال وی خاص بودن موضوعات، سطح کیفی ارائه .شوددانشگاه هدایای نقدی به برگزیدگان اعطا می
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ها دانست و تأکید کرد: خوشبختانه با توجه به شرکت دانشجویان از سؤالات در بخش پرسش و پاسخ را از جمله معیارهای مورد نظر در داوری

 .ها از تنوع بسیار خوبی برخوردار هستندهای مختلف، ارائهمقاطع و رشته

الملل ایجاد کند و از بین وور در تلاش است فرصتی برای تعامل هر چه بیشتر میان دو حوزه پژوهش دکتر شریف پاقلعه افزود: سمپوزیوم مذک

معاون پژوهشی  .الملل خواهد بودالملل تحصیلات تکمیلی ظرفیتی برای تلاقی مباحث پژوهشی و بینسویی دیگر گردهمایی دانشجویان بین

شود و ها و مرکز تحقیقات و سپس دانشگاه برگزار میها، پژوهشکدهینده در سطح دانشکدهالملل یادآور شد: این رقابت طی سال آپردیس بین

کنندگان چکیده در ادامه، شرکت .های علوم پزشکی کشور باشدلگویی موفق برای تعامل سازنده میان دانشگاههای آتی نیز اکند در دورهتلاش می

 .ت مطرح شده پاسخ دادندا ارائه و به سؤالارهای پژوهشی خود نامهپایان

بعدازظهر به کار خود پایان  4صبح آغاز و ساعت  9الملل تحصیلات تکمیلی دانشگاه از ساعت توضیح اینکه نخستین سمپوزیوم دانشجویان بین

 .داد

 

دقیقه ای دانشجویان تحصیلات تکمیلی معرفی و  5برگزیدگان چهارمین دوره مسابقات پایان نامه های 

 تقدیر شدند

گزار شد دقیقه ای دانشجویان تحصیلات تکمیلی بر 5ر آستانه روز پژوهش، مرحله نهایی چهارمین دوره مسابقات پایان نامه های د

 .و برگزیدگان معرفی و تقدیر شدند

 

نهایی چهارمین دوره رحله مبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پزشکی، همزمان با هفته و در آستانه روز پژوهش، 

کده، دکتر کاشانی معاون دقیقه ای دانشجویان تحصیلات تکمیلی با حضور دکتر محمدتقی بیگ محمدی رئیس دانش 5مسابقات پایان نامه های 

در  ۱۲تا  9 آذر از ساعت ۲4ه تحصیلات تکمیلی و جمعی از مدیران و اساتیدگروه های علوم پایه و دانشجویان تحصیلات تکمیلی امروز چهارشنب

 .تالار ابن سینا برگزار شد

دقیقه  5یی راه یافته بود را در دانشجوی تحصیلات تکمیلی به مرحله نها ۱۲0دانشجو نتایج پایان نامه خود، که در رقابت با  ۱0در این مراسم 

یان نامه های خود را در حضور زارشی از پاگ و نتایج روز سه طی دانشجویان از نفر  ۱۲0آذر،  ۲۲تا ۲0توضیح این که در روزهای  .ارائه کردند

نفر برای شرکت در مرحله نهایی  ۱0هییات داوران متشکل از جمعی از اساتید گروه های علوم پایه اررائه کرده بودند که در نهایت پس از داوری 

 .انتخاب شدند
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 .دردانی شدلوح تقدیر و تندیس مسابقات قدر این مراسم از هیات داوران، کادر اجرایی و پایان نامه های برتر با ارائه 

 :اسامی نفرات برگزیده از رتبه اول تا دهم به این شرح است

 الهاام زاهدی، دانشجوی گروه فیزیولوژی

 داود زرینی، دانشجوی گروه آناتومی

 فرزانه کیانیان، دانشجوی گروه فیزیولوژی

 فردین صحتی، دانشجوی گروه فیزیولوژی

 گروه فیزیک و مهندسی پزشکیعلی عامری، دانشجوی 

 مرجان نیکبخت، دانشجوی گروه فیزیولوژی

 فرزانه صداقت کار، دانشجوی گروه آموزش پزشکی

 رضوانه کاشانی، دانشجوی گروه فیزیک و مهندسی پزشکی

 زهرا سادات طباطبائی، دانشجوی گروه آموزش پزشکی

 پویا صالحی، دانشجوی گروه ژنتیک

 

 دقیقه ای برگزار شد 5چهارمین دوره مسابقات پایان نامه های 

 دکتر بیگ محمدی: علوم پایه منبع تغذیه، سرچشمه و پشتوانه علوم بالینی است

یزی مدون و رئیس دانشکده پزشکی با بیان اینکه نباید اهداف و فعالیت ها را به مشکلات گره زد، گفت: با اصلاح شرایط، برنامه ر

 .ش های کاربردی باید در راستای حل مشکلات و افزایش کیفیت زندگی مردم گام برداریمانجام پژوه

 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پزشکی، دکتر بیگ محمدی در مراسم مرحله نهایی چهارمین دوره مسابقات پایان 

آذر با حضور جمعی از مدیران و اساتید گروه های علوم پایه و دانشجویان در تالار  ۲4دقیقه ای که در آستانه روز پژوهش چهارشنبه  5نامه های 

 دارد.ابن سینا برگزار شد، گفت: آغاز ارتباط خداوند با پیامبر با کلام اقرا و دستور به خواندن در سوره علق بوده که نشان از اهمیت موضوع 

 زش گذاری و تکریم علم در محیط دانشگاه راه را برای تولید علم نافع باز و هموار کنیم.وی با تاکید به ارزش علم و دانش گفت: باید با ار

 در آن  دکتر بیگ محمدی علوم پایه را منبع تغذیه علوم بالینی دانست و افزود: اگر ارتقاء و توسعه ای در علوم بالینی اتفاق می افتد، سرچشمه

 .است پایه علوم
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 حال امروز: کرد شود،تصریح یم دیده بالینی علوم های جلوه و ها زیبایی که است پایه علوم پشتوانه به که این بیان با پزشکی دانشکده رئیس

ز تجهیزات و تکنولوژی های پیشرفته وی افزود: امروزه در دنیا ا ل مختلف دچار سیر نزولی شده و باید درمان شود.دلای به و نیست خوب پایه علوم

تناسب با شرایط، کارها را به پیش معلی رغم کمبود بودجه ومشکلات مالی، تحریم ها و با استفاده از امکانات موجود و  استفاده می شود اما باید

ا به مشکلات گره بزنیم که متاسفانه وی با تاکید بر این که توانمندی حل مشکلات و رفع موانع وجود دارد، گفت: نباید اهداف و فعالیت ها ر برد.

 م پایه به آن دچار شده است و گرفتار مقاله نویسی بدون تولید علم شده است.بدنه جامعه علو

کارشناسی شده راه را برای  دکتر بیگ محمدی تصریح کرد: بایدخودمان شرایط را اصلاح کنیم و با برنامه ریزی مدون در سطح دانشگاه و کار

 ندگی مردم هموار کنیم.انجام پژوهش های کاربردی در راستای حل مشکلات و افزایش کیفیت ز

خییر و برکت باشید و با انجام  رئیس دانشکده پزشکی با تبریک هفته پژوهش و تبریک به برگزیدگان گفت: امیدوارم برای دانشکده و کشور منشاء

کده پزشکی حمایت ی دانشدر ادامه دکتر ایرج کاشانی معاون آموزش تحصیلات تکمیل پژوهش های کارگشا در رفع مشکلات مردم موثر باشید.

 صل تلاش تمام دانشجویان است.ریاست دانشکده از علوم پایه را نوید بخش روزهای سرشار از موفقیت در آینده دانست و گفت: مراسم امروز ماح

 درآمد.شکده به نمایش همچنین در این مراسم کلیپ های ارائه و داوری پایان نامه ها، معرفی گروه های علوم پایه، اساتید فقید دان

دقیقه  5له نهایی راه یافته بود را در دانشجوی تحصیلات تکمیلی به مرح ۱۲0نفر از دانشجویان نتایج پایان نامه خود، که در رقابت با  ۱0در نهایت 

 ارائه کردند و در پایان مراسم نفرات اول تا دهم معرفی و با اهدای لوح و تندیس مورد تقدیر قرار گرفتند.

 

یمانه رئیس دانشکده پرستاری و مامایی با دانشجویان مقیم خوابگاه سمیه در آستانه شب گفت و شنود صم

 یلدای فاطمی )س(

ن با دانشجویا 1400آذر  28در ایام شهادت حضرت زهرا)س( و در آستانه شب یلدا رئیس دانشکده پرستاری و مامایی یکشنبه 

 .مقیم خوابگاه سمیه دیدار کرد

 

با حضور دکتر  ۱400آذرماه  ۲8به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پرستاری و مامایی، در این نشست که یکشنبه شب 

ی علیرضا نیکبخت نصرآبادی رئیس دانشکده پرستاری و مامایی، شیرعلیپور رابط نهاد مقام معظم رهبری در دانشکده، محمود معصومی معاون ادار

ر یک فضای صمیمی مالی دانشکده، میرزا علی معاون پشتیبانی امور خوابگاه ها، دوستی مدیر اسکان و روابط عمومی امور خوابگاه ها برگزار شد، د

 .های خود پرداختنددانشجویان به بیان دیدگاه ها، نظرات انتقادات، شکایات و درخواست



184 
 

میمانه با دانشجویان و شنیدن صدر ابتدا دکتر علیرضا نیکبخت نصرآبادی ضمن تسلیت ایام فاطمیه)س(، هدف از این برنامه را دیدار و گفتگوی 

ی شده بود و انشاالله با بازگشایی ان داشت این سنت حسنه با ایده پردازی حاج آقا شیرعلیپور از قبل عملیاتصحبت های آنان عنوان کرد و خاطرنش

 .مجدد خوابگاه ها تداوم خواهد یافت

ضرورت یا عدم نان آشپزخانه دانشگاه و در این دیدار عادل راهی نماینده دانشجویان خوابگاه، در ابتدا به بیان مواردی از جمله وضعیت اشتغال کارک

خت ها، نظافت فرش ها و ضرورت حضور نیروهای خدمات در روزهای تعطیل درخوابگاه، تعمیر سیستم صوتی خوابگاه و لباسشویی ها، کیفیت ت

در  مکانات اتاق ها و مشارکتموکت ها اشاره کرد و بر اهمیت نقش فعال دانشجو در مدیریت امور خود، مثل حفظ بهداشت و نگهداری وسایل و ا

صوص آزمون حضوری، نحوه جبران خدر ادامه دانشجویان پرستاری مستقر در خوابگاه از نگرانی در  .نظافت داخلی اتاق ها توضیحاتی را بیان کرد

ی و..... در واحد تمرین مربی بالین مهارت های بالینی که در اثر فشرده سازی دروس در دوران کرونا رخ داده است و نحوه ارزیابی دانشجویان ارشد

در پایان تیم بازدید کننده در اتاق  .گیری به شورای آموزشی دانشکده منعکس گرددنیز گفتگو کردند که مقرر گردید موارد جهت بررسی و تصمیم

 .های دانشجویان حضور یافته و شام را با دانشجویان صرف نمودند

 

 المللی شعبه جزیره کیش برگزاری آیین سوگواری ایام فاطمیه در خوابگاه دانشجویان بین 

ضرت دانشجویان بین المللی دانشگاه در جزیره کیش با برگزاری مراسم سوگواری و عزاداری، سالروز شهادت سرور زنان عالم ح

 .صدیقه فاطمه )س( را گرامی داشتند

 

ین پردیس مراسم عزاداری و و خوابگاه ا به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران پردیس بین الملل کیش، به همت واحد دانشجویی

ار شد. در این مراسم که در سوگواری به مناسبت فرا رسیدن ایام شهادت حضرت فاطه زهرا )س( طی سه روز متوالی در محل خوابگاه سارا برگز

انشجویان ضمن برپایی شد، د و با حضور مسئولان، کارکنان و بیش از سی دانشجوی خارجی دانشگاه برگزار ۱400اذر  ۲6و  ۲4،۲5شب های 

 .این مراسم معنوی به پایان رسید ارانعزاد از نذری اطعام پذیرایی با  و پرداختند زنی سینه به دانشجو برادران از جمعی گرم نوای آیین عزاداری با

 

دکتر علیزاده: خوش فکری و نوآوری لازمه حوزه دانشجویی فرهنگی است که در دنیای امروز اهمیت خاصی 

 .دارد
 .جلسه هیئت رئیسه دانشکده پیراپزشکی با حضور معاون جدید دانشجویی فرهنگی برگزار شد
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ر دکتر شعبان علیزاده رئیس به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پیراپزشکی، جلسه هیئت رئیسه این دانشکده با حضو

ون پژوهشی و دکتر فاطمه شیخ دانشکده، دکتر ناهید عین اللهی معاون آموزشی، دکتر افضل شمسی معاون اداری مالی، دکتر لیلا شاهمرادی معا

ده ضمن خیر مقدم به اعضا و در ابتدای جلسه، دکتر علیزا .در سالن جلسات برگزار شد ۱400آذر  ۲8معاون دانشجویی فرهنگی، یکشنبه  شعاعی

کنم، این ایام برای هم میهنانمان  با اشاره به آغاز ایام فاطمیه بیان کرد: ایام شهادت بانوی دو عالم حضرت فاطمه زهرا )س( را تسلیت عرض می

این ایام برگزار می کردیم. امسال هم  ه عزیز و مورد احترام بوده و ما نیز در دانشکده پیراپزشکی از گذشته تا به امروز مراسمات ویژه ای درهمیش

 .مانند گذشته، ان شاءلله ویژه برنامه ای خواهیم داشت تا خیر و برکت آن به خانواده بزرگ پیراپزشکی برسد

میدوارم در هر دو حوزه اتفاقات انین افزود: روز گذشته، روز وحدت حوزه و دانشگاه بود، ضمن گرامیداشت این روز رئیس دانشکده پیراپزشکی همچ

مناسبت شب یلدا را خواهیم  خوبی رقم بخورد که خروجی آنها انتفاع مردمی که لایق بهترین خدمات هستند، باشد. همچنین در روز های آینده

نوعان خود باشیم و از افرادی که گاهی ویژه ای دارد و به نوعی روز همدلی است و ما باید در این روز به فکر همداشت که در فرهنگ ایرانی جای

 .توان مالی کمتری دارند دستگیری کنیم

میدواریم دکتر علیزاده در ادامه با اشاره به حضور دکتر شیخ شعاعی به عنوان معاون دانشجویی فرهنگی در جمع اعضای هیئت رئیسه افزود: ا

ست که خداوند به ما قدرت و قوت کافی عطا فرماید تا بهترین اتفاقات و اقدامات در حوزه دانشجویی فرهنگی رقم بخورد، اعتقاد قلبی بنده این ا

روز حوزه دانشجویی فرهنگی از مهمترین بخش های دانشگاه است. خوش فکری و نوآوری لازمه حوزه دانشجویی فرهنگی است که در دنیای ام

اهمیت خاصی دارد. این حوزه صرفا در مفاهیم دینی و مذهبی خلاصه نمی شود و باید در اموری مانند انگیزش دانشجویان برای ادامه تحصیل، 

 یتسلامت روان دانشجویان، فضای مجازی و مکاتب و افکار نوظهور نیز اقدامات دقیقی انجام شود که این نشان از گشتردگی این حوزه است. فعال

در حیطه دانشجویی فرهنگی انگیزه و علاقه بالایی می طلبد و اگر کسی در این حیطه درست کار کند، دنیا و آخرت خود را تضمین کرده است. 

معاونت دانشجویی فرهنگی، تعامل گسترده ای با سایر معاونت های دانشکده و دانشگاه، نهاد های فرهنگی، اجتماعی، سیاسی، شهری و بین 

ارد که در صورت استفاده بهینه از آن اتفاقات بسیار خوبی رقم خواهد خورد که با توجه به شناخت، علاقه و پیگیری ای که از دکتر شیخ المللی د

ین شعاعی سراغ داریم ان شاءلله همینطور نیز خواهد بود و ما در آینده شاهد نوآوری و شکوفایی در حوزه دانشجویی فرهنگی خواهیم بود. همچن

مات دکتر موسوی و دکتر شمسی در زمان مسئولیت این عزیزان در معاونت دانشجویی فرهنگی کمال تشکر را دارم و برایشان آرزوی موفقیت از زح

این حیطه  و سلامتی در زندگی را دارم. معتقدم منش دانشجویی فرهنگی همیشه همراه افراد خواهد ماند و این دو بزرگوار نیز از افراد تاثیرگذار در

در ادامه این جلسه دکتر شاهمرادی معاون پژوهشی دانشکده ضمن ارائه گزارشی از  .هستند که ان شاءلله از نظراتشان قطعا استفاده خواهد شد

جلسه بزرگداشت هفته پژوهش که با حضور رئیس دانشگاه برگزار شده بود، به شرح برنامه عملیاتی پیشنهادی این معاونت پرداخت و اعضا نیز 

اشتراک گذاری تجربیات اساتیدی که از فرصتهای مطالعاتی یا ماموریت های آموزشی بهره برده اند یا در حال استفاده  .ت خود را مطرح کردندنظرا
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از این امکان هستند با محوریت معاونت پژوهشی و برگزاری کلاس های آموزشی برای ارتقاء کارشناسان آموزش توسط معاونت اداری مالی از 

 .طالب مطرح شده در این جلسه بوده استدیگر م

 

 الملل احمدی بازدید کردالملل دانشگاه از خوابگاه دخترانه دانشجویان بینمعاون بین

الملل احمدی بازدید و از نزدیک در جریان الملل دانشگاه از خوابگاه دخترانه دانشجویان بیندکتر محمدحسین آیتی، معاون بین

 .انشجویان قرار گرفتهای دها و دیدگاهدغدغه

 

انجام شد، دکتر  ۱400آذر  ۲9الملل، در این بازدید سه ساعته که دوشنبه به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت بین

الملل، دکتر سید بینه متوسلی، معاون دانشجویی و فرهنگی پردیس الملل، دکتر الهالملل معاونت بینامیرحسین معماری، مدیر توسعه امور بین

الملل نهاد نمایندگی مقام والمسلمین محسن دهقان، رابط فرهنگی بینالاسلامالملل دانشگاه و حجترضا حسینی سده، مشاور اجرایی معاون بین

 در المللبین دانشجویان شد،  اه آغازدر این برنامه که با برپایی نماز مغرب و عشاء در نمازخانه خوابگ .معظم رهبری در دانشگاه نیز حضور داشتند

 .پرداختند گفتگو به دانشگاه المللبین معاون با دوستانه و صمیمی دیدار یک

امور کنسولی تأکید کردند و  ودانشجویان طی این دیدار بر اهمیت بهبود سیستم گرمایشی خوابگاه، افزایش سرعت اینترنت، تسهیل اخذ روادید 

 .ها و مراکز درمانی شدندالملل در بیمارستانبوط به پذیرش دانشجویان بینخواستار رفع مسائل و مشکلات مر

همیت الملل دانشگاه ضمن تبریک فرارسیدن شب یلدا، شنیده شدن صدای دانشجویان توسط مسئولان را موضوعی با اسپس دکتر آیتی، معاون بین

وی تکمیل و تجهیز  .ها تأکید کردندگان آنو تعامل مستقیم با دانشجویان و نمایها دانست و بر تداوم برگزاری جلسات و بازدید از امکانات خوابگاه

الملل و رهنگی پردیس بینفخوابگاه به خصوص بهبود سیستم گرمایشی و افزایش سرعت اینترنت را ضروری عنوان کرد و از معاون دانشجویی و 

 .ررسی و رفع کنندبترین زمان ممکن مطرح شده را در کوتاهالملل خواست که مسائل الملل معاونت بینمدیر توسعه امور بین

ها و همکاری کارکنان حفاظت فیزیکی خوابگاه، زهرا خورشیدوند، مسئول الملل نیز از تلاشدکتر متوسلی، معاون دانشجویی و فرهنگی پردیس بین

الملل دانشگاه و هیأت همراه از در ادامه، معاون بین .کرد خوابگاه دخترانه احمدی و میثم خلیلی، مسئول خوابگاه پسرانه حجت دوست قدردانی

 98توضیح اینکه خوابگاه احمدی با ظرفیت  .های دانشجویان بازدید کردندامکانات خوابگاه شامل نمازخانه، سالن ورزشی، کتابخانه و یکی از اتاق

 .ن استق، افغانستان، غنا، هند و پاکستادانشجو از کشورهای نیجریه، عرا 68نفر در پنج طبقه، در حال حاضر پذیرای 
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 با هدف راهنمایی نظام مند، ویژه فراگیران دانشکده پزشکی راه اندازی می شود« دفتر معین»

ی حل در دانشکده پزشکی خبر داد و گفت: باید روند و محل رجوع دانشجویان برا« دفتر معین»دکتر بیگ محمدی از راه اندازی 

 .تا مالی، در محیطی امن و کاملا ساختارمند باشد هرگونه مشکلی از تحصیلی

 

عامل دکتر بیگ محمدی به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پزشکی، نهمین جلسه از سلسه جلسات هم افزایی و ت

 30 شنبه سه  ای زندگی،هآموزش مهارت رئیس دانشکده پزشکی در راستای ادامه تدوین برنامه عملیاتی افزایش نشاط در زندگی دانشجویی و 

 .شد برگزار  لن شورای دانشکدهسا در ۱400 آذر

شاوره دانشجویی گفت: کارگاه مدر ابتدای جلسه، حاضرین گزارشی از فعالیت های خود طی یک ماه گذشته ارائه دادند، دکتر عظیمی معاون مرکز 

کتر یاری، معاون فرهنگی جهاد در ادامه د .است شده برگزار گذشته ماه طی روابط در یاعتمادساز  تغییر عادت ها، کارگاه دو زبانه شب یلدا و

وب درس خواندن، آئین نامه دانشگاهی، با ارائه گزارش برگزاری مراسم شب یلدا با حضور اساتید الگو، در خصوص کارگاه های صفر تا صد )خ

 .کرد دانشجویی، سبک زندگی دانشجویی( و برنامه اطاق تجربه صحبت

بر داد و گفت: در کنار برگزاری و خابوالحسنی نماینده بسیج دانشجویی از برگزاری تور تهران گردی و بازدید از موزه دفاع مقدس در هفته گذشته 

 .تفاهی خوابگاه ها اسراجرای فوق برنامه باید به حل مشکلات دانشجویان توجه ویژه داشته باشیم، که یکی از مهمترین مسائل مشکلات 

انشکده حضور داشت از دکتر علی نجفی رئیس کتابخانه دانشکده پزشکی که به عنوان مسئول پایگاه بسیج اعضای هیئت علمی و کارکنان د

نان دانشکده نیز مجدد فعالیت خود افزایش ساعت کاری تالار قرائتخانه کتابخانه دانشکده و تجهیزکتابخانه خبر داد و گفت: همچنین کلینیک کارک

مدیره صندوق قرض الحسنه  در ادامه جلسه افسانه بیات عضو هیأت .آغاز کرده که امکان استفاده دانشجویان نیز از آن فراهم شده استرا 

حوه دریافت وام، ندانشجویان و معاون امور خیرین و جذب صندوق، به معرفی صندوق پرداخت و توضیحاتی در خصوص جذب منابع مالی، 

 .ارائه داد بازپرداخت و اقساط آن

 ۱377بیات گفت: صندوق قرض الحسنه دانشجویان، در راستای تأمین نیازها و بهبود زندگی دانشجویان و اعطای وام های بدون بهره در سال 

 .موفق به دریافت مجوز بانک مرکزی شد و در حال حاضر به طور مستقیم زیر نظر بانک مرکزی کار می کند 94تاسیس شد و در سال 

یات مدیره صندوق قرض الحسنه، هدف از تاسیس این صندوق را بسط جریان مولد قرض الحسنه ای دانست تا دانشجویان بتوانند از آن عضو ه  

وی از افزایش مبلغ وام های پرداختی در سال جاری خبر داد و گفت: منابع صندوق از سه طریق اساتید دانشگاه، منابع دولتی، منابع  د.استفاده کنن

در پایان   .رین غیر دانشگاهی( تامین می شود که اولویت های جذب منابع )منابع خرد، منابع دانشگاهی و منابع قرض الحسنه( استخاص )خی
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جلسه دکتر بیگ محمدی ضمن استقبال از فعالیتهای صندوق قرض الحسنه دانشجویان، بر ارتباط بیشتر با اعضای هیأت علمی دانشگاه و معرفی 

 .أکید کردصندوق به آنها ت

ظر معاونت دانشجویی و فرهنگی نرئیس دانشکده با تاکید بر نظام مند کردن رجوع دانشجویان در محیط کاملا امن، گفت: باید دفتر و محلی زیر 

تر دانشجویان جوع کنند و در آن دفدانشکده در نظر گرفته شود تا دانشجویان با هر مشکلی اعم از مالی، فرهنگی و خانوادگی که دارند به آنجا ر

 نام با دفتر این  دامه مقرر شدادر    .به شخص و واحد مورد نظر ارجاع داده و هدایت شوند تا از سردرگمی آنها در حل مشکلاتشان کاسته شود

 .نماید کار به آغاز "معین"

ی به نمایندگی بسیج کارکنان دکتر علی نجفدکتر علیرضا ایمانی معاون آموزش پزشکی عمومی، دکتر روح اله میری معاون دانشجویی و فرهنگی، 

دانشگاه علوم پزشکی  پزشکی، دکتر سعید پورحسن مسئول دفتر منتورینگ دستیاری، دکتر حسین یاری معاون فرهنگی جهاد دانشگاهی واحد

حسنی نماینده بسیج دانشجویی التهران، دکتر عظیمی معاون مرکز مشاوره دانشجویی، دکتر پور محمدیان مسئول ستاد شاهد و ایثارگر، آقای ابو

 .از مدعوین این جلسه بودند

 

 برگزاری جشن یلدا و آغاز سال نو میلادی دانشجویان بین الملل دانشگاه در دانشکده بهداشت

 .جشن یلدا و آغاز سال نو میلادی دانشجویان بین الملل دانشگاه در دانشکده بهداشت برگزار شد

 

ا و آغاز سال نو میلادی ، جشنی به مناسبت شب یلد۱400دی  4ه علوم پزشکی تهران دانشکده بهداشت، شنبه به گزارش روابط عمومی دانشگا

ده، دکتر امیرحسین تکیان معاون در این جشن دکتر کاظم ندافی رئیس دانشک .برای دانشجویان بین الملل دانشگاه در دانشکده بهداشت برگزار شد

 دکتر دانشگاه، دانشجویی معاون صادقیان محمدحسین  اد تقی زاده معاون اداری و مالی دانشکده، دکتربین الملل دانشکده، دکتر عباس است

 دانشجویان از تن ۱۲0 از بیش ههمرا به دانشگاه و دانشکده علمی هیات اعضا و مدیران از چند تنی و دانشگاه الملل بین معاون آیتی محمدحسین

 .ل دانشگاه حضور داشتندالمل بین

ه ابتدا دکتر ندافی با خوش آمد به دانشجویان گفت: برگزاری آیین ها در همه ادیان وجود دارد. وی توضیح مختصری درباره شب یلدا و توجه بدر 

نیز به در ادامه دکتر آیتی  .همچنین دکتر تکیان درباره آیین و سنن ایرانی ها در شب یلدا توضیحاتی را ارائه کرد .سوره مریم در قرآن کریم داد

این جشن با برنامه هایی مثل: اجرای موسیقی زنده در چند بخش،  .دانشجویان تبریک گفت و در خصوص برگزاری این جشن مطالبی را بیان کرد
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در پایان نیز از دانشجویان منتخب در بخش های مختلف  .خاطره گویی دانشجویان بین الملل و پخش چند کلیپ جذاب از دانشجویان همراه بود

 .اعضا هیات علمی که در زمینه فعالیت های بین المللی همکاری داشتند قدردانی شد و

انشجویان بین الملل دانشگاه دتوضیح اینکه به همت معاونت بین الملل دانشکده بهداشت؛ چند سالی است که این جشن در دانشکده بهداشت برای 

 .برگزار می شود

 

 الملل دمشقبگاه دانشجویان بینالملل دانشگاه از خوابازدید معاون بین

الملل دمشق بازدید و از نزدیک با دانشجویان الملل دانشگاه از خوابگاه پسرانه دانشجویان بیندکتر محمد حسین آیتی، معاون بین

 .دیدار و گفتگو کرد

 

انجام شد، دکتر  ۱400دی  6ساعته که دوشنبه ان این بازدید دوالملل، در جریبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت بین

سعه امور بین شی پردیس بینالملل معاونت بینآرمان زرگران، مدیر تو سید مهدی رضایت، معاون آموز ضا حسینی الملل، دکتر  سیدر الملل، دکتر 

شاور اجرایی معاون بین شجویی و فرهنگی پردسده، م سلی، معاون دان شگاه، دکتر الهه متو سلامالملل و حجتیس بینالملل دان سلمین الا والم

ین ب گی  ن ه فر بط  هقــان، را ـــن د تنــدمحس ـــ ـــور داش یز حض ن ـــگــاه  بری در دانش ه ظم ر ع م مقــام  گی  ینــد نمــا نهــاد  ملــل  ل  .ا

، در س از اقامه نماز مغرب و عشاءپدر آغاز، دکتر آیتی و هیأت همراه از سالن ورزشی تازه تأسیس و سالن مطالعه خوابگاه دمشق بازدید کردند و 

 .الملل شرکت کردندنشستی صمیمی با دانشجویان بین

ضای سرعت اینترنت، کم بودن ف سائل موجود در خوابگاه از جمله پایین بودن  شریح م شجویان به ت ست دان ش سبت به تعداد اتاق طی این ن ها ن

 .های مالی خود پرداختندنفرات و دغدغه

شرایط خوابگاه  شنهادهایی برای بهبود  ست ایجاد خوابگاه متأهلی، برگزاری امتحانات کتبی پایان همچنین پی شجویان درخوا شد و دان نیز مطرح 

سی را ارائه کردند سی و یا افزایش مدت زمان امتحانات به زبان فار شکر از تلاشمعاون بین .ترم به زبان انگلی ضمن ت شگاه نیز  های الملل دان

شجویی پردیس بین ضایت الملل برایمعاونت فرهنگی و دان شق که موجب افزایش ر شرایط خوابگاه دم ست، از بهبود  شده ا شجویان  مندی دان

سعه امور بین شجویی و فرهنگی پردیس بینالملل معاونت بینمدیر تو شی و دان ست تا دغدغهالملل و معاونان آموز شجویان در الملل خوا های دان

ها و همکاری کارکنان حفاظت فیزیکی خوابگاه در پایان، دکتر متوسلی از تلاش .نندهای مرتبط را بررسی کرده و نسبت به حل آنها اقدام کحوزه
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دانشجو  ۱۱5نفر، در حال حاضر پذیرای  ۱66توضیح اینکه خوابگاه دمشق با ظرفیت  .و بابک بابایی، مسئول خوابگاه پسرانه دمشق قدردانی کرد

 .لبنان، اندونزی، غنا، گامبیا، زیمباوه، تانزانیا، نیجریه و سیرالئون استاز کشورهای افغانستان، پاکستان، هند، کشمیر، عراق، 

 

الملل دانشگاه با رایزن فرهنگی سفارت عراق معاون بین با رویکرد حل مسائل پیش روی دانشجویان عراقی

 در ایران دیدار کرد

الملل دانشگاه در راستای توسعه ، معاون بیندکتر امجد المظفر، رایزن فرهنگی سفارت عراق در ایران و دکتر محمدحسین آیتی

 .های آکادمیک و حل مسائل پیش روی دانشجویان عراقی مشغول به تحصیل در دانشگاه با یکدیگر دیدار کردندهمکاری

 

دکتر آرمان زرگران، برگزار شد،  ۱400دی  8الملل، در این نشست که چهارشنبه به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت بین

الملل نیز حضور المللی معاونت بینالملل و دکتر اردلان شریعت، سرپرست امور جذب و بازاریابی بینالملل معاونت بینمدیر توسعه امور بین

ر در این نشست را طرح لی از حضودر آغاز رایزن فرهنگی سفارت عراق در ایران با قدردانی از دکتر آیتی برای فرصت ایجاد شده، هدف اص.داشتند

به  دکتر امجد المظفر با اشاره به اینکه بسیاری از پزشکان عراقی  .ر دانشگاه دانستدهای دانشجویان عراقی مشغول به تحصیل مسائل و چالش

وره بورد تخصصی خود مند هستند که ددلایلی چون سطح کیفی بالای دانشگاه علوم پزشکی تهران و قرابت دینی و فرهنگی با کشور ایران علاقه

شود که با تکیه بر المللی به زبان فارسی برگزار میرا در این مجموعه بگذرانند، اظهار داشت: در حال حاضر آزمون دوره بورد برای دانشجویان بین

شگاه علوم پزشکی تهران اندکوتاه بودن دوره و نبود فرصت کافی برای یادگیری کامل زبان فارسی، مانعی جدی برای حضور پزشکان عراقی در 

ر توجیه دانشجویان در بدو وی توضیحاتی در خصوص مسائل مربوط به بورس تحصیلی دانشجویان عراقی ارائه کرد و خواستا.به وجود آورده است

 .قررات آموزشی و تحصیلی و قوانین مالی در دانشگاه شدها در خصوص متحصیل و دریافت تعهد از آن

ین در حالی است که لزوم عراق در ایران درخواست اختصاص خوابگاه به دانشجویان متأهل را نیز مطرح کرد و گفت: ارایزن فرهنگی سفارت 

دکتر  .شودهای انجام شده توسط دانشگاه علوم پزشکی تهران در این باره، همچنان احساس میتسریع در صدور ویزای دانشجویان با وجود تلاش

های اخیر، از آمادگی رئیس این دانشگاه عراقی های علوم پزشکی تهران و واسط عراق طی سالبه تعامل دانشگاه امجد المظفر همچنین با اشاره

الملل دانشگاه در پاسخ به مباحث مطرح سپس معاون بین.لوم پزشکی تهران خبر دادنامه با رئیس دانشگاه عبرای سفر به ایران و امضای تفاهم

الملل معاونت آموزشی وزارت بهداشت با رأی مثبت اعضا، مجوز برگزاری آزمون دانشجویان فته گذشته شورای بینشده، بیان داشت: خوشبختانه ه

 .اش به زودی ابلاغ خواهد شدوق تخصص به زبان انگلیسی را صادر کرد و مصوبهالمللی مقطع فبین
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صریح کرد: معاونت بین الملل تلاش تل از دغدغه های این معاونت است، دکتر آیتی با بیان اینکه تأمین خوابگاه متأهلی برای دانشجویان بین المل

یرانی دانشگاه، دانشجویان می کند طی تعامل با معاونت دانشجویی فرهنگی دانشگاه در صورت فراهم شدن خوابگاه متاهلی برای دانشجویان ا

ها و مراکز علمی عراق، از های مشترک با دانشگاهای توسعه همکاریوی همچنین با ابراز تمایل بر.بین الملل نیز از این امکان برخوردار شوند

زرگران،  در ادامه، دکتر.نامه همکاری مشترک در سطح روسای دانشگاه علوم پزشکی تهران و دانشگاه واسط استقبال کرددرخواست انعقاد تفاهم

الملل دانشگاه در بدو ورود در جریان قوانین و مقررات آموزشی از نشجویان بینالملل نیز با تأکید بر اینکه داالملل معاونت بینمدیر توسعه امور بین

ان گیرند، افزود: در طول دوره تحصیلی مطابق با قوانین و مقررات تعریف شده با دانشجویجمله شرایط انصراف از تحصیل و دریافت بورس قرار می

 .شودخارجی برخورد می

های اصلی طات با کشورهای همسایه از اولویتا اشاره به اینکه توجه به کشورهای منطقه و گسترش ارتبابندی این نشست بدکتر آیتی در جمع

بندی منطقی و عاقلانه، وقت آن رسیده که کشورهای مسلمان برای رشد، اعتلا و افزایش دولت سیزدهم است، اظهار داشت: در کنار این اولویت

الملل دانشگاه تصریح کرد: این در حالی معاون بین .وسعه یابدتبه همین دلیل لازم است روابط با عراق  ها را بیشتر از قبل کنند وقدرت، دوستی

اندازی شعبه مند به تعامل با عراق و پیگیر همکاری با مراکز علمی این کشور و راهاست که رئیس محترم دانشگاه علوم پزشکی تهران بسیار علاقه

کادمیک و بهداشت و درمان دو آموضوع در کنار تمایل دولت برای توسعه ارتباطات، فرصت بسیار خوبی در روابط دانشگاه در کربلا است که این 

 .کشور ایجاد کرده است

: طی این طرح دانشگاه علوم دکتر آیتی همچنین به تشریح مأموریت دانشگاه در قالب طرح آمایش سرزمینی وزارت بهداشت پرداخت و بیان داشت

های علوم پزشکی ایران با این مأمور توسعه روابط در حوزه سلامت با کشور عراق است و نقش اصلی را در ارتباط سایر دانشگاه پزشکی تهران

اق در ریزی جدی برای پیشبرد این مأموریت توسط دانشگاه خبر داد و گفت: در این زمینه ارتباط با سفارت عروی از برنامه.کشور برعهده دارد

 .اهگشا خواهد بودایران بسیار ر

 

 برگزاری دهمین جلسه هم افزایی و تعامل رئیس دانشکده با واحدهای فرهنگی دانشگاه

بردی جلسه هم افزایی رئیس دانشکده پزشکی با واحدهای فرهنگی دانشگاه در راستای ادامه تدوین اقدامات بر اساس اهداف راه

 .شد تعیین شده برای بهبود وضعیت زندگی در خوابگاه برگزار
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عامل دکتر بیگ محمدی تبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پزشکی، دهمین جلسه از سلسه جلسات هم افزایی و  

شجویی و آموزش مهارت های رئیس دانشکده پزشکی با واحدهای فرهنگی، در راستای ادامه تدوین برنامه عملیاتی افزایش نشاط در زندگی دان

آمد، تامین  سرویس رفت و تاکید ویژه به حل مشکلات دانشجویان بویژه وضعیت خوابگاه ها، .شد تشکیل شورا درسالن دی 7 شنبه سه  زندگی،

 .حداقل امکانات رفاهی مطرح شد. همچنین بر استفاده از ظرفیت اساتید جوان در بیمارستان ها تاکید شد

در جلسـات .تال قـرار گرفـوالـدین دانشـجویان موضـوع دیگـری کـه مطـرح و مـورد اسـتقباستفاده از ظرفیت دانـش آموختگـان دانشـگاه و 

ــجویی در  ــدگی دوره دانش ــجویان و زن ــای دانش ــه ه ــائل و دغدغ ــرین مس ــل مهمت ــت  8قب ــرح و در نهای ــل مط ــر فص ــدگی مس ــوع زن وض

ویی بــا وزه دانشــجحــه مســائل خوابگــاهی، نقــش اســاتید و کارکنــان و پــیش بینــی آســیب هــای اجتمــاعی جدیــدالوروها بــه عنــوان عمــد

ئل ادامـه یافـت و بررسی و حل مسائل زندگی خوابگاهی عنـوان و جلسـات بـا تاکیـد بـر ارائـه راهکـار مناسـب بـرای حـل ایـن مسـا اولویت

بـوط بـه زنـدگی ر مسـائل مردتوانمندسازی، ایجـاد نشـاط، بهبـود وضـعیت و امکانـات رفـاهی در خوابگـاه هـا بـه عنـوان اهـداف راهبـردی 

 .وابگاهی مطرح شدخ

کتر روح اله میری معاون ددکتر صادقیان معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه، دکتر فاطمه نبوی زاده مدیر دفتر راهنمای تحصیلی دانشکده، 

پزشکی، هبری در دانشکده ردانشجویی و فرهنگی، دکتر علی نجفی به نمایندگی بسیج کارکنان پزشکی، حجت الاسلام رضا زاده نماینده نهاد 

ه علوم پزشکی تهران، دکتر دکتر سعید پورحسن مسئول دفتر منتورینگ دستیاری، دکتر حسین یاری معاون فرهنگی جهاد دانشگاهی واحد دانشگا

زش معاونت آموزش پزشکی رحیم نژاد مدیر مرکز مشاوره دانشگاه، دکتر علیرضا ایمانی معاون آموزش پزشکی عمومی، دکتر ایزدی مدیر آمو

 .بودند جلسه ینا مدعوین از دانشجویی بسیج نماینده ابوالحسنی آقای ایثارگر، و شاهد ستاد مسئول محمدیان پور دکتر  ی،عموم

 

 شست معاونان دانشجویی فرهنگی دانشگاه علوم پزشکی تهران و دانشگاه تهران برگزار شدن

 با همکاری هم انجام می شوددکتر صادقیان: بسیاری از فعالیت های فرهنگی دانشجویان دو دانشگاه، 

دیران مبه منظور بررسی پیشنهادها و راهکارهای همکاری دو دانشگاه علوم پزشکی تهران و تهران، معاونان دانشجویی فرهنگی و 

 .این دو دانشگاه نشستی صمیمی را برگزار کردند
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در دفتر اداره کل  ۱400 دیماه 8این نشست روز چهارشنبه به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، 

ی تهران، دکتر علیرضا وجهی خوابگاه های دانشگاه تهران برگزار شد و دکتر محمدحسین صادقیان معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه علوم پزشک

 معاون دانشجویی دانشگاه تهران و مدیران و مسئولان دو دانشگاه در آن حضور داشتند.

و اداره های این معاونت بیان  رابتدا دکتر وجهی با ابراز خرسندی از برگزاری این نشست توضیحاتی درخصوص معاونت دانشجویی دانشگاه تهراند

دانشگاه  صادقیان نیز با اعلام اینکه دو در ادامه دکتر کرد و نکاتی را درباره وضعیت خوابگاه ها، دانشجویان ساکن و ساختار این معاونت ارائه داد.

موزشی و پژوهشی دو دانشگاه از در همسایگی هم هستند و ارتباطات می تواند بسیار بیشتر و مفیدتر باشد، گفت: درواقع بخشی از فعالیت های آ

 هم جدا شده ولی بسیاری از فعالیت های فرهنگی و فوق برنامه دانشجویان با همکاری هم انجام می شود.

 گاه علوم پزشکی تهران در ادامه، به معرفی مدیریت ها و ساختار معاونت پرداخت.معاون دانشجویی فرهنگی دانش

شگاه نافع آن باشند، ازجمله: ایاب سپس، هر دو معاون به بیان پیشنهادها و راهکارهای همکاری دوجانبه که دانشجویان، کارکنان و اساتید دو دان

چندمنظوره، آموزش یک  تهران، ایجاد یک فرهنگسرای جامع و 7ستگاه متروی خط و ذهاب و پیگیری ایجاد مسیری برای دسترسی آسان به ای

زشکی و مهندسی برق و پحرفه و فن در راستای آینده شغلی بهتر و ایجاد یک پارک علم و فناوری مشترک باهمکاری دانشجویان رشته های 

سپس، حاضران در جلسه به  رداختند.ویان و کارکنان دو دانشگاه و ... پالکترونیک، همکاری و ارائه خدمات و امکانات رفاهی برای استفاده دانشج

مراه مدیران خود از محل راه هتوضیح اینکه پس از جلسه، دکتر صادقیان به  بیان دیدگاه ها و راهکارهای خود درخصوص موارد بالا پرداختند.

لوم پزشکی تهران و تهران در و درباره امکان همکاری دو دانشگاه ع اندازی مرکز کلینیک تخصصی دانشجویی کوی دانشگاه تهران بازدید کردند

 این مکان بحث و تبادل نظر کردند.

 

 10مسابقات منطقه 

 شد 10محمدمهدی فدایی قهرمان مسابقات بدمینتون رقابت های قهرمانی دانشگاه های منطقه 

زارت و 10انفرادی مسابقات بدمینتون دانشگاه های منطقه دانشجوی تیم دانشگاه علوم پزشکی تهران به مقام قهرمانی در بخش 

 .بهداشت دست یافت

 

و با شرکت  ۱400دی  7به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، در این مسابقات که سه شنبه 

مت اجتماعی و شهیدبهشتی و به میزبانی دانشگاه علوم پزشکی ورزشکارانی از دانشگاه های علوم پزشکی تهران، ایران، علوم توانبخشی و سلا
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مسابقه خود، موفق به کسب  4شهید بهشتی برگزار شد، محمدمهدی فدایی دانشجو و عضو تیم دانشگاه علوم پزشکی تهران با پیروزی در هر 

 عنوان قهرمانی شد.

 ین مسابقات شدند.اترتیب موفق به کسب مقام های دوم و سوم  همچنین، بازیکنان تیم دانشگاه علوم پزشکی ایران و شهیدبهشتی، به

تون دانشگاه در این توضیح اینکه، محمدمهدی فدایی دانشجوی رشته بیوتک و ایمان حسین نژاد دانشجوی رشته پزشکی اعضای تیم بدمین

 تند.مسابقات بودند و احمدرضا محمدی مربیگری و بهمن سیاوش وهابی سرپرستی تیم را برعهده داش

 

 10درخشش شادی بلیغی در مسابقات بدمینتون قهرمانی دانشگاه های منطقه 

لوم دانشجوی تیم دانشگاه علوم پزشکی تهران موفق به کسب مقام قهرمانی در بخش انفرادی مسابقات بدمینتون دانشگاه های ع

 .وزارت بهداشت شد 10پزشکی منطقه 

 

و با شرکت  ۱400ی د 8تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، در این مسابقات که چهارشنبه  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی

یزبانی دانشگاه علوم پزشکی ورزشکارانی از دانشگاه های علوم پزشکی تهران، ایران، علوم توانبخشی و سلامت اجتماعی و شهیدبهشتی و به م

همچنین،  ان قهرمانی شد.رقابت خود، موفق به کسب عنو 4ن با پیروزی در هر شهید بهشتی برگزار شد، ورزشکار دانشگاه علوم پزشکی تهرا

انشجوی رشته دشادی بلیغی  توضیح اینکه، بازیکنان تیم دانشگاه علوم پزشکی بهشتی، موفق به کسب مقام های دوم و سوم این مسابقات شدند.

میرا حبیبی مربیگری و آمنه حینتون دانشگاه در این مسابقات بودند و علوم آزمایشگاهی و سبا رستم لو دانشجوی رشته پزشکی اعضای تیم بدم

 نیکویی سرپرستی تیم را برعهده داشتند.

 

 وزارت بهداشت 10کسب عناوین مختلف قهرمانی تیم های دارت دانشگاه در مسابقات منطقه 

 خود، یک مدال طلا، دو مدال نقره و یکدانشجویان دختر و پسر عضو تیم های دارت دانشگاه علوم پزشکی تهران با درخشش 

 .وزارت بهداشت کسب کردند 10برنز، در رقابت های قهرمانی دانشگاه های منطقه 
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)دختران(  ۱400دی  9نبه به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، در این مسابقات که روزهای پنجش

لوم پزشکی تهران، ایران، شهیدبهشتی عو به میزبانی دانشگاه علوم پزشکی تهران برگزار شد، ورزشکارانی از دانشگاه های دیماه )پسران(  ۱0و جمعه 

 و علوم توانبخشی و سلامت اجتماعی شرکت کردند و رقابت های جذابی را از خود به نمایش گذاشتند.

 بت ها را فتح کردند.با درخشش خود هر سه سکوی قهرمانی انفرادی رقادر این رقابت ها دانشجویان دختر دانشگاه علوم پزشکی تهران 

امتیاز و ساجده  8ی فرد با کسب امتیاز به مدال طلای انفرادی این رقابت ها دست پیدا کرد و خدیجه یار ۱0براین اساس، نازنین فتحی با کسب 

امتیاز به مدال نقره  ۱0سب کچنین در بخش پسران، سیدرئیس عباس با هم امتیاز، به ترتیب موفق به کسب مقام دوم و سوم شدند. 7بحرانی با 

 انفرادی این رقابت ها دست پیدا کرد.

تخصصی مدیریت  توضیح اینکه، نازنین فتحی دانشجوی دکتری تخصصی پژوهشی ایمنی شناسی پزشکی، خدیجه یاری فرد دانشجوی دکتری

ستاری اعضای تیم دارت ری تخصصی نانوفناوری پزشکی و آتوسا زندوکیلی دانشجوی پرخدمات بهداشتی درمانی، ساجده بحرانی دانشجوی دکت

همچنین، سیدرئیس عباس،  تند.دختران دانشگاه در این رقابت بودند و فاطمه جمالی مربیگری و زینب اربابی سرپرستی این تیم را برعهده داش

عضای تیم دارت پسران امحمد اکبرپور دانشجوی ارشد نانوفناوری پزشکی سیدوفادار حسین شاه و محمد وجیهه الحسن دانشجویان پزشکی و 

 دانشگاه در این رقابت ها بودند و مصطفی پورمستوفی مربیگری و صمد علیزاده سرپرستی تیم را برعهده داشتند.

 

 10قهرمانی تیم های دارت دانشجویان دختر و پسر دانشگاه در مسابقات منطقه 

ت ان دختر و پسر دانشگاه علوم پزشکی تهران در مجموع میکس تیمی، به مقام قهرمانی مسابقات دارتیم های منتخب دانشجوی

 .وزارت بهداشت دست یافتند 10منطقه 
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و جمعه  ۱400دی  9نجشنبه به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، در این مسابقات که در روزهای پ

سلامت اجتماعی و به میزبانی  و با شرکت ورزشکارانی از دانشگاه های علوم پزشکی تهران، ایران، شهیدبهشتی و علوم توانبخشی و ۱400دی  ۱0

امتیاز  ۲8بخش تیمی دختران و  امتیاز در 40ه علوم پزشکی تهران برگزار شد، ورزشکاران دانشگاه علوم پزشکی تهران توانستند با کسب دانشگا

 علوم پزشکی علوم های اهدانشگ همچنین، .یابند دست قهرمانی عنوان به میکس، مجموع در امتیاز 68 کسب نهایت در در بخش تیمی پسران و 

می دست پیدا کردند.توضیح اینکه، در به عناوین دوم و سوم میکس تی ترتیب به امتیاز، 9 با نیز ایران و امتیاز ۱۱ با اجتماعی سلامت و توانبخشی

یز یک مدال نقره در بخش این رقابت ها تیم های دارت دانشگاه علوم پزشکی تهران یک نشان طلا، یک نقره و یک برنز در بخش دختران و ن

 پسران، کسب کردند.

 

 10دانشگاه های منطقه  کسب مقام سومی دانشجوی دانشگاه در مسابقات تنیس روی میز

سروش سلیمانی دانشجوی عضو تیم تنیس روی میز دانشگاه علوم پزشکی تهران به مقام سوم انفرادی مسابقات دانشگاه های 

 .وزارت بهداشت دست پیدا کرد 10منطقه 

 



197 
 

و با شرکت  ۱400 دی ۱۲کشنبه به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، در این مسابقات که ی

الله و به میزبانی دانشگاه علوم  دانشجویانی از دانشگاه های علوم پزشکی تهران، ایران، علوم توانبخشی و سلامت اجتماعی، شهید بهشتی و بقیه

قام سوم این دوره از رقابت مب دور بازی در مرحله حذفی، موفق به کس ۲دور بازی گروهی و  3پزشکی ایران برگزار شد، سروش سلیمانی بعد از 

ر این مسابقات بودند و توضیح اینکه، نوید خزائی و سروش سلیمانی دانشجویان رشته پزشکی اعضای تیم تنیس روی میز دانشگاه د ها شد.

 احمدرضا عبادی پور مربیگری و سیدمحمد موسوی سرپرستی تیم را برعهده داشتند.

 

یکی از مهمترین وظایف شورای صنفی، بررسی مداوم و مجدانه کیفیت معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه: 

 زندگی دانشجویی است

 .نشست معاون دانشجویی فرهنگی دانشگاه با اعضای شورای صنفی دانشجویان دانشگاه علوم پزشکی تهران برگزار شد

 

ن صادقیان معاون دانشجویی جلسه با حضور دکتر محمدحسیبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، این 

ساختمان معاونت دانشجویی  در سالن شورای ۱400دی  6فرهنگی و نمایندگان شورای صنفی و باهدف بررسی امکانات رفاهی دانشجویان، دوشنبه 

 برگزار شد.

دا گفت: یکی از مهمترین وص پیگیری و تهیه اقلام شب یلدکتر صادقیان درابتدای جلسه با تشکر از فعالیت های اعضای شورای صنفی به خص

مناسب و مداخله صحیح  وظایف شورای صنفی بررسی مداوم و مجدانه کیفیت زندگی دانشجویی است که با کشف آنها وارد بخش یافتن راهکار

را با توجه به محدود بودن منابع دی می شویم؛ زیوی در ادامه افزود: پس از ترسیم و طراحی مداخله مناسب وارد مرحله مهم اولویت بن می شویم.

 و امکانات موجود، مدیریت و اولویت بندی می تواند باعث رقم خوردن نتایج مثبت تری شود

 

ی دانست و در توضیح گفت: یکی معاون دانشجویی فرهنگی وجود شهردار در خوابگاه ها را به عنوان راه کاری برای بهبود کیفیت زندگی خوابگاه

یان برعهده گرفته شود تا مسائلی حلقه های مفقود شده در بدنه خوابگاه وجود جایگاه شهردار در خوابگاه است که تصدی آن باید توسط دانشجو از

، مدیریت صحیح اتاقها و همچون فرهنگ سازی زندگی دانشجویی در خوابگاه ها، پیاده سازی نظم و انضباط، تغذیه، صیانت از حقوق ساکنین

 خوابگاهی و بحث های بازیافت، بهتر از قبل بررسی شود. فضاهای
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ید قدردان فعالیت های نمایندگان دکتر صادقیان وجود قدردانی و احترام متقابل را یک عامل مهم در پیشرفت فعالیت ها دانست و گفت: همه ما با

واند فعالیت نمایندگان را بهتر و ر کنار انضباط اخلاقی می تخود باشیم و فعالیت های مثبت را رصد و بررسی کنیم. قدردانی و احترام متقابل د

مواردی همچون امور خوابگاه  در پایان، حاضران به بحث و گفتگو درخصوص گسترده تر کند و انگیزه آنها برای پیگیری مسائل را ارتقا بخشد.

د پیگیری های لازم را انجام شه در جلسه تنظیم شد و مقرر های کوی و اقماری، تغذیه، حمل و نقل و ... پرداختند و صورتجلسه موارد طرح شد

 دهند.

 

 بدنیقدردانی از تیم فوتسال بیمارستان شریعتی به مناسبت قهرمانی این تیم در مسابقات هفته تربیت

 .دانسترئیس بیمارستان شریعتی قهرمانی تیم فوتسال بیمارستان را بسیار ارزشمند و باعث روحیه بخشی به همه همکاران 

 

با رئیس و مدیر  ۱400دی  ۱4شنبه به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان شریعتی، تیم فوتسال بیمارستان شریعتی سه

اه علوم سال بیمارستان در دانشگبیمارستان شریعتی در دفتر ریاست این بیمارستان دیدار کردند. در این دیدار که به مناسبت قهرمانی تیم فوت

ر سطح دانشگاه را کاری پزشکی تهران برگزار شد، دکتر احمدرضا جمشیدی رئیس بیمارستان شریعتی کسب افتخار برای بیمارستان شریعتی د

الی همگان در بیمارستان بسیار ارزشمند برشمرد و از یکایک همکاران قدردانی کرد. دکتر جمشیدی همچنین افزود: پیروزی شما باعث خوشح

 شود، بیشتر حمایت شود.ها که باعث روحیه بخشی به پرسنل بیمارستان میی شد و لازم است این فعالیتشریعت

 شما برد با و کردممی پیگیری هم خودم و کنندمی توجه همه و دارد همگانی هیجان که است ورزشی  رئیس بیمارستان شریعتی افزود: فوتسال

 ی در بیمارستان باشد.ه ورزش همگانتوسع برای حرکتی و پرسنل سلامتی برای حرکت منشأ شما کار این که امیدواریم. شدم خوشحال خیلی

 باعث کنند ترقوی را تیم دیگران، به آموزش و مندعلاقه همکاران دیگر جذب با تا خواست فوتسال تیم اعضای از همچنین جمشیدی دکتر 

  .شوند همکاران روحیه افزایش

های رئیس بیمارستان گفت: دکتر جمشیدی همواره برای حمایت تیم به بنده سفارش کردند و خواستند تا شما حمایتدکتر برکتی با اشاره به 

 را فعالیتتان  مند و همکاران دعوت کنید وهایتان استفاده کنید و از افراد علاقهکمبودی نداشته باشید. مدیربیمارستان شریعتی افزود: از ظرفیت

که امکانات باشگاه چمران همواره این برای هاهماهنگی: افزود و برشمرد مؤثر بسیار را اعضایتیم وقفهبی و مداوم تمرین تیبرک دکتر. دهید توسعه

 فوتسال تیم سرپرست نوروزی داوود دکتر همچنین جلسه این در شده است امیدواریم این برنامه تداوم داشته باشد.در اختیار شما باشد انجام
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جمشیدی و دکتر برکتی از اعضای تیم  دکتر جلسه این پایان در. کردند صحبت تیم هایبرنامه درباره تیم این  مربی قاسمی و شریعتی بیمارستان

 با اهدای لوح و کارت هدیه تقدیر کردند.

 

 درصدی وام ودیعه مسکن دانشجویان متأهل دانشگاه علوم پزشکی تهران 50افزایش  

شجویان فرهنگی دانشگاه و باهدف ترویج و تشویق دانشجویان به امر ازدواج و حمایت از معیشت دان با پیگیری معاونت دانشجویی

 .درصد افزایش یافت 50متأهل، میزان وام ودیعه مسکن دانشجویان متأهل 

 

نشجویی فرهنگی دانشگاه ابه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت دانشجویی فرهنگی، دکتر محمدحسین صادقیان معاون د

یان به امر مهم ازدواج و در علوم پزشکی تهران با اعلام این خبر، گفت: باهدف حمایت از زندگی دانشجویان متأهل دانشگاه و تشویق دانشجو

اساس »آنجا که فرمودند:  ج جوانان،راستای فرمایشات مقام معظم رهبری حضرت آیت الله العظمی خامنه ای )مدظله العالی( و تأکید ایشان بر ازدوا

ک جامعه ای وجود داشته باشد، یازدواج و مهم ترین مصلحت ازدواج، عبارت است از تشکیل خانواده. علت هم این است که اگر خانواده سالمی در 

ویان متأهل افزایش انشجد، میزان وام ودیعه مسکن «آن جامعه سالم خواهد شد و مواریث فرهنگی خودش را به صورت صحیح منتقل خواهد کرد

 درصدی را شامل شد.50

یی و حمایت از دانشجویان متاهل یوسف مسعودیان مشاور اجرایی معاونت دانشجویی نیز دراین باره اذعان داشت: در راستای ترویج ازدواج دانشجو

زم توسط معاونت توسعه لان اعتبارات و تاکیدات دکتر قناعتی رییس دانشگاه، با پیگیری های مستمر معاونت دانشجویی و حمایت ها و تأمی

امر تحقق یافته است و از  مدیریت و برنامه ریزی منابع دانشگاه و همکاری و مشارکت مسئولان صندوق رفاه دانشجویان وزارت بهداشت، این

ندوق رفاه وزارت بهداشت به مبلغ ص میلیون ریال و در دی ماه سال جاری نیز طبق تفاهم نامه با 600میلیون ریال، در پاییز امسال به  ۲50مبلغ 

 است.میلیون ریال افزایش پیدا کرده  900

 

 برگزاری جشن دانش آموختگان در دانشکده طب ایرانی
ها و سیاستگذاری های کارآمد از برکات حضور دانش دکتر روجا رحیمی، رئیس دانشکده طب ایرانی گفت: باید بتوانیم با تصمیم

 .التحصیلی نیز استفاده کنیمآموختگان، پس از فارغ 



200 
 

 

ی، با حضور دکتر محمدحسین گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده طب ایرانی، جشن دانش آموختگان دانشکده طب ایرانبه 

روجا رحیمی، رئیس دانشکده  کتردصادقیان، معاون دانشجویی و فرهنگی دانشگاه، مریم زاهدی، رئیس امور اداری دفتر دانش آموختگان دانشگاه و 

 .در سالن آمفی تئاتر ساختمان هروی دانشکده طب ایرانی برگزار شد ۱400آذر ۲4طب ایرانی، روز چهارشنبه 

فت: جشن دانش آموختگان هرساله در ابتدای این مراسم، دکتر رحیمی ضمن ابراز خرسندی از دیدار دوباره دانش آموختگان دانشکده طب ایرانی، گ

ن جشن را برگزار کنیم و امسال تصمیم شکده طب ایرانی برگزار می شود اما متأسفانه سال گذشته، به خاطر شرایط پاندمی کرونا، نتوانستیم ایدر دان

ب ایرانی در ادامه افزود: طرئیس دانشکده  .گرفتیم که این جشن را به صورت یکپارچه برای فارغ التحصیلان هر دوسال تحصیلی برگزار کنیم

 پذیرش  دانشجو ۲۲0ن مدت، تأسیس شده و به پذیرش دانشجو در مقطع تحصیلات تکمیلی پرداخته است. در ای ۱386شکده طب ایرانی از سال دان

 .دشجو مشغول به تحصیل در دانشکده هستندان 9۲ و اند شده التحصیل فارغ دانشجو ۱۲8 تعداد، این از که اند شده

ا دانش آموختگان دانشگاه است، مطلب که رسالت اصلی دفتر ارتباط با دانش آموختگان، حفظ ارتباط مستمر بدکتر رحیمی در پایان با بیان این 

کت حضور دانش آموختگان دانشگاه گفت: باید با اتخاذ تصمیم های کارآمد و سیاستگذاری های مناسب، این ارتباط بیشتر و بهتر حفظ شود و از بر

 .بیشتر بهره ببریم

ن دانشگاه، از استادان و دانش مراسم و پس از پخش کلیپ دفتر دانش آموختگان و پیام تبریک دکتر بهادری، رئیس دفتر دانش آموختگادر ادامه 

یربیگی به عنوان استادان برتر و دکتر مهرداد کریمی و دکتر لیلا ش .آموختگان برتر دانشکده طب ایرانی در دو سال تحصیلی گذشته، قدردانی شد

در ادامه دکتر صادقیان ضمن  .آموختگان برتر دانشکده طب ایرانی انتخاب شدند دابه بهرام سلطانی و دکتر آیه نقی زاده به عنوان دانشدکتر رو

از کاربرد نمادهای اسلامی  وابراز خرسندی از برگزاری این جشن گفت: من برای نخستین بار است که در دانشکده طب ایرانی حضور پیدا کردم 

ب ایرانی برای تمام دانشگاه طنی در این دانشکده بسیار لذت بردم. چه خوب است که در معاونت فرهنگی دانشگاه، از فضاسازی دانشکده و ایرا

 .الهام گرفته شود

نه در ی شود، گفت: متأسفاممعاون دانشجویی و فرهنگی دانشگاه در ادامه با بیان این مطلب که هجمه های مختلفی به اصالت طب سنتی وارد 

ن طب سنتی می شود که بسیار جامعه استنباط ها و برداشت های شخصی از طب سنتی وجود دارد و گاه اظهارنظرها و سوء استفاده هایی از عنوا

کنند اصالت طب سنتی ایران دفاع  به اصالت آن ضربه می زند. خواسته من از تمام استادان و فارغ التحصیلان دانشکده طب ایرانی این است که از

، کشور و حتی جهان را بهره مند و اجازه ندهند که هجمه ها به این اصالت لطمه وارد کند و امیدوارم که باحضور تمامی شما، برکات طب ایرانی

 .ده شددر پایان این مراسم، کیکی به نماد حلاوت دانش آموختگی توسط تعدادی از فارغ التحصیلان دانشکده، بری .کند
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های دانشجویان الملل با بررسی مسائل و درخواستلسه کمیته اجرایی شورای فرهنگی بینبیست و پنجمین ج

 .های فرهنگی و دانشجویی برگزار شدالملل در حوزهبین

 

های مجازی در سالن همایش ۱400دی  ۱3الملل، در این نشست که دوشنبه به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت بین

بدنی دانشگاه، دکتر فرسام نوری های مردمی دانشگاه، دکتر حامد شفارودی، مدیر تربیتمعاونت برپا شد، دکتر مهدی نوروزی، مدیر مشارکت این

الملل، دکتر الهه متوسلی، معاون الملل معاونت بینالملل، دکتر آرمان زرگران، مدیر توسعه امور بینزاده، رئیس شعبه جزیره کیش پردیس بین

الملل نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در والمسلمین محسن دهقان، رابط فرهنگی بینالاسلامالملل و حجتدانشجویی و فرهنگی پردیس بین

 .دانشگاه حضور داشتند

دانشجویان با  های فرهنگی و دانشجویی که در دیدارهای مستقیمهالملل در حوزهای دانشجویان بیندر ابتدای این نشست مسائل و درخواست

 .رار گرفتالملل مطرح شده بود، مورد بررسی قه و سایر مدیران حوزه بینالملل دانشگامعاون بین

های دانشجویان در نویس طرح ایجاد یک انجمن دانشجویی برای دریافت نظرات و درخواستسپس با نظر اعضای کمیته اجرایی مقرر شد پیش

در ادامه، زهرا سادات حسینی، کارشناس معاونت  .الملل آماده شودت دانشجویی و فرهنگی پردیس بینهای مختلف صنفی زیر نظر معاونحوزه

 .ارائه کرد ۱400های این معاونت در آذر و دی الملل گزارشی از فعالیتدانشجویی و فرهنگی پردیس بین

رهبری در  رماه سال جاری توسط نهاد نمایندگی مقام معظموالمسلمین دهقان نیز به تشریح برنامه ضیافت اندیشه که در شهریوالاسلامحجت

در این جلسه همچنین  .های فرهنگی تأکید کرددانشگاه علوم پزشکی تهران برگزار شد، پرداخت و بر ضرورت گفتگو و دانشجو محور بودن برنامه

 .انشجویان باشد بحث و گفتگو شدرهنگی که مبتنی بر نیازهای دهای نوآورانه در حوزه فدر خصوص لزوم برگزاری برنامه

بندی نظرات حاضران در جلسه، تشکیل انجمن دانشجویی، اعلام الملل دانشگاه ضمن جمعدر پایان، معاون دانشجویی فرهنگی معاونت بین

نظر و شناخته خنرانان صاحبها، دعوت ازسها و فرآیندها، دانشجو محور شدن برنامههای فرهنگی نوآورانه، مستند کردن برنامهفراخوان جذب ایده

 .های آتی این معاونت دانستهای فرهنگی و تقدیر از دانشجویان فعال در حوزه دانشجویی و فرهنگی را از جمله برنامهشده برای برنامه
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 متقاضی برگزار شد 22سیصد و هشتاد و پنجمین نشست کمیته جذب دانشجویان خارجی با طرح پرونده 

ر ین نشست کمیته جذب دانشجویان خارجی با بررسی پرونده متقاضیان دوره های تحصیلات تکمیلی برگزاسیصد و هشتاد و پنجم

 .شد

 

برپا شد، دکتر محمود قاضی  ۱400دی  ۱4شنبه الملل، در این نشست که سهبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت بین

الملل، دکتر آرمان زرگران، مدیر توسعه امور دانشگاه، دکتر امید امینیان، رئیس دانشکده پزشکی پردیس بینخوانساری، مدیر تحصیلات تکمیلی 

الملل، دکتر محمدرضا خامی، مشاور معاون بین الملل دانشگاه، دکتر نسرین دشتی، دکتر خاطره سیلانی و دکتر سیامک الملل معاونت بینبین

علمی دانشگاه نیز حضور های پیراپزشکی، پرستاری و مامایی و توانبخشی و جمعی از اساتید و اعضای هیأتکدهالملل دانشبشردوست، معاونان بین

های بهداشت، پزشکی، پیراپزشکی، دندانپزشکی، داروسازی، های تحصیلات تکمیلی دانشکدهپرونده متقاضیان تحصیل در دوره ۲۲در آغاز  .داشتند

 .طرح شدتوانبخشی و پرستاری و مامایی م

اسی، بهداشت عمومی، درخواست این متقاضیان جهت طرح برای کارشناسی علوم آزمایشگاهی و مامایی، کارشناسی ارشد هماتولوژی، سم شن

مت باروری، شیمی بالینی، مدیریت خدمات بهداشتی و درمانی و دکترای تخصصی مواد دندانی، ژنتیک پزشکی، فیزیک پزشکی، باکتریالوژی، سلا

 .یوتراپی مورد بررسی قرار گرفتو مدیریت دارو، مدیریت خدمات بهداشتی و درمانی، آموزش بهداشت و ارتقای سلامت، اپیدمیولوژی و فیز اقتصاد

تحصیل در دانشگاه علوم پزشکی  متقاضیان نشست سیصد و هشتاد و پنجم از کشورهای افغانستان، پاکستان، عراق، اتیوپی، غنا و رواندا درخواست

 .اندرا ارائه کرده تهران

 .گیری کردندها تصمیممتقاضی را پذیرفتند و در خصوص اعطای بورس تحصیلی به آن ۱۱های کارشناسی اعضای کمیته پذیرش پس از بررسی

 .لوم پزشکی تهران مشغول به تحصیل هستندعهای تحصیلات تکمیلی دانشگاه الملل در دورهدانشجوی بین 388اکنون توضیح اینکه هم
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 همکاری و مشارکت
دکتر علیزاده: ما باید قدر نیروی انسانی را بدانیم چرا که ارزشمندترین / جلسه هیئت رئیسه دانشکده پیراپزشکی

 دارایی یک سازمان نیروی انسانی است

ه کوچک پیراپزشکی یک خانواددکتر علیزاده در آستانه روز پژوهش و در جلسه هیئت رئیسه دانشکده پیراپزشکی گفت: در دانشکده 

 .هستیم که این خانواده با همدلی، کمک به بکدیگر، افزایش سطح تحمل و نقد پذیری در کنار هم رشد خواهیم کرد

 

ر دکتر شعبان علیزاده رئیس به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پیراپزشکی، جلسه هیئت رئیسه این دانشکده با حضو

آذر  ۲۱اون پژوهشی، یکشنبه دانشکده، دکتر ناهید عین اللهی معاون آموزشی، دکتر افضل شمسی معاون اداری مالی و دکتر لیلا شاهمرادی مع

داوند به ما این قدرت و توان را در ابتدای جلسه دکتر علیزاده ضمن خیر مقدم به اعضا بیان کرد: ان شاءلله خ.در سالن جلسات برگزار شد ۱400

 .دهد که بتوانیم در خدمت دانشگاه و جامعه باشیمب

ه همه همکاران دانشکده پیراپزشکی وی همچنین با تبریک روز پرستار افزود: میلاد اسوه صبر و پایداری، حضرت زینب کبری )س( و روز پرستار را ب

ش درخشیدند و نشان دادند که مان در دوره کرونا خوبه ویژه همکاران پرستار شاغل در این دانشکده تبریک عرض می کنم. پرستاران عزیز کشور

مباهات همه ما است. ما باید  خوشبختانه فداکاری همچنان در جامعه ما وجود دارد و صرفا یک شعار نیست و یک واقعیت است که باعث افتخار و

یگاهی قدردان همه همکارانمان، از ما باید در هر جا قدر نیروی انسانی را بدانیم چرا که ارزشمند ترین دارایی یک سازمان نیروی انسانی است و

ده با همدلی، کمک به بکدیگر، بالاترین جایگاه تا سایر جایگاه ها باشیم. ما در دانشکده پیراپزشکی یک خانواده کوچک هستیم که این خانوا

 .افزایش سطح تحمل و نقد پذیری در کنار هم رشد خواهیم کرد

نزدیک شدن به روز پژوهش گفت: برنامه ریزی برای گرامیداشت این روز محسوس و لازم است. ما در دانشکده پیراپزشکی دکتر علیزاده با اشاره به 

رنامه پژوهشگران بسیار خوبی در میان دانشجویان و اساتید داریم که شایسته است به بهترین شکل از آنان تقدیر به عمل آید. امیدواریم اجرای ب

در ادامه رئیس دانشکده پیراپزشکی با اشاره به جلسه با  .سرآغاز یکسری تغییرات بدیع در حوزه پژوهش دانشکده باشد های مناسب در این روز

با انجام معاونت بین الملل دانشگاه بیان کرد: ما باید رویکرد جدیدی در حوزه بین الملل ایجاد کنیم و به مرحله تثبیت برسیم. بین المللی سازی 

ر نمی شود. به عنوان مثال برگزاری دوره مشترک با کشور نیوزلند اتفاق فرخنده ای است که باعث خوشحالی ما است و هر کمکی امور روزمره میس

نهایتا  بتوانیم برای اجرای آن در بالاترین سطح کیفیت ارائه خواهیم کرد. این قبیل رویدادها، کارهای ماندگاری است که منافعش برای دانشگاه و

در ادامه جلسه دکتر شاهمرادی معاون پژوهشی دانشکده به ارائه برنامه استراتژیک معاونت تحقیقات و فناوری دانشگاه به منظور  .د بودجامعه خواه
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همچنین در این جلسه مفاد تفاهم  .تعیین محورهای قابل اجرا در دانشکده پرداخت و اعضا نظرات خود را درباره بخش های مختلف آن بیان کردند

 .دانشکده پیراپزشکی با مرکز تحقیقات پزشکی ورزشی توسط معاون پژوهشی مطرح و موارد مرتبط مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفتنامه 

 

های نامه برگزاری آزمونشیوه/  در دوازدهمین جلسه شورای آموزشی و تحصیلات تکمیلی دانشگاه مطرح شد

 صورت حضوری درحال تدوین استترم بهپایان

ای همین جلسه شورای آموزشی و تحصیلات تکمیلی دانشگاه به منظور بررسی نحوه برگزاری آزمون پایان ترم و درخواست دوازده

 .ارسالی دانشکده ها بررسی شد

 

 شنبه  کمیلی دانشگاه،تبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت آموزشی، دوازدهمین جلسه شورای آموزشی و تحصیلات 

ها، نمایندگان رئیس دانشگاه و مدیران حوزه معاونت آموزشی دانشگاه نشکدهدا آموزشی معاونان دانشگاه، آموزشی معاون حضور با ۱400 آذر ۲0

 .صورت حضوری در سال شورای حکیم برگزار شدبه

 ترمهای پایانبرگزاری آزمون

منظور ترم اعلام کرد کارگروهی در معاونت آموزشی بههای پایانزاری آزموندکتر پورشهیدی مدیر امور آموزشی دانشگاه، در خصوص نحوه برگ

ترم در سال تحصیلی جاری تشکیل و هفته گذشته اولین جلسه این کارگروه برگزار شد. این کارگروه در های پایانبررسی نحوه برگزاری آزمون

های بهداشتی است که های وزارت بهداشت و پروتکلی بر اساس ابلاغیهصورت حضورترم بههای پایاننامه برگزاری آزمونحال تدوین شیوه

 .ها ابلاغ خواهد شدزودی برای اجرا به دانشکدهبه

ترم گفت: با توجه به ابلاغیه وزارت متبوع های پایانمدیر امور آموزشی دانشگاه در پاسخ به معاونان آموزشی در خصوص بازه زمانی برگزاری آزمون

ترم بهره های پایانتوانند از این بازه جهت برگزاری آزمونها با فراغ بال بیشتری مییافته و لذا دانشکدهترم افزایشهای پایانآزمونبازه زمانی 

 .ها مورد بحث و بررسی قرار گرفتهای ارسالی از دانشکدهدر ادامه شورا وارد دستور جلسه شد و درخواست.ببرند

 

 های مددکاری اجتماعی در معاونت درمانچالشبرگزاری جلسه هم اندیشی 

 .های مددکاری اجتماعی در معاونت درمان با حضور دکتر علی گنجعلی خان مدیر درمان برگزار شدجلسه هم اندیشی چالش
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های واحد مددکاری اجتماعی بیمارستانها با حضور به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت درمان، جلسه هم اندیشی چالش

ی اجتماعی و مسئولان واحدهای دکتر علی گنجعلی خان مدیر درمان، آرزو سلطانی فرد مسئول مددکاری اجتماعی، فائزه داودپور کارشناس مددکار

 برگزار شد. ۱400آذر  ۲3اری اجتماعی بیمارستان ها سه شنبه مددک

دکاران اجتماعی باید کار است . مد بیمارستان گیر ضربه واقع در و است سختی کار اجتماعی مددکاری: گفت جلسه این در خان گنجعلی دکتر 

ن عنوان صرفاً به سمت تخفیفات اجتماعی انجام دهند و هدف فعالیت های آنها ارائه خدمات تخصصی اجتماعی باشد. متاسفانه در بیمارستانها ای

کنیم سایر رار دارد و ما تلاش میقاشیه و مسائل مالی معطوف شده است. در حالی که این کار اگرچه ارزشمند است اما کار اصلی آنها نبوده و در ح

 که باشد گونه این به باید کارها :افزود وی.ابعاد و وظایف اصلی مددکاری اجتماعی را پررنگ تر و به سمت مددکاری اجتماعی بالینی حرکت کنیم

هایی که بیماران در زمان بستری دارند را شناسایی چالش و شویم حاضر بیمار بالین بر ما بیایند، ما دنبال به آنها اینکه نه برویم بیماران سراغ به ما

های بسیاری همچون فضای فیزیکی، نیروی انسانی و مسائل مختلفی وجود دارد؛ اگر کرده و برای رفع آنها اقدام کنیم. اگرچه در این مسیر چالش

 چه این کار زمان بر است باید در این مسیر قدم بگذارید.

 از حمایت برای را خود تلاش متما و دارد بسیاری اهمیت اجتماعی مددکاری واحد درمان معاونت در ما برای مدیر درمان دانشگاه اظهار داشت: 

 خواهد پیشرو دانشگاه نیز طهحی این در تهران پزشکی علوم دانشگاه اقدامات، سایر همچون اما است بر زمان موضوع این.  دهیم می انجام شما

های دکتر گنجعلی خان در پیشبرد اهداف مددکاری اجتماعی در خصوص چالش های موجود در تشکر از زحمات و حمایت ضمن فرد سلطانی .بود

مان های حمایتی و لزوم تشکیل مراکز درمانی همچون موضوع درمان بیماران اتباع خارجی، بیمه بیماران مجهول الهویه، فرآیند همکاری با ساز

 جلسه این در .شد موارد ینا رفع زمینه در جلسه اعضای اندیشی هم و را بیان کرد و خواستار مشارکت فعال  نکاتی کاری اجتماعی کمیته مدد

 .پرداختند خود هایدیدگاه و هاچالش بیان به هابیمارستان اجتماعی مددکاران مسئولان

 

بالینی تخصصی، فوق تخصصی و فلوشیپ پزشکی بیمه مسئولیت دستیاران  :معاون آموزشی دانشگاه خبر داد

 برقرار شد 1400-1401سال تحصیلی 

دکتر سید فرشاد علامه گفت: بیمه مسئولیت شغلی دستیاران بالینی تخصصی رشته های پزشکی در مقاطع تخصصی، فوق تخصصی 

 .برقرار شد 1401تا ابتدای مهر  1400و فلوشیپ از ابتدای مهر 
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 های پیگیری به توجه با: ردک اعلام دانشگاه آموزشی معاون علامه دکتر  ی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت آموزشی؛به گزارش روابط عموم

 .مند شدند لی بهرهشغ مسئولیت بیمه مزایای از پیاپی سال سومین برای پزشکی بالینی دستیاران دانشگاه سوی از شده انجام

هنگی های به عمل آمده با شرکت اعلام کرد به منظور تسهیل در دریافت بیمه نامه ها با توجه به هماوی در توضیح نحوه دریافت بیمه نامه ها 

وی  .دریافت کنند ۱398ل بیمه دی دستیاران می توانند بدون مراجعه حضوری و با مراجعه به وب سایت بیمه دی سوابق بیمه خود را از سا

برقراری بیمه به شرکت ارسال  ( فهرست آنان نیز برای۱400د ثبت نام دستیاران جدید )ورودی همچنین در ادامه گفت: با توجه به تکمیل فراین

  .شده است که به محض اعلام شرکت بیمه این عزیزان نیز می توانند نسبت به دریافت بیمه نامه خود اقدام کنند

با کرونا صمیمانه قدردانی و سلامتی  گاه به ویژه در کارزار مبارزهدکتر علامه گفت: از این فرصت استفاده می کنم و از تلاش دستیاران عزیز دانش

 .و موفقیت های روز افزون آنان را از خداوند خواستارم

 

 نشست رئیس دانشکده پزشکی با واحدهای فرهنگی دانشگاه

 برنامه های فرهنگی و فوق برنامه، با هدف افزایش نشاط میان دانشجویان اجرایی می شود

ر دآذر  23هم افزایی دکتر بیگ محمدی رئیس دانشکده پزشکی با واحدهای فرهنگی دانشگاه، بعدازظهر سه شنبه  هشتمین جلسه

 .سالن شورا برگزار شد
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الن شورا برگزار شد، در مورد آذر در س ۲3به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پزشکی، در این جلسه که روز سه شنبه 

دگی، کلاس های آموزشی جشنواره های فرهنگی و هنری، کلاس های فوق برنامه، کارگاه های رشد مهارت های فردی، مهارت های زن برگزاری

دوره زندگی دانشجویی بحث  غیر درسی، اکران فیلم، زیباسازی فضای های دانشجویی، برگزاری اردو و مسابقات و نقش آن در افزایش نشاط در

نشگاه ویژه فضای مجازی به اهمیت و اثربخشی رسانه بر تولید محتوای آموزشی همسو با اهداف نهاد های فرهنگی داهمچنین با توجه  .شد

 .شد تاکید دانشجویان منتورینگ در الگو اساتید ظرفیت از استفاده  و

در کنار تمام این مسائل بیش از  گفت: باید دکتر میری با تاکید بر انجام فعالیت های فرهنگی و هنری و فوق برنامه در سطح دانشگاه و خوابگاه

اری از موارد در رفع گذشته به وضعیت معیشتیی و رفاهی دانشجویان رسیدگی کرد، تقویت صندوق قرض الحسنه دانشجویی میتواند در بسی

 .مشکلات مالی دانشجویان راهگشا باشد

کوداشت اساتید دانشگاه در بهمن گ دانشجویان از برگزاری هجدهمین مراسم ندکتر یاری با اشاره به بهره گیری از نقش اساتید الگو در منتورین

 .لوم پزشکی تهران برگزار می شودخبر داد و گفت: این مراسم هر ساله با استقبال اساتید و دانشجویان به همت واحد جهاد دانشگاهی ع ۱400ماه 

دیر دفتر راهنمایی تحصیلی دانشجویی دانشکده، دکتر فاطمه نبوی زاده م دکتر بیگ محمدی رئیس دانشکده پزشکی، دکتر میری معاون فرهنگی 

انشجویان، دکتر محمدیان دانشکده پزشکی، دکتر سعید پورحسن مسئول دفتر منتورینگ دستیاری، دکتر مریم رحیم نژاد رئیس مرکز مشاوره د

ئیس کتابخانه دانشکده پزشکی وم پزشکی تهران، دکتر علی نجفی رمسئول ستاد شاهد و ایثارگران، دکتر یاری معاون فرهنگی جهاد دانشگاهی عل

آموزش پزشکی عمومی از  به نمایندگی بسیج کارکنان پزشکی، دکتر بیتاعظیمی معاون مرکز مشاوره دانشجویی، دکتر علیرضا ایمانی معاون

 .حاضرین این جلسه بودند

 

ها و ی دانشگاه و بررسی راهکارهای معرفی درماندیدار رئیس و مدیر بیمارستان شریعتی با مدیر روابط عموم

 خدمات خاص این بیمارستان

ن دکتر جمشیدی رئیس بیمارستان شریعتی در دیدار با دکتر ترابی مدیر روابط عمومی دانشگاه بر لزوم معرفی و برجسته شد

 .خدمات ویژه بیمارستان تاکید کرد
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دکتر احمدرضا جمشیدی  ۱400 حضور با  آذر  ۲4به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان شریعتی، این جلسه چهارشنبه 

یاست بیمارستان شریعتی رئیس بیمارستان شریعتی، دکتر حسن برکتی مدیر و دکتر سحر توکلی معاون آموزشی بیمارستان شریعتی در دفتر ر

 .برگزار شد

وابط عمومی را بسیار بااهمیت در این جلسه دکتر جمشیدی ضمن قدردانی از حضور مدیر روابط عمومی دانشگاه و کارشناسان این حوزه، فعالیت ر

شود اما هنوز برخی خدمات ویژه این بیمارستان برای مردم شناخته شده نیست و دانست و گفت: کارهای بسیار بزرگی در این بیمارستان انجام می

 .لازم است در این زمینه تقویت شود

ای شدن علم گفت: چیزی که امروزه در دانشگاه های برتر جهان دکتر ماشاءاله ترابی مدیر روابط عمومی دانشگاه در این جلسه با اشاره به رسانه

  .ن موضوع قدرت بیشتری خواهد گرفتای آینده سال چند تا و است علم شدن ایرسانه موضوع  مطرح است

ها، مقالات و کارهای تحقیقاتی شان سنجیده خواهند شد گفت: معرفی کارهای که افراد علمی با میزان دیده شدن فعالیتکتر ترابی با اشاره ایند

 .ها استویژه و متفاوت در کتاب سفید یکی از برنامه

های هر خدمت در هر بیمارستان ست خدمات و ویژگیمدیر روابط عمومی دانشگاه تدوین کتاب خدمات بیمارستان را راهکاری برای معرفی فهر

 واحدهای و هابخش فعالیت سالانه مقایسه  تواند برایه میهای بیمارستان است کدانست و افزود: سومین موضوع تدوین فهرست مناسبت

زودی افزود: به دانشگاه معرفی کرد وهای آینده سایت های علمی و خدمتی را از برنامهوی همچنین معرفی قطب .کننده باشد کمک بیمارستان

های شبکه اجتماعی، مخاطبان افزایش بیشتری ها و ارتقای فعالیتهای جدید بیمارستانشود و با راه اندازی وب سایترسانه سینا راه اندازی می

   .سایت صحبت کردی وبان و ارتقادر این جلسه همچنین دکتر توکلی درباره راهکارهایی برای معرفی بهتر خدمات بیمارست .خواهند یافت

های اجتماعی، مهندس توضیح اینکه در ابتدای جلسه مهندس سارا نعیمی رئیس اداره فناوری اطلاعات، مهندس حامد حسینی مسئول شبکه

 هایسعادتی مسئول ارتباط با رسانهنگاری و زهره مهدی گلپایگانی سردبیر و رئیس اداره ارتباطات و تبلیغات و محبوبه بهلولی رئیس گروه روزنامه

ن و طرح اولیه آماده شده بدین روابط عمومی دانشگاه و همکاران حوزه روابط عمومی و فنی بیمارستان در خصوص ابعاد وب برندینگ در بیمارستا

 .منظور در بیمارستان شریعتی بحث و تبادل نظر شد
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 ن و معاونت پژوهشی دانشکده طب ایرانیبرقراری همکاری های مشترک انجمن علمی طب سنتی ایرا

تگان معاونت پژوهشی دانشکده طب ایرانی، در برگزاری سلسله کارگاه های پژوهشی باهدف توانمندسازی دانشجویان و دانش آموخ

 .طب ایرانی، داروسازی سنتی و تاریخ پزشکی با انجمن علمی طب سنتی همکاری خواهد کرد

 

 ۲۲ی ایران روز یکشنبه ه علوم پزشکی تهران دانشکده طب ایرانی، اعضای هیأت مدیره انجمن علمی طب سنتبه گزارش روابط عمومی دانشگا

 .کی تهران برگزار کردند، نشست مشترکی با حضور دکتر مهرداد کریمی، معاون پژوهشی دانشکده طب ایرانی دانشگاه علوم پزش۱400آذرماه 

من علمی، به منظور ی و مقرر شد معاونت پژوهشی دانشکده طب ایرانی در تفاهم با انجدر این نشست، زمینه همکاری های مشترک بررس

 .ای پژوهشی برگزار کندهتوانمندسازی دانشجویان و دانش آموختگان رشته های طب ایرانی، داروسازی سنتی و تاریخ پزشکی سلسله کارگاه 

در این جلسه  .کار قرار گرفت برای سایر مخاطبان نیز در گام بعدی در دستورهایی  در همین راستا، همکاری برای برگزاری کلاس ها و کارگاه

 .ت گرفتهمچنین پیرامون سایر موضوعاتی که موردنیاز دانشجویان و دستیاران حوزه طب سنتی است، هماهنگی و توافق صور

 

ن ها و برگزاری اولین جلسه شورای مدیران معاونت آموزشی، با دستور جلسه بازدید از دانشکده ها و بیمارستا

 .ژورنال کلاب در زمینه افق آموزش، برگزار شد
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افق "ال کلاب با موضوع به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در سومین جلسه شورای مدیران معاونت آموزشی، اولین ژورن

حداقل  ۲030ت: بازار آموزش تا سال یادکرد و گف "بازار رقابتی آموزش"برگزار شد، در این جلسه دکتر معماری، از آموزش با تعبیر  "آینده آموزش

نشیند حال هوشمند است و درجایی میشدت محتاط و درعینبرابر بازار توریسم سلامت خواهد بود و این نشان از اهمیت این حوزه دارد. پول به ۱۲

 .گذاری را داردموزش هستیم بدان معناست که آموزش ارزش این سرمایهازار آرو اگر در آینده شاهد رشد فزاینده بکه ریسک آن کم باشد. ازاین

درصد به مشتریان آموزش اضافه خواهد شد، خاطرنشان  50که درصد رشد خواهد داشت، درحالی ۱6جمعیت جهان  ۲030وی بابیان اینکه تا سال 

نده مشتری خواهند شد. ه اکنون مشتری این حوزه نیستند در آیکرد: رشد مشتریان آموزش بیش از رشد جمعیت است و بسیاری از افرادی ک

توسعه رخ های جدیدی در آموزش ایجاد خواهد شد که اکنون وجود ندارند و عمده این تغییر و تحولات نیز در کشورهای درحالهمچنین مدل

 .خواهد داد

ش پرداخت و گفت: مدل تاماگوچی، در آموز transformer و tamagotchi، jenga، lego دکتر معماری، سپس به معرفی چهار مدل

گیرد و شدت از سوی مشتریان موردحمله قرار میبه ۲030همان مدل قدیمی معتبر آموزشی است که در ایران نیز متداول است. این مدل تا سال 

مدت آموزشی حذف های طولانیاین مدل دوره ا یا گذار، نیز ترکیبی از سیستم آموزش قدیمی و جدید است. درشود. مدل جنگناگزیر از تحول می

صورت عمودی و افقی شده است. در این مدل مشتری باید بهای در سیستم آموزش برای کسب تجربه در نظر گرفتهجای آن وقفهشود و بهمی

های آموزشی سنتی خواند و تصریح میستسرا برهم زننده ساختار  lego وی مدل .تجربه و تخصص خود را رشد دهد و دوباره به دانشگاه بازگردد

کنند که هر بخش از دوره های آموزشی خود را طراحی کنند. بر این اساس افراد، تعیین میدهند تا دورهکرد: در این مدل به افراد فرصت می

 .آموزشی خود را قصد دارند در کدام موسسه یا دانشگاه بگذرانند

شود که در م به فراگیر اجازه داده میدر این سیست برای بازگشت و جابجایی عنوان کرد و افزود:را فرصتی  transformer دکتر معماری، مدل

های بزرگ و د: اگرچه دانشگاهوی در پایان تأکید کر .صورت نارضایتی از انتخاب رشته برای ادامه تحصیل در رشته دیگر به دانشگاه بازگردد

رسد برای تداوم در بازار رقابتی آموزش، ای در آموزش برخوردارند اما به نظر میاره از جایگاه ویژهمعتبری همچون دانشگاه علوم پزشکی تهران همو

د علامه، معاون آموزشی دانشگاه، بر ضرورت برقراری مباحث علمی در ادامه دکتر سید فرشا .های مختلفی را طراحی و اجرا کنیملازم است مدل

وی  .ات خود را در این زمینه اعلام نمایندهای کاری روتین تأکید کرد و از مدیران خواست تا پیشنهادتدر جلسات شورای مدیران در کنار فعالی

ریزی و نحوه برگزاری ها از مدیران حوزه آموزش خواست تا پیشنهادات خود را جهت برنامهها و بیمارستانسپس با توجه به لزوم بازدید از دانشکده

نامه مدون و شفاف جهت مباحث جابجایی، انتقالی و مهمان و همچنین وی از مدیر امور آموزشی خواست تا یک شیوهجلسات بازدید اعلام نمایند 

اشته باشد. معاون آموزشی شدن دانشجویان تدوین نمایند تا با تائید شورای آموزشی دانشگاه سازوکاری مشخص و یکسان در دانشگاه وجود د

علمی در دانشگاه علوم پزشکی را در دستور نامه جذب هیئتعلمی این معاونت خواست تا بازنگری شیوههیئت دانشگاه همچنین از مدیر مرکز امور

 .کار این مرکز قرار دهد

 به سیستم این در: افزود و کرد عنوان جابجایی و بازگشت برای فرصتی را transformer مدیر توسعه امور بین الملل معاونت بین الملل، مدل

وی در پایان تاکید کرد:  ه بازگردد.رشته دیگر به دانشگا در تحصیل ادامه برای رشته انتخاب از نارضایتی صورت در که شود می داده اجازه فراگیر

رخوردارند اما به نظر می رسد اگر چه دانشگاه های بزرگ و معتبری همچون دانشگاه علوم پزشکی تهران همواره از جایگاه ویژه ای در آموزش ب

 ی تداوم در بازار رقابتی آموزش، لازم است مدل های مختلفی را طراحی و اجرا کنیم.برا
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ران در کنار فعالیت های کاری در ادامه دکتر سید فرشاد علامه، معاون آموزشی دانشگاه، بر ضرورت برقراری مباحث علمی در جلسات شورای مدی

مهمان شدن اساتید در دانشگاه را  وو بیمارستان ها و همچنین مباحث جابجایی، انتقالی وی سپس برنامه بازدید از دانشکده ها  روتین تاکید کرد.

 مطرح کرد و خواستار برنامه ریزی شفاف و مدون در این زمینه و پیشگیری از رفتارهای سلیقه ای شد.

 

 طرح، سومین جلسه رتبه بندی طرح های تحقیقاتی دانشکده پزشکی برگزار شد 103با تصویب 

 عنوان طرح تحقیقاتی با حضور دکتر 103با تصویب 1400سومین جلسه رتبه بندی طرح های تحقیقاتی دانشکده پزشکی در سال 

 .آخوندزاده برگزار شد

 

انشکده پزشکی با حضور دبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پزشکی، سومین جلسه رتبه بندی طرح های تحقیقاتی 

هشی گروه های آموزشی و شاهین آخوندزاده معاون پژوهشی دکتر زهرا زمانی مسئول طرح های تحقیقاتی دانشکده پزشکی، معاونان پژو دکتر

عنوان طرح تحقیقاتی  ۱04عداد تدر این جلسه  .آذر در سالن شورای دانشکده پزشکی برگزار شد ۲9نماینده معاونت پژوهشی دانشگاه روز دوشنبه 

 .ای به دانشگاه ارسال خواهد شدطرح مورد تصویب قرار گرفت که طی صورت جلسه ۱03هایت مطرح و در ن

جلسه آموزش کار با  3ه، همچنین از طرف معاونت پژوهشی دانشگا .طرح های تصویب شده باید در کمتر از یک سال وارد فاز قرار داد شوند

 .ی خواهد شدر خواهد شد که در مورد زمان برگزاری اطلاع رسانپژوهشیار ویژه معاونین و کارشناسان پژوهشی گروه ها برگزا

 

 با حضور معاون بهداشت دانشگاه، کارگاه پیشرفته ارزیابی فناوری سلامت آغاز به کارکرد

ور، تقویت تولیت در کش Health Technology Assessment منظور افزایش ظرفیتکارگاه پیشرفته ارزیابی فناوری سلامت، به

 .کارگیری نتایج آن برگزار شدپشتوانه قانونی در بهو ایجاد 
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ه مدت یک هفته در سالن بآذر  30به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، در کارگاه پیشرفته ارزیابی فناوری سلامت که از 

دیرگروه اقتصاد سلامت مبهداشت دانشگاه و اجتماعات موسسه ملی تحقیقات سلامت درحال برگزاری است، دکتر علیرضا اولیایی منش معاون 

در دانشگاه و  HTA یم متعهد بهموسسه ملی تحقیقات سلامت با تأکید بر ضرورت برگزاری این کارگاه، گفت: امیدوارم با برگزاری این کارگاه ت

 .خوبی ایفا کنیمبرعهده دارد به اای که بخشی از ارزیابی فناوری سلامت رعنوان مجموعهکشور تشکیل شود و بتوانیم نقش خود را به

 ایمکردهتحصیل کشوری در  ساری اکبری دکتر و من: گفت و کرد اشاره کشور در سلامت فناوری ارزیابی  اندازیدکتر اولیایی منش به پیشینه راه

 سال در کشور به ورود از پس و شدیم آشنا جوییصرفه بافرهنگ آنجا در و بود مهم برایشان منابع صرف نحوه از مراقبت و اقتصادی ارزیابی که

ای از کار را برعهده گرفتیم دیم و هرکدام گوشهمربوطه در وزارت بهداشت و دانشگاه را نسبت به این موضوع حساس کر مسئولان ۱386-۱387

به این منظور در وزارت بهداشت ایجاد ای و سعی کردیم این مفاهیم را در وزارت بهداشت و دانشگاه اجرایی کنیم. سپس کمیته علمی و دبیرخانه

 .صورت گرفت HTA تعامل با این مجموعه، در حوزه تحقیقات ۱388شد و با تشکیل موسسه ملی تحقیقات سلامت در سال 

کشورهای  گذاری شد که تمامیدفبه گونه ای ه ۲0۱5معاون بهداشت دانشگاه، با اشاره به اهمیت ارزیابی فناوری سلامت در منطقه گفت: در سال 

آموخته در این رشته دارد؛ موسسه ملی را ایجاد کنند. این درحالی است که کشورمان در جایگاهی است که شمار زیادی دانش HTA منطقه ساختار

ور د: کشوی در تکمیل این بخش از سخنان خود افزو .ای شده و کشور در این زمینه به بلوغ رسیده استها حرفهتحقیقات سلامت در انجام پروژه

ای کرده که وشش بیمهپو  HTA میلیارد یورو بودجه دولتی نظام سلامت خود را که بیش از چند برابر کل بودجه کشورماست صرف 350آلمان 

 .اوری در نظام سلامت استدهنده اهمیت توجه به مقوله ارزیابی فننشان

: امیدوارم نتیجه برگزاری این کارگاه، به ایجاد تیم منسجم، کید کرد و گفتهای بیشتر در این زمینه تأدکتر اولیایی منش، بر برگزاری کارگاه

دهنده در وزارت بهداشت براساس مبانی قانونی و همچنین تر، تعیین تولیت سفارشزمان کوتاهدر مدت HTA های متعددباتوانایی انجام پروژه

 .ای شودها در عرصه ورود تجهیزات و پوشش بیمهندر سازما HTA ایجاد پشتوانه قانونی در الزام استفاده از نتایج

 ها نوینتأکید بر اهمیت ارزیابی فناوری سلامت با ورود داروها و فناوری

اکبری ساری، رئیس موسسه ملی تحقیقات سلامت، از دکتر اولیایی منش در حمایت از این کارگاه قدردانی کرد و گفت: در سه در ادامه دکتر علی
مند خواهیم داشت و روزهای دیگر بحث ارزشیابی اقتصادی، مدل مارکف و انواع تحلیل حساسیت و روزه، مرور نظام 7ارگاه روز نخست این ک

سازی وی بابیان اینکه تلاش کردیم، کارگاه همگن و در سطح پیشرفته باشد، هدف از برگزاری آن را ظرفیت .گیردسازی موردبررسی قرار میمدل
های مدیریت، اقتصاد بهداشت و... آموخته دکترای رشتهکنندگان این کارگاه یا دانشجویان ارشد و دکترا و یا دانشدر کشور بیان کرد افزود: شرکت
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کنندگان در سطوح مختلف، توانمندی و مهارت لازم در این حوزه را پیدا کنند و ای باشد که شرکتگونهرگاه بههستند و تلاش شده محورهای کا

 .بتوانیم از کمک آنان در شهرهای مختلف استفاده کنیم

 بیرونی نظرانبصاح حلیلت براساس که است سلامتی هاینظام جز کشورمان سلامت نظام  رئیس موسسه ملی تحقیقات سلامت، بابیان اینکه

 بیش و مردم درصد 90 از بیش) ایمهبی وسیع پوشش وجود. دارد بیشتر یکپارچگی و انسجام به نیاز سیستم این وجودبااین: افزود کرده عمل خوب

القایی و مصرف  شود تقاضاییمش بیمه قرار دارند(، همچنین نظام پرداختی که غالباً برمبنای کارانه است؛ باعث پوش تحت خدمت هزار هفت از

 .اه ضرورتی ندارد مورداستفاده قرار گیردگرویه بیشتر شود و تجهیزاتی که بی

هزار نفر  ۱5های مختلف گفت: به عنوان نمونه در کشور ما سالیانه حدود دکتر اکبری ساری با اشاره به اهمیت ارزیابی فناوری سلامت در بیماری

قیمتی است و نیاز دارند که داروی گران« هرسپتین»ها به داروی شواهد علمی، بخش اندکی از آن شوند که بر اساسبه سرطان سینه مبتلا می

کنند و این بار مالی بسیاری را ها از این دارو استفاده میکه بدون نظام جامع ارزیابی فناوری سلامت قسمت عمده آنهزینه بالایی دارد، در حالی

 نظام با: افزود و دانست کارآمد و مهم را ۱9  گیری کوویدوی ارزیابی فناوری سلامت در دوران همه.کندمیبه این بیماران و نظام سلامت وارد 

 هاهزینه از ایعمده بخش در  دهی قرار دهیم وموردبررسی و سامان را... و هاآزمایش و داروها ترینپرهزینه توانیممی خوب فناوری ارزیابی

« رمدیسیور» جایگاه بالایی دارد. داروی  HTA هستیم؛ مواجه ۱9 کووید گیریهمه و هاتحریم با که شرایطی در بخصوص. کنیم ایجاد جوییصرفه

ته باشد. داروهایی مانند ها چندین میلیارد تومان برای آن هزینه شد؛ تأثیر مورد انتظار را ندارد و شاید در گروه کوچکی تأثیر اندکی داشکه مدت

های داروها و فناوری نیز وجود دارد. در دنیا (Baricitinib) و باریسیتینیب (Molnupiravir) ، مولنوپیراویر(Favipiravir) فاویپیراویر

 .ای که دارند از هم تفکیک کندو هزینه ها را برحسب اثربخشیتواند آنمی HTA گیرد کهجدیدی مورداستفاده قرار می

ات مهم نظام سلامت با یدواری کرد برگزاری این کارگاه کمک کند بخش کوچکی از موضوعدکتر اکبری ساری در پایان سخنان خود ابراز ام

های مشابه دیگر کنندگان، کارگاهدهی شود و گفت: در صورت نیاز و اعلام شرکتهای مرتبط سازمانهمکاری مجموعه وزارت بهداشت و سازمان

 .ادامه داردتوضیح اینکه، این کارگاه به مدت هفت روز  .شودبرگزار می

 

 هفتمین جلسه کمیته منتخب هیئت ممیزه معاونت آموزشی دانشگاه برگزار شد

ی عضو هیئت علمی در هفتمین جلسه کمیته منتخب هیئت ممیزه معاونت آموزشی دانشگاه بررسی شد و پس از رای گیر 4پرونده 

 .موافقت قرار گرفتالکترونیکی مخفی، برای طرح در کمیته تخصصی و هیئت ممیزه دانشگاه مورد 
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ونت آموزشی دانشگاه روز به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت آموزشی، هفتمین جلسه کمیته منتخب هیئت ممیزه معا

 رگزار شد.ببرای بررسی پرونده ارتقای اعضای هیئت علمی دانشگاه در سالن مدافعان سلامت دانشگاه  ۱400آذر  30سه شنبه 

هیئت ممیزه دانشگاه  وعضو هیئت علمی بررسی و پس از رای گیری الکترونیکی مخفی، برای طرح در کمیته تخصصی  4این جلسه پرونده در 

 به شرح ذیل مورد موافقت قرار گرفت.

 و پرستاری دانشکده ریتمدی و ویژه مراقبتهای و پرستاری آموزشی گروه علمی هیئت عضو سیلانی خاطره دکتر مرتبه ارتقای پرونده (۱

 دانشیاری مرتبه به مامایی

کده دانش پزشکی رسانی اطلاع و کتابداری علوم آموزشی گروه علمی هیئت عضو شعاعی شیخ فاطمه دکتر مرتبه ارتقای پرونده (۲

 پیراپزشکی به مرتبه دانشیاری

 یدانشیار رتبهم به توانبخشی دانشکده کاردرمانی آموزشی گروه علمی هیئت عضو دالوند حمید دکتر مرتبه ارتقای پرونده (3

 

تاکید بر جهاد تبیینی در نشست صمیمانه اعضای شورای بسیج دانشکده پرستاری و مامایی با گروه فرماندهی 

 بسیج جامعه پزشکی دانشگاه

ه نشست صمیمانه اعضای شورای بسیج دانشکده پرستاری و مامایی با گروه فرماندهی بسیج جامعه پزشکی دانشگاه، یکم دی ما

 .در سالن شورای یک دانشکده برگزار شد 1400

 

 بسیج فرهنگی معاون ل،د زنده حسین  حضور با  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پرستاری و مامایی، این نشست

 در رهبری معظم مقام نهاد ابطر شیرعلیپور  نشکده پرستاری و مامایی،دا رئیس نصرآبادی نیکبخت علیرضا دکتر دانشگاه، اساتید و پزشکی جامعه

 اساتید و پزشکی جامعه بسیج یورفاه انسانی منابع مدیر دادرس و  دانشگاه اساتید و پزشکی جامعه بسیج بازرسی مدیر سلیمانی دکتر دانشکده،

 .در سالن شورای یک برگزار شد ۱400ماه دی یکم دانشکده بسیج شورای اعضای و معاونان از جمعی و دانشگاه

در ابتدای جلسه دکتر علیرضا نیکبخت نصرآبادی رئیس دانشکده پرستاری و مامایی، ضمن تسلیت ایام فاطمیه)س( و خیر مقدم به فرماندهان 

دانشگاه، از تلاش و زحمات بسیجیان فعال دانشکده در همه دوران خصوصا زمان فعالیت مرکز تجمیعی واکسیناسیون تشکر  بسیج جامعه پزشکی

ت و قدردانی کرد و گفت: بسیج دانشکده حقیقتا بسیار فعال است و در پیشبرد اهدافی که برای بسیج متصور شده است، هیچگاه کوتاهی نکرده اس

 .در صحنه حضور می یابد و هر زمان که لازم باشد
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ادامه زنده دل معاون فرهنگی  در .وی خاطر نشان کرد که تداوم این گفت و شنود ها و نشست ها می تواند باعث پویایی بیشتر بسیج دانشکده شود

های بسیج دانشکده و ونم کانبسیج جامعه پزشکی دانشگاه، ضمن قدردانی از برگزار کنندگان این نشست، خاطرنشان کرد: در هفته بسیج به تما

ه کمتر از چند ماه ها سرکشی می شد اما به دلیل شرایط پاندمی کرونا چند سالی است که این ارتباط کمتر شده، اما خوشبختانه در فاصلبیمارستان

عفی را در آن نمی بینیم اما برای ه ضدو بار در دانشکده پرستاری و مامایی حضور یافتیم، با اینکه بسیج دانشکده بسیار فعال است و هیچ گونه نقط

 .اینکه تبعیضی برای دانشکده پرستاری و مامایی با دیگر کانون ها قایل نشده باشیم در این نشست حاضر شدیم

بنا ه ای است که امام)ره( آنرا زنده دل با اشاره به بیانات حضرت امام خمینی رحمه الله علیه درباره تعریف بسیج گفت: بسیج همان شجره طیب

ت شود تا تعاریفی ضعیف و وی گفت: باید در تعریف بسیج دق .نهادند که برای حفظ کشور از هرگونه تهدید نظامی و امنیتی لازم و ضروریست

 که است کاملی انسان بسیجی قعوا در و شود نمی دنبال آن در افراد تعارض و منافع که است ای خالصانه خدمت بسیج. نگیرد صورت آن از  نابجا

 .است کرده مردم آحاد به رسانی خدمت آماده  خواهی خود راهیچگونه سهم بدون

هداف انقلابی قدم بر می دارند باید ازنده دل تاکید کرد: مردم به این انقلاب و نظام نگاه عملکردی دارند و افرادی که ادعا می کنند در پیشبرد 

 .ثابت کنند که با اهداف و آرمان ها فاصله نگرفته اند

الحین کانون بسیج دانشکده به در این جلسه شیرعلی پور رابط نهاد مقام معظم رهبری در دانشکده، در چارچوب و تداوم برنامه آموزشی حلقه ص

 دیدار در( العالی دظلهم) رهبری معظم مقام که موضوعاتی از یکی  موضوع ویژگی ها و چگونگی جهاد تبیینی با مدل قرآنی پرداخت و گفت:

ستی روایت نشود و در تاریخ مناسبی ر به دراگ دهد می رخ ایجامعه هر در که اتفاقاتی است، روایتگری مسئله کردند، اشاره آن به نیز پرستاران

نی تواند خطر جدی به همراه داشته باشد، در حوزه رسانه های غربی این روایت گری های نادرست به روشآن مسئله به تصویر کشیده نشود می

وی  .توانند خط مشی موردنظر خود را برای بقیه اقشار ترسیم کنندعنوان یک استراتژی مخرب دیده می شود که با سرعت در روایت حوادث میب

اد با شمشیر و جهاد کبیر همان با اشاره به آیات قرآنی بیان کرد سه گونه جهاد داریم، جهاد اکبر که همان جهاد نفس است، جهاد اصغر که جه

، احکام و دشمن زدایی می پردازد، ن و روایت گری است، در قرآن کریم آیات زیادی به جهاد کبیر اشاره کرده که به چهار موضوع نبوت، ولایتتبیی

 ر جامعه امروز شبهات و تحریفاتددر جهاد کبیر اینگونه نیست که تکلیف از دوش افراد برداشته شود و به گروه یا طبقه خاصی تعلق بگیرد بلکه 

مند این مسائل باشد و خود را مکلف به تبیین درستی از آن بداند و این زیادی است و مسائل متنوعی مطرح می گردد که هر فردی باید دغدغه

ن هیچ سوال و مسئله ای را تکلیف کفایی نیست و هر کسی باید خود در این مسیر حرکت کند و تا می تواند پاسخگوی این مسائل باشد، همچنی

 .بدون پاسخ گذاشت و اگر سوالی مطرح می شود باید پاسخ آن نیز داده شود نباید

لیت های بسیج دانشکده ارائه در این مراسم فاطمه رحیمی کیان معاون فرهنگی بسیج دانشکده پرستاری و مامایی گزارش خبری و تصویری از فعا

انسانی ورفاهی بسیج جامعه پزشکی  کی و اساتید دانشگاه و دادرس مدیر منابعدر پایان این جلسه دکتر سلیمانی مدیر بازرسی بسیج جامعه پزش .داد

 .کردند ارائه را لازم ریروشنگ شده مطرح  و اساتید دانشگاه به سوالات و ابهامات حاضرین پاسخ دادند و درباره پیشنهادات و انتقادات

 

 عرصه گردشگری سلامت برگزار شدالملل و درمان دانشگاه با تأکید بر همکاری در نشست معاونان بین

های مشترک دو مجموعه در الملل و دکتر سعید ناطقی، معاون درمان دانشگاه با هدف همکاریدکتر محمدحسین آیتی، معاون بین

 .حیطه گردشگری سلامت با یکدیگر دیدار کردند
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برگزار شد، دکتر آرمان زرگران،  ۱400دی  4ه جریان این دیدار که شنبالملل، در به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت بین

الملل، دکتر علی گنجعلی خان مدیر درمان دانشگاه دکتر سمیرا آل سعیدی، مسئول کارگروه گردشگری الملل معاونت بینمدیر توسعه امور بین

المللی سازی عسگری، مدیر بین دانشگاه، دکتر فاطمه حاج علی المللسلامت معاونت، دکتر سید رضا حسینی سده، مشاور اجرایی معاون بین

 .شتندالملل دانشگاه نیز حضور داالملل و دکتر محمدرضا خامی، مشاور معاون بینالکترونیک معاونت بین

های ملل دانشگاه طی سالالهای خود و مجموعه بیندر آغاز، دکتر آیتی با اشاره به موضوع این نشست، بحث گردشگری سلامت را یکی از دغدغه

تر دانشگاه به این عرصه نیاز به انجام تحقیق و اخیر دانست و گفت: گردشگری سلامت به معنای واقعی یک صنعت است و به منظور ورود جدی

های موجود ها و ظرفیتو تبلیغات متناسب با برند دانشگاه برای نشان دادن توانمندی (Research & Development توسعه )تشکیل تیم

 .شودبیش از هر زمان دیگری احساس می

الملل در سطح دانشگاه علمی و فعالان عرصه بینالملل دانشگاه با بیان اینکه گردشگری سلامت امروز به مطالبه جدی اعضای هیأتمعاون بین

های تابعه دانشکده پزشکی به عنوان ارستانهای آموزشی و بیمالملل گروهتبدیل شده است، تصریح کرد: هفته گذشته در نشست معاونان بین

 .الملل، این موضوع مطرح و بر افزایش سهم دانشگاه از این صنعت و مدیریت یکپارچه آن تأکید شدبخشی از شبکه بزرگ بین

مالی و ارزی و  الملل از جمله امکان تبادلاتوی همچنین برخی سازوکارهای لازم برای فعالیت در عرصه گردشگری سلامت در معاونت بین

های انجام شده توسط کارگروه گردشگری سپس دکتر آل سعیدی گزارشی از فعالیت .شریح کردتهای موردنیاز برای تبلیغات و بازاریابی را زیرساخت

ر گردشگر سلامت داشت: هالملل طی سالهای اخیر و به طور خاص تجربه بیمارستان امیراعلم در این زمینه را ارائه کرد و بیان سلامت معاونت بین

 .کند و سوددهی داردسه برابر یک توریست معمولی ارز وارد کشور می

لیغاتی و الملل افزود: تجربه موفق بیمارستان امیراعلم در این حوزه با تهیه و توزیع بروشورهای تبمسئول کارگروه گردشگری سلامت معاونت بین

المللی آغاز شد های بینشرکت در نمایشگاه ی تبلیغات در کشورهای هدف، تقویت سایت بیمارستان والمللی برااستفاده از ظرفیت دانشجویان بین

اندازی دپارتمانی ها منجر به راهوی ادامه داد: نتیجه این فعالیت .یمارستان انجامیدبگیری کمیته گردشگری سلامت در این و در ادامه به شکل

بیمار خارجی  400جموعه و ویزیت حدود در بیمارستان امیراعلم، افزایش درآمد این م (IPD) المللان بینمجهز برای ساماندهی و خدمات به بیمار

 .طی سه ماه شد

ت: خدمات لازم برای مراجعه دکتر آل سعیدی با اشاره به اختصاص زیرسایتی در سایت انگلیسی دانشگاه به مقوله گردشگری سلامت، اظهار داش

 یرسایت دیده شده استهای مورد نظر در این زبه بیمارستانها بیماران و هدایت آن
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های حیطه ها و مأموریتهای موجود در پیشبرد برنامهالملل همچنین به برخی از مسائل و چالشمسئول کارگروه گردشگری سلامت معاونت بین

وی اضافه کرد: توسعه و  .علمی اشاره کردتعضای هیأهای نامنظم به اگردشگری سلامت چون سقف کارانه، مالیات پلکانی بر درآمد و پرداخت

تواند در الملل میمعاونت بین ارتقا گردشگری سلامت در دانشگاه علوم پزشکی تهران نیاز به همکاری نزدیک معاونت درمان و بین الملل دارد.

های یماران، ایجاد زیرساختبخارجی، بازاریابی برای جذب تر بیماران اندازی سایت مناسب و چندزبانه به منظور مراجعه راحتهایی چون راهحیطه

در ادامه، دکتر ناطقی با بیان .اشدبهای جدی و مؤثری داشته ها و مراکز درمانی و تبادلات ارزی فعالیتلازم برای پذیرش بیماران در بیمارستان

های حاصل از فعالیت در این رزی، گردش مالی و سایر دستاورداینکه معاونت درمان نیز کاملاً بر اهمیت صنعت گردشگری سلامت، درآمدزایی ا

 .ن صنعت استعرصه آگاه است، تصریح کرد: یکی از مهمترین برنامه های اجرایی جاری در معاونت درمان پیشبرد همه جانبه ای

 

و نحوه توزیع بیماران در اختیارات این معاونت  علمی دانشگاهمعاون درمان دانشگاه با تأکید بر اینکه قوانین و مقررات برای همکاری اعضای هیأت

کند رمان به دانشگاه مراجعه میدتعریف شده است، افزود: با تکیه بر اختیارات موجود و قوانین و مقررات تعریف شده هر بیمار خارجی که برای 

های انجام شده ی در خصوص فعالیتوی توضیحات .هش یابدباید از کانال معاونت درمان توزیع شود تا عدالت و توازن برقرار و مسائل جانبی نیز کا

 سپاری بخشی از اقدامات، بیان کرد و ادامه داد:های خصوصی برای برونتوسط این معاونت از جمله تعامل با برخی واحدهای دانشگاه و شرکت

های آموزشی برای دکتر ناطقی بر لزوم برگزاری کارگاه .اهیم داشتالملل دانشگاه نیاز خودر این مسیر ما به همراهی و همکاری با معاونت بین

الملل تأکید کرد گاه توسط معاونت بیناکز درمانی دانشمر و هابیمارستان خدمات با آشنایی رویکرد  پزشکان خارجی به ویژه از کشورهای منطقه با

ها ها با فعالیتالمللی مشغول به تحصیل در دانشگاهجویان بینهر چه بیشتر دانش رسد باید بستری برای آشناییو بیان داشت: همچنین به نظر می

الملل و درمان دانشگاه به مقوله گردشگری سلامت های بیندر ادامه، دکتر زرگران به نگاه یکسان معاونت .ها فراهم شودو خدمات بیمارستان

گردشگری سلامت و جذب مخاطب و بیماران برای مراکز درمانی و  الملل معطوف به توسعه بازاریابیاشاره کرد و بیان داشت: نگاه معاونت بین

  .بیمارستانی است

الملل تجربه بسیار موفقی در جذب و بازاریابی دانشجویان خارجی دارد، الملل با بیان اینکه مجموعه بینالملل معاونت بینمدیر توسعه امور بین

کارگزاری در کشورهای مختلف  30کنند و دانشجوی خارجی در دانشگاه تحصیل می 400 واکنون یک هزار گیری از این تجارب همگفت: با بهره

ها و مراکز علمی المللی، تعامل مستقیم با دانشگاههای بینوی از حضور دانشگاه در نمایشگاه .به جذب متقاضیان برای دانشگاه مشغول هستند

تواند به همراه معاونت الملل میده، معاونت بینو گفت: با تکیه بر تجارب کسب شهای موجود یاد کرد کشورهای مختلف به عنوان دیگر ظرفیت

 .درمان اهداف دانشگاه در حیطه گردشگری سلامت را دنبال کند

ای آتی برای تقسیم وظایف و در پایان معاون درمان دانشگاه با تأکید بر همکاری دو معاونت در زمینه گردشگری سلامت، از برگزاری نشست ه

 .تبیین مسیر این حوزه با کمک واحدهای مرتبط خبر داد

 

 اندیشی مسئولان معاونت امور دانشگاهی مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره(هم

 های نوین پزشکی باید به شکوفایی خلاقیت پژوهشگران کمک کنیممعاون امور دانشگاهی مجتمع: برای ورود به عرصه

های آموزش و دیریتمدانشــگاهی مجتمع بیمارســتانی امام خمینی )ره( گزارش عملکرد هر یک از ماه معاونت امور در جلســه دی

 .نظر شدسازی، توسعه آموزش و اشاعه فرهنگ پژوهش تبادلهای مجازیترین چالشپژوهش بررسی و در خصوص مهم
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روســای واحدهای حوزه  )ره( نشــســت ماهانه مدیران و به گزارش روابط عمومی دانشــگاه علوم پزشــکی تهران مجتمع بیمارســتانی امام خمینی

ور با حضور دکتر محمدرضا صالحی معاون امور دانشگاهی، دکتر سید علی مومنی مدیر ام ۱400دی  7شنبه معاونت امور دانشگاهی این مرکز سه

ضا کرامت شجویی، دکتر محمدر شی و دان سید هادی کلانتر مدیر امور آموز شی و فناوری، دکتر  ضی ی رئیس دفتر توپژوه سعه آموزش، دکتر مرت

ری سوپروایزر آموزشی و بالینی و سایر دارایی رئیس دفتر امور فراگیران، غلامرضا نعمانی پور مدیر اجرایی معاونت امور دانشگاهی، دکتر امیر سالا

 اعضا در سالن شورای این معاونت برگزار شد.

ــالحی بر اهمیت ثبت رویدادهای علمی، پژوه ــی و بیندکتر ص الملل مجتمع تاکید کرد و افزود: باید تقویمی از تمامی رویدادهای خرد و کلان ش

 حوزه معاونت امور دانشگاهی ثبت و نگهداری شود. این کار نیاز به تدوین اساسنامه و تعیین دبیر علمی دارد.

ها و مدیران وســای بخشهای آموزشــی افزود: تعامل رمعاون امور دانشــگاهی مجتمع با اشــاره به برخی راهکارهای انگیزشــی حضــور در دوره

ضور در این دورهگروه صی در الزام فراگیران برای ح ص ست. در بحث آموزش نرمها کمکهای تخ ، ورود معاونت امور EndNote افزارکننده ا

شــود. آموزش هدفمند و مســتمر چه در نجر به ترویج پژوهش میمعنوان حامی مالی و معنوی دوره، ها بهدانشــگاهی با همکاری روســای بخش

مدت های کوتاهصورت دورههای اعتباربخشی و بهعلمی، چه فراگیران و حتی کارکنان ضروری و بهتر است با رویکرد شاخصبحث اعضای هیئت

(Micro Learning) شود ریزیبرنامه. 

علمی های محققانی که یا عضــو هیئت( مقالات و پژوهشAffiliationوی ضــمن تأکید بر ضــرورت درج نام مجتمع در وابســتگی ســازمانی )

ـــت و اگر فرای این پروتکل برویم ها این مرکز بوده، گفت: برخی فکر میمجتمع هســـتند و یا بســـتر مطالعه آن کنند دانش یک پروتکل اس

ست، درحالی ضمن در نظر گرفتکه اینغیراخلاقی ا ست. باید  شکطور نی شگران کارها را ن کدهای اخلاقی پژوهش، برای  وفایی خلاقیت پژوه

م، ولی متأسفانه در مستندسازی و برایشان تسهیل و مسیر را هموار کنیم تا درگیر مسائل بروکراسی اداری نشوند. ما در آموزش نسبتاً خوب هستی

 ایم و باید روی آن کارکنیم.محور ضعیف عمل کردهبه نتایج جامعه ها برای رسیدنمدیریت ایده

ــا ــای جدید هیئتدکتر ص ــات معارفه با اعض ــات لحی همچنین از جلس ــطوح مختلف خبر داد و افزود: این جلس علمی و فراگیران تازه ورود در س

 هاست.و آغاز همکاری های مرکز از بدو ورودمنظور معرفی مسیر آموزشی، پژوهشی، اهداف و اولویتبه

های مدرن جهان مع افزود: امروزه کتابخانهعلمی ســـنجی با همکاری واحد کتابخانه مجتاندازی دفتر معاون امور دانشـــگاهی با اســـتقبال از راه

 توانیم از آن در کمک به توسعه پژوهش استفاده کنیم.تسهیل گر پژوهش گران هستند و این قابلیتی است که می
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های اعتباربخشی بر اساس موضوعات سنجه علمی در چهارچوبازی اعضای هیئتهای آموزشی توانمندسدکتر کرامتی در خصوص طراحی دوره

 های تخصصی توضیحاتی داد.موردنیاز گروه

صوص به شی مجتمع در خ شی از عملکرد دوماهه مدیریت پژوه ساماندهی دکتر مومنی با ارائه گزار شگاهی، اهمیت  سایت امور دان سانی  روزر

 اد.کتابخانه مجتمع و تشکیل باشگاه پژوهشگران در این مرکز توضیحاتی د

ها مثل پرونده رخی از آموزشدکتر کلانتر نیز در این جلســه گزارشــی از عملکرد مدیریت آموزشــی و دانشــجویی مجتمع ارائه کرد و گفت: باید ب

 شود تغییر آن بسیار دشوار است.نویسی از دانشکده پزشکی آغاز شود چراکه وقتی رفتاری در فرد نهادینه می

ها، بازخورد صورت انتخابی در بخشها بهای پروندهفرد خواند و گفت: پایش دورهدهای علمی این مرکز را منحصربهدکتر مهرپویا بسیاری از رویدا

 ها ازنظر مستندسازی از اقدامات بسیار مهم در کاهش خطاهای ثبتی است.ها و معرفی بهترین بخشنتایج آن به روسای بخش

گذاری آموزشی روی کادر پرستاری و افزود: سرمایه ۲47کنان و کادر پرستاری مجتمع در پروژه وی همچنین با اشاره به تجربه موفق آموزش کار

 سایر همکاران ارزشمند است و باید جدی گرفته شود.

 

تاکید بر تعاملات بین حرفه ای علوم سلامت و کار تیمی در نشست روسای دانشکده پزشکی و پرستاری و 

 مامایی

ضور دکتر محمدتق ستی با ح ش شی و مدیر مرکز مهارت های بالینی این ن شکی، معاون آموز شکده پز ی بیگ محمدی رئیس دان

ت های دانشکده، دکتر علیرضا نیکبخت نصرآبادی رئیس دانشکده پرستاری و مامایی و معاونان و مدیرگروه ها و مدیر مرکز مهار

 .در سالن شورای یک برگزار شد 1400اه دی م 7بالینی و مدیر مرکز توسعه دانشکده پرستاری و مامایی، سه شنبه 

 

شگاه عمومی روابط گزارش به  شکی علوم دان شکده تهران پز ستاری دان ضا دکتر مامایی، و پر صرآبادی نیکبخت علیر شاره با ن  های گروه به ا

تاری و مامایی، تعداد دانشجویان، فارغ التحصیلان و اعضای هیئت علمی دانشکده بیان کرد: دانشکده پرستاری و مامایی پرس رشته در آموزشی

 ظرفیت همکاری های دو جانبه و بین حرفه ای با دانشکده پزشکی را دارد اما در دو دهه گذشته هیچ برنامه ی منسجم و طراحی شده ای از نظر

بین دو دانشکده پزشکی و پرستاری و مامایی وجود نداشته و دانشجویان هر دو دانشکده بعد از فارغ التحصیلی اولین  تعاملات رسمی و حرفه ای
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شی  سلامت و توانبخ شکی حفظ و ارتقای  ستاری و پز شته پر شترک در هر دو ر شته ای خود را تجربه می کنند با اینکه هدف م ارتباطات بین ر

 رشته عملا جدا از هم اتفاق می افتد.بیماران است اما آموزش این دو 

شی در ب سجم بین معاونت های آموز ستاری و مامایی با انتقاد از نبود یکپارچگی و هماهنگی من شکده پر شکده ها، رئیس دان ستان ها و دان یمار

شان کرد که  صه را برطرف کرد، وی همچنین خاطرن ست می تواند آغاز یک ناین اظهار امیدواری کرد که بتوان با یک مدل عملیاتی این نقی ش

شروع یک همکاری بین حرفه شی برای  ستری فراهم اقدام اجرایی نوید بخ شود و ب ضوعات متعالی تری پیگیری  سیر مو شد که در این م ای با

 .کنند تجربه هم با گردد که از همان دوران دانشجویی رشته پرستاری و مامایی و پزشکی احساس قرابت بیشتری را 

 

  

شکدر اد ستار و پز شاره به اینکه همکاری موثر بین پر شکی با ا شکده پز  طلبد می را جدی تعامل ، امه دکتر محمد تقی بیگ محمدی رئیس دان

شی: گفت سائل و فرهنگ به مربوط خلأها این از بخ شوری م ست ک شی و شوند عمل وارد زمینه این در بالاتر های رده باید که ا  هم آن از بخ

 های مشترک این چالش ها پیگیری شود.تا در برنامه  شودمی آن بر سعی که است دانشگاهی مسائل به مربوط

افتد نچه که هم اتفاق میآرئیس دانشکده پزشکی بیان کرد: در حال حاضر ارتباطات در مسئله آموزشی بین پرستار و پزشکان مطلوب نیست و 

 نظارت و ین همه شکل گیرد وزشی و همراهی با دانشجویان باید آموزش با عدالت ببه صورت نظام مند و سیستماتیک نیست، در فعالیت های آم

 .نباشند دخیل کاری مسائل در شخصی مداخلات که شود اعمال دقیق

ستاری نگاه مثبتی داری ضباط در پر شاره کرد و گفت: به نظم و ان ستاری ا شته پر ستاران دکتر بیگ محمدی به نقاط قوت ر م و این ویژگی در پر

 مثال زدنی است اما باید مراقبت لازم انجام گیرد که به سمت کمرنگ شدن پیش نرود.

ــتاری  ــکالاتی وجود دارد که باید در رفع آن تلاش کرد، پرس ــتاری نیز اش ــکی گفت: درآموزش پرس ــکده پزش ــت که باید رفهحرئیس دانش ایس

سیر درمهارت سب کند و در این م شرفت با های لازم را ک شد و حال ترقی و پی شته با سب این مهارت ها وجود دا شد و نباید اهمال کاری در ک

 ای را مطالبه کند.دانشکده هم باید چنین تعهد حرفه

شته وجود ندارد که این  ستماتیک برای کار تیمی بین این دو ر سی شکده بیان کرد: چارچوب منظم و  شی دان سواری معاون آموز شه دکتر هومن 

سئله می تواند در آموزش پر شته میم شناخت و کمرنگ بودن تعاملات بین این دو ر سیب معناداری را ایجاد کند و عدم  تواند از عوامل ستاری آ

ستاران بر عهده آموزش سطح پر شان کرد با اینکه وظیفه ارتقاء  شد. وی خاطر ن ست اما این مهم این چالش ها با ستاری ا های مداوم جامعه پر

 تاران وجود ندارد.تعامل به طور معنی دار در بین پرس
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ست گف شگیری بهتر از درمان ا شاره به اینکه پی شکده با ا شهرزاد غیاثوندیان مدیر گروه داخلی جراحی دان ضاد وجود دکتر  ت: اما در عمل این ت

سالی شی که در طی  ست که به دلیل نگر سی ا سا شکل ا شکده وجود دارد یک م صله ای که بین این دو دان صل ان اتفاق ادارد، این فا فتاده حا

 رد.کگردیده و باید اصلاح ساختار و بستر سازی آن فراهم شود که با این تغییرات نتایج مطلوبی را تجربه خواهیم 

س شجویان پر شکده گفت: همکاری دان ستاری کودکان و مراقبت های ویژه دان شکی می تواند دکتر جمال الدین بگجانی مدیر گروه پر تاری و پز

شته باشد که این توانمندی و شور و شوق در بین دانشجویان به روشنی قابل پیامد بالینی خوبی را مشاهده است و باید در این مسیر  به همراه دا

 قدم های بیشتری را برداشت.

در ورده فرهنگی هستیم که دکتر سیده طاهره میرمولایی مدیر گروه مامایی و بهداشت باروری دانشکده گفت: همه ما در گروه پزشکی دست پر

صلاح نکنیم هر چه که جلوتر پ ستیم اما اگر این فرهنگ را ا رویم این چالش ها و خلا ها یش آن تربیت یافتیم و ادامه دهنده این فرهنگ نیز ه

شیم و ارتباطات گروهی شته با ستی از کار تیمی دا سازد، وی تاکید کرد باید تعریف در شتر خود را نمایان می  شد ن بی صورت افقی با ه باید به 

ه معاون پژوهشی و دکتر الهام در این نشست دکتر مهرناز گرانمای عمودی و این نوع نگرش در تعاملات حرفه ای در عمل باید آموزش داده شود.

 ردند.نواب مدیر گروه پرستاری مراقبت های ویژه مدیریت دانشکده پرستاری و مامایی نیز نقطه نظرات خود را بیان ک

صیری مسئول  شی پردکتر کمال ب شاره به مهارت های بالینی و آموز شکی، با ا شکده پز شکده مرکز مهارت های بالینی دان ستاران و ماماهای دان

سازمان اورژانس ک ستاران و ماماهای فعال در  ستاری و مامایی در فعالیت پر شکده پر شاهده گفت : ارزش کار خروجی دان شور به خوبی قابل م

های دیگر دارد که این بسیار ارزشمند است و هیچ هران از نظر سطح و کیفیت بالینی فاصله زیادی با دانشکدهاست، دانشکده پرستاری و مامایی ت

ــتاران این دانشــگاه را ندارد که واقعاً اینگونه خدمتگزار جامعه خود باشــن د و این اعتقادات قلبی شــان در جایی ظرفیت نیروی انســانی چون پرس

تیک دانشکده پرستاری و مامایی در پایان رئیس دانشکده پزشکی و تیم همراه از مرکز مهارت های بالینی و پرا خروجی کار کاملا دیده می شود.

 بازدید کردند.

 

 نشست هیئت رئیسه دانشکده توانبخشی با هیئت مدیره بیمارستان نور

دانشجویان بین الملل مقطع کارشناسی در راستای استفاده از ظرفیت های بخش خصوصی برای ارائه برخی خدمات آموزشی به 

ارشد بینایی سنجی دانشکده توانبخشی، نشست هیئت رئیسه دانشکده توانبخشی با هیئت مدیره بیمارستان نور به عنوان 

 .بیمارستانی با ظرفیت بین المللی برگزار شد
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ور دکتر سید احمدرضا با حض ۱400دی  6روز دوشنبه به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده توانبخشی، این نشست 

می نژاد عضو هیئت علمی خاتون آبادی رئیس، دکتر سید محسن میر معاون اداری و مالی، دکتر سیامک بشردوست معاون بین الملل، دکتر خر

 ارستان برگزار شد.یی مدیر بیمگروه بینایی سنجی دانشکده و دکتر مسعود ناصری پور رییس هیئت مدیره بیمارستان نور و دکتر کاکو

ور برای دانشجویان ارشد بین الملل نهای بیمارستان نویس اولیه تفاهم نامه با موضوع استفاده از ظرفیتدر این جلسه ابتدا گزارشی از تهیه پیش

 ارائه و دلایل اجرایی نشدن این تفاهم نامه تشریح شد.

برگزاری این جلسه عنوان و  یفیت به دانشجویان بین الملل رشته بینایی سنجی را از اهدافدکتر خاتون آبادی ساماندهی خدمات آموزشی با ک

جلب کرده است؛ با توجه به  های بین الملل گروه بینایی سنجی دانشکده، متقاضیان زیادی را در سطح بین الملل به خوداظهار کرد: فعالیت

بالاترین کیفیت و در سطح  زشی به این دانشجویان و اهمیت ارائه خدمات آموزشی بامحدودیت ظرفیت بخش دولتی برای ارائه برخی خدمات آمو

وسعه کیفیت آموزش و پژوهش تدانشگاه علوم پزشکی تهران این جلسه برگزار شده است و دانشکده توانبخشی قصد دارد از تمام ظرفیت ها برای 

بیمارستان فارابی ارائه می شود  وسنجی در دانشکده توانبخشی موزشی گروه بیناییوی تصریح کرد: خدمات آ و ارتقاء سطح بین المللی بکار گیرد.

 که برای گسترش آن، با توجه به ظرفیت بیمارستان نور، همکاری بسیار کمک کننده خواهد بود.

های ملی، کارورزی و انجام پروژهعای دکتر خرمی نژاد ضمن اشاره به نحوه همکاری بیمارستان نور، موارد مورد نیاز آموزشی را در سه حوزه واحده

رای گذراندن دوره کارآموزی در بپژوهشی عنوان کرد و گفت: با توجه به اینکه دانشجویان بین الملل به زبان انگلیسی ارتباط برقرار می کنند 

ی سطح خدمات آموزشی نیاز است ور ارتقابیمارستان فارابی معرفی می شوند که در این دوره فقط به عنوان بیننده حضور پیدا می کنند و به منظ

 فراتر از این پیش روند.

 ارستان نور فراهم شود.رییس دانشکده افزود: همچنین در دروس عملی، مباحث تحقیقاتی و پایان نامه، مناسب است که زمینه همکاری بیم

وزشی طبق قوانین وزارت بهداشت نور برای ارائه خدمات آمدکتر ناصری پور از استقبال بیمارستان برای همکاری مشترک و از آمادگی بیمارستان 

یمارستان به دانشجویان قدم اول و در چهارچوب ضوابط تعیین شده خبر داد و تصریح کرد: ارائه کوریکولوم مشخص از نحوه و خدمات قابل ارائه ب

بشردوست بر تعیین توقع  ین خدمات متعهد شود. دکتربرای تعیین همکاری است که بیمارستان بتواند با سنجش ظرفیت خود نسبت به ارائه ا

ود را برای ارائه خبخش خصوصی از دانشکده به عنوان بخش دولتی سخن گفت و تصریح کرد: دانشکده توانبخشی در بخش علمی همه توان 

ات به این دانشجویان در بالاترین رائه خدمخدمات استاندارد به کار خواهد برد؛ دانشجویان بین الملل، نماینده کشور خویش هستند، ارتقای سطح ا

 کیفیت، ارز آوری به کشور را به دنبال خواهد داشت و خدمتی بزرگ به کشور محسوب می شود.
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د می شود که امکان دکتر میر از لزوم کسب مجوز همکاری با بخش خصوصی سخن گفت و تصریح کرد: تفاهم نامه با بخش خصوصی زمانی عق

ر پایان از بخش های مختلف بیمارستان مرکز دولتی فراهم نیست و البته باید تمام ابعاد اداری و مالی آن در نظر گرفته شود. د ارائه آن خدمات در

 و تجهیزات موجود بازدید بعمل آمد.

 

 نشست صمیمی رئیس بیمارستان فارابی با کارشناسان تجهیزات پزشکی

 سانی تجهیزات پزشکی باید افق دید خود را تغییر دهیمدکتر مهدی خداپرست: در زمینه نگهداری و به روزر

زات نوآوری در زمینه نگهداری و به روزرسانی تجهیزات پزشکی موضوع اصلی نشست رئیس بیمارستان فارابی با کارشناسان تجهی

 .پزشکی این مرکز بود

 

شکی این بیمارستان با خداپرست با کارشناسان تجهیزات پزبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، نشست صمیمی دکتر مهدی 

 .شد برگزار ۱400دی  8حضور دکتر حمید ریاضی، معاون درمان و سعید مرادی، مدیر بیمارستان فارابی ظهر چهارشنبه 

کارشناسان تجهیزات پزشکی  دکتر خداپرست با ابراز خشنودی از برگزاری این نشست گفت: امیدواریم با برگزاری این جلسه ها و هم فکری با

ز نظر به کارگیری تجهیزات پزشکی ابیمارستان بتوانیم هرچه سریعتر مشکلات موجود در این زمینه را رفع کنیم. وی همچنین بیمارستان فارابی را 

و افزایش این سطح، از تمام ظ در سطح بالایی از فناوری دانست و افزود: به همین دلیل از شما کارشناسان این حوزه توقع داریم که برای حف

ن استفاده کنید. اعتقاد من امکانات و دانش خود و سایر همکاران فنی و مهندسی در سطح دانشگاه علوم پزشکی تهران و شرکت های دانش بنیا

ت پزشکی موجود در بیمارستان جهیزاتاین است که باید به دنبال یادگیری و افزایش توانایی های خود باشید و پیش از ایجاد مشکل در دستگاه ها و 

 .نسبت به تجهیز و به روز رسانی آن اقدام کنید

د و تصریح کرد: در زمینه نگهداری رئیس بیمارستان فارابی خواستار به کارگیری نوآوری در زمینه تعمیر و نگهداری از تجهیزات این بیمارستان ش

زشکی به کشور هزینه بر است دهیم. در شرایطی که ورود قطعات و دستگاه های پ و به روز رسانی تجهیزات پزشکی باید افق دید خود را تغییر

همه مسئولان از  مطمئن باشید کارشناسان تجهیزات پزشکی می توانند از طریق مهندسی معکوس بسیاری از نیازها در این زمینه را برطرف کنند.

 .واهیم کردجمله بنده، معاون درمان و مدیر بیمارستان نیز از شما حمایت خ

امین در ادامه دکتر ریاضی به بیان برخی مشکلات و نیازهای مرتبط با تجهیزات پزشکی در اتاق های عمل پرداخت و اظهار داشت: گاه باید برای ت

هاست. اگر  و تعمیر قطعات و دستگاه های موجود در اتاق های عمل هزینه زیادی پرداخت شود. در واقع یکی از مشکلات ما همین افزایش هزینه
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بت بتوانیم از فرایند مهندسی معکوس استفاده کرده و با شرکت های دانش بنیان داخلی همکاری کنیم می توانیم با هزینه ای به مراتب کمتر نس

کرده و به تامین قطعات و تجهیزات پزشکی اقدام کنیم. زیرا در شرایط تحریم مجموعه ای موفق تر است که بتواند بیشتر از ذهنش استفاده 

 .نوآوری بیشتری داشته باشد

ات پزشکی و نقش کارشناسان نیازهای روزانه بخش ها و واحدها به خدمات واحد تجهیزات پزشکی، چک لیست های معاونت درمان در زمینه تجهیز

رابی به ان ها اشاره کرد. در تجهیزات پزشکی در نگهداری و کاربری دستگاه های بخش لیزیک بیمارستان نیز نکاتی بود که مدیر بیمارستان فا

 .یان گذاشتندمپایان کارشناسان تجهیزات پزشکی این مرکز نیز نظرات و پیشنهادات خود را با رئیس و مسئولان بیمارستان در 

 

 آغاز همکاری مجموعه داروخانه های دانشگاه با حوزه داروئی دانشگاه علوم پزشکی یزد

ن( آبا 13زشکی یزد با مدیریت مجموعه داروخانه های دانشگاه علوم پزشکی تهران )نشست مشترک تیم اعزامی دانشگاه علوم پ

 .با هدف انتقال دانش و تجربه در حوزه داروئی این شهر، برگزار شد

 

 7نبه ین مجموعه، روز سه شآبان(، سازمان مرکزی ا ۱3به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مجموعه داروخانه های دانشگاه )

عاون پیشین غذا و دارو میزبان تیم اعزامی از دانشگاه علوم پزشکی یزد با سرپرستی دکتر محمدحسین مصدق متخصص سم شناسی، م ۱400دی 

  .ودب ها، داروخانه مجموعه  و مدیر فعلی هلدینگ تامین داروی دانشگاه علوم پزشکی یزد، با هدف آشنائی با ساختار

رگزار شد، دکتر محمد رضا روئینی بمعاونان و تعدادی از مدیران واحدهای ستادی، تامین و اجرائی مجموعه داروخانه ها در این نشست که با حضور 

ین و اجرائی مشکلات و ... آبان(، ساختار، واحدها، بخشی از فرآیند های تام ۱3رئیس مجموعه داروخانه های دانشگاه علوم پزشکی تهران )

های حاضران، برنامه ریزی  در ادامه، نشست فوق با پاسخ گوئی به پرسش  .تانی مجموعه را معرفی و تشریح کردواحدهای دانشکده و بیمارس

وعه داروخانه های دانشگاه علوم آبان و انبار مرکزی مجم ۱3برای همکاری، مشارکت در نشر تجارب و بازدید میهمانان از مرکز اطلاعات داروئی 

  .پزشکی تهران پایان یافت

 

 رونمایی از سند جامع حمایت طلبی کنترل آلودگی هوا و کاهش پیامدهای آن بر سلامت

 .سند جامع حمایت طلبی کنترل آلودگی هوا و کاهش پیامدهای آن بر سلامت رونمایی شد
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بی کاهش آلودگی هوا و لطبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده بهداشت، در فرهنگستان علوم پزشکی از سند حمایت 

 رونمایی شد.( ۱400اثرات آن بر سلامت ) زمستان 

 برگزاری و علمی های بررسی زا پس است شده تدوین بهداشت دانشکده ویژه به تهران؛ پزشکی علوم دانشگاه اساتید موثر همکاری با که سند این 

ان علوم پزشکی، دکتر کاظم با حضور دکتر علیرضا مرندی رئیس فرهنگستگان دستگاه های اجرایی بازنگری و نمایند حضور با کارشناسی جلسات

 ندافی رئیس دانشکده بهداشت و دکتر محمدحسین نیکنام و نمایندگان سازمان های مسئول رونمایی و منتشر شد.

 

 جلسه تیم رهبری و مدیریت مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره(

 بر لزوم ساماندهی حضور بهینه همراهان بیماران در این مرکز تاکید کرد رئیس مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره(

های مختلف در دوازدهمین جلسه تیم رهبری و مدیریت مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( گزارش رضایت سنجی بیماران بخش

 .نظر شدمراجعان تبادل بررسی و در خصوص نحوه ارتقای کیفیت خدمات و افزایش رضایتمندی 1400ماه اول سال  6در 

 

اندیشی تیم رهبری و مدیریت این مرکز به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره(، دوازدهمین هم

رمان و امور دانشگاهی و های پشتیبانی، دبا حضور دکتر سید علی دهقان منشادی رئیس مجتمع، معاونان و مدیران حوزه ۱400ماه دی ۱۱شنبه 
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های امام خمینی )ره(، ولیعصر )عج( و انستیتو کانسر در سالن شورای ریاست برگزار شد و در آن هما صادقیان مسئول روسای بیمارستان

 .ئه کردماهه ابتدای سال جاری( ارا 6های مربوطه )گزارشی از نتایج رضایت سنجی بیماران مجتمع بر اساس شاخصگیرندگان خدمتحقوق

 مشارکت با دقیق و مدون ریزیبرنامه به نیاز موضوع این: افزود دکتر دهقان بر لزوم ساماندهی حضور بهینه همراهان بیماران تاکید کرد و 

 پیشگیری منظوربه هابخش در ریغیرضرو افراد حضور عدم به نسبت را لازم حساسیت باید همکاران. دارد مجتمع پشتیبانی و درمان هایمعاونت

وی همچنین در  .تمع استحفظ ایمنی بیماران لحاظ کنند. پایش و کنترل دائم این موضوع بر عهده معاونت درمان مج و احتمالی خطرات از

 .زهای اخیر توضیحاتی دادخصوص تاثیر تغییر مسیر حرکتی خیابان باقر خان بر کمک به کاهش بار ترافیکی محدوده خیابان باقر خان در رو

که آشپزخانه مجتمع صنعتی و ناورندی با اشاره به اهمیت تغذیه بالینی و تاثیر آن در رضایتمندی بیماران توضیح داد: با توجه به ای دکتر

ای باید انتظارات حال برای بالا بردن کیفیت خدمات تغذیههای آن بهسازی شده است، طبیعتاً نسبت به قبل عملکرد بهتری دارد. درعینزیرساخت

 .تری مطالعه و بررسی کرداران در این خصوص را با آنالیز دقیقبیم

کشند ولی به دلیل برخی های اورژانس افزود: حقیقت این است که در اورژانس همه باجان و دل زحمت میمعاون درمان مجتمع در مورد چالش

درستی دیده شود. رفع همه ها باید بههای مختلف آنم که لایهرو هستیهایی روبهارائه خدمات همواره با چالش های فرآیندی و زیرساختی درنقص

 .جویی و مدیریت کنیمیک چارهبهها را یکبندی، آنها یکجا میسر نیست. باید با اولویتاین چالش

ید ولی کافی نیست و باها تاکید کرد و گفت: نظرسنجی از بیماران و همراه ایشان لازم است دکتر صالحی بر اهمیت عملیاتی بودن رضایت سنجی

های هایی که پرازدحام بوده و چالشها بار عملیاتی داد. بدیهی است برای کمک به ارتقای رضایتمندی مراجعان باید روی بخشبه این نظرسنجی

بخش نیست و نیاز به هدقت شناسایی کنیم. برای تغییر رفتار فردی تذکر صرف نتیجبیشتری در این حوزه دارند تمرکز و ایرادهای موجود را به

دکتر اینانلو در  .خواند اثرگذار بیماران درمان رسانیخدمت سطوح تمامی در را خدمات نیروهای کمبود ادامه، در وی  .تری داردمداخله جدی

های سال بالاتر، رزیدنت وخصوص بخش اورژانس گفت: در اورژانس با مسائل مختلفی از محدودیت فضای فیزیکی گرفته تا اهمیت حضور اساتید 

ری ها در کیفیت ارائه خدمات و درنهایت ارتقای رضایتمندی مؤثر است و نیاز به عزم جدی و همکانحوه انتقال بیماران و ... مواجهیم که همه این

 .کل مجتمع دارد

معاون درمان، دکتر  دکتر امیرحسیندر این جلسه دکتر سید علی دهقان منشادی رئیس مجتمع، مهندس محمدعلی سورکی معاون پشتیبانی، 

ی بخشی رئیس بیمارستان محمدرضا صالحی معاون امور دانشگاهی، دکتر علیرضا کاظمینی رئیس بیمارستان امام خمینی )ره(، دکتر عباس عل

کتر نوید مقدم سرپرست مدیریت الله محمود زاده رئیس انستیتو کانسر، دکتر سید حسن اینانلو مدیر نظارت بر درمان، دعصر )عج(، دکتر حبیبولی

هبود کیفیت از اعضای تیم رهبری فناوری اطلاعات، پرستو آریاملو مدیر پرستاری، محمدحسین امراللهی مدیر منابع انسانی و امیر رجبی مسئول ب

 .و مدیریت مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( حضور داشتند

 

 هیئت رئیسه این دانشکده بررسی برنامه چهارساله دانشکده پزشکی در جلسه

 .برنامه چهارساله دانشکده پزشکی دانشگاه علوم پزشکی تهران با توجه ویژه به رسالت اجتماعی دانشگاه تدوین می شود
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در  ۱400دی  ۱۱نبه شبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده پزشکی، جلسه هیئت رئیسه دانشکده پزشکی صبح روز 

ی عمومی خبر داد و گفت: درصدی ظرفیت پذیرش دانشجوی پزشک ۲0در ابتدای جلسه دکتر ایمانی از افزایش  .شد برگزار دانشکده شورای سالن

ی، لیسانس به پزشکی، سهمیه دانشجو از طریق آزمون سازمان سنجش، وارد دانشکده پزشکی شدند که این رقم با دانشجویان المپیاد ۲43امسال 

 .نفر رسید 300ر و اعضای هیات علمی به شاهد و ایثارگ

ه خود را ارائه دهند، در جلسه امروز طبق روال هر چهار سال در دانشگاه، معاونت ها، دانشکده ها و بیمارستان های دانشگاه باید برنامه چهار سال

انشگاه به عنوان برنامه دجهت ارائه در  هئیت رئیسه برنامه چهارساله هر معاونت خود شامل اهداف کلان، راهبرد، شاخص و وضعیت اجرایی

 .دانشکده ارائه و مورد بررسی قرار گرفت

یمارستان ها، تقویت ارتباط گروه های دکتر بیگ محمدی در این جلسه بر تقویت ارتباط گروه های علوم پایه و بالینی با ایجاد دفتر علوم پایه در ب

در این جلسه بر  .ه جامع تاکید کردا، هم افزایی میان گروه های علوم پایه از طریق آزمایشگاعلوم پایه، افزایش برنامه های مشترک میان گروه ه

 .لبه علم تاکید شد تدوین برنامه دانشکده با توجه ویژه به رسالت اجتماعی دانشگاه، و نگاه جامعه نگر، تولید محصول و حرکت در

 

 برگزار شد 2طبی کودکان جلسه کمیته مشورتی و هم اندیشی اداره بیمارستان مرکز 

ز طبی معاونت توسعه مدیریت و برنامه ریزی منابع دانشگاه جلسه کمیته مشورتی در خصوص نحوه مدیریت و اداره بیمارستان مرک

 .را در سازمان مرکزی دانشگاه برگزار کرد 2
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صوص نحوه مدیریت و اداره در خ ۱400دی ماه  ۱۲به به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت توسعه، این جلسه روز یکشن

دانشگاه، مطهری خیر سازنده  با حضور دکتر سید ابوالفضل ذاکریان، معاون توسعه دانشگاه، دکتر ناطقی معاون درمان ۲بیمارستان مرکز طبی 

ان، دکتر بدو رئیس و دکتر رهنما کتر علی اعتمادیبیمارستان، مهناز طاهری پور مدیر امور مالی دانشگاه، شاهین ساحلی مدیر حقوقی دانشگاه، د

 مدیر مرکز طبی، دکتر رجبی مشاور رئیس مرکز طبی و دکتر مخترع مدیر بیمارستان رازی برگزار شد.

و های رئیس محترم دانشگاه بررسی دقیق ازلحاظ فنی در ابتدا دکتر ذاکریان گفت: هدف از برگزاری این جلسه مشورتی، با توجه به توصیه

 های قانونی موجود برای اداره این مرکز جدید است.ها و دستورالعملنامهساختاری و پرداختن به موضوعات طبق آیین

 ایدغدغه و کند پرداخت درمان برای را هزینه کمترین بیمار که است این دانشگاه اصلی ملاک و اول قدم: گفت ادامه در دانشگاه توسعه معاون 

نامه مالی معاملاتی مستقلی گاه آییندر ادامه ساحلی مدیر حقوقی دانشگاه گفت: دانش .باشد نداشته درمان و بیمارستان در ورحض برای بابت این از

 ه این بیمارستان از این ظرفیت بیشتر و بهتر استفاده مطلوب کرد.توان برای اداردارد که می

اندیشی در مورد نحوه اداره بیمارستان و کمک هرچه بیشتر برگزاری این جلسه همضمن تشکر از  ۲مطهری، خیر سازنده بیمارستان مرکز طبی 

، مدل طراحی و ساخت بیمارستان وی اظهار داشت: با توجه به راهنمایی کارشناسان به بیماران در پرداخت هزینه کمتر نظرات خود را بیان کرد.

 شتر برای بیمارستان نیز خواهد بود.در این مرکز پذیرایی شود که باعث درآمدزایی بیاین ظرفیت وجود دارد که از بیماران خارجی نیز برای درمان 

پیشنهادهای خود را بیان کرد و در  دکتر بدو رئیس مرکز طبی کودکان در مورد تعیین تکلیف نوع تعرفه خدمت در این بیمارستان نقطه نظرات و

در انتها دکتر  ران نیز صحبت کرد.یشتر برای بیمارستان و دانشگاه و کمک به بیماادامه به نوع مدیریت این بیمارستان به سمت خلق ثروت ب

های مالی نامهاستفاده از آیین ذاکریان به اعضای کمیته تأکید کرد نهایتاً ظرف دو هفته با برگزاری جلسات مشورتی و کارشناسی دقیق و

را مشخص کرده و برای تصویب ارائه  ۲ان طبی کودکان ریت مالی و اداری بیمارستنامه نهایی مدیمعاملاتی دانشگاه و سایر منابع قانونی آیین

 کنند.

 

 شست رئیس دانشکده توانبخشی با مدیر کل توانبخشی جمعیت هلال احمر کشورن

 .درکدکتر خاتون آبادی رئیس دانشکده توانبخشی در نشستی با دکتر پیشگاهی مدیرکل توانبخشی جمعیت هلال احمر کشور دیدار 
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ضور دکتر سیداحمدرضا با ح ۱400دی  ۱4به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده توانبخشی، این نشست روز سه شنبه 

معاون آموزشی دانشکده،  خاتون آبادی رئیس دانشکده، دکتر پیمان پیشگاهی مدیرکل توانبخشی جمعیت هلال احمر و همراهی دکتر آذر مهری

 .صادقی معاون آموزشی هلال احمر و دکتر پریسا رشیدزاده معاون تحقیق و توسعه هلال احمر برگزار شددکتر سحر 

فیت خدمات و اهمیت زمانبندی در این نشست دکتر خاتون آبادی ضمن اشاره به رویکرد دانشگاه مبنی بر ارائه خدمات ماندگار، ارتقای سطح کی

ی سخن گفت و تصریح کرد: رو، از حمایت مسئولان دانشگاه برای فعالیت در راستای خدمت واقع درست برای پیشبرد اهداف در چهار سال پیش

 لال احمر تشکیل شده است.این نشست با هدف ارتقای سطح خدمات توانبخشی دانشکده و به منظور بررسی امکان ارائه این خدمات در جمعیت ه

های منحصر به فردی شود که فعالیتهای کشور محسوب میران، الگویی برای دانشگاهدکتر خاتون آبادی اظهار کرد: دانشگاه علوم پزشکی ته

بزرگ است که برای راه اندازی رشته  ساله با دانشگاه سبطین عراق، اقدامی فراملی و 50 نامه تفاهم است؛ داده انجام المللی بین و ملی  در سطح 

 های دیگر است.است که همین اقدام الگویی برای قدمهای صورت گرفته توانبخشی این دانشگاه برنامه ریزی

های مشترک دانشکده با جمعیت هلال احمر تحقق یابد، توسعه خدمات آموزشی و رئیس دانشکده توانبخشی ادامه داد: چنانچه برنامه ریزی

ه توانمندی نظام توانبخشی کشور بناگون، منجر پژوهشی توانبخشی را به دنبال خواهد داشت که با برگزاری کارگاه ها، سمینارها و وبینارهای گو

اند و ایجاد این های آموزشی و پژوهشی مشتاقانه عمل کردههای بسیاری دارند و برای انجام فعالیتوی افزود: دانشجویان توانمندی شود.می

 .بسترها، کمک بزرگی به گسترش توانمندی آینده سازان توانبخشی کشور خواهد بود

رائه خدمت به بیماران سخن ا( و کیفیت بالای evidence baseبادی از حمایت همه جانبه دانشکده، ارائه خدمات بر پایه شواهد )دکتر خاتون آ

ی همچنین گزارشی از عقد وگفت و بر برنامه ریزی با هدف ارتقای سطح سلامت جامعه بر پایه ضوابط و چهارچوب هر دو سازمان تاکید کرد. 

 ز بهداشت به عنوان ارائه دهنده خدمات سلامت جامعه ارائه کرد.تفاهم نامه با مراک

ن کاردرمانی، فیزیوتراپی، گفتار دکتر مهری تصریح کرد: در حوزه توانبخشی چهار رشته فعال مرتبط با مرکز جامع توانبخشی هلال احمر با عناوی

های هلال احمر به لحاظ بیماران و فضا برای ارائه فاده از پتانسیلدرمانی و شنوایی شناسی وجود دارد که بررسی امکان حضور دانشجویان و است

تید و اعضای هیئت علمی وی افزود: حضور دانشجویان در فضاهای توانبخشی هلال احمر به همراه اسا خدمات آموزشی و پژوهشی مدنظر است.

دف، کمک بزرگی به آموزش و خدمات رسانی خواهد کرد خواهد داشت که تحقق این ه های علمی خود را به طور کاملاست و دانشکده حمایت

 های پژوهشی نیز منجر خواهد شد.که در آینده به فعالیت
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سپس دکتر پیشگاهی، ضمن  م کردمعاون آموزشی دانشکده ارائه خدمات را از نیمسال آینده و با خدمات بالینی گفتاردرمانی در مرحله اول اعلا

ایاز خدمات توانبخشی جمعیت هلال احمر وانبخشی و اشاره به رویکرد هلال احمر با وزارت بهداشت، تاریخچهاستقبال از همکاری با دانشکده ت

وی افزود: خدمات توانبخشی هلال احمر به سمت تخصصی  ار در کشور سخن گفت.ببرای اولین  های بزرگ این سازمان،ارائه کرد و از انجام پروژه

ه با فعالیت و بازخورد احد توانبخشی در سطح کشور با همت جمعیت هلال احمر راه اندازی شده است کو ۲00شدن پیش رفته و اکنون حدود 

کنند. با توجه به ی فعالیت میخوبی همراه بوده است؛ این مراکز در مناطق محروم به صورت واحد توانبخشی و در مراکز استانها به صورت تخصص

رای ارائه این خدمات ان وجود ندارد، هلال احمر به دنبال تشکیل یک گروه تخصصی واقعی بآنکه خدمات توانبخشی تخصصی گروهی در ایر

 است که در این راستا اولین مرکز توانبخشی بیماران مغزی و نخاعی واقعی کشور راه اندازی شد.

های اقتصادی ه فارغ از دغدغهکی هیئت علمی دکتر پیشگاهی اظهار کرد: گسترش ارتباطات با دانشگاه، با پشتوانه نیروهای کارآمد و حضور اعضا

ر دوی در ادامه گزارشی از نحوه ارائه خدمات توانبخشی  ی ارائه خدمت به جامعه خواهد بود.کنند، قدم بزرگی براو با هدف اشاعه علم فعالیت می

تعداد قابل توجهی درخواست پایان نامه داریم سال اخیر جهش قابل توجهی داشتیم و های پژوهشی در یکهلال احمر ارائه کرد و گفت: در بحث

توان با همکاری دانشکده شود و با توجه به تعداد مراجعین هلال احمر، کارهای پژوهشی بزرگی را میکه طبق ضوابط سازمان بررسی و تصویب می

 انجام داد.

ها اشاره کرد و گفت: رویکرد کلی هلال احمر همواره ارتقای کیفیت از لحاظ سپس دکتر صادقی به رویکرد هلال احمر برای گسترش فعالیت

: کرد تصریح وی .بود خواهد مفید ربسیا طرفین اطلاعات تبادل و دانشگاه با ارتباط ها، چالش از آگاهی به  آموزش و پژوهش بوده است و با توجه 

آن برای اقدامات بعدی تصمیم گیری  ول نیاز است که طرفین نیازهای اولیه خود را طراحی و تعهدات اولیه را تشریح کنند و با توجه بها مرحله در

ل ن هلاهای مشترک هلال احمر و دانشگاه، علاوه بر تحقق اهداف آموزشی دانشجویان، به روزرسانی دانش کارکناشود. برنامه ریزی برای فعالیت

 احمر را با برگزاری وبینارهای ملی در سطح کشور خواهد داشت.

های آموزشی و پژوهشی با دانشگاه علوم دکتر رشید زاده نیز از عقد تفاهم نامه با دانشکده توانبخشی به عنوان اقدام اولیه برای گسترش همکاری

 ه نفع جامعه خواهد بود.ئه خدمات برای هر دو طرف سودمند و بپزشکی تهران یاد کرد و گفت با توجه به مراجعین بالای هلال احمر، ارا

 هفته در نامه تفاهم نگارش نینهمچ و پژوهشی و آموزشی هایفعالیت خدمات، ارائه نحوه خصوص در  در پایان کلیات همکاری به توافق رسید و

 .شد نظر تبادل و بحث آتی

 

 دانشگاه علوم پزشکی تهرانچهاردهمین جلسه شورای آموزشی و تحصیلات تکمیلی 

 دکتر علامه: چشم انداز ما، پیشرانی آموزش علوم پزشکی در منطقه از طریق ارایه آموزش کیفی در تراز بین المللی است

ه ساله حوزه آموزش در افق دانشگا 4چهاردهمین جلسه شورای آموزشی و تحصیلات تکمیلی دانشگاه، به منظور ارائه برنامه 

ضور دکتر سید فرشاد علامه، معاون آموزشی دانشگاه، روسا و معاونان آموزشی دانشکده ها، نمایندگان رئیس حماه با  1404-1400

 .دانشگاه، دبیران کارگروه ها و مدیران حوزه معاونت آموزشی دانشگاه به صورت حضوری در سالن دارالفنون برگزار شد
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ساله را  4چشم انداز برنامه  دکتر علامه ۱400دی  ۱8ه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت آموزشی، در جلسه روز شنبه ب

یت معاونت در این راستا پیشرانی آموزش علوم پزشکی در منطقه از طریق ارایه آموزش کیفی در تراز بین المللی بیان کرد و گفت: مامور

ان و پاسخگویی به نیازهای سیاستگذاری، حمایت، پایش و نظارت بر فعالیت های آموزشی دانشگاه به منظور تربیت فرهنگی و علمی فراگیرندگ

ا و سایر نهادهای آموزشی هال و آینده جامعه ایران و جهان با رویکرد ارتقای مستمر و تضمین کیفیت آموزش های ارایه شده در دانشکده ح

 دانشگاه است.

گانه دوره  ظام جامع ارزشیابی سهنمعاون آموزشی دانشگاه اولویت های پنج گانه این برنامه را پیاده سازی آموزش مبتنی بر توانمندی، استقرار 

ندازی رشته های جدید با توجه به اهای آموزشی، اساتید و فراگیرندگان، نیازسنجی در جامعه و آینده نگاری برای بازنگری رشته های فعلی و راه 

نهایت حمایت ین المللی و در همگرایی علوم، به کارگیری روش های یاددهی و یادگیری فعال و فن آورانه در آموزش، حضور عزت مند در عرصه ب

ساله سیزده راهبرد  4رنامه در افقی بوی در ادامه گفت: برای این  همه جانبه از فراگیرندگان با تاکید بر جنبه های فرهنگی و معیشتی اعلام کرد.

ه به عنوان کارگرو 8لب برنامه در نظر گرفته شده است که کارگروه های معاونت آموزشی در قا 75کلان و برای این راهبردها در مجموع 

 .داد اهندخو قرار مجری عنوان به دانشگاه آموزش حوزه مسئولان و ها دانشکده اختیار در و تدوین را ها برنامه RFP ناظر

ای آن را عهده دار هستند اعلام کرد برنامه ای را که دانشکده ها به عنوان مجری مسئولیت اجر 3۱در ادامه دکتر میرزازاده، مشاور معاون آموزشی 

تدوین شده است و از دانشکده ها  و گفت: برنامه ها با نگاه به پیگیری اقدامات گذشته در دانشکده ها و نگاه به آینده و نیازهای حوزه آموزش

 در راستای اجرای برنامه ها داشته باشند. انتظار می رود همکاری لازم با دانشگاه را

موزش دانشگاه و دبیران کارگروه آپس از ارائه برنامه ها اعضای حاضر در جلسه نظرات خود را در خصوص کلیت برنامه بیان کرده و مسئولان حوزه 

ت اجرای آن به عهده مسئولان یگر که مسئولیبرنامه د 44در ادامه دکتر علامه  به سوالات پیش آمده برای اعضای حاضر در جلسه پاسخ دادند.

شجویی و آموزشی ارسالی از در پایان شورا به بحث و بررسی درخواست های دان ستادی حوزه آموزش دانشگاه بود را به اطلاع حاضرین رساند.

 دانشکده ها پرداخت.

 

 دانشگاه جلوگیری کرده استشاهین ساحلی: دفتر حقوقی از ابتدای امسال، میلیاردها تومان از تضییع منافع 

ابراز  وسرپرست مدیریت حقوقی دانشگاه علوم پزشکی تهران، از راه اندازی دفتر حقوقی مجتمع بیمارستانی امام خمینی خبر داد 

 .نندکامیدواری کرد که واحدهای دیگر دانشگاه نیز دفاتر حقوقی خود را به شکل فعال، مدون و با تشکیلات مقرر راه اندازی 
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هران، ضمن معرفی اهم ه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، شاهین ساحلی سرپرست مدیریت حقوقی دانشگاه علوم پزشکی تب

ارها دانست و گفت: مدیریت فعالیت های این مدیریت،خلاقیت و نوآوری در امور اداری را موجب صرفه جویی زمانی و تسلط بیشترو بهتر بر ک

ایه ی دانشگاه است که دفاع از حقوق دانشگاه در مراجع قضایی، شبه قضایی و اداری و همچنین اریرمجموعه های معاونت توسعهحقوقی یکی از ز

 ی و اخذ تعهدات از پذیرفته شدگان را بر عهده دارد.های حقوقی، معاضدت قضایمشاوره

ه و هماهنگی با رابطین و ارائه مشاور یاری از مشکلات را حل نماید، افزود:وی با تاکید بر اینکه ارائه خدمات مشاوره ای به واحد ها می تواند بس

جلسات کمیسیون حقوقی  کارشناسان حقوقی مستقردر واحدها جهت جلوگیری از تضییع حقوق دانشگاه بسیارکمک کننده بوده است. ضمن اینکه

شود تا از این طریق، رگزار میلا، مشاورین و کارشناسان دانشگاه بنیز در این مدیریت به صورت مداوم در روزهای سه شنبه با حضور تمامی وک

 مواردی که نیاز به مشورت جمعی دارد مطرح و در خصوص آنها تصمیم گیری شود.

هایی که در سیستم قضایی کشور ت پروندهکثر : شد یادآور و دانست جامعه سطح در معضل ترین مهم را مردم وی فقر اطلاعات حقوقی در بین 

ئه مشاوره های حقوقی بخشی از داریم نشان از همین موضوع دارد. ما در حیطه وظایف خود سعی می کنیم حداقل در سطح دانشگاه بتوانیم با ارا

دانند رزشی خود را صاحب نظر میاین کمبود را جبران کنیم. خوشبختانه اغلب افراد کشوردر علوم مختلف اعم از سیاسی، اقتصادی ، اجتماعی و و

 زمان در  ای لازم به مردمهاما وقتی مباحث حقوقی مطرح می شود اغلب مردم سکوت می کنند. یکی از مهم ترین دلایل آن، عدم ارائه آموزش 

رس تدریس شود و قطعا در مدا مستمر و مدون صورت به دیگر علوم از بسیاری مانند هم حقوق علم که شود فراهم شرایطی کاش و است مقرر

ه از مشاوره های حقوقی نتیجه آن کم شدن تعداد پرونده های ورودی به سیستم قضایی کشور خواهد بود. همچنین امیدورایم فرهنگ استفاد

تخصص و کاربلد در این یروهای منوی تلاش مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( در راه اندازی دفتر حقوقی و استفاده از  درکشور نهادینه شود.

 مراجعه بیمارستان به ترحقوقیدف اندازی راه منظور به مجتمع را ارزشمند دانست و تصریح کرد: به دعوت مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( 

کوتاه ترین زمان  در و یمشد خوشحال بسیار دیدیم را واحد آن در حقوقی دفتر سریع اندازی راه در مجتمع مسولین تلاش که هنگامی و کرده

مام خواهد شد و از منافع حضور ممکن این مهم به انجام رسید. قطعا این تدبیر مجتمع بیمارستانی امام خمینی در آینده نزدیک به نفع آنها ت

تشکیلات مقرر راه ، مدون و با متخصصین حقوقی بهره مند می شوند. امیدوارم که واحدهای دیگر دانشگاه نیز دفاتر حقوقی خود را به شکل فعال

 اندازی کنند.

 سرپرست مدیریت حقوقی دانشگاه علوم پزشکی تهران تمرکز بیشتر مدیریت حقوقی دانشگاه را نظارتی و مدیریتی خواند و گفت: همین که بدانیم

ترین زمان ممکن کوتاه در و باشند توانند با مدیریت حقوقی دانشگاه در ارتباط در واحدهای دانشگاه متخصصین حقوقی حضور دارند و می

موضوعات، مشکلات و معضلات حقوقی را به ستاد منتقل کنند؛ بسیار کمک کننده است. زیرا ترجیح ما بر این است که جهت جلوگیری از اطاله 
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و پرونده های خاص روند پیگیری و رسیدگی به موضوعات حقوقی، بتوانیم از طریق واحد مورد نظر مشکلات حقوقی را رفع کنیم؛ مگر در موارد 

 که نیاز به مداخله مدیریت حقوقی دانشگاه باشد.

ی قضائی، از چارچوب های مشخصی ساحلی در خصوص اینکه چه سیاستی برای پیشبرد اهداف حقوقی دانشگاه مد نظر دارد گفت: فعالیت در حوزه

شته باشد زیرا در پرونده های قوق نمی تواند جایگاه خاصی دابرخوردار است و ما ناگزیر به رعایت آنها هستیم و در واقع سیاست گذاری در ح

الت ملزم به دفاع و استیفای حقوق مطروحه، یا دعوا علیه دانشگاه مطرح می شود و یا اینکه دانشگاه در مقام دادخواهی برمی اید که در هر دو ح

ست که بدانیم مدیریت حقوقی ا. ذکر این نکته نیز حائز اهمیت دانشگاه خواهیم بود؛ بنابراین جایگاه سیاست در علم حقوق بسیار کمرنگ است

 به دانشگاه برای مصوبات و  هدانشگاه تکلیفی ندارد که حقی برای دانشگاه به وجود بیاورد بلکه این حقوق به موجب قوانین و مقررات موضوع

مار موجود تا به حال نیز موفق ست که خوشبختانه بر اساس آا حقوق آن  تضییع از جلوگیری صرفاً مدیریت این وظیفه و رسالت و است آمده وجود

ی نزدیک به منظور تجمیع مشکلات حقوقی واحدهای دانشگاه خبر داد و تصریح کرد: واحدها وی از طراحی سامانه حقوقی در آینده عمل کرده.

ان ممکن اقدام کنیم و همه واحدها توانیم در کوتاه ترین زممی توانند مشکلات حقوقی خود را در این سامانه بارگزاری کنند تا برای رفع آنها ب

ناوین دعاوی مطروحه را بسیار با وی جمع آوری آمار و اطلاعات از پرونده های موجود و ع بتوانند در موضوعات مشابه از آنها استفاده نمایند.

هتر شده به طوری که با بحه می تواند باعث آسیب شناسی اهمیت دانسته و اعلام کرد: داشتن یک بانک اطلاعتی مدون از پرونده های مطرو

یریت حقوقی دانشگاه، همچنین بررسی بر روی آنها می توان از تشکیل پرونده های مشابه جلوگیری کرد. با برنامه ریزی های انجام شده در مد

 در ارائه آمار و تعداد پرونده های مختومه و مفتوح کاملاً به روز هستیم.

 کرد عنوان دانشگاه حقوقی دفتر رد توجه مورد موارد جمله از را آنها خدمات از بهتر و بیشتر وری بهره منظور به  ک وظایف همکارانساحلی تفکی

 مدیریت، این در مکارانه تمامی دانشگاه، حقوقی مدیریت به حقوقی موضوع یک ورود محض به گرفته، صورت وظایف تفکیک با اکنون: افزود و

 دفتر این کارشناسان از یکی داری،ا عدالت دیوان هایپرونده در مثال عنوان به. است کسی چه با مسئولیت این نامه یا پرونده  که هستند مطلع

 صورت همین به هم قراردادها و ییقضا معاضدت حقوقی، کیفری، های پرونده همچنین. دارد عهده بر را کار انتهای تا ابتدا از آن پیگیری مسئولیت

ترین زمان به پرونده های ورودی رسیدگی شود ضمن ران و به صورت تخصصی پیگیری می شود این کار موجب شده تا در کوتاههمکا توسط

یدگی به دعاوی موضوع وی تهیه دستورالعمل تشریفات رس اینکه کارشناس مربوطه نیز در صورت نیاز پاسخگوی اقدامات خود خواهند بود.

ط معاون توسعه دانشگاه ابلاغ شده مالی و معاملاتی دانشگاه را که اخیراً توسط مدیریت حقوقی دانشگاه تهیه و توس آئین نامه 94کمیسیون ماده 

 ند رسیدگی اعلام کرد.رو در تسریع موجب را اختلاف طرفین  است را بسیار ارزشمند دانست و رعایت آن توسط

گاه دانست و گفت: از ابتدای ن اقدام این دفتر را پیشگیری از تضییع حقوق دانشسرپرست مدیریت حقوقی دانشگاه علوم پزشکی تهران، مهم تری

در مرحله بدوی  نیز ومانت میلیارد سی حدود و قطعی بطور تومان میلیارد چهل حدود شدیم موفق مدیریت این همکاران کمک و با  ۱400سال 

وی به پیگیری  یلیارد تومان برسد.مکنم تا چند ماه آینده این عدد به هفتاد  محاکم قضایی از تضییع حقوق دانشگاه جلوگیری کنیم و پیش بینی می

که همکاران مدیریت حقوقی مستمر برخی از واحدها در خصوص مسائل قضائی اشاره کرد و این پیگیری ها را بسیار دلگرم کننده و نیروی محر

بتوانیم جلوی تضییع حقوق دانشگاه  باشند تا با تعامل بیشتر با این مدیریت دانشگاه دانست و گفت: امیدوارم همه واحد ها در مسائل حقوقی دقیق

 را بگیریم.

ین معاونت برای مسائل حقوقی اایشان معاونت درمان دانشگاه را از فعالترین واحدهای دانشگاه در خصوص مسائل حقوقی دانست و از اهمیتی که 

گزاری جلسه در دفتر حقوقی یا افزود: مدیریت حقوقی دانشگاه در تمام روزهای هفته آمادگی بروی در پایان  خود قائل می شوند قدردانی کرد.

 واحدهای تابعه در خصوص مسائل قضایی واحدها را دارد.
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 بین المللی سازی
گزارش دفتر مدیترانه شرقی سازمان جهانی سلامت از وضعیت عوامل اجتماعی موثر »انتشار اولین ترجمه از 

 در مرکز تحقیقات عدالت در سلامت« در این منطقه بر سلامت

مرکز تحقیقات عدالت در سلامت از اولین ترجمه رسمی گزارش دفتر مدیترانه شرقی سازمان جهانی سلامت از وضعیت عوامل 

زشکی لوم پکه به همت کارکنان این مرکز و یاری پژوهشگاه غدد و متابولیسم دانشگاه ع اجتماعی موثر بر سلامت در این منطقه

 .تهران تدوین شده است، رونمایی کرد

 

اولین ترجمه رسمی گزارش  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران مرکز تحقیقات عدالت در سلامت، این مرکز مفتخر است تا از

ر این منطقه رونمایی موثر بر سلامت ددر خصوص وضعیت شاخص های سلامتی و عوامل اجتماعی  دفتر مدیترانه شرقی سازمان جهانی سلامت

 .کند

تکاپو در بنا نهادن آینده ای عادلانه تر در راستای دستیابی به عدالت در سلامت در منطقه مدیترانه شرقی » فصل و با عنوان ۱3این گزارش که در 

ترین یافته ها و داده های موجود از عوامل ( منتشر شد، گزارشی تفضیلی از جدید۱400)فروردین  ۲0۲۱در مارچ سال  «سازمان جهانی سلامت

 .مدیترانه شرقی ارائه شد ن عوامل اجتماعی موثر بر سلامتکمیسیو اجتماعی موثر بر سلامت در منطقه مدیترانه شرقی است که طی جلسه

و با  ۲0۱9است، برای اولین بار در سال  دفتر منطقه مدیترانه شرقی سازمان جهانی سلامت این کمیسیون که یکی از گروه های زیر مجموعه

ها و تاثیرات عوامل اجتماعی موثر بر سلامت در منطقه مدیترانه شرقی، تشکیل شد. این کمیسیون از زمان هدف گردآوری و نظارت بر داده 

تشکیل تا کنون به گردهم آوری داده از کشورهای منطقه و کمک به ایجاد زیرساخت، شناسایی عوامل اجتماعی موثر بر سلامت و ارائه راه حل 

 .شورهای منطقه مدیترانه شرقی پرداخته استهای کارا در جهت بهبود وضعیت سلامتی ک

 

رای نظارت و گردآوری داده بمنطقه مدیترانه شرقی به دلیل وسعت و تنوع کشورها یکی از دشوارترین مناطق جغرافیایی سازمان جهانی سلامت 

ته پردرآمدترین تا کم هایی در دساست. این منطقه که از شرق کشور افغانستان و از غرب تا کشور لیبی و مراکش را شامل می شود، کشور

  .ار بر سلامت مواجه استدرآمدترین کشورها را در خود جای داده است؛ به همین دلیل با طیف وسیعی از مشکلات سلامتی و عوامل تاثیرگذ

http://www.emro.who.int/media/news/report-of-the-commission-on-social-determinants-of-health-in-the-eastern-mediterranean-region.html
http://www.emro.who.int/index.html
http://www.emro.who.int/index.html
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 نامه همکاری مشترک دانشگاه علوم پزشکی تهران و دانشگاه حلبچه کردستان عراق منعقد شدتفاهم

نامه همکاری شکی تهران و دانشگاه حلبچه کردستان عراق با هدف توسعه تعاملات آموزشی و پژوهشی، تفاهمدانشگاه علوم پز

 .مشترک را به صورت آنلاین منعقد کردند

 

میزبانی در جریان نشستی آنلاین به ۱400دی  ۱3نامه دوشنبه الملل، این تفاهمبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت بین

در آغاز، رئیس  .اه حلبچه رسیدستاد مرکزی دانشگاه، به امضاء دکتر حسین قناعتی، رئیس دانشگاه و دکتر مهاباد کامیل عبدالله، رئیس دانشگ

دو مجموعه های علوم پزشکی تهران و حلبچه، بیان داشت: انشاءالله همکاری میان دانشگاه با ابراز خوشحالی برای توسعه تعاملات میان دانشگاه

 .سبب افزایش سطح سلامت، رفاه و عدالت در منطقه شود

اند که امیدوارم به مل شدهدکتر قناعتی تصریح کرد: مردم منطقه چه در زمان صدام و پس از آن، روی کار آمدن داعش، سختیهای بسیاری متح

وی .یران ایجاد شوداص میان مردم کردستان عراق و واسطه این همکاری مشترک آرامش، شادی، صمیمیت، محبت و مهربانی بیشتری به خصو

در آینده نزدیک متخصصان و  افزود: دانشگاه علوم پزشکی تهران آمادگی دارد تجارب خود را در اختیار دانشگاه حلبچه قرار دهد ضمن اینکه

 .تر را فراهم کنندملات بیشتر و همکاری گستردهتوانند زمینه تعادانشمندان دو دانشگاه می

د نامه با دانشگاه علوم پزشکی تهران بسیار برای ما اهمیت دارد، اظهار امیدواری کرسپس دکتر مهاباد کامیل عبدالله با اشاره به اینکه انعقاد تفاهم

اط و ارتبوی از تلاش دانشگاه حلبچه برای .طح سلامت و تندرستی مردم ایران و اقلیم کردستان عراق کمک کندسها به ارتقاء که این همکاری

المللی بیش از کنیم تا دانشگاه توسعه یابد و در سطح بینهمکاری با مراکز علمی خارج از کشور خبر داد و گفت: از طریق این تعاملات تلاش می

 .گذشته مطرح شود

ر همین دجوامع دانست و گفت:  ترین مسائل در دنیای امروز را خدمت به انسان و انسانیت و ارتقاء سلامت دررئیس دانشگاه حلبچه یکی از مهم

مندیم از دستاوردها، تجارب ارزشمند، امکانات و دانش دانشگاه علوم راستا دانشکده پزشکی حلبچه به زودی افتتاح خواهد شد و ما بسیار علاقه

 .مند شویمپزشکی تهران بهره

نامه همکاری، افزود: امیدوارم با پایان پاندمی کرونا فرصت بازدید فاهمدکتر مهاباد با اشاره به تمایل این دانشگاه برای اجرایی شدن هر چه زودتر ت

 .تر به سمت جلو حرکت کنیمهای دانشگاه حلبچه فراهم شود تا با همکاری گسترده و عملیاتینمایندگان دانشگاه علوم پزشکی تهران از ظرفیت

 تواند در زمینه استاد مدعوها میانشکده پزشکی حلبچه، گفت: این همکاریاندازی ددر ادامه دکتر قناعتی با اعلام آمادگی برای کمک به راه

(Visiting Professor) وی با دعوت از رئیس و دیگر  .های بالینی باشدهای بیمارستانی دانشگاه برای دورهو یا استفاده از ظرفیت بخش
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های ویژه، گاه علوم پزشکی تهران، تصریح کرد: این مجموعه با توانمندیهای دانشها و ظرفیتنماینده دانشگاه حلبچه برای بازدید از توانمندی

 Neurointervention ،Interventional توجهی در زمینه پزشکی مدرن از جملههای قابلبعد از پیروزی انقلاب اسلامی پیشرفت

Radiologyپیوند کبد، قلب، کلیه و ریه کرده و در منطقه سرآمد است ،. 

شود که تجارب های علوم پایه، تغذیه و بهداشت توسط این دانشگاه ارائه میاضافه کرد: همچنین خدمات بسیار خوبی در حیطهرئیس دانشگاه 

و دیگر  WHO اندازی شد توسطتواند برای کردستان عراق مفید باشد. شبکه بهداشت و درمان مدرنی که بعد از انقلاب راهحاصل از آن می

 .مورد تقدیر قرار گرفته استالمللی های بینسازمان

ترین مانع در برابر فساد، جنگ و دیگر مشکلات پیش روی بشریت دانست و خاطرنشان کرد: هر چه علم و دکتر قناعتی در پایان، علم را مهم

ها در سراسر جهان ام انسانی که تمکند، پس به امید روزرود و برابری و برادری مفهوم بیشتری پیدا میدانش بیشتر رشد کند فهم ما بالاتر می

 .در صلح و دوستی با یکدیگر زندگی کنند

های بخش بودن مذاکرات و تعاملات میان دو دانشگاه، از تلاشالملل دانشگاه نیز با ابراز خرسندی از نتیجهدکتر محمدحسین آیتی، معاون بین

ها و مراکز های علمی دانشگاه و دانشگاهان، مسئول میز همکاریعفرینامه همکاری تشکر کرد و از دکتر جطرفین برای ایجاد فرصت عقد تفاهم

در بخش پایانی این گردهمایی دکتر بارزان طاهر سعید، معاون  .نامه و اجرایی شدن آن، باشدآموزش عالی اقلیم کردستان خواست پیگیر این تفاهم

های توضیح اینکه دکتر کوروش جعفریان، مسئول میز همکاری .ه پرداختی به معرفی این دانشگاالملل دانشگاه حلبچه در قالب اسلایدهایبین

 .ش عالی اقلیم کردستان نیز در این نشست حضور داشتها و مراکز آموزعلمی دانشگاه و دانشگاه

 

 شناسیتأکید دکتر حسین قناعتی بر محصول محور بودن مقالات در دانشکده علوم تغذیه و رژیم

شناسی با ابراز خرسندی از اجرای علمی دانشکده علوم تغذیه و رژیممشورتی با رئیس و اعضای هیئترئیس دانشگاه در نشست 

المللی دانشکده تغذیه دانشگاه علوم پزشکی تهران با دانشگاه افغانستان، ارتباط با دانشگاه های ارمنستان و عراق های بینپروژه

 .های این دانشکده دانسترا هم از ضرورت

 

در سالن مدافعان سلامت سخن خود را  ۱400دی  ۱3رش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر قناعتی در نشست روز دوشنبه به گزا

زمانی این روز با سالگرد شهادت حاج قاسم سلیمانی گفت: تاریخ آغاز کرد و با اشاره به هم« چو ایران نباشد تن من مباد»با شعری از فردوسی 

 های مختلفی واردشده، مملو از افتخارات است.هایی که به گونهها و خیانتان داده که باوجود خدعهکشورمان نش
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درخشیدند اما هایی که در طول تاریخ کشورمان صورت گرفته اشاره کرد و افزود: افرادی مانند امیرکبیر مانند نوری میرئیس دانشگاه، به نیرنگ
اما انقلاب اسلامی با اهداف بزرگ  از انقلاب نیز استعمارگران سعی داشتند که انقلاب ایران را سرکوب کننددشمنان آن نور را خاموش کردند؛ پس 

ودو سال دستاورد ما تربیت افرادی مانند شهید سلیمانی و شهدای دیگر بدون هیچ سلاحی حرکت کرد و مردم پیروز شدند و امروز پس از چهل
. ایشان بدون هیچ چشمداشتی انی یک آرمانی است که تجلی پیداکرده و الگو و نمادی برای آیندگان استوی گفت: شهید حاج قاسم سلیم هستند.

 های موجود بیشترین بهره را ببریم.کرد و ما با الگو قرار دادن او باید از کمترین امکانات و ظرفیتدرراه خدمت به وطن حرکت می

 
 فغانستان، ارمنستان و عراقهای اتعامل سازنده دانشکده تغذیه با دانشگاه

المللی دانشکده تغذیه با دانشگاه افغانستان افزود: در این زمینه دانشگاه های بینوی در ادامه با تشکر و ابراز خرسندی از ارتباط و انجام پروژه

م داده انشگاه با وزارت بهداشت افغانستان انجاهایی که دکنیم و طی هماهنگیمساعدت لازم را با دانشکده تغذیه دارد زیرا ما افغانستان را رها نمی

ها در ادامه های ما حضور در دانشگاه افغانستان است و برای رفع چالشآید باید استفاده کنیم که یکی از برنامههایی که به وجود میاز فرصت

 توانید با ما همراه باشید.های دانشکده در صورت صلاحدید میپروژه

ای که با دانشگاه علوم نامههای دانشکده تغذیه دانست و افزود: طی تفاهمط با دانشگاه کشور ارمنستان و عراق را از ضرورترئیس دانشگاه ارتبا

علوم پزشکی تهران واگذار شد و تا دو هفته آینده این دانشگاه  سال به دانشگاه 50اندازی مدیریت آموزشی آن برای پزشکی سبطین امضا شد راه

تر این کار باید انجام شود های خود را دارد که هرچه سریعشود این دانشگاه فضای خوبی برای ایجاد دانشکده تغذیه و انجام فعالیتیاندازی مراه

 صورت مجازی پذیرش دانشجو انجام پذیرد.مدت و یا بههای کوتاههای آموزشی یا برگزاری دورهتواند با مدل بستهو در ابتدای کار می

 های دانشگاه برای دانشکده تغذیه عنوان کرد.جایی دانشکده طب سنتی و تغذیه را یکی از اولویتی در ادامه فضای مناسب و جابهدکتر قناعت

 ارتباط دانشکده تغذیه با دانشگاه تهران

هایی که در این مسیر وجود دارد را چالشکنیم و وی ارتباط دانشکده تغذیه با دانشگاه تهران را ارزشمند خواند و افزود: از این ارتباط حمایت می

ت مهم است بر محصول محور بودن اعلام کنید تا در دیدار با رئیس دانشگاه تهران مطرح شود.دکتر قناعتی در ادامه بابیان اینکه خروجی مقالا

چنین یکی دیگر از اقدامات مهم دانشکده را پل انشگاه، همرئیس د های خود داشته باشید.مقالات تأکید کرد و افزود: خلق ثروت را باید در برنامه

 های دانشگاه آزاد عنوان کرد.ارتباطی با دانشگاه آزاد و استفاده از ظرفیت

 

 اهمیت ارتباط مشترک بین بخشی در دانشکده

 هافعالیت و بخشی بین مشترک رتباطا ایجاد به ادامه، در و گفت تبریک سال پنج طول در را دانشکده h-index وی سرآمدی و تعداد بالای

 .خواند مهم منطقه و کشور سطح در را هادانشگاه با مجازی ارتباط تقویت و پرداخت المللیبین ارتباطات درزمینه

یازمند اشخاصی برای الگوبرداری نل فرهنگی در همه کشورها اهمیت بسزایی دارد افزود: ما نیز در بحث فرهنگی انتقا اینکه بابیان قناعتی دکتر

وی در پایان در خصوص  ای مرحوم استاد یلدا در بیمارستان امام خمینی الگویی زبانزد بود.طور مثال در بحث اخلاق و تعهد حرفهستیم بهه

علمی ای هیئتتوضیح اینکه در ادامه این نشست اعض ای، بیلبورهای شهرداری، تغذیه در مناطق محروم و...مطالبی را مطرح کرد.های تغذیهپیام

رابی با در ادامه دکتر ماشاءاله ت شناسی در خصوص مسائل و مشکلات پیش روی دانشکده نظرات خود را بیان کردند.نشکده علوم تغذیه و رژیمدا

نی گروه های بهداشتی درماهبیان اینکه ما سه برنامه با حضور سفیران حامی سلامت دانشگاه برگزار کردیم گفت: یکی از مشکلات ما در شبک

 ها گروه تغذیه داریم اما با دانشکده تغذیه ارتباطی ندارند.است زیرا که در ساختار شبکه تغذیه
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الملل ای معاون بینالمللی دانشگاه در سی و پنجمین نشست دورههای بینترین همکاریگزارشی از تازه

 هاالملل دانشکدهدانشگاه با معاونان بین

های ترین همکاریها با تشریح گزارشی از تازهالملل دانشکدهالملل دانشگاه و معاونان بینبینای معاون سی و پنجمین نشست دوره

 .المللی دانشگاه برگزار شدبین

 

در سالن شورای این معاونت  ۱400دی  ۱4شنبه الملل، در این نشست که سهبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت بین

الملل، دکتر آرمان زرگران، الملل معاونت بینالملل دانشگاه، دکتر محمدحسین نکوفر، مدیر روابط بینکتر محمدحسین آیتی، معاون بینبرگزار شد، د

 .ها به صورت حضوری و آنلاین شرکت داشتندالملل دانشکدهالملل و معاونان بینالملل معاونت بینمدیر توسعه امور بین

الملل ارائه شد و دکتر نکوفر در این باره گفت: هدف اصلی از طرح این های مدیریت روابط بینها و برنامهترین فعالیتدر آغاز، گزارشی از مهم

های ها با ساختار و برنامهالملل دانشکدهالمللی دانشگاه، آشنایی معاونان جدید بینهای بینرسانی در خصوص جدیدترین همکاریگزارش، اطلاع

الملل معاونت مدیر روابط بین .المللی استهای بینهای معاونت از واحدهای زیرمجموعه در راستای پیشبرد همکاریریح حمایتاین مدیریت و تش

بندی، های همکاری، رتبهالمللی، میزها و اتاقالمللی، اعتباربخشی بینهای بینهای همکاریالملل با اشاره به فعالیت این مدیریت در حیطهبین

Appraise to Raiseالمللی، دانشگاه های بینالمللی، اظهار داشت: در حوزه همکاریالمللی و کنسرسیوم پنج دانشگاه برتر بین، استاد مدعو بین

 .مشارکت جدی داشته است (Capacity Building) سازیهای ظرفیتس و پروژههای اتحادیه اروپا چون اراسموس پلادر پروژه

هایی چون آلمریا، سانتیاگو و د کمپوستلا و لئون رنامه اراسموس پلاس منجر به تبادل اساتید و دانشجویان با دانشگاهوی تصریح کرد: شرکت در ب

 .سازی نیز دو پروژه مدیتک و اپاتل با موفقیت به پایان رسیده استاسپانیا و هلنیک یونان شده و در حیطه ظرفیت

ها در هایی اروپایی و مشارکت این دانشگاههای آموزشی با دانشگاهخواست در صورت تعامل گروهها الملل دانشکدهدکتر نکوفر از معاونان بین

 .ها اعلام آمادگی کنندهای اراسموس، نسبت به همکاری با آنپروژه

مچنین ریت خبر داد و گفت: هها در سایت این مدیهای برنامه تبادل اساتید و دانشجویان و قرار گرفتن آنالملل از تهیه فلوچارتمدیر روابط بین

 .های خارجی نیز اجرایی شده استتدوین و با تعدادی از دانشگاه (Global Classroom) پروتکل تبادل دانشجوی مجازی

 جهان، بیان داشت: در این راستا نیز ضمن ها با مراکز علمی سراسرهای همکاری دانشکدهالملل از فرصتوی با اشاره به حمایت معاونت بین

گیری همکاری مشترک دانشکده بهداشت با دانشگاه کوئینزلند استرالیا و گروه جراحی با سازی فلوچارت راهنمایی واحدها، اخیراً شاهد شکلآماده

 .دانشگاه فرارا ایتالیا هستیم
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 Cotutelle) خصصیرای تدکتر نکوفر ضمن ارائه توضیحاتی در خصوص برنامه دو استاد راهنما برای هدایت مشترک رساله دانشجوی دکت

PhD Program) های مک کواری استرالیا، ساساری ایتالیا و سانتیاگو د کمپوستلا اسپانیا گفت: هایی از این همکاری با دانشگاهو تشریح مدل

رارداد کوتاتل مذاکره ان برای عقد قهای فرارا ایتالیا، کوئینزلند استرالیا، ورزبورگ، لودویگ ماکسیمیلیان و لایپزیگ آلمهمچنین به تازگی با دانشگاه

المللی خود قرار دهند الملل را در جریان هر رویداد و فعالیت بینخواهیم معاونت بینها میالملل دانشکدهوی اضافه کرد: از معاونان بین.شده است

 .های آنها حمایت کندو این مجموعه آماده است از برنامه

رین های خود را با تشریح طرح تحقیقاتی همکاری با دانشگاه کوئینزلند استرالیا به عنوان جدیدتالملل صحبتالملل معاونت بینمدیر روابط بین

هران در دانشگاه کوئینزلند و تفعالیت این مدیریت ادامه داد و اظهار داشت: در این طرح طی گام نخست همتایان پژوهشی دانشگاه علوم پزشکی 

 .کنند، شناسایی شدند، کار می(Hot Topic) ی برتربالعکس که روی یک حوزه تحقیقات

وی ادامه داد: در  .ا معرفی کنیمها در دانشگاه دیگر رتوانیم همتایان آندکتر نکوفر افزود: براساس کلمات کلیدی مقالات منتشر شده اساتید، می

الملل مدیر روابط بین .اند، اقدام شددانشگاه کوئینزلند داشتهگام بعدی نسبت به شناسایی واحدهای دانشگاه که بیشترین همپوشانی را با همکاران 

های اخیر را اعلام کنیم، توانیم موضوعات برتر یا داغ هر رشته طی ماهالملل دانشگاه با بیان اینکه طی تحقیقات انجام شده ما میمعاونت بین

 .خواهد شدها، این موضوعات اعلام ای با دانشکدهافزود: به زودی طی مکاتبه

ترین اهداف اجرای این طرح تحقیقاتی دانست و گفت: این الملل را یکی از مهمبندی بینهای رتبهدکتر نکوفر ارتقاء رتبه دانشگاه در سطح نظام

ینه زمهای انجام شده در وی سپس با بیان فعالیت .ائه دهدهای هدف، خدمت مشابهی را ارمدیریت آمادگی دارد در خصوص دیگر دانشگاه

المللی ارائه دهنده در جهان برای های بینوزش مداوم پزشکی از سازمانیا آم CME المللی، اظهار داشت: به منظور اخذ گواهیاعتباربخشی بین

های زمانها ارائه خواهد شد ضمن اینکه تاکنون مطالعه و تحقیق درباره ساهای لازم به صورت حضوری و غیرحضوری به دانشکدهوبینارها، مشاوره

 .مذکور انجام و محتوا و راهنماهای آموزشی نیز تهیه شده است

میز همکاری علمی دانشگاه با کشورهای مختلف اشاره کرد و گفت:  ۲۱الملل همچنین به فعالیت چهار اتاق و الملل معاونت بینمدیر روابط بین

با همکاری دفتر ارتباط با صنعت  ماسی علمی، تهیه و تدوین پروپوزال ماسکپیگیری همکاری با وزارت امور خارجه در زمینه ایجاد دپارتمان دیپل

یت از اساتید و دانشجویان در زمینه حما DAAD دانشگاه و جایکا ژاپن و تهیه و تدوین پروپوزال همکاری با موسسه تبادلات آکادمیک آلمان

 .همکاری است هایهای در حال اجرا توسط میزها و اتاقافغانستانی از جمله برنامه

ل برگزاری جلسات علمی به صورت آنلاین و با هدف تسهی 99از تیر ماه  Appraise to Raise  دکتر نکوفر با اشاره به آغاز فعالیت پروژه

زم توسعه های الکترونیکی لاالمللی، تصریح کرد: در این راستا زیرساختهای مبتنی بر یادگیری الکترونیکی و توسعه روابط آکادمیک بینآموزش

مدت و بینار، ژورنال کلاب آنلاین، کنگره، سمپوزیوم، دوره کوتاهوی و .اندازی شدسایت آن راهیافت، فلوچارت و دستورالعمل پروژه تدوین و وب

 Appraise to Raise های تعریف شده برایرا قالب How I Discover و TUMS Board Review ،How I Treat هایدوره

 .کشور خبر داد 39سخنران خارجی و مشارکت  ۲59برنامه با سخنرانی  ۱5۱رگزاری دانست و از ب

 ۱03المللی توسط هر گروه آموزشی، افزود: تاکنون الملل با تأکید بر اهمیت جذب حداقل یک استاد مدعو بینالملل معاونت بینمدیر روابط بین

های خود را به وی بخش پایانی صحبت المللی همچنان ادامه دارداستاد بین 74تعامل  اند واستاد از طریق این برنامه با دانشگاه همکاری داشته

های های مشترک پیشنهادی دانشگاهبیان توضیحاتی در خصوص کنسرسیوم همکاری پنج دانشگاه برتر ایرانی اختصاص داد و اجرایی کردن دوره

 .تهای در دست اقدام دانسقی کنسرسیوم را از جمله برنامهوسازی دبیرخانه کنسرسیوم و اعتباربخشی ماهیت حقعضو، فعال

الملل از ها، به طرح سؤالات و مباحث خود در خصوص موضوعات مطرح شده و نحوه حمایت معاونت بینالملل دانشکدهدر پایان معاونان بین

 .ه پاسخ داده شدالملل دانشگاالملل و معاون بینه توسط مدیر روابط بینهای مختلف پرداختند کبرنامه
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 همایش یادبود مسابقات جام جهانی کوچک در مرکز طبی کودکان برگزار شد باحضور سفیر اسپانیا

ودکان با حضور آنخل لوسادا فرناندز سفیر اسپانیا برگزار کقطب علمی طب -همایش یادبود جام جهانی کوچک مرکز طبی کودکان 

 .شد

 

ماهنگی دفتر امور بین الملل پزشکی تهران بیمارستان مرکز طبی کودکان، این مراسم که به همت و با هبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم 

یکنان جام جهانی کوچک(برگزار )باز با حضور آنخل لوسادا فرناندز سفیر اسپانیا و همسرش برای یادآوری و ایجاد انگیزه در بین بیماران بخش خون

 ردند.کبدو ورود از بیماران بخش بستری خون عیادت و به آنها بسته هدایا اهدا  سفیر اسپانیا و هیئت همراه در شد.

ر مورد تاریخچه، خدمات و اساتید دکتر رهنما مدیر و دکتر رضایی مدیر امور بین الملل در این بازدید میهمانان را همراهی کرده و توضیحاتی د

پس از بازدید از بیمارستان  کردند. جام جهانی کوچک برگزار شده در سالهای گذشته دیدن برجسته بیمارستان ارائه دادند. همچنین از تابلو یادبود

 ها و تصاویری از جام های قبلی برگزار شده، مصاحبه با برگزارکنندهمراسم با خوش آمدگویی دکتر بدو رئیس بیمارستان ادامه یافت. سپس کلیپ

 ت در این جام پخش شد.ها، پزشکان بازیکنان در خصوص تاثیر و نتیجه شرک

ایت سفیر اسپانیا و اهدای دکتر رضایی اظهار داشت: در حال حاضر در صدد برنامه ریزی برای برگزاری چهارمین دوره مسابقات هستیم که حم

 ر اسپانیا به بازیکنان جامهای هدایایی از جمله پیراهن رئال مادرید از طرف سفیدر آخر بسته هدایا به کودکان انگیزه آنها را دوچندان خواهد کرد.

 جهانی کوچک تقدیم شد و شرکت کنندگان به رسم یادگاری امضای خود را روی پیراهن رئال حک کردند.
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 خدمات الکترونیک
 نسخه نویسی و نسخه پیچی الکترونیک

هفته آینده آغاز اجرای برنامه نسخه نویسی و نسخه پیچی الکترونیک از  با ابلاغ رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران

 می شود

ابعه تدکتر قناعتی رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران اجرای نسخه نویسی و نسخه پیچی الکترونیک را از هفته آینده به مراکز 

 .دانشگاه ابلاغ کرد

 

 و نویسی نسخه تهران زشکیپ علوم دانشگاه رئیس قناعتی دکتر  ابلاغ با درمان، معاونت تهران پزشکی علوم دانشگاه عمومی روابط گزارش به 

  خواهد شد. اجرایی دانشگاه این تابعه های بیمارستان در ۱400 آذر ۲7 از الکترونیک پیچی نسخه

تا  HIS های پشتیبانیدگان شرکتدر متن نامه ابلاغی آمده است روسای بیمارستانها لازم است ترتیبی اتخاذ کنند تا در جلسات مستمر با نماین

ها مراکز ای سرپایی اعم از درمانگاهاجرای برنامه در تمام واحده ۱400آذر  ۲7ه جاری بستر اجرای برنامه فوق مهیا شود و از روز شنبه پایان هفت

نسخه نویسی  ۱400شت از اول دی ماه توضیح اینکه در نامه ابلاغی از سوی ریاست جمهوری و وزارت بهدا .شودپاراکلینیکی مراکز تابعه آغاز می

 فرآیند  نظور تسهیل اجرای ایننسخه پیچی الکترونیک به صورت کامل اجرایی خواهد شد . در این راستا جلسات متعدد مدیریتی و آموزشی به مو 

 .است شده برگزار

 

 دکتر بدو: مهمترین امر در فراهم سازی زیرساخت نسخه نویسی الکترونیک همدلی و همراهی مسئولان دانشگاه است

بیمارستان مرکزطبی کودکان با بیان اینکه مردم استحقاق پرونده سلامت هستند، در خصوص مزایای نسخه  دکتر بدو رئیس

تواند با آگاهی از اطلاعات بیمار، الکترونیک گفت: تجویز نسخه الکترونیک مزایای عملی بسیاری در پی دارد. در این روند پزشک می

نویسی ارو را کاهش دهد و مشکلات متعدد نسخهدیا نوشتن سفارش دوباره یک زمان لازم برای تجویز دارو، تنظیم دوزها مدت

 .شود نویسی های مراقبت و کاهش اشتباهات نسخههجویی و کاهش هزینکاغذی را رفع کرده و باعث صرفه
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نویسی الکترونیک را هطرح نسخبه گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر رضا شروین بدو رئیس بیمارستان طبی کودکان؛ 

الکترونیک سلامت عنوان کرد و گفت: بر اساس تکلیفی که به وزارت بهداشت و مراکز تابعه اعلام شد، مقرر شد که طرح  عنوان جزئی از پروندهبه

و قرار شد که شرایط مراکز درمانی  شد ای نیز در دانشگاه برگزارماه سال جاری عملی و اجرا شود، پیرو آن جلسهپرونده الکترونیک از اول دی

رسانی به بیماران ایجاد نکند و ارائه خدمات های درمانی بیماران سرپایی به نحوی تطبیق داده شود که این طرح خللی در خدمتخصوص بخشبه

 به نحو احسن انجام شود.

ای که در دانشگاه برگزار شد؛ بیشتر در نخستین جلسه صمیمانه فزود:نویسی الکترونیک پرداخت و ادکتر بدو به بیان مراحل زیرساخت اجرای نسخه

یام بسیار خوبی بود که در آن جلسه هدف و پیام این بود که دانشگاه به شکل یک گروه این کار را انجام دهد و همه باید به هم کمک کنند و این پ

افزاری ها و شرایط موجود اعم از امکانات سختبرگزار کردیم، ظرفیتمراکز گذاشته شد و طی جلساتی که  های بعدی نیز به عهدهمطرح شد، گام

 م شد.افزاری نسبت به مراجعه کنندگان به درمانگاه سنجیده شد و همچنین اقدامات لازم در خصوص آموزش به پزشکان انجاو اقدامات نرم

شد که در این مانه ثبت میاطلاعات تمامی پزشکان باید در سا که بود این رئیس بیمارستان طبی کودکان گفت: در مراحل بعدی اولین مسئله

های انوی ادامه داد: همچنین در خصوص قرارداد با سازم واژه ورود به سامانه را دریافت کردند.پزشکان کلید هایی که انجام شد،زمینه با هماهنگی

منظور حفظ کیفیت تانی مرجع زیاد است، قرار بر این شد که بهمراکز بیمارسشد و با توجه به اینکه تعداد مراجعین به هایی انجامگر پیگیریبیمه

نویسی افزاری صورت گیرد و مقدار زمانی که در هر شرایطی صرف نسخهافزاری و سختهایی در بخش نرمخدمات و سهولت کار هماهنگی

ماران نویسی الکترونیک منجر به پرونده الکترونیک سلامت بینسخه و استانداردهای ویزیت رعایت شود زیرا که  شود، بررسیالکترونیک می

 شود.می

دکتر بدو با بیان اینکه مردم استحقاق پرونده سلامت هستند، در خصوص مزایای دیگر نسخه الکترونیک گفت: تجویز نسخه الکترونیک مزایای 

زمان لازم برای تجویز دارو، تنظیم دوزها یا نوشتن سفارش بیمار، مدت تواند با آگاهی از اطلاعاتعملی بسیاری در پی دارد. در این روند پزشک می

های مراقبت و کاهش جویی و کاهش هزینهنویسی کاغذی را رفع کرده و باعث صرفهدوباره یک دارو را کاهش دهد و مشکلات متعدد نسخه

 ٔ  را در اجرای برنامه نسخه الکترونیک مهم خواند و افزود: درزمینه وی همدلی و همراهی تیم دانشگاه با مراکز درمانی شود.نویسی اشتباهات نسخه

 و نویسان نسخه بین نسخه مطمئن و امن الکترونیکی انتقال تسهیل برای لازم زیرساخت دانشگاه در الکترونیک نویسینسخه سیستم سازیپیاده

شود و در این مدت ما می ر در مراکز درمانی تحت پوشش اجرا میزودت روز چند طرح این دانشگاه درایت و باتدبیر و شده فراهم پیچان نسخه

 رفع موارد این همدلی با امیدواریم سخت کارهای یهمه مثل اما دارِد وجود هایینگرانی هرحالبه توانیم نقایص خود را در این چند روز رفع کنیم؛

 .شود
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 و نسخه پیچی الکترونیک برگزار شد جلسه بررسی چالش های اجرایی نسخه نویسی همت معاونت درمانبه 

ی در جلسه بررسی چالش های اجرایی نسخه نویسی و نسخه پیچی الکترونیک موضعات مختلف سخت افزاری، نرم افزاری و فرآیند

 .مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت

 

نسخه پیچی الکترونیک  به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت درمان، جلسه بررسی چالش های اجرایی نسخه نویسی و

مدیر و آمار فناوری اطلاعات  با حضور دکتر علی گنجعلی خان مدیر درمان، دکتر منان حاجی محمودی معاون غذا و دارو، دکتر سید احمد رضایی

 و آمار درمان، معاونت از ربوطهم کارشناسان و مدیران و ها بیمارستان مدیران آبان ،  ۱3دکتر محمد رضا روئینی رییس داروخانه های دانشگاه، 

 . برگزار شد ۱400آذر  ۲3 شنبه سه آبان ۱3 های داروخانه و اطلاعات فناوری

 بیمارستان در جودمو های چالش و موجود وضعیت بررسی  منظور به جلسه این: گفت جلسه هدف  در این جلسه دکتر گنجعلی خان در خصوص

 نسبت بهتری وضعیت تسلام بیمه.  دارد بیشتری پیچیدگی افزاری نرم مسائل اما شد خواهد حل افزار سخت مشکلات.  است شده تشکیل ها

ا ، ترجمه درست نسخه ها در داروخانه هآزاد؛ اصالت دارو دکتر حاجی محمودی نکاتی را در زمینه مسایل دارویی ؛ داروهای . ن اجتماعی داردتامی به

 . و اطمینان از کدینگ مناسب داروهای که به داروخانه می رسد در هر کدام از بستر های موجود بیان کرد

ان اعلام شده برسد. ست به زمادکتر رضایی گفت: بیمارستان ها همه مستنداتی که بار حقوقی دارد را مکتوب کنند. اقدامات پاراکلینیک لازم 

. در تصمیم گیری ها لحاظ شود قوانین موجود در بیمه ها و شیوه نسخه نویسی نیز در بیمه های مختلف متفاوت است و همه این موارد لازم است

ی کودکان گفت: دیر مرکز طبدکتر کاظم رهنما م .همکاران بیمارستان ها خطاها را بلافاصله گزارش کنند تا امکان پیگیری سریع فراهم شود

است اولین روز اجرا این طرح را با  چالش ها را به کوتاه مدت، میان مدت و بلند مدت دسته بندی کنیم و به دنبال راهکار برای آنها باشیم. لازم

درمان، بیمه و تعرفه ره اقتصاد مریم رادین منش رییس ادا .چالش های که مواجه خواهیم شد درنظر بگیریم و راهکارهای لازم را پیش بینی کنیم

 را  شتریان گزارشیدکتر ژاله شو .در زمینه امکانات موجود برای دسترسی ادمین بیمارستان ها به منظور ثبت نام پزشکان توضیحاتی را بیان کرد

 .بیمه سلامت و تامین اجتماعی ارائه کرد در کدها خوانی هم عدم خصوص در

مقاومت برخی پزشکان، عدم  .ندگزارشی از اقدامات موجود و چالش های که با آن مواجه هستند پرداختدر این جلسه مدیران بیمارستان به بیان 

م پزشکان، خطاهای موجود در همسان بودن قیمت داروها و تعریف نشدن داروهای آزاد در پنل بیمه ها، مسایل مربوط به دسترسی ها در ثبت نا

یمت ها در سازمان بیمه گر و س، کندی سیستم، مشکل شبکه در برخی بیمارستان ها، عدم تطابق قپنل تامین اجتماعی، اختلال کد در مسیر دیتا

 . سامانه سپاس، عدم امکان چاپ در برخی مراحل و... از چالش های مطرح شده در این جلسه بود
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 کلیپ آموزشی نسخه نویسی الکترونیک پزشکان بیمارستان ضیائیان

لیپ رونیک برای پزشکان این بیمارستان به همت تیم مدیریت اجرایی این مرکز تولید شد؛ در ککلیپ آموزشی نسخه نویسی الکت

 تهیه شده پزشکان بیمارستان ضیائیان می توانند آموزش نسخه نویسی الکترونیک بیمه تامین اجتماعی و خدمات درمانی را

 .فراگیرند

رای پزشکان این بیمارستان به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان ضیائیان، کلیپ آموزشی نسخه نویسی الکترونیک ب

ن ضیائیان می توانند آموزش در کلیپ تهیه شده پزشکان بیمارستا .به همت تیم مدیریت اجرایی این مرکز تولید شد ۱400آذر  ۲8روز یکشنبه 

پ پزشکان محترم بیمارستان توضیح اینکه پس از نمایش این کلی .یسی الکترونیک بیمه تامین اجتماعی و خدمات درمانی را فراگیرندنسخه نو

ر مطرح کنند تا مسائل مطروحه ضیائیان می توانند از طریق فرم تعیین شده در زیر این مطلب چالش ها و نظرات خود در خصوص کار با نرم افزا

 .پیگیری و مشکل مرتفع شوددر اسرع وقت 

 

 

 اولین روز اجرای پروژه نسخه نویسی الکترونیک در بیمارستان سینا

شکان از نسخه نویسی الکترونیک در بیمارستان سینا به اجرا درآمد. در این ویدئو می توانید شاهد نظرات پز 1400آذر  27شنبه 

 .باشیداولین روز اجرای نسخه الکترونیک در بیمارستان سینا 
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 وزش ثبت نسخه در سامانه نسخه نویسی الکترونیک آم

در قسمت اول این فیلم آموزشی، شما می توانید شاهد نحوه نسخه نویسی الکترونیک و آشنایی با فضای کاربری این سامانه در 

 .بیمارستان سینا باشید HIS محیط

 

 

نویسی الکترونیک در این شریعتی با گزارشی از اجرای موفق نسخهبرگزاری جلسه تیم مدیریت و رهبری بیمارستان 

 بیمارستان

 .جلسه تیم مدیریت و رهبری بیمارستان شریعتی با حضور معاونان و دیگر اعضا برگزار شد
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ت دکتر احمدرضا جمشیدی به ریاس ۱400  آذر  ۲9به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان شریعتی، این جلسه دوشنبه 

نویسی الکترونیک خواستار پیگری رئیس بیمارستان شریعتی در این جلسه با اشاره به موفق بودن اجرای نسخه رئیس بیمارستان شریعتی برگزار شد.

 ترسریع توانمی رفعان برای که ودشمی شناسایی زودتر احتمالی خطاهای و مشکلات آن کامل اجرای  کامل این طرح در بیمارستان شد و گفت: با

 .کرد اقدام

ر برکتی نسخه نویسی با موفقیت دکتر حسن برکتی مدیر بیمارستان شریعتی نیزگزارشی از اجرای نسخه نویسی الکترونیک ارائه کرد. به گفته دکت

ی همچنین کارایی نسخه تحت ند. دکتر برکتکندر درمانگاه از چند روز پیش آغاز شده است و اکثر پزشکان وارد سیستم شده و استفاده می

ط با ارتبا و لینک ادامه در شریعتی، نبیمارستا مدیر. کرد توصیف خوب و قبولقابل را دیتکس و مکسا هایبرنامه اجرای و بیمارستان   HIS وب

ساله ها و اهداف کلان چهارنویس برنامهی پیشبررس های اجرای این برنامه عنوان کرد.ی و بیمه سلامت را از محدودیتهای تأمین اجتماعسازمان

عات موضو دیگر از تجهیزات و داور سلامت یارانه میزان از زارشیگ همچنین و  های درمان، آموزش و پژوهش و پشتیبانیبیمارستان در حوزه

  شده در این جلسه بود.مطرح

 

 جامع بانوان آرشآخرین وضعیت پیشبرد طرح نسخه نویسی الکترونیک در بیمارستان 

آذر  29 به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران، دکتر افسانه تهرانیان، رئیس بیمارستان جامع بانوان آرش، دوشنبه

ر در گزارشی آخرین وضعیت طرح نسخه نویسی الکترونیک در بیمارستان را توضیح داد. وی بر آمادگی این بیمارستان د 1400

 .ابتدای دی ماه تاکید کرد اجرای این طرح از
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 آخرین وضعیت نسخه نویسی الکترونیک در مجتمع بیمارستانی امیراعلم

 دکتر عبدالهی: از اول دی ماه همه نسخه های ما به صورت الکترونیک ارسال خواهد شد

خن سبیمارستانی امیراعلم  دکتر حامد عبدالهی در مصاحبه ای از آخرین وضعیت راه اندازی نسخه نویسی الکترونیک در مجتمع

 .گفت

 

 

 فرآیند اجرای پروژه نسخه نویسی الکترونیکی در مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره(

آموزش پیگیری شد و  نرم افزار و اجرای پروژه نسخه نویسی الکترونیکی در مجتمع بیمارستانی امام خمینی )ره( در سه کارگروه ویژه سخت افزار،

پروژه همراهی داشتند و باعث  آنرا مطلوب ارزیابی و از همه اساتید، دستیاران، دانشجویان و کارکنانی که در اجرای این رئیس مجتمع نتیجه

 .پیشرفت کار شدند، قدردانی کرد
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 اجرای نسخه نویسی الکترونیک باعث شفاف تر شدن پرونده های سلامت بیماران خواهد شد

رئیس بیمارستان سینا، ضمن قدردانی از زحمات همکاران فعال در کارگروه نسخه نویسی الکترونیک مهندس هادی مخبر، مشاور 

این مرکز و مشارکت استادان و دستیاران در اجرای این پروژه، به توضیح تامین زیرساخت های لازم در راستای اجرای پروژه نسخه 

 .نویسی الکترونیک در بیمارستان سینا پرداخت

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 پیاده سازی فرایند نسخه نویسی و نسخه پیچی الکترونیکی در بیمارستان فارابی

به صورت آزمایشی در برخی درمانگاه های بیمارستان  1400فرایند نسخه نویسی و نسخه پیچی الکترونیکی از اواخر تابستان 

 .ر حال اجراستفارابی آغاز شد و از ابتدای دی ماه در تمام بخش ها و واحدهای این بیمارستان د
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چالش های اجرای نسخه نویسی الکترونیک در بیمارستان سینا با حضور سرپرست مرکز مدیریت آمار و فناوری وازرت 

 بهداشت مورد بررسی قرار گرفت

نسخه سرپرست مرکز مدیریت آمار و فناوری وزارت بهداشت و سرپرست مدیریت فناوری دانشگاه علوم پزشکی تهران از روند 

 .نویسی الکترونیک در بیمارستان سینا بازدید کردند

 

به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران بیمارستان سینا، دکتر علی شریفی رازچی، سرپرست مرکز مدیریت آمار و فناوری وزارت 

اه علوم پزشکی تهران و هیئت کارشناسی، چهارشنبه بهداشت به همراه دکتر سید احمد رضایی، سرپرست مدیریت آمار و فناوری اطلاعات دانشگ

نویسی الکترونیک های نسخهدر نشستی با حضور دکتر محمد طالب پور، رئیس بیمارستان سینا در درمانگاه این مرکز به بررسی چالش ۱400دی  ۱5

 .پرداختند

ها را ظاهر بیمارستانها بهل، گفت: شاید این دغدغهدر خصوص موضوع کدینگ و دیتا مد HIS هایهای شرکتدکتر شریفی ضمن بیان دغدغه

نویسی الکترونیک را وی در ادامه افزود: همکارانی که برنامه نسخه .تواند برای آنها مشکلاتی را به همراه داشته باشد، اما در عمل میدرگیر نکند
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های سلامتی که نویسی الکترونیک و پروندهند. هماهنگی نسخهدهند، واقعاً در حال انجام کار بسیار ارزشمندی هستانجام می HIS از طریق

نویسی الکترونیک، پزشکان سهل باید شرایط را برای انجام نسخه HIS هایشود یک کار اصولی است. در این زمینه نیز سامانهثبت می HIS در

الکترونیک دارند را موردبررسی قرار دهیم و از نزدیک نیز در هایی را که پزشکان در ثبت نسخه در این جلسه در نظر داریم، چالش .و ساده کنند

فرد است، منحصربه HIS دکتر رضایی نیز بیان داشت؛ دانشگاه علوم پزشکی تهران در بحث سیستم .درمانگاه دیداری با پزشکان داشته باشیم

 .شودحسوب میبرخوردار است که خود این موضوع یک چالش بسیار بزرگ م HIS سامانه 6دانشگاه از 

ماه قبل در دانشگاه علوم پزشکی تهران آغاز شد و بعد از سپری کردن، دوره پایلوت از یک هفته  ۲نویسی الکترونیک از حدود های نسخهفعالیت

نیز  HIS هایصورت عملی این پروژه در دانشگاه به مرحله اجرا درآمد. سامانهنویسی الکترونیک سراسری در کشور، بهقبل از شروع طرح نسخه

رفته مشکلات شناخته شد و روبه بهبود نویسی الکترونیک هماهنگ کنند و رفتهنویسی خود را با سیستم نسخههر یک به سویی رفتند تا برنامه

سیستم  حال ارائه آن است هنوز در نیست، بلکه برخی خدمات که دانشگاه علوم پزشکی در HIS گذاشت؛ اما در برخی موارد، مشکل از سامانه

 .کنیمرفی مییک پیدا و معبهبارگذاری نشده و ما این خدمات را یک

نه، رو هستند. خوشبختاخود با مشکلاتی روبهخودیه شروع فعالیتشان است بهنیز به علت اینک HIS هاینویسی الکترونیک سامانهمسلماً پنل نسخه

 ۲نفره،  40تا  30مثال در بیمارستان سینا، یک گروه عنوانرونیک به کار بردند. بهنویسی الکتهمکاران همه تلاش خود را در زمینه اجرای نسخه

شویم و پزشک فوق صورت مرتب در حال ساماندهی و بررسی و اجرای این پروژه هستند. ولی زمانی که وارد مرحله اجرا میماه است که به

شود و این در حالی است ی انتخاب برند خاص داروی سیستم دچار مشکل مینویسی الکترونیک است و براروی بیمار در حال نسخهتخصص روبه

که یک سیستم بدون اشکال داشته باشیم البته این .شویمبیمار دیگر برای انجام ویزیت در انتظار هستند، واقعاً با چالش بزرگی مواجه می 30که 

 .شکلات هستیممرحله در حال اصلاح مبهپذیر نیست و مرحلهصورت عملی امکانبه

نویسی الکترونیک ای پروژه نسخهنفر از همکاران بیمارستان سینا در اجر 50مهندس هادی مخبر، مشاور رئیس بیمارستان سینا نیز گفت: در حدود 

در ادامه هر یک  .ختیک در بیمارستان سینا پردانویسی الکترونکنم و سپس به بیان مشکلات سامانه نسخهنقش دارند که واقعاً از آنها قدردانی می

سپس دکتر شریفی و دکتر رضایی .نویسی الکترونیک پرداختندزمان اجرای نسخههای پیش رو در مدتاز حاضران جلسه به بیان مشکلات و چالش

های و چالشهای بیمارستان سینا بازدید کردند و ضمن صحبت با پزشکان از نزدیک به بررسی مشکلات به همراه گروه کارشناسی از درمانگاه

 .نویسی الکترونیک پرداختندنسخه

 

 بازدید رئیس بیمارستان سینا از روند اجرا پروژه نسخه نویسی الکترونیک در درمانگاه تخصصی این مرکز

سال  آذرماه 28دکتر محمد طالب پور، رئیس بیمارستان سینا به همراه مهندس هادی مخبر،مشاور رئیس این بیمارستان، یکشنبه 

ف و قوت روند اجرای پروژه نسخه نویسی الکترونیک در درمانگاه این مرکز بازدید کردند و از نزدیک در جریان نقاط ضع از 1400

 .اجرای این پروژه قرار گرفتند
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معاون درمان دانشگاه در جلسه کمیته دانشگاهی اخلاق بالینی بر الکترونیک شدن فرآیند رضایت سنجی از 

 بیماران تاکید کرد

نشجویی سه کمیته دانشگاهی اخلاق بالینی در معاونت درمان با حضور دکتر سعید ناطقی معاون درمان، دکتر صادقیان معاون داجل

 .و فرهنگی و سایر اعضا برگزار شد

 

ر سعید ناطقی معاون درمان، به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران معاونت درمان، کمیته دانشگاهی اخلاق بالینی با حضور دکت

پرستاری، دکتر احمدرضا  دکتر محمدرضا جعفری مدیر نظارت و اعتباربخشی، دکتر علی گنجعلی خان مدیر درمان، سیمین رنجبران مدیر امور

 برگزار شد. ۱400ذر آ ۲4یس بیمارستان شریعتی، دکتر محمدحسین صادقیان معاون دانشجویی و فرهنگی و سایر اعضا چهارشنبه جمشیدی رئ

دکتر ناطقی گفت: پرسشنامه فعلی رضایت سنجی از بیماران پیشنهادی است و در صورت نیاز اصلاحات لازم روی آن اعمال خواهد شد. قطعاً 

صورت کمی و کیفی ارزیابی خواهیم کرد. ستری و سرپایی متفاوت خواهد بود. در معاونت درمان عملکرد پزشکان را بهپرسشنامه برای بیماران ب
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ای ضریب کیفیت گیرد و درنهایت رئیس بیمارستان نمردهدرجه توسط چندین فرد درمجموع بیمارستان صورت می 360این امر در قالب ارزیابی 

 منظور بهبود رضایتمندی بیماران مداخله انجام داد.توان بهاز این ابزار میدهد. با استفاده را انجام می

ها واگذار کند و صرفاً مشکلات را به بیمارستاناحوال در این زمینه ورود پیدا نمیای گفت: ثبتدکتر جعفری در خصوص موضوع اخلاقی رحم اجاره

ری را ایجاد کرده است. فرآیند رضایت سنجی از بیماران دارد و این موضوع چالش بسیاها مشاور حقوقی وجود نکرده است، در برخی از بیمارستان

شود. لازم های گوناگون انجام میلفنی، برخی شفاهی و در زمانگیرد، برخی تها و انواع مختلفی صورت میاکنون به شکلها همدر بیمارستان

 رنجبران .کرد تأکید هابیمارستان در ایاجاره رحم موضوع حقوقی بار کاهش بر نیز یانصادق دکتر صورت متمرکز و الکترونیک صورت گیرد.است به

شاهین ساحلی سرپرست  و هم تلفنی تدوین شود. ها هم برای شرایط حضوریشود و بهتر از پروتکلگفت: گاهی اخبار ناگوار تلفنی اعلام می

 کمیته ترکیب. است گرفته ورتص حقوقی امور در ایاجاره رحم ۀبات لازم درزمینمدیریت امور حقوقی دانشگاه در خصوص رحم اجاره گفت: مکات

 .برسد ملی کمیته تائید به باید اخلاق

ر سه سطح کشوری کمیته، ددکتر مجتبی پارسا مدیر گروه اخلاق پزشکی دانشگاه گفت: کمیته اخلاق بالینی از ارکان مهم است. این کمیته 

یانه و شود و هر سه از اهمیت بسیاری برخوردار است. بهتر است دبیرخانه اخلاق بالینی فعال با جلسات ماهبرگزار میدانشگاهی و بیمارستانی 

ترین معضل در کشور مشکلات اخلاقی است و عدم رضایت های بیمارستانی نیز توجه شود. وی افزود: بزرگمستمر وجود داشته باشد و به کمیته

رسانی های اطلاعود. در خصوص پروتکلآن عدم ارائه اطلاعات به بیماران است که باید به این موضوع پرداخته ش ترین علتبیماران که اصلی

 ممکن صورت گیرد. سازی به بهترین شکلکنیم باید بومیخبر ناگوار به علت اختلاف فرهنگی زمانی که از ابزار سایر کشورها استفاده می

 در باید اخلاقی مسائل ٔ  ها و انترن ها درزمینهارزیابی عملکرد و رسیدگی به شکایات گفت: آموزش به رزیدنت دکتر پیمانه گوران معاون بازرسی،

 نحوه و بیمار توسط پرستار و پزشک شناسایی عدم شفافیت عدم. شود داده هاآن به دوره ابتدای در آموزش این و شود تبیین آموزشی معاونت

 برخورد از عمده دلایل نارضایتی بیماران است.

رسانی در خصوص خبر ناگوار مسئله فنی است و باید بسیار موردتوجه قرار دکتر احسان شمس گوشکی متخصص اخلاق پزشکی گفت: اطلاع

ا باشد. با توجه به اهمیت این موضوع هبیمارستان بالینی اخلاق کمیته محور باید موضوع این. است پیچیده بسیار اخلاقی ٔ  گیرد. مداخله درزمینه

ها قدیمی است و برای انجام مداخله با بندی شکایتلازم است سوپروایزر اخلاق بالینی در نظر گرفته شود. در بحث شکایت از بیمارستان دسته

ان س اداره نظارت بستری و اعتباربخشی معاونت درممرجانه تقوی رئی توان کار اساسی انجام داد.بندی و عدم شفافیت در جزئیات نمیاین دسته

فضه  کاتی را بیان کرد.به بیان مصوبات جلسه گذشته پرداخت و در خصوص فرایند الکترونیکی شدن رضایت سنجی از بیماران و مراحل آن ن

دکتر محمدحسین  پرداخت. ۱400اول سال  ماههنظری مسئول رسیدگی به شکایات معاونت به بیان آمار شکایات بیماران از بیمارستان ها در شش

 آگاه مسائل این به نسبت و شودنمی گزینش اخلاقی ازنظر رزیدنت: گفت دانشگاه پزشکی کمیسیون رییس و قانونی پزشکی متخصص غفوریان

 .نیستند

 

اینستاگرام تکنیک های پست گذاری در »دانشکده مجازی با همکاری مدیریت روابط عمومی دانشگاه کارگاه 

 را برگزارکرد« و ابزارهای مورد نیاز

دیران ممخاطب آنلاین،  85با حضور بیش از « تکنیک های پست گذاری در شبکه مجازی اینستاگرام و ابزارهای مورد نیاز»کارگاه 

 .دومی برگزار شو کارشناسان روابط عمومی مراکز تابعه دانشگاه به میزبانی دانشکده مجازی و با همکاری مدیریت روابط عم
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 به گزارش روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی تهران دانشکده مجازی، این دانشکده با همکاری مدیریت روابط عمومی دانشگاه، در ادامه اهداف

مجازی اینستاگرام تکنیک های پست گذاری در شبکه »توسعه محور و ارتقای مدیران و کارشناسان روابط عمومی واحدهای تابعه دانشگاه، کارگاه 

 .را برگزار کرد« و ابزارهای مورد نیاز

برگزار شد، مهندس سارا نعیمی رئیس اداره اطلاع  ۱400دی  ۱۲مخاطب علاقه مند به این حوزه  85در این نشست مجازی که با حضور بیش از 

ه رسانه پرداخت. وی به انواع محتوای شبکه های رسانی الکترونیک روابط عمومی دانشگاه به موضوع شبکه های مجازی و ضرورت آن در جایگا

ای مجازی به ویژه اینستاگرام اشاره کرد و گفت: روش های تولید محتوا در اینستاگرام بصورت متنی، صوت و ویدئو است که می تواند در قالب ه

 .لب طنز و ... شکل بگیردخبری، آموزشی، سخن بزرگان، تبریک مناسبت ها، لایو، سرگرمی، مسابقه، سوالات پرتکرار، مطا

و فروش و  در ادامه این کارگاه به مطالبی چون: استراتژی تولید محتوا در اینستاگرام، زمان پست گذاری، استراتژی تبلیغات و انواع آن، بازاریابی

نرم افزارها و وب سایتهای مورد انواع قالبهای پست گذاری )تغذیه، سلامت محور، اجتماعی، رسمی، ورزشی، خبری و ...( پرداخته شد. همچنین 

 .بصورت عملی آموزش داده شد و مورد بررسی قرار گرفت Canva، Visme، infogram، temland :استفاده در پست گذاری مانند

ر پست های توضیح اینکه در ادامه این کارگاه مقرر شد تا واحدها در راستای یکسان سازی پوشش رسانه ای در دانشگاه از یک استراتژی ثابت د

 .اینستاگرامی خود استفاده کنند و در جلسات بعدی روش های تجزیه و تحلیل این شبکه های مجازی آموزش داده خواهد شد

 

 

 

 


